
 
 

i 

  



 
 
ii 

 
 

  
Naše 

Univerzalno 
Putovanje 

 
 

 
 
 
 
 
 

George Kavassilas 
 
  



 
 

iii 

Zahvala 

Želio bih iz dubine svoje vječne Suštine izraziti zahvalnost mojoj voljenoj supruzi 

i suradnici-koautoru Cynthiji. Zbog sadržaja, izazov pisanja ove knjige teško je opisati 

riječima. Cynthia je ostala uporna u ljubavi, davanju podrške, u autentičnosti, integritetu 

te mudrosti.  Ona je istinski čvrsta žena. 

Mojoj dvojici sinova, jer su imali mudrosti da razumiju očev poziv i širu obvezu 

prema našem Čovječanstvu.  Njihova sposobnost da zadrže svoj integritet, dokaz je 

zrelosti njihovog Duha. 

Želim također zahvaliti dvojici sinova Cynthie i obitelji koja joj duboko nedostaje, 

i čija čvrsta solidarnost, razumijevanje i dubina mudrosti olakšavaju tu bol uzrokovanu 

odsutnošću. 

Posebno priznanje ide Marini, za njenu nepokolebljivu podršku i bezuvjetnu 

ljubav. Hvala ti što si moja majka i žena od velikog integriteta. Moja ljubav za tebe je 

vječna. 

Rijetko u ovom svijetu postoji osoba toliko snažnog karaktera, koja će sama doći i 

osjećati prirodnu naklonost prema pothvatu te ga bezuvjetno podržati. Jason Bawden-

Smith je takva osoba. Njegova ljudskost, njegova ljubav za našu Majku Zemlju i mudrost 

koju je stekao kroz brojna životna iskustva, u kombinaciji s njegovim postignućima u 

poslovnom svijetu, omogućili su stvaranje podloge za širenje ovog znanja među našom 

širom Ljudskom obitelji. Njegova sposobnost da se nosi s brojnim izazovima u podršci 

nama, zahtijevala je hrabrost i duhovnu snagu izvan svih granica. Hvala J. 

Cynthia i ja smo imali veliku čast surađivati s Liz u ovom pothvatu, čije su vještine 

i sposobnosti bile neprocjenjive za cjelokupni proces, koji je često nalikovao na crnu 

komediju. 

Za Leone, istinsku prijateljicu, koja nerado propovijeda i čija su savjetovanja i 

kritike obilovale vječnom mudrošću. Hvala ti što si tu, draga sestro. 

Također se zahvaljujemo našem dragom prijatelju Medwynu na njegovoj 

postojanoj odanosti i podršci kroz cijeli proces. Tvoja sposobnost da doneseš smijeh i 

radost u vremenima izazova, bila je muzika za naša srca. 

Osim toga, želio bih izraziti svoju neizmjernu zahvalnost Lancu, čiji je život bio 

stavljen na čekanje, kako bi mogao urediti rukopis. Stari prijatelj s druge strane... 
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Nije mi moguće ponaosob imenovati svakog tko je sudjelovao u izradi ove knjige. 

Na mom životnom putovanju, uz mene su se našli mnogi koji su mi pružali podršku u 

najtežim trenucima. A mnoštvo drugih bilo je prisutno na drugačije načine.  Sve naše 

interakcije, dobre, loše i ružne, stvorile su me takvim kakav jesam. Sve su jednako 

vrijedne, budući da je svaka urodila mudrošću. Koja god vaša uloga bila, zahvaljujem 

vam se, i znajte da je moja ljubav za vas vječna. 
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Predgovor 

George će vas povesti na putovanje iz jedinstvene i univerzalne perspektive. To 

putovanje je tako veličanstveno, a poruka koju nosi toliko direktna i tako teško 

prihvatljiva, da vas može zaboljeti glava, ali će vaše srce zapjevati. 

Naišao sam na Georgeov materijal u rujnu 2010., prilikom njegova prvog 

radijskog intervjua, koji je dao Kerry Cassidy iz Project Camelota. Susreo sam se s time, 

nakon što sam nekoliko mjeseci detaljno istraživao tamne agende i zemaljski kontrolni 

sustav. To je istraživanje rezultiralo s više pitanja nego odgovora, stvorivši konfuziju, 

koja me dovela u poziciju iz koje je bilo teško izaći. Vrlo je deprimirajuće kada shvatite 

da svijetom upravljaju korumpirani političari, bankari i svećenici. 

«Naš društveni sustav dizajniran je da potiče podjele, naš obrazovni sustav 

dizajniran je da sakrije znanje, naš zdravstveni sustav dizajniran je da stvara 

bolesti, naš financijski sustav dizajniran je da krade bogatstvo, naša zajednica 

dizajnirana je da razdvaja, a sama naša civilizacija - vrlo je necivilizirana.» 

Max Igan 

Međutim, razina kontrole čovječanstva puno je dublja od zemaljske kontrole 

preko tajnih društava i Iluminata. U poglavlju nazvanom Vrhunska Kozmička Obmana, 

George detaljno objašnjava na koji način «ne-zemaljska» bića manipuliraju čovječanstvo. 

Utjecaje na um i kontrolu uma, dovodi na jednu novu razinu,  ukazujući da se ne radi 

samo o zemaljskim i galaktičkim programima, već da postoji i sofisticirana kozmička 

agenda, koja se primjenjuje na čovječanstvo.  

Posjedujem dva doktorata iz znanosti i razvijen osjećaj za sranja, ali istinitost 

Georgeove priče ne mogu dokazati niti opovrgnuti. Ne postoji čvrsti empirijski dokaz da 

je George imao kontakte s Van-zemaljcima i Van-dimenzionalcima, i nemoguće je 

potvrditi izvor njegove neizmjerne mudrosti. Mogu jedino podjeliti svoja iskustva i neke 

uvide, stečene kroz blisku vezu s Georgeom.  

Moja potraga za smislom života započela je u vrlo ranoj dobi i vodila me u mnoga 

svjetovna iskustva. Imao sam sreću što sam mogao doživjeti nevjerojatna duhovna 

iskustva sa Sharmanom iz Papua Nove Gvineje, svjedočio sam kada je John of God (João 

de Deus, brazilski medij, op.prev.) izvodio zadivljujuća ozdravljenja u Brazilu, učio sam od 

kineskih Qigong majstora, i čak sam bio pozvan u domove poznatih gurua samorazvoja, 

poput Boba Proctora i Johna Assarafa. No, usprkos svemu tome, nijedno od znanja 
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stečenih kroz ta iskustva, niti učenja koja ću vam opisati, nisu mi dala odgovore na velika 

životna pitanja. Ključni dijelovi te velike životne slagalice, ostali su otvoreni. 

U vrlo ranoj dobi saznao sam da mi religija neće dati odgovore na moja pitanja. 

Mark Twain je to najbolje opisao: «Religija je vjerovanje, kreirano od prvog varalice i 

namijenjeno prvoj budali.» George osporava religijsku doktrinu i razotkriva prevaru 

ovog tiranskog posla, do razine koja će vas šokirati. Žao mi je bogobojaznih župljana, koji 

unatoč tome što su prekrasna ljudska bića, slijepo daju svoju energiju. 

Istočnjačke filozofije izgledaju puno privlačnije: Buda, relaksirajuće meditacije, 

reinkarnacija, karma, joga, itd. Čak se i u tekstovima Sanskrta mogu pronaći mnogi 

dijelovi u kojima se spominju bogovi koji su vodili bitke na nebu, koristeći vimane 

(NLO). Nekoliko aspekata istočne filozofije učinilo mi se privlačnim, dok mi neka njihova 

učenja nikako nisu «sjela» - možda je to moje zapadnjačko uvjetovanje. Pa ipak, odlučio 

sam meditirati. Meditirao sam svakodnevno nekoliko godina, koristeći binauralne 

tonove, koji su me doveli u duboko theta, pa čak i u delta stanje moždanih valova. Bilo je 

fantastično - osjećao sam se tako sretnim i živim. No onda sam shvatio da i dalje tražim 

nešto izvan sebe, koristeći tehnologiju koja me odvodi u blaženo stanje nepostojanja. 

George opisuje tehnike meditacije, koje zahtijevaju usvajanje vanjskih energija, kao  

ekstazu za ego. Moram se s time složiti. 

Više su me privlačili samo-razvoj i new age pokret, budući da su nudili mješavinu 

istočnjačke filozofije sa zapadnjačkom metafizikom. No i ovi načini ili zahtijevaju 

usvajanje vanjskih energija ili su usredotočeni na um. Traži se da se prizove energija 

Arkanđela Mihaela i njegovog plavog mača, ljubičasti plamen Sv. Germaina ili 

«Univerzalno» bijelo svjetlo u svoju krunsku čakru. Alternativni načini liječenja također 

obično koriste vanjske energije i tehnike, kao dio svoje iscjeliteljske prakse. 

Prosvjetljeni jogiji, veliki mudraci i uzašli majstori, govore nam da je apsolutna 

Istina u nama. No nude li nam ti učitelji potpunu sliku? Mnogi spominju sustav čakri i 

aktivaciju trećeg oka. U ovoj knjizi, George istražuje ove tehnike i filozofije, i postavlja 

nam pitanje: jesu li pinealna žlijezda (epifiza) i sustav čakri, dio složenog plana boga s 

malim «b», da uvuče čovječanstvo u ograničenu kozmičku razinu prosvjetljenja? 

Proveo sam dvije godine radeći s Georgeom, kao njegov poslovni menadžer i 

prijatelj, tražeći pritom nedostatke u njegovom karakteru i materijalu. Može li njegova 

poruka o našem univerzalnom putovanju, zapravo biti istinita? Ne mogu odgovoriti na to 
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pitanje. No, svi ćemo to uskoro saznati, budući da prema Georgeovim harmonijskim 

jednadžbama i njegovoj komunikaciji putem srca s Majkom Zemljom, proljetni ekvinocij 

2013. predstavlja kraj velikog ciklusa. 

Samu pojavu Georgea Kavassilasa, možemo nazvati fenomenom. Nikad nije pisao 

na Facebooku, no njegova osobna stranica ima mnoštvo pretplatnika, a broj «lajkova» iz 

dana u dan raste. Jedan je od najtraženijih gostova u alternativnim radio emisijama. U 

2011. godini njegovi intervjui bilježe jedan od najvećih brojeva preuzimanja za tu 

godinu. Na jednom nezavisnom forumu, kreiranom od njegovih istomišljenika, broj 

članova prelazi 1.000, iako on na njemu nije objavio niti jedan «post». Jedan poznati 

redatelj muzičkih spotova toliko je inspiriran Georgom, da je proveo posljednje dvije 

godine snimajući i montirajući visokokvalitetni dokumentarni film o Georgeovom životu. 

Imao sam mnogo predivnih osobnih iskustava otkad sam upoznao Georga – 

previše da bih ih opisao na ovako malo stranica. No, jedno iskustvo podijelit ću s vama. 

Dogodilo se to samo dva tjedna nakon što sam odlučio biti Georgeov «menadžer». 

Neobičnim spletom okolnosti pozvan sam na večeru sa čovjekom koji je tvrdio da je šef 

tajne vojske u Australiji. Nisam propitkivao njegovu vjerodostojnost, jer mi se u tom 

trenutku to činilo neprimjerenim, no njegov mi je status kasnije potvrđen prilikom 

suradnje s jednim svjetskim poznatim istražiteljem u ovoj oblasti. On je bio ugodan 

čovjek, koji je želio saznati s kojom namjerom i motivom pomažem Georgeu, uputiti me 

u «pravila službe» i, naravno, sastati se s Georgeom. Naš sljedeći sastanak utroje, bio je 

nešto najbizarnije što sam ikada iskusio. Njegov sadržaj ostat će u strogoj tajnosti. Pa 

ipak, otkrio nam je da je namjera «vanzemaljskih» kontrolora, integracija ljudske DNK s 

umjetnom inteligencijom - trans-humanizam. Zvuči nevjerojatno u prvi tren, no, ako se 

malo istraže nevjerojatna postignuća u nanotehnologiji, sintetičkoj biologiji, kloniranju, 

robotici i 4D holografici - trans-humanizam bi mogao postati stvarnost već u našem 

životnom vijeku. 

Pogledajte naše današnje društvo. Tehnokratska era već je dobrano 

uspostavljena i čini se da smo usmjeravani u kontrolirano društvo, s krajnjim planom 

kreiranja ljudskog kiborga. Uistinu ne osjećam da sam se inkarnirao na ovaj živi 

organski planet, koji zovemo Majka Zemlja, da bih postao sofisticirani ljudski robot. 

Georgeovo djelo i moja intuicija, govore mi da virtualni svijet, integriran s umjetnom 

ljudskom inteligencijom, nije ishod namijenjen za čovječanstvo.  
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George nije akademski obrazovan, nije povezan s tajnim društvima, niti je ikada 

radio za vojsku ili vladu. Ono iz čega George crpi znanje, ogromna je mudrost stečena 

kroz nevjerojatna životna iskustva, uključujući i interakciju s Bićima s mnoštva raznih 

planeta i iz različitih realnosti. On nema plan, niti tajni, niti bilo kakvi. On ne traži slavu, 

sljedbenike ili sreću. Čak ne zahtijeva da mu se vjeruje. Njegov je jedini motiv širenje 

poruke o samo-osnaživanju, koja pomaže prisjetiti se svoje stvarne veličanstvenosti. 

Koliko god se Georgeova djela mogla činiti ludim, on je potpuno priseban i jedno 

je od najčasnijih i najuljudnijih ljudskih bića, koje sam imao zadovoljstvo upoznati. 

Zaista, znanje i mudrost koje on širi, doslovce nisu s ovog svijeta, ali mogu vam jamčiti 

da to nisu baljezganja ludog čovjeka. 

Georgovu knjigu čini drugačijom to što je on svoje znanje stekao kroz tešku 

životnu školu. Poruka koju predstavlja popunjava mnoge rupe, koje su drugi ostavili. Sve 

se slaže u njegov univerzalni model. 

Svi smo na različitim putevima i Georgeovu poruku neće svi čuti. Ako primjetite 

da se mučite sa sadržajem određenog odlomka ili poglavlja, samo ga preskočite i 

nastavite dalje. Meni i mnogim drugima, Poruka koju George širi, promijenila je živote. 

Dugujete sami sebi da pročitate knjigu. Može vam se dogoditi da vam život više nikada 

neće biti isti. 

George razotkriva laži i obmane koje nas vežu za zemaljski, galaktički i kozmički 

matrix. On traži od nas da se duboko u sebi spojimo s našim jedinstvenim centrom srca. 

Jedino putem otkrivanja svih slojeva manipulacije i razbijanja lažnih uvjerenja i 

programa, možemo se ponovno sjetiti uistinu tko smo, odakle stižemo, zašto smo ovdje i 

kako da dovršimo Naše Univerzalno Putovanje kući. 

 

– Jason Bawden-Smith 
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Uvod 

Pozdrav, ime mi je george i napisao sam knjigu. Pretpostavljam da vam ovo neće 

biti uobičajeno štivo pa uzmite vašu šalicu kave i uživajte u ovom iskustvu širenja 

svjesnosti. Zbog izazovne prirode sadržaja, nekima će možda umjesto šalice kave biti 

potrebno neko žešće piće. 

 Mnogo godina moji prijatelji i obitelj govorili su mi da bih trebao napisati knjigu. 

Isprva to nisam želio niti sam imao potrebu za tim. No ubrzo nakon povratka kući sa 

svjetske turneje 2011. (kao predavač), osjećao sam da je konačno došlo vrijeme da, 

pomalo nevoljko, napišem knjigu. Ne čitam redovno knjige - zapravo u cijelom svom 

životu pročitao sam možda desetak knjiga, tako da mi je pisanje knjige djelovalo, u 

najmanju ruku, zastrašujuće. 

 Razlog zbog kojeg su ljudi htjeli da napišem knjigu su moja neobična iskustva, 

koja sam imao kroz život te znanje i mudrost, koje sam stekao kroz ta iskustva. Oni misle 

da je važno podijeliti to znanje i tu mudrost u pisanom obliku s našom Ljudskom obitelji. 

Tokom mog života imao sam brojna iskustva koja su mi otkrila razumijevanje 

konstrukta našeg Univerzuma i našeg putovanja unutar njega. Ona mi omogućuju da 

objasnim to na jednostavan način i približim to svima. Najznačajnije od tih iskustava, 

dogodilo se 2003., kada sam krenuo na putovanje kao čista svijest, kao moji duh i Duša, i 

putovao prema gore kroz dimenzije našeg Univerzuma. To nije bilo niti astralno niti 

eterično putovanje. Znam da je to bilo iznad tih stanja bića, budući da sam oba već bio 

iskusio. To mi je putovanje omogućilo da provirim van ovog Univerzuma, da se spojim s 

mojom Vječnom Suštinom te da se još jednom prisjetim konstrukta života i samim time 

odgovora na četiri iskonska pitanja: «Tko smo? Odakle dolazimo? Što radimo ovdje? 

Kamo idemo?» Ne sjećam se u potpunosti cijelog iskustva iz niza razloga, ali zadržao sam 

dovoljno znanja i mudrosti da ih podijelim sa svojom Ljudskom obitelji, kako bih 

pomogao u podizanju razine svjesnosti. 

Shvaćam da će ljudi biti znatiželjni u vezi tih iskustava, ali namjerno sam 

izostavio detalje, jer ne želim da se na kraju knjiga svede na mene. Sadržaj koji iznosim 

treba biti u glavnom središtu pažnje. Informacija je ono što se stvarno broji i ako se o 

njoj razmatra, ona ima moć da aktivira u osobi buđenje, i time je iznutra osnaži i 

transformira joj život. 
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Bez obzira gdje se nalazimo na našem Putovanju i bez obzira na naš trenutni 

sklop okolnosti, znajte da ste u većoj slici događanja na savršenom mjestu. Znam i 

razumijem da je svatko od nas na svom vlastitom individualnom putu, tako da 

informacija koju dijelim, ne mora biti prihvatljiva za svakoga. Ponekad se izražavam na 

pozitivni način, začinjen strašću pa čak i odlučnom samouvjerenošću. To je zato što 

energija koja kontrolira naše umove, s vremena na vrijeme zahtijeva proaktivni i 

beskompromisni pristup. Nadalje, izlažući negativne aspekte naših kulturnih programa i 

obmanu nametnutu našem Čovječanstvu, ni na koji način ne obezvrijeđujem vaša, niti 

bilo čija druga životna iskustva. Jednostavno objašnjavam moje ponovno otkrivanje i 

prisjećanje kako stvari izgledaju nakon buđenja iz globalnog, galaktičkog, pa čak i 

kozmičkog transa. Sve što tražim je da razmotrite informaciju koju dijelim i zatim da 

vidite što vama odgovara. Gdje god vas vodila intuicija vašeg srca, to je odgovarajući put 

za vas. Ne trebate ići tamo, kamo ja idem. 

Za neke će ova knjiga biti izazovna, u to uopće ne sumnjam. Razumijem taj osjećaj 

nelagode kada se dovede u pitanje ono što nam je u životu drago, naša shvaćanja i 

uvjerenja o tome što je život i kakav bi on trebao biti. To mi se događa kroz cijeli život i 

nastavlja se i danas. Ono što sam spoznao je da će uskoro doći trenutak, kada ćemo svi 

imati priliku, ponovno biti svjesno spojeni s većim aspektima Sebstva, a time i sa 

znanjem i mudrošću Univerzuma, pa čak i od iznad njega. Ako se do tog trenutka 

zadržavamo samo u našoj sigurnoj zoni, metaforički ostajući omotani vatom, previše 

uplašeni da izađemo i istražujemo život izvan naših sadašnjih intelektualnih paradigmi i 

nikada ne osjetimo izazov ni na koji način, tada ćemo zauvijek stagnirati na našoj razini 

svjesnosti, postižući mali ili nikakav rast mudrosti. To bi itekako moglo rezultirati 

propuštenom prilikom za ovo neprocjenjivo ponovno spajanje. 

Ne tvrdim da znam sve o svemu, jer sam i sâm još uvijek u procesu «buđenja», 

funkcionirajući stoga iz jednog stanja ograničene svjesnosti. Međutim, moja su mi 

iskustva omogućila razumijevanje velike slike i pristup mnogim odgovorima na velika 

pitanja. Informacije koje ću s vama podijeliti, dovest će u pitanje mnoge načine 

razmišljanja, mentalne konstrukte i sustave vjerovanja. U stvari, mnogima će oni u 

velikoj mjeri biti dovedeni u pitanje, nekima više, nekima manje. Svatko će biti izazvan 

na ovaj ili onaj način. Ako pri čitanju osjetite kako razina nelagode unutar vas raste, 

molim vas -  razmislite je li to možda pokazatelj da ste nesvjesno asimilirani u jedan 

mentalni/intelektualni konstrukt i/ili sustav vjerovanja, koji je proizvod našeg 
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društvenog programiranja. Primijetit ćete da ne dajem prednost niti jednoj skupini, jer 

sam ovdje kako bih razotkrio sve na svim razinama. 

Mnogi ljudi iz različitih kultura, čitat će ovo pa vas jednostavno molim, uzmite u 

obzir da neka od mojih tumačenja dolaze iz moje kulturne paradigme. Također, možda 

će nešto biti i previše objašnjeno. To je zato što se bavimo najvećim konceptima koje 

život nudi, i želim biti siguran, da vam što jasnije prenosim informacije kako bi ih svi 

mogli razumjeti. Moja namjera nije stvoriti književno remek-djelo, nego jednu 

iskustvenu riznicu Univerzalnog znanja i mudrosti. Uvjerenja mogu biti srušena, ali na 

njihovom mjestu niče «gola istina», uzdižući se u ljepoti svoje jednostavnosti. 

Uzmite u obzir da ova knjiga nije za one slabog srca. Nisam ovdje kako bih vas 

zadivio i usrećio ukrašenim informacijama, na jedan sofisticirani književni način. Niti 

sam ovdje kako bih zabavio vaš um. Zapravo, ovdje sam da se suprostavim vašem umu. 

Napisao sam ovu knjigu da informiram vas i našu Ljudsku obitelj na najčišći, 

najdirektniji, sirov i jednostavan način. Vrijeme je. 
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Manipulacija povijesti 

Netočno predstavljanje povijesti 

Da bismo razumjeli što se doista dogodilo sa znanjem čovječanstva, najprije 

moramo shvatiti, da je ono što se posljednjih 6.000 godina prikazivalo i što se još uvijek 

prikazuje kao povijest i znanje - pametno orkestrirana obmana i laž.  

Zapravo, kada uistinu uvidimo razinu te obmane, tada moramo priznati da je riječ 

o genijalnom djelu. Dakle, ako mislite da je otkrivanje «Istine» jednostavno čitanje nekih 

drevnih tekstova, možda bi bilo bolje da razmislite o tom pristupu kao - «jedinoj opciji». 

Na primjer, fakulteti potiču ljude na prihvaćanje drevnih tekstova, uklesanih u kamenu, 

kao točan prikaz onoga što se zbilo. To je jedan vrlo ograničeni pristup. Samo zato što je 

drevni tekst uklesan u kamenu, prije nekoliko tisuća godina, ne znači da je to točan 

prikaz događaja koji su se zbili. To je još uvijek tuđa verzija stvarnosti, jer su povijest 

oduvijek pisali pobjednici, tako da je to jedan jednostrani pogled. 

Uzmite u obzir da su drevni vladari predstavljali informacije ljudima onako kako 

im je odgovaralo, da bi utjecali na to što ljudi znaju i kako shvaćaju život. Ljudi su u 

davninama imali isti problem kontrole kao i mi danas. Ne kažem da je apsolutno sve što 

je pisano u prošlosti netočno. Samo sam rekao da je informacija pisana planski, na način 

da služi političkoj i vojnoj, a više nego često i teokratskoj, agendi. Na primjer, ima dobrih 

ljudi koji su klevetani i pogrešno predstavljani kroz povijest. Neki su već stotinama, a 

drugi i tisućama godina, predstavljani kao zločinci, samo zato što su ih oni na položajima 

vidjeli kao neprijatelje i osjećali prema njima mržnju i gorčinu, i željeli im se osvetiti.  

Otkrivanje pravog znanja o životu je poput odgonetavanja zagonetke koja ima 

mnogo slojeva, jer prava spoznaja o životu ostaje skrivena ispod slojeva iskrivljenih 

istina i manipulacija. Baš kad pomislite da ste nešto otkrili, dođe još jedna informacija ili 

spoznaja ispliva iz unutrašnjosti na površinu i sasvim promijeni vašu prethodnu 

perspektivu. To je razlog zašto mnogi smatraju da je potraga za istinom tako teško 

putovanje. Svi smo mi u potrazi za istinom, inače ni ne bi bili zainterisirani za čitanje ove 

knjige. Međutim, to znanje o životu nije daleko izvan našega dosega, kao što bi netko 

pomislio. Vidite, što je netko dalje na putu traženja i spoznaje, on sve više uviđa ironiju 

takvog putovanja.  

Kada realno pogledamo unatrag kroz vrijeme, na načine na koje su ljudi tražili 

odgovore na četiri praiskonska pitanja, postaje nam očigledno, da se većina njih koji su 
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tražili odgovore na ta pitanja,  ponaša na sasvim određeni način. Ljudi su putovali 

svijetom uzduž i poprijeko, sve do njegova kraja, ne bi li pronašli odgovore na pitanja. 

Manipulirali su drugima, izdavali ih, mučili, pa čak i ubijali u potrazi za tim odgovorima. 

Cijele zajednice i društva izbrisani su u potrazi za tim odgovorima. Vođeni su ratovi, neki 

su dobiveni, neki izgubljeni. Nevjerojatno, kroz vjekove su čak i cijele civilizacije 

nastajale i padale, kao rezultat te lude opsjednutosti nekolicine potragom za odgovorima 

na ta ista pitanja... zapanjujuće!  

Nakon svega ovoga, najviše zapanjuje, pa čak i nasmijava, činjenica da su 

odgovori na ova pitanja bili dostupni svakome od nas, tokom cijele ove epohe amnezije. 

Nije li nevjerojatna spoznaja da su svi ti tražitelji, koji su ubijali, uništavali i ugnjetavali u 

to ime, imali upravo te odgovore cijelo vrijeme u sebi samima? Da, svi imamo te 

odgovore, oni su jednostavno u nama! Oni leže u miru, uspavani do točnog trenutka, 

kada će biti objavljeni.  

Rečeno je: «Kraljevstvo nebesko je u nama!» 

Došlo je vrijeme na našem putovanju da Ljudska rasa ponovno dobije pristup 

znanju i mudrosti života. Epoha amnezije je završila. Došli smo do točke u vremenu, u 

ovom ciklusu poznatom u cijelom našem Univerzumu kao «Ciklus za život vječni» i češće 

zvanom «Precesija ekvinocija» ili «Velika godina», kako su ga zvale Maje, drevni narodi i 

filozofi, kada se veo diže i kada će sve biti razotkriveno, dok se približavamo njegovu 

kraju. Završavajući ovaj ciklus u kojem smo putovali u odvojenost od naše istinske 

suštine, sada se vraćamo unatrag kroz proces reintegracije s našim višim aspektom 

Sebstva, koje je sjedinjeno sa sviješću ovog Univerzuma i sjedinjeno s onostranim 

životom, koji neki zovu «Sve» ili «Izvor». Također, prolazimo kroz prisjećanje na tko i što 

smo. Kao rezultat, ponovno ćemo imati odgovore na naša četiri iskonska pitanja o životu. 

Ono što dijelim s vama u ovoj knjizi, moja su razumijevanja odgovora na ta 

praiskonska pitanja. Svi mi imamo u sebi to životno znanje i mudrost, tako da, u 

konačnici, ne učim nikoga ništa novo. Samo nudim svoje razumijevanje ovog 

zaboravljenog znanja i mudrosti, koje sam ponovno otkrio i prisjetio se kroz moja 

životna iskustva, kako bi ono moglo poslužiti kao okidač da ljudi ponovno aktiviraju 

neaktivne aspekte svog sebstva. Znanje podijeljeno na ovim stranicama i na stranicama 

koje slijede, daje ključeve za razumijevanje života u svom najčišćem obliku. Riječ je o 

samo-osnaživanju! 
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Razotkrivanje ludosti sadašnjeg stanja 

Živimo u društvu koje najviše cijeni ljude koji prate «službene» programe 

uspješnosti. Problem leži u tome da ovaj proces širi, potiče i učvršćuje infrastrukturu tog 

sustava. To također jača nesigurnosti i strahove ljudi koji žive u tom istom društvu. 

Sustav tada postaje razlog za nečiji uspjeh i ovisnost o njemu postaje ključna - sve to 

zauzvrat uzdiže sustav na položaj vrhovnog entiteta. Takav pristup guši i ograničava 

Ljudski duh i ne dopušta širenje i rast, već jednostavno teži obuzdavanju Ljudske 

svjesnosti unutar «sustava». Stoga, konformizam postaje mjerodavan i stvar prestiža, a 

oni koji doživljavaju život izvan i iznad sustava i njegovog službenog nastavnog 

programa, i pokušavaju podijeliti to znanje i mudrost – bivaju ismijavani, proganjani i 

osuđivani, pa čak i proglašavani psihički nestabilnima. 

U trenutku kada počinje razmišljati o prostranstvu Svemira, svaka osoba s imalo 

logike, osjećajnosti, racionalnosti ili intuicije, smjesta će vam reći da je nemoguće da smo 

sami u ovom beskraju našeg svemira. Rastužuje me kada vidim ljude koji uz svoje ime 

vežu važne skraćenice, koji su vođe ili čak poglavari u određenim područjima naše 

zajednice, a koji i dalje propagiraju teorije i ideje da smo sami u Univerzumu. Znam da 

ovo možda zvuči grubo, ali moram biti realan. Taj tok misli je po sebi tako nevjerojatno 

uzak i ograničen, da kada se promatra s više razine svjesnosti i razumijevanja, otkriva se, 

da se radi o zavedenom,  pa čak i prevarenom, umu. To je mjerilo po kojem se 

«obrazovani» ljudi smatraju intelektualno nadmoćnima, ali velika većina nažalost zna 

vrlo malo o životu. 

Postaje sve očitije i mnogima u potpunosti jasno, da su mnogi sadašnji društveni 

nastavni programi posebno dizajnirani kako bi naveli Ljudsku svjesnost na određen put. 

Lako je vidjeti ljude, ideološki indokririnirane sadašnjim stanjem, kako ispiru mozgove 

mnogih, provođenjem sustavnog programiranja pod krinkom obrazovanja. 

Ljudi koji govore o životu izvan naših planetarnih domena bivaju osuđivani od 

drugih, koji ih prozivaju luđacima i ljudima zavedenog uma. Velika ironija toga je da oni 

koji sude ne shvaćaju da čine to iz jedne ograničene perspektive i da oni sami 

propagiraju zavedeno stanja uma. To je stanje uma programiranog sustavom koji je 

«isprao» njihove mozgove u vjerovanje u koncept da smo potpuno sami i da je trenutna 

verzija realnosti sve što postoji. Trebali bismo povjerovati da je površna «službena» 

verzija realnosti, i što god nam znanost i religija govorile, posljednja spoznaja u Ljudskoj 

evoluciji i u razumijevanju života u svojoj ukupnosti... kakvog li apsurda! 
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Jasno se vidi da su ove obje paradigme pod potpunom kontrolom! Problem je što 

su nam dokazi o tome da nismo sami skriveni pred nosom i zbog toga je mnogima tako 

teško vidjeti ih i prepoznati. Kada kažem skriveni pred nosom, doista to i mislim. Istina 

je svuda oko nas, posvuda, no imamo li oči da je vidimo? Imamo li svjesnost da je 

primjetimo? Istina iza fasade prepoznaje se podizanjem vlastite svjesnosti! 

I znanost i religija sadrže elemente istine, ali obje vrve iskrivljenim istinama i 

manipulacijama, koje se koriste za kontrolu naše Ljudske psihe metodom zvanom 

«podijeli pa vladaj». Tom se metodom dvije suprotstavljene ideologije stvaraju od jedne 

treće, skrivene grupe, koja ostaje nevidljiva. Ta treća grupa u pozadini kontrolira dvije 

vidljive, držeći ih zauzetima međusobnom borbom. To je razlog zašto ljudima nije 

moguće vidjeti drveće od šume. Oni ostaju zauvijek zarobljeni u tom vrtuljku ideoloških 

sukoba i nisu u stanju vidjeti izvan bilo koje paradigme ukorijenjene u dualnosti. Taj isti 

sustav kontrole provodi se na mnogim razinama našeg društva. Uzmimo, na primjer, 

politiku. Nije li očigledno da u gotovo svakom sustavu vlasti širom svijeta postoje dvije 

glavne stranke u opoziciji jedna drugoj? Jeste li to ikada primjetili? Slažem se, postoje 

neke manje stranke, ali one su samo simbolična gesta kako bi se ostvario privid barem 

neke razine izbora, pa čak i «slobode». Ako ljudi nešto od ovoga i primijete, većina će to 

smatrati «slučajnošću». 

Još jedan primjer skrivanja pred nosom su drevni spomenici posvuda po svijetu i 

informacije koje su pohranjene u njihovim matematički dizajniranim strukturama. Ti su 

spomenici knjižnice pune informacija, apsolutno genijalno konstruirane, ali ih 

mainstream akademska zajednica, njoj prikladno, nastavlja krivo prikazivati. Stalno nam 

govore da su te spomenike sagradili primitivni divljaci ili robovi, no kada današnji 

arhitekti ozbiljno pogledaju strukturu tih građevina, postaje im očito da se u nekim 

slučajevima tehnike i preciznosti ne mogu replicirati čak ni današnjim modernim 

tehnologijama. Što se tiče pitanja tko je sagradio ove drevne spomenike i koja je razina 

znanja za to korištena, očito je da se ne radi o onima u koje nas službena znanost želi 

uvjeriti, niti o sredstvima kojima su oni građeni. Neke od tih spomenika sagradili su 

visoko evoluirani ljudi, s izrazito naprednim tehnologijama. U uspordebi s njima, naša se 

današnja suvremena tehnologija čini primitivnom. 

Drevni su nam rukopisi također skriveni pred nosevima, pa čak i u modernoj 

simbolici, koja je puna skrivenih poruka. Te su poruke skrivene doslovce svuda oko nas, 

no imamo li oči da ih vidimo, uši da ih čujemo i svjesnost da ih primjetimo? To je 
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opsežna tema, o kojoj je mnoštvo velikih istraživača pisalo u brojnim knjigama, pa ne bih 

ovdje dalje ulazio u to. Znajte da su te informacije dostupne onima koji žele nastaviti 

istraživati to područje. 

Skeptici 

Vrijeme je da se dotaknemo i teme skeptika. Ono što namjeravam reći djelomično 

može zvučati grubo i uvredljivo, no nije mi namjera nikoga neukusno vrijeđati. Ovdje 

sam da konačno razotkrijem tko su zapravo ti skeptici modernog doba. Danas na svijetu 

postoji tkz. Društvo skeptika (The Sceptics Society, op.prev.). Kada pogledamo šire 

značenje riječi «skeptik», vidimo da ti današnji skeptici - to zapravo i nisu. Riječ skeptik 

potječe od grčke imenice skepsis, koja označava ispitivanje, upit, razmatranje i 

razmišljanje. Pa tko su onda ti pravi skeptici? Ljudi poput mene su pravi skeptici! Svatko 

tko je iskusio život izvan okvira, skeptičan je prema onome što nam govore, čemu nas 

uče, i prema načinu na koji smo programirani u vjerovanje općeprihvaćenim 

uvjerenjima i mišljenjima o životu. U našem društvu nismo samo dresirani kako da 

razmišljamo, već i što da mislimo. Ne ohrabruje nas se da sami razmišljamo kroz vlastita 

iskustva. Mudar čovjek koristi intuiciju i uzima si vremena za provjeru - pogotovo o 

onome što nam drugi nude kao već dokumentirano, istraženo, te smatrano istinom.  

Reći ću vam tko su ti takozvani skeptici. Većina skeptika nije ništa drugo nego 

branitelji «postojećeg stanja stagnacije». Oni su neka vrsta njegove pogranične patrole. 

To su isti oni ljudi, koji su prije nekoliko stoljeća tvrdili da je svijet ravna ploča. Ovo je ta 

ista skupina, s istom infrastrukturom, koja koristi iste tehnike i argumente, 

predstavljajući suvremenu verziju skupine koja je još uvijek zaglavljena u srednjem 

vijeku. Promijenili su samo odjeću, dok su im umovi i dalje zabetonirani u stagnaciji. 

Zapravo se ta grupa ljudi proteže puno dalje u drevna vremena, ali sam ja, samo za 

primjer, sada uzeo argument «Zemlja je ravna ploča», kako bih predstavio neke njihove 

aktivnosti u posljednje vrijeme. Ova je grupa izvorno kreirana za djelovanje kao «policija 

pseudo javnog mišljenja», u svrhu ograničavanja svjesnosti. Ti su ljudi jedna od mnogih 

skupina postavljenih kao čuvari granice postojećeg stanja – stagnacije. Njihov prvobitni i 

glavni cilj je da paze da se ljudi prilagođavaju društvenim «normama». Zadržavanjem 

svjesnosti unutar njihove paradigme službeno odobrenih verzija stvarnosti, oni žele 

osigurati da ne izađete izvan njihovih zadanih okvira. Čine to sustavnim intelektualnim 

obezvređivanjem iskustvene stvarnosti pojedinca, strukturirajući svoje argumente s 

takvim prizvukom, kako bi suptilno podmetnuli mentalnu nestabilnost, što na kraju 
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potajice rezultira konformizmom. Naprosto želim reći da ako vaša iskustva ne 

zadovoljavaju njihovu podijeljenu verziju života, onda to ne može biti priznato ni na koji 

način, i u skladu s tim, to mora biti sustavno odbacivano i obezvređivano «racionalnim», 

«logičnim» i «intelektualnim» argumentima. Ti takozvani «dokazi» potječu iz državnih 

službi, osmišljenih da u konačnici osnažuju tu istu «Državu». Znam što se od njih traži i 

znam koje su njihove namjere. Nažalost, većina ljudi koji su dio tih skupina, uistinu 

osjeća potrebu da to čini, jer jednostavno vjeruje da su dokazi dobiveni od države pravi 

odraz šire slike o životu. Nažalost, ti ljudi nemaju svjesnosti da prepoznaju da su 

programirani sustavom vjerovanja, te da su indoktrinirani u dogmatsku vjeru, bez 

mogućnosti izlaza, osim preispitivanjem autoriteta.  

Pravi skeptici smo mi koji smo još u školi stekli nesimpatije učitelja, jer smo i 

njima postavljali «prava» pitanja. Bili smo skeptični oko nastavnog programa i 

preispitivali smo ga. Bili smo, i još smo uvijek, skeptični oko onoga što nam današnja 

znanost i religija govori o životu na našem planetu i oko njega. Mi postavljamo teška 

pitanja, i njegujemo tihu buntovnu prirodu naspram svih krajnjih potraživanja vlasti ili 

hijerarhije. Stoga smo mi pravi skeptici. Ljudi poput mene prolaze kroz život, imajući 

nevjerojatna iskustva, koja nas vode izvan ove paradigme i realnosti. Zbog toga smo u 

mogućnosti vidjeti život iz mnogo šire perspektive. Otuda većina nas stječe svoje znanje 

i mudrost – iz osobnih iskustava iz prve ruke! 

Današnji takozvani skeptici zahtijevaju dokaze. Uzvikuju glasno: «Pokaži nam 

dokaze». Najveća ironija je da su dokazi posvuda oko njih, ali oni odbijaju to priznati i 

žive poričući njihovo postojanje. Kako mogu biti tako slijepi? Realnost se mijenja i 

usprkos tome, oni ostaju zaglavljeni u svojim okvirima. Skeptici tvrde da su realni pošto 

svoje argumente temelje na znanstvenim dokazima, ali žive u poricanju dokaza. Dokazi 

sada dokazuju da oni nisu pravi skeptici, niti su pravi znanstvenici. Da, oni se bave 

stvarnošću, ali jednom njenom jako ograničenom i iskrivljenom verzijom, tako da ne 

mogu vidjeti da su zapeli u vlastitoj dogmatskoj religiji. Njihov ego zahtijeva od njih da 

brane svoja uvjerenja do samog kraja. 

U međuvremenu, ostali se kreću dalje u životu, dok ti ljudi zaostaju ostavljeni u 

svojim uskim okvirima. Oni još uvijek pokušavaju vikati svijetu da je ono što vide 

stvarnost, a da su ljudi koji su iskusili život izvan te njihove verzije, ludi i pomućeni. Mi 

se okrećemo i vidimo njihove male glave kako vire iz unutrašnjosti njihovih okvira 

vrišteći pritom na nas: «Ne, ne! Mi smo ti koji znamo što je stvarnost i svi vi, koji mislite 
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drugačije, ste ludi!» I dok se odmičemo dalje od tih malo-umnih okvira, osvrćemo se oko 

sebe, pogledamo unatrag i kažemo: «Jesi li siguran u to? Jesi li apsolutno siguran u to?“ 

To je nesretna realnost koja je također zapala veliku većinu psihijatara i 

psihologa. Riječ «psiha» je grčka riječ i označava duh ili dušu. Ideja da se psihijatrija i 

psihologija bave duhom naprosto nije istinita, jer se isključivo bave proučavanjem uma. 

Sve je to dio mentalnog programiranja i nažalost su i oni postali tek nešto više od čuvara 

postojećeg stanja stagnacije. Oni igraju veliku ulogu u sputavanju ljudske svjesnosti.  

Isto vrijedi i za ogromnu većinu znanstvenika. Pravi znanstvenici su utišani, jer 

istinska znanost, po svojoj prirodi, uvijek vodi izvan granica dosadašnjeg stanja. 

Teleskopima sada vidimo daleko u svemir, tako da su znanstvenici ustanovili da naša 

galaksija ima na stotine milijardi zvijezda. Također su ustanovili da postoje stotine 

milijardi galaksija. Razmislite o tome na trenutak - stotine milijardi galaksija, od kojih 

svaka sadrži stotine milijardi zvijezda. A to je samo ono što je do sada otkriveno u 

vidljivom dijelu svemira. Jako mi je zabavno kada ljudi koji sebe nazivaju 

znanstvenicima, a čiji su mozgovi također sustavno isprani nastavnim programom, 

pošalju na Mars sondu i istražuju tamo mogućnosti života u obliku bakterija. I sve to dok 

su okruženi dokazima vanzemaljskog života, u cijelom svemiru i svim krajevima našeg 

planeta, ali su zaslijepljeni vlastitim programiranim stanjem uma. Doslovno su 

programirani da ne prihvaćaju dokaze koji su pred njima i jednostavno ih odbacuju kao 

zavjere, mitove, legende ili maštu. 

Nakon oslovljavanja i objašnjavanja nekih širih tema, znajte da postoji mnogo 

ljudi koji imaju iskustva izvan granica «službeno» odobrene verzije stvarnosti. Većina 

njih previše je neodlučna podijeliti svoja iskustva, zbog straha od ismijavanja i progona, 

ali neki nisu. Ja sam jedan od onih koji nisu! Tri su teme koje se smatraju tabuom ili 

neprikladnima, koje se u razgovorima ismijavaju i koje se u nekim slučajevima čak i 

zabranjuju. Tu su upravo ta ista tri sustava koji se koriste za kontrolu naše Ljudske rase 

– politika, religija i van-zemaljski i inter-dimenzionalni život.  

Rečeno je: «Istina je čudnija od fikcije!» 

Također je rečeno: «Istina boli!» 
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Tko smo i odakle dolazimo? 

U svojim sam putovanjima putovao do samog ruba ili granica ovog Univerzuma. 

Neki kažu da je ovaj Univerzum beskonačan, no to nije točno. Potrebno je samo dobro 

pogledati izraz koji koristimo – «Univerzum». Jasno se vidi da to znači «jedna verzija», 

što bi u široj slici značilo da je to jedna verzija, jedan izražaj života. Stoga, ovaj Svemir ili 

Univerzum, u konačnici ima jedno konačno ograničeno postojanje. Ono što je 

beskonačno u ovom Univerzumu, jest njegov potencijal. 

Ono što sam ponovno otkrio, i pritom doslovno mislim - ponovno, bilo je da 

postojimo beskrajno izvan ovog Univerzuma. Kad sam pogledao izvan ovog Univerzuma, 

moja je suština i svijest primijetila, naslutila, osjetila i znala za ono što ću nazvati -  

«Multiverzum». Taj Multiverzum sastavljen je od bezbroj Univerzuma. Naš Multiverzum 

je dio nečeg drugog, a to drugo je, pak, i dalje dio nečeg, što je opet dio nekog sljedećeg 

konstrukta, i tako u beskraj. Naši umovi obično imaju tendenciju razmišljati linearno i 

hijerarhijski, zbog našeg mentalnog programiranja našim društvenim obrazovnim 

programima, ali to nije slučaj u Multiverzumu i u većoj shemi stvari. Nešto drugo nije 

nužno veće, bolje ili nadmoćnije. Znam da naši umovi imaju poteškoća s tim konceptima.  

Također, želim reći da Multiverzum na koji upućujem, nije ono što znanost naziva 

paralelnim Univerzumom. Ta verzija Multiverzuma je sasvim drugačija paradigma koja 

je sadržana samo u nižim područjima ovog Univerzuma! Ovo što dijelim s vama, van je  

koncepata paradigme koju zovemo znanost.  

Najveće otkriće za moj zemaljski ego bilo je da smo uistinu beskonačni i vječni. 

Neki ljudi mogu promišljati što to zapravo znači, ali gotovo za sve, ta su promišljanja 

samo intelektualni koncepti i još uvijek ih ne mogu «premjestiti» iz uma u suštinu. 

Dopustite mi da elaboriram koncept «biti vječan i beskrajan», jer to je zaista ključ, koji 

omogućava našem zemaljskom aspektu da ponovno bude slobodan i neovisan.  

Kažem vam: «Ne postoji ništa izvan našeg beskonačnog, vječnog i besmrtnog 

sebstva». U redu, pa kakav je to osjećaj i koje misli to još potiče? Dopustite mi da kažem 

to ovako. Ako sam uistinu beskonačan, vječan i besmrtan, i ne postoji ništa izvan mene, 

onda to znači da ne postoji ništa iznad mene, da ne postoji ništa što je veće od mene i 

stoga nisam podložan nikome ni ničemu. To doslovno znači da nisam rođen ili iznjedren 

od nekog entiteta «Boga». Mi smo svi zajedno beskonačni! Za nas nema ni početka ni 
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kraja. Jednostavno smo oduvijek postojali i zauvijek ćemo postojati, uvijek smo bili i 

uvijek ćemo biti... 

To nas dovodi do najvećeg od svih pitanja: «Tko i što je Bog?». 

Ono što sam osobno ponovno otkrio je da smo dio nas projicirali u ovaj 

Univerzum koji je živo Biće. Prema tome, postoji Kreator (Stvoritelj) ovog Univerzuma. 

Slijedom toga, mi zajedno sa suštinom Kreatora ovog Univerzuma, postojimo 

beskonačno i vječno izvan ovog Univerzalnog izražaja/kreacije. Kreator ovog 

Univerzuma nije Kreator i vladar svih stvari na svim razinama svega svega što jest i 

svega što postoji, jer tako nešto ne postoji - svi smo mi jednaki. Također, Univerzalni 

Kreator je prvo Biće koje vas na to podsjeća nakon što se svjesnost ponovno uspostavi. 

Život jednostavno postoji i više od onoga što mi doživljavamo kao energiju, koncepte ili 

nazive. 

Nepovezano s pravom stvarnošću, postoji Biće koje većina ljudi obožava i naziva 

ga «Bog». U većini slučajeva taj se izraz koristi vezano uz «Vrhovno Biće», odnosno uz 

Biće koji tvrdi da je kreator i vladar svega na svim razinama svega što jest i svega što 

postoji. Ovo određeno «Biće-Bog» prebiva samo u nižim domenama ovog Univerzuma! 

To je apsolutna činjenična stvarnost, koju sam osobno iskusio! Ne postoji tako nešto 

poput jednog «Bića», koje je tvorac i vladar svega što postoji. Život je beskrajan, dok je 

taj drugi koncept konačan! Znam što religiozni ljudi i oni koji sebe vide podređenim 

«Bogu», sada misle i osjećaju. Nije važno koliko ste bijesni u ovom trenutku, to naprosto 

neće promijeniti stvarnost niti će promijeniti Istinu. Rekao sam vam na početku da će 

znanje i mudrosti koje dijelim na ovim stranicama, svima biti izazov, na ovaj ili onaj 

način. Ako u ovom trenutku osjećate mentalnu i emocionalnu reakciju, upravo vam je 

razotkriveno da u sebi imate program koji je Zemaljskog ili čak Kozmičkog porijekla. Ako 

vam je to uzbudljivo i zanimljivo, ili ste u miru s onim što pišem, onda već imate pristup 

većem znanju i mudrosti života unutar sebe, bili vi toga svjesni ili ne. 

Namjerno pokušavam izbjegavati korištenje naziva «Bog» u kontekstu 

Univerzalnog kreatora, jer ta je riječ stoljećima zloupotrebljavana s mnogim sporednim 

značenjima. Pokušat ću je izbjeći, koliko god to bilo moguće, no postoje okolnosti, 

zahvaljujući našim kulturnim programima, u kojima mi je uporaba ove riječi neizbježna, 

kako bih mogao prenijeti informaciju na ljudima razumljiviji način. Ako neki žele 

koristiti taj naziv u kontekstu jednog Bića, koje tvrdi da je tvorac i vladar svih stvari na 
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svim razinama svega što jest i svega što postoji, onda je u potpunosti njihov vlastiti 

izbor, da nastave živjeti u toj laži. 

Naziv «Bog» koristit ću sada u kontekstu Univerzalnog Kreatora. U drevnim 

rukopisima mnogih kultura zapisano je da smo Božja djeca. U Bibliji je također zapisano 

da je Isus bio Sin Božji i da je rekao da smo svi mi Sinovi Božji, Djeca Božja. No što to 

zapravo znači? Što nam ta poruka zapravo pokušava reći? Također je zapisano da je 

rekao: «Kako gore, tako i dolje». Pa evo mog razumijevanja koje sam, kao što sam već 

prije spomenuo, stekao preko mojih osobnih iskustava, putujući kroz ovaj Univerzum, i 

gledajući čak i dalje izvan njega. Kao što nas naši roditelji rađaju da bi mogli postati 

poput njih, tako nas Kreator ovog Univerzuma, ili «Bog», nosi unutar svog utjelovljenja, 

da bi nas rodio i da bismo i mi mogli postati poput Boga. Baš kao što smo postojali u 

obliku Duha, prije inkarnacije u majčinu utrobu, tako isto postojimo u obliku Vječne 

Suštine prije ulaska u ovaj Univerzum ili ulaska u «Boga». 

Pa što to onda znači u odnosu na religiju? Kao i sa znanošću, ono što dijelim s 

vama, izvan je koncepata paradigme koju zovemo religija.  Pisat ću još o tome kasnije u 

knjizi, pa vratimo se sada pitanju kako to da se nalazimo ovdje u ovom Univerzumu i na 

ovom Planetu, te nastavimo odgovarati na prva dva iskonska pitanja: «Tko smo mi? I 

odakle dolazimo?». 

Ulazak u ovaj Univerzum  

Vratimo sada našu svjesnost u Multiverzum, u kojem je bezbroj Univerzuma. 

Svaki Univerzum poput ovog našeg, ima svoj vlastiti jednistveni izražaj. To znači da svaki 

od njih omogućava svoj vlastiti jedinstveni skup iskustava. Oni imaju svoju jedinstvenu 

osobnost i prema tome vlastiti jedinstveni konstrukt.  Konstrukt ili energija koja gradi 

ovaj Univerzum zove se «Svjetlost». Poznata je i kao frekvencija, valni oblik, vibracija, 

zvuk, Logos i Riječ. Ona je jedinstvena sama po sebi. Konstrukti svih tih drugih 

univerzuma također su jedinstveni sami po sebi. Oni nisu izgrađeni od ove energije koju 

zovemo Svjetlost, pa se time razlikuju od našeg Univerzuma i razlikuju se međusobno. 

Neki kažu da je svjetlost sve što postoji i da je svjetlo od Boga i potom sam Bog i 

to je to! U trenutku kada netko pomisli na ovaj način, on istovremeno ograničava 

postojanje Života. Postoji li život izvan svjetla? Naravno da postoji! Ovo pitanje i odgovor 

dolaze iz stvaralačke perspektive, a ne iz vjerskog ili New Age stajališta, koja kažu da 
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gdje nema svjetla, postoji samo tama. Takvo gledište i objašnjenje dolaze samo iz nižih 

područja ovog Univerzuma! Osvrnut ću se detaljnije na tu temu kasnije u knjizi.  

Ono što objašnjavam ovdje je da je svaki od tih univerzuma vlastito individualno 

Biće. Svi ti drugi Univerzumi, sa svim svojim jedinstvenim izražajima, smo mi! 

Zapanjujuće! Kako li je nevjerojatno dubok ovaj djelić znanja? Iz naše Vječne Suštine 

manifestirali smo se kao Univerzumi. Mi, u obliku Univerzuma, kolektivno izgrađujemo 

Multiverzum. 

Potom prolazimo kroz proces spoznaje izražaja, i time konstrukata, jedni drugih. 

Radimo to tako da naša Vječna Suština projicira dio nas, jedan naš aspekt, iz jednog u 

drugi Univerzum. Svi mi ulazimo jedan u drugog i učimo sve što se može znati o svim 

drugim izražajima Univerzuma, kako bi bili spremni zaputiti se na putovanje stvaranja 

vlastitog Univerzuma, putem konstrukata kojima smo upravo ovladali. Tako smo se našli 

u ovom Univerzumu. Željeli smo iskusiti i spoznati ovaj izražaj i konstrukt koji zovemo 

svjetlost. 

Kad se uđe u svoje srce i ponovno se spoji s višim aspektima sebstva, ponovno se 

otkriva sjećanje na odnos koji imamo s ovim Univerzumom. Kao što sam već spomenuo, 

svijest i Kreator ovog Univerzuma prvi će vas podsjetiti da ste ravnopravni i da postojite 

beskonačno zajedno iznad razine stvaranja ovog Univerzuma. 

Uslijed toga, u točki vremena u vašem postojanju, vaša Vječna Suština odlučila je 

poslati vaš aspekt, dio ili iskru, u unutrašnjost ovog Univerzuma kako bi naučila sve o 

ovom izražaju i konstruktu koji zovemo «Svjetlost». Dakle... što je slijedilo? 
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Ovaj Univerzum 

Želim sada podijeliti s vama model ovog Univerzuma, kakvim sam ga osobno 

doživio na mojim putovanjima. 

Univerzalni model 

 

Na samom vrhu dijagrama nalazi se Vječna Suština Kreatora ovog Univerzuma, 

prije njezine manifestacije u obliku Svjetlosti. Prema tome, ona je nepodijeljena, 

posvećena i cjelovita. Kada se Univerzalni Kreator počeo izražavati i doživljavati u obliku 

Svjetlosti, najprije je projicirao izražaj koji je imao dva suprotna stanja bića, 1. 

razinu/12. dimenziju. Nakon što se prvobitni izražaj dvaju suprotnih aspekata 

stabilizirao, sve su mogućnosti i ishodi na toj razini tada istraženi i na kraju iscrpljeni. 

Zbog mudrosti stečene iz takvog iskustva, Kreator se osjetio primoranim nastaviti 

produbljivati istraživanje ovog puta manifestacije, stvaranja i doživljavanja ovog 

koncepta. Kao rezultat stvorene su druge, dublje razine Svjetlosti, vibracije, frekvencije i 

zvuka. Što se odlučivao dalje istraživati, više se udaljavao od svog cjelovitog i 

posvećenog Sebstva. Univerzalni Kreator ubrzo je shvatio veličinu onoga što kreiranje 

Svjetlosti za sobom povlači, pa čak i zahtijeva. Bio je to prvi izražaj u stvaranju, koji je 

predstavljao takav unutarnji izazov. To se događa zbog same prirode Svjetlosti, koja u 

tolikoj mjeri omogućava i potiče izražavanje različitih aspekata vlastitog sebstva, da u 
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konačnici jedan aspekt sebe nije niti svjestan drugog. Zbog ove novostečene polazne 

točke i mudrosti, sada se može uspostaviti još veća razina razumijevanja i zahvalnosti, 

kao nikad prije, za vlastitu cjelovitu i blagoslovljenu Suštinu i stoga za beskonačno 

bivstvo.  

I tako, Kreator nastavlja projicirati u sljedeću razinu, potom u sljedeću, i sljedeću, 

i tako dalje istraživati, doživljavati i sticati mudrost. Tako su stvorene sve glavne 

domene i slojevi realnosti ovog Univerzuma. 

Shvaćam da ti koncepti mogu biti pomalo teško shvatljivi, ovdje u dubinama ovog 

Univerzuma. Dijelom je to zbog programa kontrole uma, kojima smo svi mi bili izloženi 

tisućama godina, ali pokušajte razumjeti značaj znanja i mudrosti, koje se ovdje dijeli s 

vama. 

Možda može pomoći ako to objasnim na geometrijski način. Sljedeći dijagram 

predstavlja Svjetlost u najpojednostavljenijem obliku. 

 

 

Sinusni val 

Točka u kojoj se okomita i vodoravna linija dodiruju je Vječna Suština 

Univerzalnog Kreatora u svom cjelovitom i posvećenom stanju, prije svog manifestiranja 

i kreiranja u obliku ovog Univerzuma. To vrijedi i za nas, prije ulaska u ovaj Univerzum. 

Vodoravna linija je aspekt koji je sada projicirano, uravnoteženo stanje svijesti u 

kreativnom procesu. Valni oblik je kreativni proces svijesti, koja se izražava prvo na 

jedan pa na drugi način. To je doslovce trenutak stvaranja svjetla. Tako su kreirani 

vibracija, frekvencija, zvuk, Logos i Riječ. 
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Svaki način izražavanja sebe je druga strana i odraz jednog drugog izražaja. 

Dakle, udaljavajući se od svog cjelovitog i posvećenog stanja, svijest se izražava na 

određen način na jednoj strani linije, a potom, kako bi se ponovno uspostavila ravnoteža, 

mora se izraziti na drugi način, koji uravnotežuje prethodni. 

Ovdje je još jedan način viđenja našeg putovanja u ovom Univerzumu koristeći 

dijagramski i simbolički oblik: 

 

Jasno mi je da postoje mnoga tumačenja slika i simbola. U zavjerničkim 

krugovima ovakva slika potiče sve vrste negativnih misaonih procesa zbog programa 

kontrole uma rasprostranjenih u toj domeni. Objasnit ću što taj dijagram znači meni, kao 

i mnogim drugima. Nadam se da će oni koji već reagiraju, shvatiti da je to najučinkovitiji 

dijagram koji objašnjava naš ulazak i putovanje unutar ovog Univerzuma. Vjerojatno 

zvučim kao da se stalno ponavljam, ali molim vas za strpljenje, jer riječ je o vrlo važnoj 

temi, koja zahtijeva jasnoću razumijevanja za sve vrste mentalnih sklopova. 

Umjesto da na ovaj dijagram gledamo s lijeva na desno, opet ćemo ga pogledati od 

vrha na dolje. Krug ili sfera na vrhu prikazuje Univerzalnog Kreatora u potpunom 

jedinstvu, cjelovitosti i posvećenosti kao njegova čista Vječna Suština prije manifestacije 

kao Svjetlost. To također predstavlja nas, našu Vječnu Suštinu prije ulaska u ovaj 

Univerzum i manifestacije kao Svjetlost. Nakon što je Kreator projicirao svoju 

uravnoteženu svijest kroz niz razina, prikazanih središnjom okomitom linijom, nastavio 
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se širiti i izražavati na različitim razinama vibracije. Sa svakom razinom, val je postajao 

veći i sporiji, udaljavajući se od središta, a izražaj sebstva postaje jače polariziran, što 

rezultira povećanjem gustoće. Nažalost, zbog prirode ovog Univerzuma, ne doživljava se 

samo širenje, već polarizacija stvara također i odvajanje te fragmentaciju. Na kraju, zbog 

stupnja ekspanzije, polarizacije, odvajanja i fragmentacije koje Kreator doživljava, 

postalo je jasno da postojanje dvaju aspekata sebstva, koji nisu svjesni jedan drugog i 

nisu svjesni Višeg Sebstva, predstavlja, u najmanju ruku, neizvjesnost. 

Dualistička priroda ovoga načina postojanja, pružila je sada najveće moguće 

učenje u postizanju krajnje zahvalnosti i uvažavanja svoje cjelovite i posvećene Vječne 

Suštine, no istovremeno je proces ostvarivanja toga predstavljao uzbudljivo, 

provokativno, pa čak i opasno putovanje. 

Što je veći izazov, to je mudrost veća; to je ono što Svjetlo prinosi. 

Sljedeće što je Kreator učinio, bilo je da unutar sebe manifestira plan, kako bi 

pomogao drugim bićim na ulasku u ovo Univerzalno utjelovljenje, da i ona također mogu 

iskusiti ovaj izražaj koji zovemo Svjetlo. Plan, poznatiji kao «Božanski Plan Kreacije», bio 

je da se olakša prijelaz i putovanje, kako bi se omogućilo Bićima da uđu u ovaj 

Univerzum; da prođu kroz sve različite slojeve, razine, domene i realnosti, i kroz proces 

doživljavanja svega što Svjetlost nudi. Ali opet, zbog stupnja širenja, polarizacije, 

odvajanja i fragmentacije u nižim domenama, za neka je Bića postalo moguće da ostanu 

ovisna o takvom stanju postojanja. Razlog tome su «uzbuđenje» i «buka» kao posljedica 

neravnoteže i interaktivnih procesa s nastalim gustim realnostima. To je razlog zašto 

kada netko nastavi dalje ovim putem, u realnosti ekstremne dualnosti, njegov niži aspekt 

ne može ga napustiti kad poželi, bez obzira što misli da je uzvišen i moćan. Prvo mora 

biti uspostavljena ravnoteža. Dakle, bilo je nužno da Božanski Plan omogući izlaznu 

strategiju, koja uključuje ponovno uravnoteživanje svih iskustava. Važnost ove izlazne 

strategije postat će jasnija davanjem odgovora na iskonska pitanja i prisjećanjem na 

naše putovanje u ovom Univerzumu. 

Pogledajmo sada naše putovanje u odnosu na prethodni dijagram. Mi ulazimo i 

započinjemo naše putovanje, izražavajući se na jednoj strani središnje okomite linije, a 

zatim na drugoj. Naša vibracija je vrlo visoka, a naš valni oblik nevjerojatno čist, dok 

doživljavamo Svjetlost u blizini naše Više Suštine i Kreatorove Cjelovite i Posvećene 

Suštine. Tada krećemo na poduhvat spuštanja kroz razine, ukrcavajući se na naše 

«Veliko Putovanje», kako bi istražili ovaj Univerzum i stekli mudrost učenjem iz 
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doživljavanja sveg života u njemu, kako bi mogli dostići naš ciljani ishod. Da, naš ciljani 

ishod. Sjetite se uopće osnovnog i glavnog razloga za vaš ulazak u ovaj Univerzum. On 

nije bio samo da bi doživjeli ovaj izražaj, niti da bi ga samo okusili, već da bi naučili sve 

što ovaj konstrukt nazvan «Svjetlost» nudi, tako da možemo najprije shvatiti vrijednost 

svog JA JESAM ili Cjelovite i Posvećene Vječne Suštine, zatim ovladati Svjetlom, postati 

Svjetlom u svojoj ukupnosti, i na kraju, samostalno kreirati život pomoću Svjetlosti. 

Kao rezultat udaljavanja od Kreatorove Cjelovite i Posvećene Vječne Suštine, te 

od naše Cjelovite i Posvećene Vječne Suštine, naš valni oblik postaje veći i sporiji, stoga 

realnosti i naši aspekti postaju gušći. Kako napredujemo na našem putu stjecanja 

mudrosti kroz naša iskustva, nastavljamo se projicirati iz1 jedne razine prema dolje u 

sljedeću i opet u sljedeću.  

Pogledajmo detaljnije naše putovanje unutar ovog Univerzuma. 

Naše putovanje unutar ovog Univerzuma 

Sebstvo se po prvi puta izražava kao Svjetlost u prvoj razini ili 12. dimenziji. Ovo 

je mjesto gdje smo ušli i započeli doživljavati sebe kao dva suprotna aspekta. Univerzalni 

Kreator koristi prve tri dimenzije (12., 11. i 10.) kako bi naša Vječna Suština isprobala 

Svjetlost i vidjela je li to prikladan put, koji bismo željeli istražiti. Ako ne želimo nastaviti 

dalje, možemo se lako ponovno uravnotežiti iz ovih najviših realnosti i napustiti ovaj 

izražaj Svjetla i time i ovaj Univerzum. Ako ipak želimo nastaviti istraživati i prema tome 

imamo namjeru učiti i postati Svjetlom, pristajemo na cjelokupni proces i put koji je 

ispred nas. 

Kada uđemo u realnost, najprije se trebamo priviknuti na energetske uzorke te 

realnosti, prije nego što postignemo simbiotske kreativne procese sa suštinom, koja jest 

ta realnost. Zbog toga Kreator ovog Univerzuma ima razinu, mjesto unutar sebe u kojem 

potvrđujemo svoje namjere ulaska u ovaj Univerzum, kako bi ga doživjeli i izučili njegov 

izražaj. To je razina i mjesto koje nazivam «Jaslice Duša» («Nursery of the Souls», 

op.prev.). Na ovom se mjestu, u ovoj razini, u 9. dimenziji, spajamo i sjedinjujemo sa 

Suštinom ovoga Univerzuma. Činimo to kako bi podesili svoju Suštinu na izražaj ovog 

Univerzuma i postali Svjetlom. U tom trenutku kreirali smo svoju Suštinu temelju na 

Svjetlosti, koju zovemo Svijest i Duša. U tom je trenutuku Kreator ovog Univerzuma 

posijao sjeme unutar nas, unutar naše svijesti, unutar naše Duše. To sjeme je fraktal 
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ovog Univerzuma i jednoga će dana niknuti, nakon što ovladamo konstruktom Svjetlosti, 

omogućujući nam da postanemo Univerzalni Kreator Svjetlosti. 

Univerzalni model 

      

Iako u svakoj kulturi to sjeme ima mnogo imena i tumačenja, njegovo izvorno 

značenje je izgubljeno ili je još uvijek sakriveno, iskrivljeno ili predstavljeno kao nešto 

drugo od strane svećeničke kaste. 

To se naziva naš Krist-centar, Sophia-centar, Alah-centar, Buda-centar, Tara-

centar, Krišna-centar, Radha-centar, Quetzalcoatl-centar, Rainbow Serpent-centar 

(Centar Dugine zmije, op.prev.), ili koji god izraz želite koristiti, sve je to ista stvar. To je 

sjeme same Univerzalne Svijesti. Upravo sam spomenuo menažeriju religijskih 

identiteta, ne želim da vas to zbuni, ali ovo o čemu govorim, odnosi se na izvorne 

namjere i značenja vezana uz ta imena i na nit istine, koja se provlači kroz vjekove - to 

nije ono što svećenička kasta trenutno servira ljudima. 

Nakon što smo ušli u ovaj Univerzum i proveli prve trenutke podešavajući se i 

prilagođavajući se kao čista Svjetlost, projicirali smo aspekt sebe prema dolje u 8. 

dimenziju, gdje smo još uvijek ostali kao energija Svjetlosti. U obliku čiste Svijesti, 
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istražili smo cijeli taj Univerzum. Nakon što smo iskusili sve mogućnosti i ishode u 8. 

dimenziji, nadalje smo projicirali aspekt sebe prema dolje u 7. dimenziju. 

Kada koristim termin «projicirati», doslovno to i mislim. To nam govori da još 

uvijek imamo aspekte sebe u svakom od tih viših područja, i da se jednostavno 

projiciramo iz jedne razine prema dolje u sljedeću, pa u sljedeću, spuštajući našu 

vibracijsku frekvenciju prilikom odlaska na daljnje putovanje. 

Zbog programa rasprostranjenih u našem društvu, skloni smo misliti da je način 

na koji ovdje dolje postojimo sve, i da moramo nastojati ponovno ući u više domene, jer 

nas tamo više nema. To nije istina i ta je percepcija dio prijevare koja se nameće psihi 

naše Ljudske rase. Spoznaja da već postojimo u ovim višim područjima, znači da nam je 

potrebno samo da se ponovno integriramo s našim višim aspektima sebstva. Ovo je 

uistinu zapanjujući i ključni dio znanja kojeg se trebamo prisjetiti, pošto nam omogućuje 

ponovno spajanje s višim aspektima sebstva, što rezultira vraćanjem naše suverenosti i 

slobode. Kasnije u knjizi osvrnut ću se dublje na ovu obmanu, pa nastavimo sada naše 

putovanje kroz ovaj Univerzum. 

Kao što vidite,  između 8. i 7. dimenzije nalazi se debela Univerzalna membrana, 

također poznata kao «Praznina» («The Void», op.prev.). To je zato što postoji velika 

razlika između života iznad i ispod 8. dimenzije. 7. dimenzija je prva razina u kojoj 

počinjemo sudjelovati, i uključujemo se u ovaj Univerzum u područja forme. To je mjesto 

gdje se manifestiraju najviše razine forme, npr. kozmička svijest i galaktička svijest. 

Kreatorov etos, vodeći ideal, je da naše putovanje unutar njegovog Univerzuma bude 

participativni proces. Drugim riječima, to znači da je svatko od nas bio, i još je uvijek, ko-

kreator zajedno s Kreatorom i zajedno sa svakim drugim, na putovanju kroz ovaj 

Univerzum - stoga je prijeko potrebno zapamtiti i znati da smo svi mi također planeti, 

zvijezde i galaksije. Naša individualizirana utjelovljenja također su izražena u mnogim 

različitim vrstama formi i u mnogim razinama, no u višim dimenzijama njihova su građa 

i konstrukt puno čišće i više vibracije. Koje li je to nevjerojatno otkrivenje za nas, kada se 

sjetimo veličine i snage naše istinske suštine, naše svijesti i naših kreacija. 

Mnogi se ljudi boje ovoga koncepta i misle da je to apsurdno, pa čak i smiješno, 

jer su toliko programirani u uvjerenje da postoje samo u ovakvom fizičkom obliku, a ako 

i postoji nešto više, tada je to vjerojatno samo njihov Duh i ništa više. Ljudi su također 

navedeni da vjeruju da je «Bog» stvoritelj svega i da smo mi njegova djeca i ništa više od 

poniznih grešnika. To su tako ograničavajuće doktrine i programi. Oni su osmišljeni za 
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stvaranje vanjskih i unutarnjih podjela, pa čak i ogorčenosti pojedinca naspram 

postojanja u ovom izražaju Svjetlosti. Najveća ironija u svemu tome je da su pojedinci 

koji propagiraju takvu perspektivu sami zaglavili u nižim područjima ovog Univerzuma, 

pa žele, koliko god je moguće, onemogućiti izlaz drugima. Na ovu ću se temu osvrnuti 

kasnije u dijelu zvanom «Vrhunska Kozmička Obmana». 

Nakon što smo iscrpili sve mogućnosti i ishode u 7. dimenziji, projiciramo 

aspekte dolje u 6. dimenziju, gdje  ponovno prolazimo kroz isti proces ko-kreacije, 

istražujući i iscrpljujući sve mogućnosti i ishode u tom pojasu frekvencija i energetskih 

uzoraka. Općenito govoreći, glavna točka fokusa u 6. dimenziji je proces usavršavanja 

naših oblika, izražaja i kreacija. Nakon što to ostvarimo, projicirat ćemo aspekte dolje u 

5. dimenziju, gdje ponovno primjenjujemo iste procese istraživanja. No, ovaj put nekako 

usporavamo, jer ono što nas čeka na našem putu ispod 5. dimenzije je znatno drugačije 

od bilo čega do sada. 

Kada je netko u višim dimenzijama, u 5., 6. i 7. dimenziji, u područjima Višeg 

Sebstva, tada je okružen harmoniziranim svjetlom. Gledajući u te razine iz ove naše 

perspektive, 5. dimenzija je mjesto gdje počinje ono što bi zvali Nebesima. 5. dimenzija je 

najniže vibracijsko područje Nebesa, koje se također naziva Avalon, Shambala, Raj, Tula, 

Vrijeme Sna, Valhala, i drugim različitim imenima, pošto svaka kultura ima svoje vlastito 

tumačenje tog područja. Nisam previše oduševljen korištenjem ovih naziva, najviše zbog 

toga što je u današnjem svijetu od njih nastalo, zahvaljujući zlouporabi od svećeničke 

kaste. No oni barem daju ljudima priliku da razumiju ono što ovdje objašnjavam, pošto 

smo svi s njima upoznati. Nema riječi koje mogu istinito izraziti kakav je osjećaj 5. 

dimenzije, iako postoji riječ koja se tome približava, a ta je riječ Milost. U tim višim 

područjima govorimo o Svjetlu koje je tako čisto, da se doživljava neprekidno stanje 

Bezuvjetne Ljubavi. U 5. dimenziji i iznad nje, ne postoji tehnologija, jer sve se očituje i 

postiže korištenjem naše organske svijesti. U tim višim sferama, ne postoji tako nešto 

kao što je koncept koji mi nazivamo zlo.  

Naši aspekti u područjima Višega Sebstva imaju sposobnost biti svime u isto 

vrijeme. Tu još uvijek imamo pristup Univerzalnoj Svijesti i možemo doživjeti taj 

Univerzum u bilo kojem trenutku, stoga znamo sve o svemu u Univerzumu. Kada 

izaberemo izraziti se kao utjelovljenja u 5., 6. i 7. dimenziji, ta utjelovljenja imaju 

jedinstveni energetski centar, jer smo u jedinstvu, skladu i sinkronicitetu sa svim 

životom u ovom Univerzumu i s Univerzalnim Kreatorom. U 5. dimenziji i iznad nje ne 
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postoje iscjelitelji, jer ne postoji nešto poput bolesti ili tegoba, pa prema tome nema ni 

potrebe za ozdravljenjem. To je izuzetno uravnoteženo stanje biće, pošto se živi od 

energije Univerzalnog Svjetla, i prema tome ne postoje hrana ili piće bilo koje vrste. 

(Nažalost nema čokolade!) 

Velika Arena 

Ono što je ispod 5. dimenzije, poznato kao «Velika arena», energija je i verzija 

Svjetlosti i života, koja se znatno razlikuje od bilo čega dosad doživljenog, i pruža najveći 

izazov koji jedno Biće može poželjeti. 

Kao što možete vidjeti, između 4. i 5. dimenzije nalazi se jedna debela 

Univerzalna membrana poznata kao «Velika Praznina» («The Great Void», op.prev.). 

Ispod nje je područje Velike Arene, zvane još i «Kozmička Arena». To je mjesto gdje 

postoji tehnologija i mjesto gdje nastaje koncept koji mi nazivamo zlo. Velika Arena je 

apsolutno ogromne veličine i sadržava mnoštvo paradigmi koje se doživljavaju kao cijeli 

univerzumi. Samo je jedan dio Velike Arene pod utjecajem zla. Molim vas da shvatite da 

zlo dolazi u mnogim oblicima. U gornjim krajevima 4. dimenzije ono je doista postalo 

vrlo, vrlo profinjeno, uključujući i to da nastupa i predstavlja se kao - svjetlo. Najzad, 

govorimo o eonima i epohama i erama evolucije na Univerzalnoj razini, tako da je važno 

ne biti naivan i ne podlegnuti ideologijama o životu. 

Kao što sam ranije spomenuo, odlučili smo usporiti prije ulaska u 4. dimenziju, jer 

razmjer neravnoteže, koju ćemo doživjeti i kojom ćemo postati, zahtijeva pažljivo 

razmatranje i planiranje. Zapravo, to je mjesto gdje možemo ponovno dobiti uvid i 

shvatiti snagu i sposobnosti koje imamo kao Više Sebstvo. Najblaže rečeno, izazov je 

pretočiti u riječi veličinu i opseg planiranja i organiziranja, koje se odvija, jer je cijelo 

putovanje u Veliku Arenu od tog trenutka kreirano, orkestrirano i vođeno od Višeg 

Sebstva i «iznad» njega. Razlog tomu je razmjer kojim širimo, odjeljujemo, 

razjedinjujemo (fragmentiramo), polariziramo i činimo neuravnoteženim aspekte 

Sebstva, koje namjeravamo projicirati. U Velikoj Areni je to toliko ekstremno, da aspekti 

Sebstva imaju ograničenu svjesnost jedan o drugom, kao i o ostatku Univerzuma. No, u 

nekim realnostima na ovom planetu, mi postajemo potpuno nesvjesni života u 

Univerzumu i Veće Suštine Sebstva (Jastva). 

Drugi način viđenja ovoga je da se ulaskom u Veliku Arenu dobrovoljno odričemo 

svoje snage. Odmičemo se od stvaranja sa čistom organskom sviješću u sinkronicitetu sa 
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svim životom koji nas okružuje, u kretnji neprekidnog toka, te ulazimo u proces koji 

zahtijeva misao, namjeru i određenu razinu razmišljanja o posljedicama. 

Zbog neravnoteže, kada se uđe u Veliku Arenu postoji samo jedan izlaz, a to je 

tako da se vidi, učini i bude sve što ovaj Univerzum u nižim domenama može ponuditi. 

Nakon što se postigne maksimalno širenje, odijeljenost, polarizacija, fragmentacija i 

neuravnoteženost, prolazimo kroz proces reintegracije svih naših aspekata i svih naših 

kreacija, dovodeći sve natrag u nultu točku i uravnoteženost. Ovo je poznato svakom 

Biću prije ulaska u Veliku Arenu, ali nažalost, kao dio doživljavanja potrebnog stupnja 

odvojenosti, naši projicirani aspekti skloni su izgubiti pamćenje jednom kada u nju 

uđemo. Iz područja Višeg Sebstva također smo organizirali naša individualna iskustva sa 

cijelim mnoštvom Bića i svijesti. Na primjer, ako se netko želi utjeloviti u određeno 

planetarno tijelo, koje je unutar zvjezdanog sustava, koji je pak unutar galaksije, svaki od 

njih je jedna individualna svijest. Stoga će se posavjetovati s Bićima, a to su galaksija, 

zvjezdani sustav i planet, unutar kojih želi imati inkarnacijsko iskustvo. To je zato što 

ulazi unutar njihove Kozmičke razine utjelovljenja pa ostvaruju intimnu vezu. Dakle, 

svaki život, svaki međusobni odnos sa svakim Bićem, bilo to galaksija, zvjezdani sustav 

ili planet, uloga roditelja, prijateljstvo, brat, sestra ili neprijatelj - sve, uključujući i 

prirodno okruženje i duhove svih Bića koja čine prirodno carstvo, sve je koordinirano. 

Sve što ćemo doživjeti, organizirano je s Univerzalnim Kreatorom i višim aspektima svih 

tih drugih Bića, prije nego što uđemo u Veliku Arenu. Svaki život koji ćemo ikada imati u 

svakoj realnosti i svako iskustvo sa svakim Bićem na svakoj razini, unutar Velike Arene, 

sve je unaprijed organizirano. Dovoljno je samo pokušati promisliti o tome, ili možda čak 

i zamisliti količinu i moć ljubavi, inteligencije i svijesti, potrebnih za organizaciju jednog 

takvog putovanja. 

Pa zakoračimo i korak dalje, jer siguran sam da vaši misaoni procesi uzimaju u 

obzir samo jedan aspekt. Pokušajte zamisliti količinu ljubavi, svijesti i snagu obrađivanja 

i organizacije, potrebnih da bi jedan jedini aspekt proputovao kroz Veliku Arenu, pa to 

sada primijenite na više aspekata, na stotine, pa čak i na tisuće. Mi doslovno imamo na 

stotine, tisuće, pa čak i više, aspekata sebstva, jer smo fragmentirani u bezbroj domena i 

realnosti, projicirajući se iz područja Višeg Sebstva prema dolje u brojna područja Velike 

Arene. Mi istovremeno doživljavamo svakojake realnosti i u njima sudjelujemo, 

neprestano učeći i rastući u mudrosti. 
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Ovdje se postavlja veliko pitanje slobodne volje. Nakon nekoliko posljednjih 

odlomaka, čujem mnogo ega kako viču: «Ali što je s mojom slobodnom voljom?». Pa, kao 

što je moj ego osobno ponovno otkrio, dopustite mom egu da obavijesti vaš ego, da u 

nižim domenama Univerzuma postoji samo privid slobodne volje i da je sve što ovdje 

dolje doživljavamo, orkestrirano iz mnogo viših aspekata vašeg Bistva. 

Kada se projiciramo iz 5. prema dolje u 4. dimenziju, naš jedinstveni energetski 

centar fragmentira se u utjelovljenja čakra sustava, koja imaju više energetskih centara. 

Broj i vrsta čakri ovisit će o realnosti izabranoj za istraživanje. Sustav čakri, uključujući i 

koncept bolesti, postoji u 4. dimenziji i ispod nje. Nije li zanimljivo kako oni koegzistiraju 

u istim područjima? Sa sigurnošću znam da sustav čakri nije ono što se čini. Za sada ću 

reći samo sljedeće – nakon još jednog osobnog doživljavanja viših područja u ovom 

životu, kategorički tvrdim da je čakra sustav fragmentirano stanje Bića. 

Znam da se mnogim New Age iscjeliteljima neće svidjeti ono što je ovdje rečeno, 

ali trebaju se pomiriti sa činjenicom da njihovi načini iscjeljivanja pripadaju nižem 

područu Univerzuma, i da će, ako žele izaći izvan tih nižih područja, na kraju morati 

prestati biti vezani uz takav način rada. Molim vas da razumijete da ovdje ne sudim 

naslijepo, jer sam osobno prošao to iskustvo, tako da znam što govorim. Ako se osoba u 

potpunosti drži takvog načina iscjeljivanja, ona sebi stvara religiju. Ona će ostati u nižim 

područjima dok ne stekne dovoljnu razinu mudrosti da otpusti svoju vezanost i krene 

dalje. Zapamtite da u 5. dimenziji, i iznad nje, ne postoji tako nešto poput iscjelitelja, jer 

ništa ne treba liječiti.  

Stavimo sada stvari u još širu perspektivu. 4. dimenzija je fizički najveća 

dimenzija i to je jedan od glavnih razloga zašto ona čini većinu Velike Arene. Primijetit 

ćete u prethodnom dijagramu da postoje mnoge linije koje predstavljaju brojne razine. 

To je zbog načina na koji su strukturirane. Sve dimenzije imaju višestruke slojeve 

(razine) realnosti, ali niti jedna nije po veličini i volumenu niti blizu 4. dimenzije. U 

stvari, kada netko tko je u nižim razinama 4. dimenzije  pogleda prema najvišim 

razinama, može mu se činiti kao da gleda na cijelu univerzalnu paradigmu. Nesvjesnima 

se može činiti da je Velika Praznina, između 4. i 5. dimenzije, izvan ovog Univerzuma. 

Molim vas, shvatite da je ovaj Univerzum jedno jako, jako veliko mjesto. Način na koji je 

Univerzum strukturiran omogućuje da aspekti Bića postanu ovisni o iluzijama stvorenim 

od ovih polariziranih, odvojenih i fragmentiranih stanja, da bi tek nakon eona i eona 
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vremena na kraju shvatili što se dogodilo. To je razlog zašto se toliko mnogo Bića 

zadržava ovdje dolje tako dugo vremena. 

Nakon svega što sam rekao o 4. dimenziji, vibracije ljubavi i svjetla, koje se 

doživljavaju u višim razinama 4. dimenzije, još uvijek su toliko čudesne u odnosu na 

našu verziju 3. dimenzije, da mnogi ljudi bivaju i dalje namamljeni natrag u tu domenu. 

3. dimenzija je gušća verzija života u odnosu na 4. dimenziju, i prvenstveno u njoj 

je mnogo veći naglasak na gušću fizičku prirodu života. Mehanička i fizička stanja te 

potreba za opstanak, vrlo su izraženi. To se lako može shvatiti, jer to je generalna 

osobina naše realnosti, ali je važno znati, da naš planet nije jedino treće-dimenzionalno 

područje koje postoji. Kada gledamo u ono što nazivamo Vanjskim Kozmosom, bilo 

našim očima ili teleskopima, mi zapravo vidimo sloj treće-dimenzionalnog kozmosa. 

Također vidimo i 4. i 5. dimenziju, koje se lagano spajaju s našom dimenzijom, kao 

zaostali efekt «curenja» energija iz ovih drugih dimenzija u našu. Primjer toga su planeti 

koje promatramo i koji iz naše razine ili sloja vibracijske stvarnosti izgledaju pusti, no na 

drugoj su razini zapravo puni života. To je slično kao kad se nalazimo na jednom katu 

zgrade i vidimo samo prazan kat, ali nismo u mogućnosti vidjeti sljedeći kat, koji je pun. 

Tako da, ako idete na sljedeću razinu, odjednom vam se otvaraju vrata realnosti pune 

ljudi i pune života. 

Još jedan primjer interakcije takvih zaostalih energija iz viših područja s 3. 

dimenzijom su zvijezde. Zvijezde su zapravo planeti, koji su na puno, puno višoj razini 

vibracije. U stvari, one vibriraju tako visoko, da mi ovdje dolje iz 3. dimenzije 

doživljavamo ova bića koja zovemo zvijezde, iz gornjih krajeva 4., 5. dimenzije i naviše, 

kao Bića svjetla. 

Želim ovdje razjasniti kako određeni broj ljudi propagira ideju da je naša Zemlja, 

koja je u 3. dimenziji – dno dna. Oni šire ideju da smo na samom dnu ovog Univerzuma i 

da se ovdje u raljama života koprcamo i borimo za ostatke. Kategorički tvrdim da to nije 

istina! Ova vrsta dezinformacija očito služi jednoj drugoj agendi, kojoj ću se posvetiti 

kasnije u knjizi, u poglavlju pod nazivom «Vrhunska Kozmička Obmana». Ispod 3., 

postoje još dvije dimenzije. To su 2. i 1. dimenzija. Neki ljudi vide bića Mineralnog 

Carstva kao 1. dimenziju, a bića Flore i Faune ili Biljnog i Životinjskog Carstva kao 2. 

dimenziju. Razumijem njihov koncept, međutim, to ipak ne objašnjava 1. i 2. dimenziju 

ovog Univerzuma. Mineralno, Biljno i Životinjsko Carstvo dio su ove 3. dimenzije. Ona su 

jednostavno različiti izražaji života koji izgrađuju ovu realnost. 
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Da bi se istinski razumjela ova dva niža denziteta, mora se uzeti u obzir da 

postoje područja unutar ovog Univerzumu, koja omogućavaju najudaljenije zamislive 

pothvate od naše Cjelovite i Posvećene Suštine. To je putovanje u istinske dubine ovog 

Univerzuma. Izražaji života koji postoje u tim područjima su najsporiji i najgušći. 2. 

dimenzija je više saturnalijska (razuzdana) i amoralna po prirodi, dok je 1. dimenzija 

najneetičkija i najnemoralnija. Postoji obilje rasa u 2. dimenziji, s nekima od njih smo 

upoznati. Postoje Drakonske rase, Reptili, Sivi (Graysi/Greysi, op.prev.), Golgotijani, i 

razne druge rase koje su potonule u dubine maksimalnog širenja, odvojenosti, 

polarizacije i fragmentacije. Ljudi imaju sklonost misliti, baš kao što sam i ja nekad 

mislio, da su ono što zovemo niži astral, u kojem prebivaju neki od najnepoželjnijih 

entiteta, zapravo niže domene 4. dimenzije. Sa sigurnošću sam spoznao da to u cijelosti 

nije istinito. Niže astralno područje pametno se i lukavo vrlo često namjerno brka s 2., pa 

čak i s 1. dimenzijom. Druge grupe ovih rasa postoje također i u 3. i 4. dimenziji. Želim 

pojasniti da postoje grupe unutar ovih rasa koje su dobronamjerne, tako da je važno da 

ne budemo na slijepo rasisti. Općenito govoreći, one većinom jesu amoralne ili 

zlonamjerne. 

Entiteti koji postoje u 1. dimenziji predstavljaju stvarno dno dna. To su 

pokvarene, tamne i muljevite energije, koje ne rade ništa, osim što crpe životnu silu 

drugih, ne samo da bi opstale, nego i za zadovoljstvo. U ovom području postoji vrlo malo 

fizičkih bića, većina su samo energije. Oni su otišli tako daleko od svoje Cjelovite i 

Posvećene Suštine, da su izgubili sposobnost osjećanja bilo kakvog oblika ljubavi i 

jednostavno žive u stanju neprekidnog straha. Potrebna je ogromna količina energije u 

obliku vrlo intenzivnog iskustva da bi biće koje živi u tom području nešto spoznalo i 

ponovno se probudilo. Ali nakon što se jedna suština vrati iz takvog iskustva, ona ima 

najbolju moguću referentnu točku i najveću mudrost koju je moguće steći. U odnosu na 

broj Bića u Univerzumu, tek nekolicina izabire ovakav put, ali bez toga nitko ne može 

uistinu ovladati Ljubavlju, Svjetlošću i Životom. Kao što sam ranije spomenuo, onaj tko 

želi ovladati konstruktom Svjetlosti, mora doživjeti sve izražaje, jer ne može se nešto 

istinski spoznati ukoliko se to ne doživi na vlastitoj koži. Većina Bića je previše uplašena 

da bi krenula ovim putem, pa radije ostaje u svom sigurnom ozračju, zarobljena u svojoj 

ograničenoj, udobnoj i samopravičnoj paradigmi. To je naprosto zbog najveće zamke od 

svih - njihovog straha od samog straha. Univerzalni Kreator to zna, pa zato nastavlja 

omogućavati to dimenzijsko područje unutar svoje Univerzalne Kreacije, kako bi ga Bića 

mogla doživjeti. Znam da naši samo-pravedni, osudi skloni, egoistični umovi imaju 
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problema s razumijevanjem ovakvog zaključivanja i s mogućnošću postojanja jednog 

takvog izražaja života, ali grubo rečeno, ako sve to ne bi ničemu služilo, onda to 

jednostavno ne bi ni postojalo. 

Naprosto želim podijeliti ovu mudrost s vama, kao hranu za razmišljanje - iz 

jedne smo se perspektive odvažili tako zapanjujuće daleko od našeg cjelovitog i 

posvećenog stanja, dok iz jedne šire perspektive - nikada od njega nismo ni bili odvojeni. 
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Što radimo ovdje? 

Put u kompresiju 

Dok nastavljamo odgovarati na prva dva iskonska pitanja, počinjemo odgovarati i 

na treće iskonsko pitanje: «Što radimo ovdje?» 

Daljnje razmatranje ovih pitanja otvara nova pitanja poput: «Zašto smo izabrali 

inkarnirati se upravo na ovom planetu? I zašto baš ovaj zvjezdani sustav, i zašto ova 

galaksija? Zašto se ovaj aspekt mene nije utjelovio na drugom planetu u drugom 

sustavu? Što je to u ovoj galaksiji, u ovom zvjezdanom sustavu i ovom planetu da su se 

moj Duh, moja Svijest i moja Duša osjetili ponukani potrebom da gravitiraju upravo 

ovdje k ovom mjestu, kako bi imali inkarnacijsko iskustvo? Čemu toliko dubok i intiman 

odnos s našim Mliječnim putem, koji je naša Galaktička Majka, našim Ocem Suncem i 

našom Majkom Zemljom? Pa, hajdemo istražiti ova «Zašto?». 

Informacije koje su do sada podijeljene i koje će biti podijeljene na sljedećim 

stranicama, tajno su znanje za koje svećenička kasta ne želi da ga znate. Proveli su tisuće 

godina u sustavnoj potrazi za skrivenim znanjem o Čovjeku (engl. Hu-Man, op.prev.), 

ubivši pritom bezbroj ljudi, ponekad bi ga prisvojili, no uglavnom su ga uništavali. 

Njihova namjera i agenda bila je iskorijeniti znanje iz naših društava, iz naše svjesnosti i 

naše psihe, kako bi duhovno zaglupili Ljudsku populaciju. To je ujedno i informacija i 

znanje, koje svijet moderne znanosti također sakriva od vas. Naravno da u današnjem 

svijetu postoje i pravi znanstvenici koji istraživanjima pristupaju otvorenog uma - 

nažalost, većina njih naprosto je stvorila religiju za sebe. Znanje koje se dijeli na ovim 

stranicama, pruža ključeve za razumijevanje života u njegovom najčišćem obliku. 

Iskusiti ovaj na Svjetlosti temeljen Univerzum, jedan je participativni i ko-

kreativni proces. Postoje i oni među nama koji su sada došli do točke u kojoj smo 

putovali kroz sve dimenzije, iskusili sve što se može iskusiti, učinili sve što se može 

učiniti, te bili sve što se može biti. Manifestirali smo se kao galaksije, kao zvjezdani 

sustavi, kao planeti, i kao sve što još postoji između toga. Inkarnirali smo se u svaku 

moguću manifestaciju koja je ikada postojala, u svim dimenzijama, svim razinama i svim 

frekvencijama u ovom Univerzumu. Sada dovodimo sve naše kreacije, svu našu stečenu 

mudrost, i time naše Bivstvo, natrag u ravnotežu, kako bi mogli postići naš željeni ishod - 

da postanemo Univerzalni Kreator Svjetlosti. 
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Kreiranje galaktičke maternice 

Kao što je ranije spomenuto, nakon što se uđe u «Veliku Arenu», postoji samo 

jedan izlaz. Radi se o objašnjavanju kako je Univerzalni Kreator pristupio strukturiranju 

stvari i omogućavanju ovog procesa iz prve ruke. Uostalom, život u svom Univerzalnom 

utjelovljenju Kreatorova je odgovornost. Pa tako, nakon što su iscrpljene sve mogućnosti 

i ishodi na svim razinama, i nakon što je dostignuta maksimalna ekspanzija, odvajanje, 

polarizacija te fragmentacija, jedini put koji preostaje je kroz proces reintegracije, i 

prema tome, kompresije. Kreator je sada trebao kreirati odgovarajuće puteve i staze, 

realnosti i domene, koji bi mogli omogućiti ovaj put u ponovnu integraciju, kompresiju, 

uravnoteženost, nultu točku, te povratak cjelovitom i posvećenom bivanju. 

Vrijeme je da se ponovno stavite u položaj Univerzalnog Kreatora. Kakvi ste? 

Jeste li arogantni i samopravedni, elitist koji sebe vidi superiornim, previše ponosan da 

bi se izravno petljao s ljudima na njihovoj razini unutar vlastite kreacije? Jeste li tip koji 

sjedi na vrhu i samo pokazuje prstom, upravljajući bićima oko sebe? Ili ste onaj koji će 

sići među ljude i uprljati ruke, doživjeti sve realnosti na istoj razini kao i oni, biti jedan 

od njih i jednak njima, i ne biti veći ili bolji od njih. Naravno da razumijem da Kreator 

doživljava svoje kreacije kroz sve izražaje, ali ono o čemu ovdje govorim je izravno 

doživljavanje vlastite kreacije iz nutrine, baš kao i svi drugi. To je drugačija vrsta 

iskustva, jer se Kreator pretvara iz posrednika u ravnopravnog učesnika. Molim vas da 

odvojite trenutak za promišljanje o ovome što je upravo rečeno, jer odlomci koji slijede 

zahtijevaju pažljivo razmatranje koncepata i znanja koje sam upravo prenio. 

Znači imamo ogromnu kozmičku arenu, koja omogućava postojanje bezbroja 

galaksija u mnogostrukim razinama, realnostima i domenama. Da bi Kreator omogućio 

ovaj put natrag u ravnotežu, bilo mu je potrebno stvoriti niz realnosti, koje bi kroz slijed 

procesa, poput lijevka, usmjeravale prema potpunoj integraciji. Kada bi to pokušali 

objasniti terminologijom svete geometrije, radi se o stvaranju niza realnosti temeljenih 

na fraktalima, koje vode prema dostizanju nulte točke.  

Znajući što je potrebno, odaslan je poziv u obliku vibracijskog uzorka, poznatog 

kao Riječ ili Logos, svim duhovnim hijerarhijama svih galaktičkih sustava. Vibracijski 

uzorak za manifestaciju nove realnosti sada je zračio širom Velike Arene iz samog srca 

kreacije. Oni s očima koje vide, s ušima koje čuju i osjetilima koja osjećaju, bili su u stanju 

«uhvatiti» tu vibraciju, tu informaciju, taj poziv. Bila je to potvrda tzv. glasina, raširenih 

širom Velike Arene posljednjih era, da će doći do manifestacije i uspostave jedinstvene 
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realnosti, što bi omogućilo zastupljenost sveg života u Univerzumu unutar nje... glasine 

koje će sada postati Učenje (engl. Lore, op.prev.)! 

Ova realnost, koja će predstavljati Univerzum, kreirana je na sljedeći način. 

Uzmite svu energiju galaksije sa svim njezinim razinama manifestacije i svim Bićima koja 

su ikada igrala ulogu u njezinom zajedničkom kreiranju. Uzmite sve njezine zvjezdane 

sustave i sve njihove planete. Uzmite zatim sva bića koja su ušla u galaktički sustav i 

imala inkarnacijsko iskustvo u bilo kojem obliku, na bilo kojoj razini kroz sve epohe i 

vremenska razdoblja. Skupite svu mudrost stečenu iz tih iskustava, a zatim, energetski 

govoreći, sažmite sve to u zvjezdani sustav. Drugim riječima, Biće koje je ta Galaktička 

Svijest, sada će uzeti tu energiju, energiju sveg tog znanja i mudrosti cijelog galaktičkog 

postojanja, i samo se ponovno kreirati u utjelovljenom obliku zvjezdanog sustava. 

Sada uzmite taj novostvoreni zvjezdani sustav, bilo da je tom Biću potrebno 

izraziti se kao jedinstvena zvijezda ili kao skupina zvijezda, i stavite ga u jednu galaksiju. 

Ponovite proces ponovnog stvaranja komprimirane verzije jedne druge galaksije, a 

zatim još jedne, pa još jedne, sve dok ne dobijete komprimirane verzije milijardi i 

milijardi galaksija utjelovljenih kao zvijezde, umetnutih u jednu galaksiju. Ono što sada 

imate je konstrukt naše galaksije, Mliječnog puta. Ova galaksija je fraktal Kozmosa i ovog 

Univerzuma! Kozmička Arena, pa čak i cijeli Univerzum, sada su ponovno kreirani i 

sažeti u našu Galaktičku Arenu. Sada imamo jednu realnost koja po samoj svojoj prirodi 

omogućava integraciju iskustava i aspekata Bića. Ovo je prva faza kreiranja «Puta u 

kompresiju». 

Zbog zahtjeva, Mliječni put neće biti obična galaksija, pošto će postati «Galaktička 

maternica». Konstrukt Mliječnog puta jedinstveno će se razlikovati od svih drugih 

galaksija, po tome što će Mliječni put biti fraktal cijelog Kozmosa, kako bi u konačnici 

rodio cijelu rasu Univerzalnih Bića.  

Dakle, na početku prve faze ovog ogromnog pothvata, Ženski aspekt Kreatora 

manifestirao se kao naša Galaksija Mliječni put, brižnost i njega Majčinog Mlijeka. Muški 

aspekt Kreatora manifestirao se kao galaksija tik do nje, Galaksija Andromeda, pri čemu 

«Andros» označava muškarca i supruga. Te dvije galaksije u potpunosti su energetski 

prožete jedna drugom. One su jedna drugoj Blizanački Plamenovi (engl. Twin Flames, 

op.prev.), pošto su one Ženski i Muški izražaji jedne te iste cjelovite i posvećene suštine 

Univerzalnog Kreatora.  
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Galaktička Majka uputila je poziv svim Bićima koja su osjećala da je bilo vrijeme. 

Bilo je vrijeme da se utvrdi koja će Bića sudjelovati i koji će biti razmjer njihove 

odgovornosti zajedničkoj kreaciji ove Galaktičke Maternice. 

Kada je uspostavljena nova galaktička arena, vibracijski uzorak galaksije zračio je 

i cijelim Univerzumom i mnoga su Bića osjetila to zračenje. Svaka nova komprimirana 

verzija galaktičkih sustava, sada kao zvjezdani sustavi unutar Galaktičke Maternice, 

također je zračila/emanirala svoje novopronađene izražaje. To je bio poziv za one koji su 

osjećali i znali da je došlo vrijeme za ulazak u njezinu maternicu, kako bi se mogli 

upustiti u sljedeću fazu svog Univerzalnog Putovanja. Njihova Duša je prirodno 

gravitirala prema tim realnostima putem Univerzalnog «Zakona» Privlačnosti. Oni koji 

će postati nositelji mudrosti i ambasadori njihovog izražaja života, znali su da je njihov 

put da budu Predvodnici i vode primjerom. 

Projiciranje aspekta sebe u ovu Galaktičku Maternicu i u njihov zvjezdani sustav, 

koji je utjelovljivao njihovu galaktičku paradigmu, predstavljao je u to vrijeme pothvat u 

najkomprimiraniju realnost koja je postojala. Oni su bili ti, koji su krenuli na put koji je 

bio tako težak i izazovan, da je dozvoljavao projiciranom aspektu da postane 

nevjerojatno podložan silama ograničenja i riskira da bude namamljen i zarobljen u 

njihove domene eonima vremena. Bilo je poznato da će ta Bića biti iskušavana na 

svakom koraku i da iskustvo povremeno može postati vrlo bolno, na mnogo načina. Oni 

su bili ti, koji su imali hrabrosti biti razgolićeni svoje božanstvenosti i biti prekriveni 

velom u tolikoj mjeri, da će jednog dana zaboraviti svoje intuitivno znanje iz srca, o tome 

koliko su oni moćna Bića, i o svemu što Božanstvenost znači! Zvuči li ovo poznato? 

Sljedeće je Univerzalnom Kreatoru bilo potrebno manifestirati svoje muške i 

ženske izražaje unutar Galaktičke Arene, kao zvjezdane sustave. Razlog tome je bio da 

preuzme odgovornost za nužne procese reintegracije i da bude ravnopravan sudionik, 

doživljavanjem vlastite kreacije iznutra. Galaksiji Andromeda bilo je potrebno projicirati 

aspekt sebe u galaktičku maternicu, simbolizirajući galaktičku spermu kako ulazi u 

galaktičko jaje. Muška energija galaktičke sperme biti će aktivni sastojak, u formi 

arhetipske energije, unutar ženske galaktičke maternice. To je rezultiralo kreacijom 

onoga što zovemo Orion, koji je arhetip «Lovca», davatelj i zaštitnik, Otac. Ženska svijest 

galaksije, spuštajući svoju energiju, manifestirala se kao zvjezdani sustav Sirius, arhetip 

«Canis Major» (Veliki pas, op.prev.), odanost, zaštitnik i bezuvjetna ljubav, Majka. To je 
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razlog zašto su ta dva zvjezdana sustava toliko prikazivana u drevnoj povijesti, 

kulturnom folkloru i duhovnim učenjima.  

U ranim fazama povijesti naše galaksije bilo je puno drame zbog naguravanja za 

položaje moći, što je bio rezultat stavljanja mnoštva galaktičkih realnosti u takav zbijeni i 

zajednički prostor. To je dovelo do mnogih sukoba interesa, pa su tako širom galaksije 

izbili ratovi. Nažalost, zvjezdani sustav koji utjelovljavao arhetip «Muškog ratnika», 

Alpha Draconis, igrao je u tim sukobima istaknutu ulogu. Zbog kompresije, pokazalo se 

da se ova arhetipska energija izmicala vlastitoj sposobnosti samokontrole, tako da je 

došlo vrijeme da se taj destruktivni aspekt arhetipa muškog ratnika razotkrije, oslovi i 

preobrazi.  

Zbog svog arhetipskog izraza, Orion će omogućiti opsežnu transmutaciju muške 

zaraćene energije. Uostalom, Arhetip muškog ratnika je u konačnici njegov aspekt  i 

stoga je i njegova odgovornost. Ono što mi na Zemlji nazivamo van-zemaljskom razinom 

života, Orion će biti bojno polje za kontrolu nad ovom galaksijom. Drakonske snage iz 

Alpha Draconis-a, pod okriljem dvoličnog entiteta «Boga», primorane su napasti sustav 

Oriona, kako bi preuzele kontrolu nad energijom «Oca». Oni su se naprosto osjećali 

ugroženi njegovom prisutnošću. U eri Oriona vođeni su mnogi ratovi, što je dovelo do 

toga da bezbrojne kozmičke karmičke razlike uvelike transmutiraju na sljedeću razinu. 

Kažem sljedeću razinu, jer galaktička Arena neće biti završna faza i stupanj kompresije. 

Bit će ih još.  

Solarna arena i planetarna maternica 

Sada kada se Suština Božanske Majke manifestirala i postavila kao Galaktička 

maternica, i kada su integracijski procesi uspješno funkcionirali zahvaljujući rješavanju 

mnogih pitanja, ostale su još uvijek ogromne neravnoteže, koje je bilo potrebno 

transmutirati. Kreatoru je potom bilo potrebno nedalje spustiti energije prema dolje, 

kako bi sada utjelovio cijelu univerzalnu paradigmu unutar jednog zvjezdanog sustava. 

To je predstavljalo ogroman poduhvat, koji je naravno rezultirao još jednom ogromnom 

kompresijom. No, ovaj put muška energija je bila ta koja je omogućila sljedeći korak u 

procesu, jer je Očinska arhetipska energija bila najprikladnija za suočavanje sa 

sljedećom fazom Božanskog Plana. To je rezultiralo stvaranjem našeg Sunca i našeg 

Solarnog sustava. Zbog mog kulturalnog programa i kršćanskog odgoja, koristit ću 

pojam koji mi je blizak, ali imajte na umu da druge kulture imaju druga imena za jedno te 

isto Biće. Svjetlosno tijelo, svijest i duh koji stoji iza manifestacije našeg Sunca je ono što 
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je poznato kao Krist. Ponovno je odaslan poziv koji se proširio cijelom galaksijom i, na 

kraju, cijelim kozmosom i Univerzumom, kako bi se vidjelo tko su ti, koji će biti dovoljno 

hrabri da predstavljaju svoje narode i inkarniraju se u ovom Sunčevom sustavu, sada 

najviše komprimiranoj realnosti u Univerzumu. Ovo što sada imamo je cijela 

Univerzalna paradigma predstavljena i sažeta u jednom zvjezdanom sustavu.  

Koliko god se to nekima moglo činiti nemogućim, no sve su planete u našem 

Solarnom sustavu naseljene. To je naprosto stvar frekvencije. Da bi se shvatio konstrukt 

ovog Univerzuma, mora se prvo uvidjeti da postoji mnogo razina realnosti, te da ovaj 

mali aspekt nas, ovdje na našoj Majci Zemlji, postoji samo u jednom trunku. U stvari, čak 

i na ovom planetu postoje mnoge druge razine stvarnosti, od kojih sam neke osobno 

doživio u ovom životu. Naš Solarni sustav ima dugu povijest i, nažalost, zbog stupnja 

kompresije, ovdje je također bilo mnogo sukoba. Tokom velikog sukoba, kada je 

Drakonsko Carstvo upalo u naš Solarni sustav, uništen je jedan planet, koji je sada 

asteroidni pojas između Marsa i Jupitera. Podsvjesno, mnogi još uvijek pate od 

posttraumatskog stresa od tog iskustva. Također, ta eksplozija je negativno utjecala na 

prirodno okruženje na Marsu, zbog čega su se ti narodi morali skloniti u podzemlje. 

Vodeći sada proces na sljedeću razinu kompresije, Univerzalnom Kreatoru bilo je 

potrebno manifestirati planetarno tijelo, koje će biti planetarna maternica, koja će na 

kraju roditi cijelu rasu Univerzalnih Bića. To će samo po sebi biti odgovornost 

Božanskog Ženskog, pošto je energija Majke izražaj koji stvara i rađa život. Dakle, Ženski 

izražaj Kreatora manifestirao se kao naša Majka Zemlja. 

«Mi smo Univerzalni embriji u planetarnoj maternici Božanske Majke."  
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Spuštanje sudjelujućih aspekata Univerzalne Svijesti 

 

Sada ću s vama podijeliti jedan najosnovniji i ključni dio znanja ikad! U jezgri 

našeg planeta je ženska verzija našeg Sunca. Zemlja je naprosto Sunce koje oko sebe ima 

ljusku jajeta, koru. Opet zbog mog kršćanskog odgoja, koristit ću izraze koji su mi bliski, 

ali znajte da druge kulture imaju druge nazive za jedno te isto biće. Svjetlosno tijelo i duh 

iza manifestacije Sunca, koje je nutrina našeg planeta, energija je Sofije Krista (Mudrosti, 

op.prev.). Ponovit ću opet, to je ženski izražaj našeg Sunca! Oni su Blizanački Plamenovi, 

muški i ženski aspekti našeg Univerzalnog Kreatora. Naše Sunce je Krist u muškom, naša 

Majka Zemlja, Sofija Krista, je Krist u ženskom. To je ono u/na što smo inkarnirani. 

Prepoznavanje ovog konstrukta pomaže shvatiti da se na ovoj razini nalazi Sveto 

Trojstvo u postojanju. Sastoji se od srca naše inkarnacije, srca Majke Zemlje i srca Oca 

Sunca.  
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Ovo je zaboravljeno znanje vjekova. To je ono što programi posljednjih 6.000 

godina sustavno pokušavaju izbrisati iz svjesnosti Čovječanstva i svjesnog uma. Spoznati 

da ste zapravo inkarnirani na planetarnom tijelu Božanskog Ženskog izražaja 

Univerzalnog Kreatora, veliki je ključ za postajanje slobodnim i neovisnim. Ponovno 

oživljavanje svog odnosa sa svojom Majkom Zemljom, naprosto postajanjem je svjesnim, 

jedna je od najvažnijih stvari koju ćete ikada učiniti, i koja je apsolutno ključna u ovim 

vremenima. Ova realnost postoji ovdje zbog nje, pa stoga i vi postojite ovdje zbog nje. 

Govorimo o ženi, planetarnoj ženi koja vas njeguje i hrani svaki trenutak svakog dana. 

Ona vam daje zrak koji udišete, vodu koju pijete i hranu koju jedete.  

Kasnije u knjizi pisat ću o Božanskom Ženskom, jer njezina manifestacija u obliku 

planetarnog tijela, koje će prisustvovati zadnjim fazama odigravanja ovog Božanskog 

Plana, nipošto neće biti lagan pothvat. Kreator doživljava svoju kreaciju kao 

ravnopravan sudionik. Niti na trenutak nemojte pomisliti da postoji razina njihovog 

Bivstva, koju Sunce i Zemlja ne osjećaju i ne trpe. Postoji velika razlika između duhovne 

ideologije i stvarnosti. 

Zbog daljnjeg sažimanja i spuštanja energije, Ženski i Muški aspekti Kreatora 

približavali su se sada sve više razini ljudi. Ovo je još jedan značajni sastavni dio ovog 

procesa. Radi se o dosezanju točke u kojoj Univerzalne energije postaju dostupne putem 

naših inkarniranih aspekata. Dopustite mi objasniti zašto su se Muški i Ženski aspekti 
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Univerzalnog Kreatora također trebali osobno spustiti ovdje dolje. Ne možete 

jednostavno priključiti televizor, na primjer, na jedan od onih velikih nadzemnih vodova 

od 300.000 volti, jer bi on eksplodirao. Princip je isti. Ne možete uzeti jedan aspekt Bića , 

kojI se odvažio zaputiti tako zapanjujuće daleko od svog cjelovitog i posvećenog sebstva, 

i od cjelovite i posvećene suštine Univerzalnog Kreatora, te očekivati da će se taj aspekt 

ponovno izravno spojiti s Univerzalnom Sviješću u svojoj ukupnosti. To nije moguće, jer 

je količina energije naprosto previše ogromna. Sada ću koristiti vjerski koncept kao 

analogiju, jer osjećam da je on najprikladniji za pomoći ljudima da shvate. U nedostatku 

boljeg izraza, upotrijebit ću metaforu «Božja ruka» koja poseže prema dolje priskočiti u 

pomoć. Kroz taj proces reintegracije svih naših aspekata i naših kreacija, što je 

omogućeno na i u utjelovljenim aspektima Univerzalnog Kreatora, još jednom nam je 

moguće, ponovno se spojiti s Univerzalnom Sviješću, i postati njome u njezinoj 

ukupnosti. 

Sažeto, Kreator je trebao sići u svoju kreaciju, u roditeljskoj ulozi Božanskog 

Ženskog i Božanskog Muškog, te omogućiti, njegovati i voditi svoju «Djecu», svakoga od 

nas, metaforičkog «Sina Božjeg», kako bi ona mogla roditi rasu Univerzalnih Kreatora. 

Kako je naša Suština putovala do Zemlje 

Evo još jednog elementa i sastavnog dijela što se tiče toga zašto smo na ovom 

planetu, u kontekstu naše Suštine, koja odlazi na simbiotsko putovanje s našim 

manifestiranim oblicima i inkarnacijskim utjelovljenjima. Dosad sam podijelio s vama 

namjere, ideje i razloge koje smo imali za ulazak ovu galaksiju i, u konačnici,  za dolazak 

na ovaj planet, a sada želim podijeliti s vama kako je naša Suština zapravo došla ovdje. 

Da još jednom ukratko sažmem, prvo smo ušli, spojili se i sjedinili sa Suštinom ovog 

Univerzuma u višim područjima. Potom smo putovali nadolje kroz sve dimenzije, 

projicirajući pritom naše aspekte iz jedne razine u sljedeću, a zatim u sljedeću.  Putovali 

smo tako zapanjujuće daleko od naše Cjelovite i Posvećene Suštine i Cjelovite i 

Posvećene Suštine Univerzalnog Kreatora, sve dok nismo stigli do dna Univerzuma. Došli 

smo do stupnja, do trenutka u kojem smo istražili i iscrpili sve mogućnosti i ishode na 

svakoj razini, a zatim smo čuli poziv naše Univerzalne Majke, da uđemo u Galaktičku 

maternicu. Kako smo mi to zapravo pristupili ulasku u ovu Galaktičku maternicu? Kao 

što je ranije spomenuto, kada se ulazi u domenu, realnost ili područje, bilo da se radi o 

univerzumu, planetu ili bilo kojem drugom izražaju, ulazite i imate intiman odnos s 

izražajem i tijelom drugog Bića. Najprije se trebamo prilagoditi i podesiti na tu realnost i 
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na to Biće. Baš kao što nam je trebalo da se naša cjelovita i posvećena bit podesi i 

prilagodi, da se spoji i sjedini s Biti Kreatora ovog Univerzuma, princip je isti u širom 

Univerzuma na svim razinama. Tako iz istih razloga, nitko ne može ući u realnost bez 

suglasnosti i dopuštenja, na nekoj razini, Bića, koje je ta realnost - u ovom slučaju je to 

Galaksija Mliječni put.  

Prije nego krenemo dalje, ključni sastojak ovoga je Univerzalno Sjeme, kao što je 

ranije spomenuto u knjizi, koje je Univerzalni Kreator usadio unutar naše Duše. 

Njegovali smo naše sjeme, koje je ugniježdeno sigurno unutar nas. Hranili smo ga i 

zalijevali mudrošću koju smo stekli kroz naša iskustva dok smo putovali diljem ovog 

Univerzuma. Sada smo na mjestu gdje to sjeme dolazi do izražaja. Ne samo da se 

Univerzalni Kreator upustio u poduhvat nadolje u kompresiju kroz proces 

omogućavanja Galaktičke maternice preuzimanjem roditeljske uloge, nego je i naša Duša 

također krenula na putovanje nadolje u kompresiju, na isti način noseći sa sobom naše 

sjeme. Kreacija ove Galaktičke maternice je ko-kreativni proces. Stoga i naša Duša 

preuzima roditeljsku ulogu tako što nas njeguje i vodi kroz ovu epohu i doba, koje je 

gestacijsko razdoblje, poznato kao naše putovanje u Galaktičku maternicu i Put u 

kompresiju. Naša Duša nosi naše sjeme, tako da ćemo se sjediniti na kraju ovog puta u 

kompresiju, u okupljalište, u nultu točku, u točku sjedinjavanja, i u našu integraciju s 

vječnošću. U ovim danima koji su sada pred nama, naša je Univerzalna Suština u procesu 

nicanja i rađanja Univerzalne Svijesti iznutra. 

Znači, u procesu ulaska u ovu galaksiju, naša se suština prvo spojila i sjedinila s 

jezgrom, sa srcem i sviješću Bića koje je ova galaksija, jedan aspekt Božanskog Ženskog. 

To znači da još uvijek postoji jedan naš dio u srcu naše Galaktičke Majke. To je razlog 

zašto među nama postoje oni koji znaju tko je ta Galaksija, jer su se naprosto ponovno 

spojili s tim dijelom sebe i prisjetili se svog odnosa s Njom.  

Kako je ova Galaktička maternica jedna komprimirana verzija Univerzuma, cijelo 

će se dosadašnje univerzalno putovanje sada ponovno proživjeti. To je dovelo do toga da 

smo projicirali mnoge aspekte nas u Galaktičku maternicu/Arenu, ovisno o realnosti 

koju nam je bilo potrebno istražiti, doživjeti i u kojoj smo trebali sudjelovati. Kada su sve 

mogućnosti i svi ishodi iscrpljeni, za nas je došlo vrijeme da uđemo u Solarnu Arenu.  

Kako bismo sada pronašli svoj put do našeg Solarnog sustava, još komprimiranija 

verzija naše suštine tekla je iz Galaktičke jezgre nadolje rijekom života, ili putem 

spiralnih ruku Galaksije, i zaputila se prema našem Solarnom sustavu. Mnogi to tumače 
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kao mnogo manji aspekt sebstva, ali to tumačenje nije istinito. Naravno da je to 

spuštanje energija, ali u stvarnosti je to kompresija Duše u svojoj sveukupnosti, a ne 

samo još jedna fragmentacija. Kad kažem komprimiranija, mislim na to da je svaka 

prethodna projekcija u Galaktičku Arenu bila aspekt specifičan za Karmičku energiju, 

kojoj je bili potrebno ponovno uravnoteživanje i transmutacija. Međutim, ovog puta je 

cijela naša Suština Duše bila komprimirana na još jednu razinu i projicirana prema 

našem Suncu, iz naše prethodno komprimirane verzije sebe, koja i dan danas boravi u 

srcu Galaktičke Majke. 

Naša suština koristi «zakon» privlačnosti (gravitaciju) kao sredstvo navigacije 

našeg puta kroz Univerzum. Gravitacija je jednostavno Učenje («Zakon», op.prev.) o  

privlačnosti! Što se sljedeće dogodilo je da je naša projicirana i novokomprimirana 

verzija naše Duše gravitirala prema našem zvjezdanom sustavu, i spojila se i sjedinila sa 

sviješću Sunca. To znači da također imamo aspekt sebe u Suncu. Svatko tko ima organski 

inkarnacijski konstrukt, sjedninjen je sa srcem Sunca. U ranim fazama našeg iskustva u 

ovom Solarnom sustavu, Sunčeva verzija naše Duše projicirala je aspekte sebstva u 

Solarnu Arenu na koji god od planeta, planetoida, mjeseca itd., i u bilo koje razdoblje, već 

prema našim zahtjevima, specifičnim za Karmičku energiju kojoj su bili potrebni 

ponovno uravnoteživanje i transmutacija. Baš kao i u Galaktičkoj areni, neki od nas su 

možda doživjeli da je više nego jedan aspekt projiciran na/u različita planetarna tijela 

istovremeno - to je to bio slučaj i u Solarnoj Areni. Nakon što su prošle mnoge epohe i 

vremenska razdoblja, u kojima je postignuto mnogo transmutacija neuravnoteženosti, 

sljedeći korak u procesu bio je inkarnirati se u/na Planetarnu maternicu.  

Put u kompresiju ne završava samo tako da Božansko Žensko manifestira sebe 

kao planetarno tijelo i drži prostor u kojem će biti predstavljen cijeli Univerzum. Nigdje 

drugdje ne postoji planet s tolikim stupnjem biološke raznolikosti, kakvu imamo ovdje 

na našoj Majci Zemlji. Prirodni okoliš na ovom planetu je najnevjerojatnija i najdivnija 

kreacija ikad! Zastanite i zamijetite samo na trenutak kako takvo mnoštvo života može 

istovremeno, u simbiozi, koegzistirati na jednom planetarnom tijelu. Pokušajte samo za 

kratko uvidjeti genija. Sljedeće što je Univerzalni Kreator nalagao, bila je kreacija 

jedinstvenog životnog oblika, koji će biti odraz svog okoliša. To znači da je kreirano Biće 

koje će utjeloviti ovu nevjerojatnu biološku raznovrsnost i, prema tome, utjeloviti cijeli 

Univerzum. Biće koje je kreirano poznato je kao Ljudsko Biće (engl. Hu-Man Being, 

op.prev.). 
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Univerzum i Put u kompresiju 

 

Da bi se inkarniralo ovdje na ovaj planet, baš kao i u svakoj realnosti, prvo se 

moralo tražiti dopuštenje i napraviti sporazum o odgovarajućoj razini sa sviješću i 

Bićem koje je ta realnost, u ovom slučaju naša Majka Zemlja. Tako smo sada, iz naše 

Solarne Svijesti, projicirali dosad najkomprimiraniju verziju naše Veće Suštine u srce i 

jezgru Majke Zemlje, tako da možemo podesiti i prilagoditi našu bit planetarnoj 

Maternici i tako se spojiti i sjediniti s Bićem koje je ovaj planet, Božanskim Ženskim. U 

jezgri i srcu naše Majke Zemlje je dio mene i dio vas, i od tamo smo projicirali aspekt 

sebe u jezgru i srce naših inkarnacijskih vozila.  

U procesu ulaska u sebe, u svoje srce, događa se svjesno ponovno povezivanje s 

Višim Sebstvom. Simbiotički, naša svijest odlazi ravno u jezgru planeta i počinje 

ponovno uspostavljati svjesnu vezu s našom Širom Suštinom sebstva, koja je u srcu 

Majke Zemlje. Prema tome, ponovno uspostavljamo svjesnu vezu sa samim srcem Krista 

Sofije. To je razlog zašto među nama postoje oni koji znaju koga to ta nevjerojatna žena 

utjelovljuje - mikrokozmos makrokozmosa, i fraktal cijelog Univerzuma, kao jedno 

planetarno tijelo. Također znamo tko je Sunce i tko je naša Galaksija Mliječni put. Ovo je 

zaboravljeno znanje vjekova. 
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Razmotrimo sada što to znači biti Čovjek (engl. Hu-Man, op.prev.). Zovemo ga tako 

s razlogom! «Hu» je drevna riječ za «Boga», a «Man» znači «onaj koji misli» ili «Um».  

Prije negoli svi akademici polude i rasrde se zbog mojih tumačenja, potpuno sam 

svjestan da postoje mnoga druga mišljenja oko značenja te riječi. Ja vam jednostavno 

dajem moje razumijevanje, iz mog životnog iskustva i iz saznanja koja sam dobio iz 

interakcija sa svim Bićima, rasama i civilizacijama iz mnogih razina života, koja se tiču 

izvorne namjere ovih riječi u vrijeme kada su nastale. To nije ono što knjiga podobna 

današnjem sintetičkom akademskom sustavu, smatra da bi trebale značiti. Ponovno 

koristim ovdje pojam «Bog», u kontekstu Univerzalnog Kreatora. Biti «Human» (Čovjek,  

op.prev.) znači biti Božje Biće Božjeg Uma, znači, Univerzalno Biće Univerzalne 

Inteligencije. 

Naša Hu-Man (Ljudska, op.prev.) genetika sadrži sve kodove Univerzuma. Kad 

kažem kodove, mislim na svaki predložak i genetsku strukturu svakog izražaja života 

koji je ikad živio, i sve što je ikada kreirano i što je ikada postojalo u ovom Univerzumu. 

Mi doslovno imamo Univerzum unutar sebe. Mi smo mikrokozmos makrokozmosa. Mi 

smo Univerzum sažet u jedno utjelovljenje! Pored Univerzalnog Kreatora, mi smo u biti 

najmoćnija Bića u Univerzumu!  

Majanski kalendar 

O Majanskom kalendaru govorili su mnogi ljudi u zemljama na cijelom svijetu. 

Stavio sam pod upitnik svoju potrebu da se na njega osvrnem ovdje u ovoj knjizi. 

Međutim, naprosto ne mogu ignorirati svoje duboko intuitivno pojednostavljeno 

razumijevanje Kalendara. Ljudi ne razumiju važnost znanja koje se prenosi čovječanstvu 

kroz stoljeća, putem ovog nevjerojatno preciznog kalendara. Bilo je nekih fantastičnih 

informacija, koje su napisali jako poznati znanstvenici koje izrazito poštujem. Moj 

pristup je neobičniji, a moje objašnjenje pojednostavljeno, u odnosu na većinu, jer neću 

sada predočiti istraženi materijal, nego ću podijeliti s vama ono što znam o kalendaru i 

ono što on predstavlja sa stajališta nekih sjećanja, koja imam iz vremena svog života u 

Palenque. 
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Slažem se da kalendar predstavlja cikluse unutar ciklusa. Međutim, moje 

skromno mišljenje je da on govori znatno više od toga. Također, koristeći pojmove na 

koje smo navikli, koji nisu istovjetni istim vrijednostima, ti ciklusi nisu samo Majanski 

tjedan, mjesec, godina, i tako dalje. Neki istraživači kažu da majanski kalendar govori o 

tome kako se vibracije u svakoj vremenskoj zoni ili vremenskom području odražavaju i 

također i utječu na naše stanje našeg Bistva. Oni su podijelili s nama zaista dobro znanje 

i uvide o tome kako smo povezani kroz vrijeme, od vibracija dana kada smo rođeni, do 

vibracija vremenskih područja tokom dana, tjedana, godina itd. 

To je više astrološki pristup, a istinska astrologija je vrlo stvarna znanost, tako da 

ne obezvrijeđujem taj pristup. Samo želim reći, čini se da se šira slika Majanskog 

Kalendara neprestano izostavlja. Prema mojim saznanjima, postoji vrlo malo istraživača  

koji govore o tim širim prikazima. Samo kažem da se ne radi samo o dimenziji vremena, 

nego o puno više od toga.  

Želim vam skrenuti pažnju na što nedostaje u cijeloj priči, a to je upravo svijest, te 

da je svijest ta koja završava ove cikluse vremena. Dakle, sljedeće pitanje koje se 

postavlja je: «Koja svijest?» Ili, preciznije: «Čija svijest?» Pa... odgovor na to je – NAŠA! 
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Vidite, iz onoga što se sjećam o mom životu u Palenque, bili smo svjesno i dubinski 

integrirani i sinkronizirani s našim prirodnim okruženjem i prirodnim ciklusima života - 

lokalno, planetarno, kozmički i univerzalno. Znali smo o čemu se radi u tom kalendaru i 

što on predstavlja, tako da smo znali odakle kao Čovječanstvo dolazimo i kamo idemo. 

Znali smo da se u kalendaru radilo, i još uvijek se radi – o nama! On predstavlja i 

objašnjava putovanje naše Duše i našu Svijest, koja istražuje i doživljava sve dimenzije, 

realnosti i domene širom Univerzuma. To čak objašnjava kako sada doživljavamo 

fraktalne vremenske cikluse - da, «Put u kompresiju». On pokazuje kako je naša 

kolektivna Ljudska Duša simbiotički povezana sa sviješću naše Majke Zemlje putem 

planetarnog perioda gestacije. On govori o periodu Galaktičke gestacije, kozmičkom 

periodu gastacije, sve do Univerzalnog perioda gestacije. Doista je zapanjujuće kako se 

svi gestacijski periodi spajaju u istoj točki «u vremenu». 

 

Sjedinjavanje Univerzalnih ciklusa 

Smatram da Majanski kalendar također pokušava ljudima skrenuti pažnju na to 

da naša Majka Zemlja sada ulazi u proces rađanja i da je to zaista sve o čemu se radi, 

kada se spominje 2012. godina. Ne slažem se da Velika Godina (Precesijski Ciklus) 

završava 21. prosinca 2012. ili, točnije, na zimski solsticij, ali uvažavam da je ovaj 



 
 
41 

trenutak u vremenu značajan, pošto simbolizira vezu sa «Svetim vodama». Dakle, ova 

lijepa dama, naša Majka Zemlja, ubrzo će roditi rasu Univerzalnih Kreatora. 

Što se mene tiče, Velika Godina završava četvrt Solarnog (godišnjeg) ciklusa 

kasnije, na sljedeći ekvinocij, u ožujku 2013. Ovaj Precesijski Ciklus (Velika Godina) 

počinje i završava na ekvinocij, a ne na solsticij. Uostalom, to se i zove precesija 

ekvinocija, a ne precesija solsticija. Solsticij predstavlja najkraći dan i najdulju noć ili 

najdulji dan i najkraću noć. Razmjeri života su izvan ravnoteže i u jednom ili drugom 

ekstremu. Ekvinocij predstavlja jednake duljine dana i noći. Savršeno uravnoteženi 

sinusni val predstavlja savršeno uravnotežene razmjere. Ciklus u kojem se nalazimo 

poznat je kao Ciklus za Život Vječni u većem Univerzumu, kojeg se može ostvariti samo 

ponovnim uravnoteživanjem vlastitog Bistva. To je razlog zašto je u dizajn ove realnosti  

uvijek bilo utkano da će završiti svoj životni ciklus na ekvinocij - točnije, ožujski ekvinocij 

2013.  

Harmonijske jednadžbe 

Objasnit ću neke stvari pomoću brojeva, pa ako vašem umu ne odgovara ovakav 

pristup, preskočite ovaj dio i nastavite dalje. Neki ljudi bolje razumiju ove koncepte 

pomoću brojeva. 

Trajanje precesijskog ciklusa je 24.832 godine, s faktorom ubrzanja veličine 

1/phi, ili 6,18%. Razlog zašto je 1/phi, jer je ovaj ciklus bio postavljen da se ide na 

putovanje ispod jedinstva. To predstavlja naše uzimanje Univerzalnog sjemena, naš Krist 

centar ispod jedinstva ili 1. Ova jednadžba je harmonijski gradbeni blok našeg ciklusa, 

ciklusa za život vječni. Broj 24.832 je posijani fraktal, jer je i ova realnost posijani fraktal, 

i mi smo posijani fraktal. To je rekurzivna jednadžba, a rekurzija je složena jednadžba – 

dakle, matematički izraz mudrosti.  

Počinjemo s dualnošću 2, 2 x 2 = 4, 2 x 4 = 8, 4 x 8 = 32 ...... 24.832 

Sposobnost da steknemo potrebnu mudrost, mora biti ugrađena u harmoniju 

Zemlje koja orbitira oko svog Sunca. Božansko Žensko, izvodi ples života oko svog 

voljenog Božanskog Muškog. 

U ranom 20. stoljeću izračunato je da precesija traje 25.800 godina, a zatim je u 

80-im pomoću računala izračunato da traje 25.920 godina. Zbog toga je odbačena 

vrijednost od 25.800, s obrazloženjem da izračuni koji su obavljeni ranije, bez upotrebe 

računala, moraju biti netočni. Neki astronomi danas znaju točno o čemu govorim. Kao 
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što možete vidjeti, faktor ubrzanja je očit i kada se računa na 21. ožujka 2013, pojavit će 

se kao trajanje od 26.366,618 godina. Primjetite da se 1/phi sinkronizirano pojavljuje na 

kraju trajanja ciklusa. Ovdje imamo dva različita vremenska toka. Postoji prirodni i 

organski fiksni i temeljni vremenski tok od 24.832 godine, te ubrzavajući i iluzorni 

vremenski tok od 26.366,618 godina. Fiksni vremenski tok je planetarna svijest 

Božanskog Ženskog iz njezinih viših aspekata iznad Velike Praznine, koja drži prostor i 

omogućava naše putovanje. Harmonija iluzornog vremenskog toka je ono što 

omogućava naše putovanje u duboku kompresiju. Također je omogućeno realnosti 

matrixa da se ovdje manifestira, tako da možemo biti testirani i iskušani snagama 

ograničenja i obmane. Mnogi znaju da se ova realnost ubrzava, to je samo pitanje 

razumijevanja da se Zemlja okreće brže oko svoje osi i, proporcionalno tome, također 

kruži brže oko svog Sunca. 

Ključna točka za razumijevanje harmonije je korelacija. Ne radi se o dualističkoj 

energiji računala, koja je binarni sustav jedinica i nula (znači, ili je, ili nije), temeljen na 

mašinskom polaritetu. Harmonija je stvar odnosa. Radi se o ciklusima života, ciklusima 

nebeskih tijela i odnosu sa životom unutar tih tijela i na tim tijelima. 

Dodavanjem brojeva fiksnog vremenskog toka dobivamo 2 + 4 + 8 + 3 + 2 = 19. 

19 korelira s kvadratnim korijenom od 365 dana = 19,1. To je harmonijski par.  

19 x Pi = 59,69, što korelira sa 60 stupnjeva, kut jednakostraničnog trokuta, sveti 

trokut Svjetlosti.  

Sljedeća razina rekurzivnih jednadžbi: : 8 x 32 = 256. 

Kvadratni korijen od 256 = 16. Phi je također poznat kao »Sweet 16» (životna 

snaga, op.prev.). 

Broj 256 također korelira s harmonijom 2.545, koja je recipročna harmoniji koja 

se nalazi između mreža materije i antimaterije našeg planeta, mjereno kvadratom 

geodetskog inča (palca, op.prev.).  

Gematrija je drevno znanje dodjeljivanja brojčane vrijednosti slovima abecede. 

Ako uzmemo Gematrijsku vrijednost Sofije 781 i ubacimo u nju sveto trojstvo 3, 

dobivamo  

781 / 3 = 260. Vrijednost 260 predstavlja period ljudske gestacije.  
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Ako opet uzmemo vrijednost Sofije, ali ovaj put dodamo vrijednost perioda 

ljudske gestacije, dobivamo 781 + 260 = 1.041, a 1040 je gematrijska vrijednost 

«mikrokozmosa». To je harmonijski par. 

Kada se u trajanje ciklusa 24.832 ubaci Sofija 781 dobivamo 24.832 / 781 = 31,8. 

318 je gematrijska vrijednost za Helios, Sunce. 

Uzmimo trajanje ciklusa 24.832 i ubacimo riječ Planet 681: 24832 / 681 = 36,5. 

365 dana u godini.  

Planet 681 i oduzmite period ljudske gestacije 260, dobivamo 681 - 260 = 471, 

gematrijsku vrijednost Ploda. 

Ako uzmemo jedinstvo ili jednost 1 i ubacimo Pi, omjer muškarca prema ženi i 

žene prema muškarcu: 1/Pi = 0,318. 318 je Helios, Sunce.  

Ako uzmemo period ljudske gestacije 260 i pomnožimo ga s Pi, dobivamo 260 x 

Pi = 816. 816 je gematrijska vrijednost za Zoe, što znači Život. 

Ako uzmemo drevni naziv za Zemlju, Gaea 10 i ubacimo Pi, dobivamo 10 / Pi = 

3,18 Helios, Sunce.  

Ako uzmemo Sofiju 781 i ubacimo Pi: 781 / Pi = 248,6. 248 je gematrijska 

vrijednost za Boga, a 486 je gematrijska  vrijednost «Petra», što znači kamen. Sofija je 

stijena ispod vaših stopala. 

Dosad ste vjerojatno dobili sliku!  

Mogao bih nastaviti s jednadžbama, ali imam osjećaj da je dovoljno rečeno. To je 

mnoštvo harmonijskih izračuna, koji uključuju gematriju, koja jezikom brojeva 

objašnjava tko je ovaj planet, tko je ovaj solarni sustav, tko smo mi i o čemu se zapravo 

radi u ovoj realnosti. 

Važni krugovi u žitu 

Mislite li je li nam već netko drugi također želio skrenuti pažnju na njih?  Znanje o 

svim tim životnim ciklusima, koji se sada počinju spajati i sjedinjavati ovdje na našoj 

Majci Zemlji, poznato je cijelom Univerzumu. Neki narodi / rase osjetili su se primorani 

potrebom jako se potruditi, kao na sljedećim slikama, da nam skrenu pažnju na to.  
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Ovdje imamo isti taj koncept, ali ovaj put poruka je dublja. Uzmimo sve naše 

kreacije, sve naše dualističke izražaje unutar ovog Univerzuma i sve cikluse života, 

dovedimo ih do središta, uravnotežimo ih i okrenimo naopačke. Za one upoznate sa 

svetom geometrijom, naziv za ovaj proces je «Toroidal». To je proces za rađanje novog 

izražaja života u našem Univerzumu - koji je samoodrživ, samoobnovljiv i 

nedestruktivan.  
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Prisjećanje na prošlost 

Prisjećanje na prošlost 

Prije nego što se udubimo u sočnu dramu vrhunske kozmičke prijevare koja se 

nameće Čovječanstvu, ovo poglavlje je podsjetnik na neke događaje, koji su se zbili na 

putu našeg kozmičkog putovanja, sve do današnjeg dana. Ova sjećanja pomažu nam 

staviti informaciju u kontekst i također nam omogućuju razumijevanje da su događaji 

koji su se dogodili na našem planetu u novije vrijeme, događaji koji se događaju danas i 

događaji koji će se uskoro dogoditi, svi posljedica onog što se dogodilo prije dugo 

vremena. 

Vratimo se eone, razdoblja i vjekove unatrag, u vrijeme čak i prije nego što je 

kreirana ova galaksija. Bilo je to vrijeme u kojem je ideja o manifestiranju puta u 

kompresiju, bila samo poziv koji je odjekivao širom Univerzuma – kako bi se povećao 

broj onih koji će biti uključeni u tako značajan projekt. Bilo je onih koji su prvi čuli taj 

poziv i dio su vijeća primordijalnih bića, koje neki zovu «Stari» (engl. The Ancients, 

op.prev.). Poznati su pod mnogim imenima i oni su glavni, koji su temeljno ko-kreirali i 

upravljali Kozmičkom arenom, s odgovornošću i obavezom. Nakon što su čuli, osjetili i 

utjelovili taj poziv, također poznat kao «Riječ» ili «Logos», putovali su u mnoge realnosti, 

domene i galaktičke sustave, s ciljem stupanja u vezu s duhovnim vijećima i 

hijerarhijama, i kako bi susreli one koji su također čuli i osjetili poziv. Ova su bića znala 

da je njihov put da doprinesu i sudjeluju u ovakvom ogromnom poduhvatu. 

Bilo je zadano da stupe u kontakt s određenim grupama, posebno s grupom Bića 

koja je bila igrala značajnu ulogu u ko-kreiranju i upravljanju Velikom arenom – grupom 

koju mnogi zovu «Bogovi». Molim vas da razumijete da ono što ovdje zovem Bogovi, Bića 

su s kozmičkom razinom svijesti i u usporedbi s kozmičkom arenom, ona su vrlo 

razvijena, i ekstremno moćna i sposobna Bića. Mnogi griješe tako što podcijenjuju njih i 

njihove sposobnosti. Poznati su u različitim kulturama i imaju mnogo različitih imena. 

Postoje bića koja se podvrgavaju ovim bogovima, a opće su poznata kao arhonti, iako i 

ona također imaju drugačija imena u drugim kulturama. Dugi niz vremenskih razdoblja, 

Univerzalni Kreator je omogućavao brojne pokušaje bogova i njihovih arhonata da 

isprave situaciju u Kozmičkoj Areni. Međutim, realnosti koje su oni stvorili, nisu nudile 

nikakve stvarne izazove, pošto je većina s vremenom postala pasivnija po prirodi, tako 

da nastala iskustva nisu donosila željene rezultate. 
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Kada su se obraćali bogovima i njihovim arhontima, unutar te grupe bilo je onih 

koji su se smjesta razbjesnili, jer sami nisu čuli niti osjetili poziv, Logos, i stoga nisu 

mogli prihvatiti da se tako nešto uopće dogodilo. Vidite, ovi su se bogovi prilično 

naviknuli da su u položaju da kreiraju i upravljaju realnostima u velikom razmjeru, izvan 

samo jedne galaktičke arene. Nažalost, grupa njih počela se usredotočavati na status i 

prestiž i isticati ih, što može postati porok kada se radi o tako dominantnoj ulozi. Zbog 

toga je njihova prirodna veza s Kozmosom i Univerzalnom Svijesti postala ugrožena i 

zato više nisu čuli Logos. Optužili su Stare da su osmislili tu ideju, kako bi ih na taj način 

potisnuli u pozadinu. 

Shvaćam da je teško dokučivo da Bića na ovim drugim razinama svijesti 

doživljavaju ovakve vrste drama, no: 

Kaže se: «Kako gore, tako i dolje.» 

Istina je da ove drame nisu baš onakve, kakvim ih mi doživljavamo u ovoj 

realnosti u ovo vrijeme, ali su još uvijek vrlo slične, i zapamtite, govorim o događajima 

unutar Kozmičke arene, koja je ispod Velike praznine. 

Ubrzo se pokazalo da glavna točka spoticanja leži u tome, da bogovi nisu bili sami 

odgovorni za tu ideju. Mnogi su mislili da će ova bića biti prva koja će iskoristiti priliku 

da pomognu vratiti život u ravnotežu u ovim nižim domenama i pogotovo iskoristiti 

priliku da kreiraju put natrag u cjelovitu i posvećenu Vječnu Suštinu. Naposlijetku, svi 

smo za to radili eonima vremena. Uzimajući u obzir gledište iz nutrine kozmičke arene, 

mnogi su mogli uočiti da stvari postaju sve teže i izazovnije, a razmjer polarizacije i 

fragmentacije počeo je postajati jako opterećujući. Mnoga Bića nisu mogla vidjeti izlaz iz 

toga. Počela su se osjećati zarobljena, i zato se stvorila aura oduševljenja i zanosa kad je 

odaslan poziv na upuštanje u takav projekt, pošto je to bilo ono na što su mnogi čekali 

eonima vremena. 

Ta mala grupa, svojevoljna frakcija bogova, otišla je tako daleko, da je kreirala 

suprotnost ideji fraktalizacije i Putu u kompresiju. Kako je vrijeme prolazilo i projekt se 

počinjao manifestirati, njihov osjećaj bijesa pretvorio se u ljubomoru i na kraju postao 

mržnja. Bilo je sve više Bića, za koja su smatrali da su po statusu niža od njih, a koja su 

osjećala i čula poziv, Logos, koji je zračio iz nutrine srca naše Univerzalne kreacije. U 

susretima i dogovaranjima koja su slijedila, ova svojevoljna frakcija, koja je bila prisutna, 

obratila se Bićima poput mene i rekla s toliko gorčine, takvom zavišću, ljubomorom i 
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predrasudom: «Kako se usuđujete pomisliti da možete to ispraviti?». Jasno se sjećam 

kako sam bio šokiran i osjećao se prevarenim. Valjda smo na jednoj razini osjećali da će 

željeti pomoći i da će razlike biti izglađene u hodu – no, nažalost, nije bilo tako. Mnogo 

nas osjećalo je veliku tugu. Napokon su se pokazali onakvima, kakvima su sada postali. 

Kada smo ih pokušali navesti da budu svjesni sebe, postali su razjareni i na kraju se 

zakleli da je to greška i da to neće uspjeti, i da će učiniti sve što je u njihovoj moći kako bi 

to spriječili. Tvrdili su da će posljedica toga biti bol i patnja, no to je samo dio procesa. 

Međutim, za potrebe svoje propagande željeli su pretvoriti taj aspekt u jedinu točku 

fokusa. To je ključni dio znanja, jer se ovom tehnikom koriste i danas. Želite li se 

osloboditi njihovih programa, ne zaboravite što sam vam upravo rekao. Dok čitate, to će 

se pokazati u puno širem kontekstu. 

Zbog svoje aristokratske zone udobnosti, izgubili su iz vida pravo značenje 

Svjetlosti, njezine osobitosti i njezinu suštinu. U nižim domenama ovog Univerzuma, 

Velikoj Kozmičkoj Areni, povremeno se napreduje pomoću nedaća. Bilo je jasno da će 

ovaj put do neke mjere dovesti do boli i patnje, ali unatoč njihove zabrinutosti, bit će to 

pretežno krajem svakog razdoblja. U usporedbi s boli i patnjom prisutnima diljem 

Kozmičke Arene, bit će to definitivno vrijedno toga. Oni koji su čuli poziv i osjetili 

«Logos», utjelovili su spoznaju o tome što će se zbiti. Svi smo bili svjesni i svi smo 

razumjeli izazove koji su pred nama. 

Zapamtite i razumijte da iz puno više razine našeg Bivstva, iznad Velike praznine, 

njihov upad u Galaktičku Maternicu događa se samo zato, jer smo na to svi pristali, i zbog 

toga to Božansko Žensko dopušta. Njihovo uplitanje je nužan dio šireg plana, pošto je 

ovo fraktal našeg Univerzalnog putovanja i, prema tome, svi smo zajednički dizajnirali 

ovo iskustvo. 

Ova frakcija bogova nastavila je cijelim putem sustavno pokušavati sabotirati 

ovaj projekt. Lukavo su se ubacili u svaku razinu kojoj su mogli pristupiti unutar 

Galaktičke Maternice – 4., 3., 2. i 1. dimenziju. Važno je zapamtiti da nemaju pristup 

ničemu iznad Velike praznine. 

Organski ulazni put u Galaktičku Maternicu je inkarnacijski proces i zbog toga, 

sva Bića koja su izbrala taj put, znala su i razumjela što sve energija kompresije 

obuhvaća. 
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Porijeklo okrivljavnja Ženskog 

Ta frakcija bogova i njihovi arhonti, smatrali su sebe nadmoćnima i iznad 

organskog procesa, stoga je njihov ulazak u u Galaktičku Maternicu bio putem drugih 

metoda. To znači da su neprestano dolazili i odlazili, «unutra–van» umjesto sudjelovanja 

u putu u kompresiju putem inkarnacijskog iskustva. Upozorili smo ih na kompresiju i 

upozorili smo ih na fraktalizaciju, no bili su previše arogantni da slušaju. Ono što je 

zanimljivo i što nisu očekivali je da dok su se uključivali i postajali upletenima u 

Galaktičku Maternicu s namjerom sabotiranja, njihove su se energije počele zbog 

kompresije mijenjati. Tako da je svaki pohod u Galaktičku Maternicu rezultirao 

promjenom njihovih energija. Svaki put kad bi istraživali i uključivali se, kakve god bile 

njihove namjere i koji god aspekti njihovih osobnosti bili izraženi u to vrijeme, 

završavalo je to kompresijom. To je dovelo do zgušnjavanja tih izražaja i aspekata. 

Učinak toga je bio da su te energije jako opteretile njihovu kozmičku svijest. Unatoč 

tome što su upozoreni, zahvaljujući njihovom manjku iskustva s fraktalizacijom i 

kompresijom, nije trebalo dugo da budu skrhani silinom svojih vlastitih energija. Što su 

ulazili dublje u Galaktičku Maternicu, to su više pokušavali sabotirati, to su izražaji 

postali zgusnutiji i tako ih je to još više opterećivalo. Bilo je to poput droge. Ti samovoljni 

bogova i njihovi arhonti, neprestano se, malo pomalo, mijenjali, i s vremenom se njihova 

namjera da sabotiraju počela pretvarati u opsjednutost, pa im je trebalo sve više i više. 

Zbog te svoje opsesije, njihovo je ponašanje postalo još intenzivnije, a njihovo donošenje 

odluka još nerazumnije. Naposlijetku su kroz stalno pojačavanje, zbijanje i zgušnjavanje 

njihovih energija, kroz samu težinu opterećenja njihove kozmičke svijesti i «Zakon» 

privlačnosti, bili poput vrtloga uvučeni u drame Galaktičke Arene. Ironija je da su u 

osnovi oni bili ti, koji su odigrali glavnu ulogu u kreiranju drama, tako da su jednostavno 

uvučeni u svoje vlastite kreacije. 

Upozorili smo ih da je ovaj proces siguran, unatoč tome što su oni mislili i što i 

danas misle, njegov uspjeh nikada nije bio upitan. Uvijek je bilo jasno da će on uspjeti! 

Priroda kompresije uvukla ih je u Galaktičku Arenu, i to je rođenje okrivljavanja 

Ženskog. «To je njezina krivica», kažu oni. «Ona nam je to napravila! Zavela nas je, 

izigrala nas je!» Zvuči li to poznato? Njihova drskost je tolika, da nikada nisu mogli 

priznati što su zapravo učinili. Nikada nisu mogli priznati da su bili upozoreni – posebice 

da se dogodilo upravo to na što su bili upozoreni. Shvatite da oni ne vide dobro, i da 

moraju nastaviti igrati žrtvu, igrati «igru krivice», i da su uvijek svi drugi krivi. «Ona nam 
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je to učinila, ona nas je zavela», no naravno da to nije bilo tako. Bila je to kompresija, bila 

je to fraktalizacija, koja naprosto radi s našim vlastitim energijama. Tako da su, u 

konačnici, to bile njihove energije i njihova slijepa bahatost, koje su im to učinile. 

Vidite, Božansko Žensko koje utjelovljuje fraktalizaciju i kompresiju, ima načina 

za pokoravanje bahatog ega. Mislili su da su bolji od nje, mislili su da je mogu 

kontrolirati i njome manipulirati. Ustvari, mnogi još uvijek to misle. Trpjela je njihovu 

bahatost, njihove komplekse veće vrijednosti, njihove izljeve bijesa, zlostavljanje i 

manipulacije, znajući da u konačnici njihov ego neće uspjeti i da će biti razotkriveno 

kakvima su uistinu postali. Na putu u kompresiju ništa ne može ostati sakriveno, sve 

nečistoće na kraju isplivaju na površinu, bude razotkrivene i iskorijenjene. U 

međuvremenu, Božansko Žensko je cijelo vrijeme strpljivo i s nevjerojatnom snagom i 

hrabrošću, jednostavno otvorilo srce i dopuštalo. 

Prisjećanje na prošlost... nastavak 

Zbog toga što je ova galaksija fraktal univerzuma, mikrokozmos makrokozmosa, 

što god se ovdje dogodi, to utječe i na kozmičku arenu. Posljedica toga je da su se ti 

bogovi sada također ponašali drugačije u Kozmičkoj Areni. Počeli su mijenjati njihove 

prethodno kreirane realnosti, i umjesto ko-kreiranja s Logosom u sinkronicitetu sa 

životom, počeli su po volji kreirati realnosti za svoje vlastite ciljeve. Mnogi su počeli u 

njima uočavati promjene i nije im se sviđalo to što vide. Umjesto da ti bogovi imaju 

organski i prirodni pristup, svjesni da kreiranjem ovih realnosti omogućavaju drugim 

bićima da imaju iskustva za duševni rast, njihovo se shvaćanje promijenilo. Počeli su 

vjerovati da imaju prava na ta Bića i da mogu činiti što im odgovara. To je stvorilo osjećaj 

vlasništva nad tim realnostima i time vlasništva nad ljudima i svim životom unutar njih. 

Bogovi su sada vidjeli ta bića više kao robu i sredstvo. Zbog svog htijenja, koje se sad 

pretvorilo u žeđ za statusom, prestižem, istaknutosti i, naravno, moći, počeli su kreirati 

strukture unutar njihovih realnosti, koje su poticale druga bića da ih obožavaju. Učinak 

toga bio je da su počeli još više gubiti iz vida sinergiju i harmoniju sa životom oko njih i 

nazadovali u postajanje opsjednutim sobom. Umjesto da rade u skladu sa životom, sada 

su njime manipulirali. Te strukture koje su kreirali, bile su ono što bismo zvali 

strukturama obožavanja, idolopoklonstva i, naravno, religije! Cilj toga je bio efikasnije 

usmjeriti energiju prema tim bogovima. Počeli su se posredno hraniti energijom tih bića, 

tome je služilo obožavanje. Neki od tih bogova više su se promijenili nego drugi, pa je 

naposlijetku došlo do toga, da je osobito jedan bog, čiji se ego sada otimao kontroli, želio 
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biti «Bog» i vladati nad ostalima. Ovo može biti iznenađenje za religiozne svjetine, dok za 

druge možda uopće nije iznenađujuće da to biće stoji iza kreacije religija na našem 

planetu. Kasnije ću više pisati o tome. 

Ta svojevoljna frakcija bogova/arhonata nastavila je činiti sve što je mogla, kako 

bi proučavala i naučila o fraktalizaciji i ovoj novoj zbijenoj verziji Svjetlosti i života. Kada 

su osjetili da su naučili dovoljno da s njome kreiraju, smjesta su nastavili s onim što su 

radili u kozmičkoj areni, i započeli kreirati svoje vlastite realnosti i domene za svoje 

vlastite ciljeve unutar galaktičke arene. Zbog njihovih namjera, temeljne energije 

manifestacije rezultirale su time, da njihove realnosti nisu bile u harmoniji i 

sinkronicitetu poput ostatka realnosti i domena. U prvih nekoliko razdoblja i epoha, 

njihove su realnosti bile temeljene na autoritativnijoj vladavini, uslijed čega su privlačile 

agresivnije i ratničke tipove. To im je pomoglo uspostaviti njihovu prisutnost i vrlo brzo 

nametnuti autoritet unutar ove galaksije. 

To im je pak omogućilo da kreiraju ogromna carstva, utjecanjem na određene 

ključne rase – npr. Drakonce. Ove metode također su rezultirale velikom sagom o 

Orionovoj Epohi, u kojoj je bilo mnoštvo velikih ratova, koji su preobrazili ogromnu 

količinu Univerzalne Arhetipske Energije Muškog Ratnika. U vrijeme Orionskih Ratova 

dogodile su se neke od najintenzivnijih i najzlobnijih bitaka koje su poznate. Razina 

tehnologije koja se tamo koristila, bila je nasofisticiranija koja je ikad bila kreirana. 

Kvarenje duha povremeno je bilo zastrašujuće. Mučenja koja su se desila, kao i metode 

koje su se za to koristile, bile su apsolutno gnusne. U mnogim se torturama radilo o 

probijanju Velike praznine, ne samo na kozmičkoj razini, nego i unutar individualnog 

bića. Međutim, nakon nekog vremena bogovi su spoznali da je ova metoda sile 

umarajuća i riskantna, pošto su neki od njih i fizički i energetski potonuli u najdonje 

dimenzije. 

Pošto je većina umiješanih mnogo naučila iz te epohe, ta preostala frakcija 

bogova odlučila je promijeniti taktiku. Nakon proučavanja i učenja svega što su mogli o 

ovoj novoj komprimiranoj verziji Svjetlosti, počeli su tada kreirati vrlo sofisticiranu 

verziju kontrole s najosnovnijim, ali i najproračunatijim ikad znanim formulama, 

«pasivno agresivnim». Zavarali su mnoštva ljudi u uvjerenje da su slobodni, kreirajući 

realnosti korištenjem svjetla koje je oponašalo Svjetlost Univerzuma. Kako je vrijeme 

prolazilo, neki od ovih bogova asimilirali su najprije stotine, pa tisuće, pa milijune rasa u 

njihove lažne realnosti i paradigme. Priznajem, njihove su realnosti imale vrlo jedinstven 
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i privlačan izražaj, što je za mnoge bio dio čari. Nažalost, ove su kreacije imale više 

očaravajući i gušeći učinak. Činilo se da bacaju ljude u trans i na kraju ih hvataju u 

klopku, jer su djelovale tako da navode svjesnost i namjeru dalje od vlastite Suštine 

Duše. Njihova agenda bila je da upravljaju i usmjeravaju energiju svjesnosti i namjere 

prema bogovima i arhontima i njihovoj verziji života, kako bi se hranili tom energijom i 

njome se osnaživali. Prema tome, unatoč blještavilu i raskoši ovih realnosti, njihova 

svrsishodnost, namjere i etos bili su u suprotnosti s onima Galaktičke Majke. 

Početkom Orionove Epohe, uspostavljala se Solarna Arena. Bilo je to prikladno 

vrijeme, jer je pažnja bogova bila zaokupljena ratom, moći i vladavinom. Također, naše 

Sunce će u nekom stadiju započeti sa zračenjem energetskog svjetlosnog uzorka, što će 

postati Univerzalni fraktal, ponovno još udaljeniji od ovog Galaktičke Arene. To će 

zasigurno potaknuti zanimanje i znatiželju mnogih bića, posebice svojevoljne frakcije 

bogova. Stoga je, istovremeno, također kreirana i Zemaljska Maternica, jer kada će 

postati poznato što se događa s našim Suncem, ovi će bogovi željeti preuzeti kontrolu 

nad solarnim sustavom, čime bi kreacija planetarne maternice postala preteška. Položaj 

solarnog sustava u prostoru i vremenu, daleko u pozadini, na rubu naše Galaksije, 

pametno je odabran, jer je većina pažnje bila usmjerena prema središtu Galaksije. Slično 

tome, većina događanja i pažnje usredotočena je na područja centra grada, princip je isti. 

Tako da sada imamo muški izražaj Univerzalnog Kreatora koji se manifestirao 

kao fraktalna verzija čitavog Univerzuma u obliku zvijezde – našeg Sunca. Međutim, na 

početku se još nije počeo manifestirati u potpunosti. Ženski izražaj našeg Univerzalnog 

Kreatora također se počeo manifestirati kao fraktalna verzija cjelokupnog Univerzuma, 

ali u obliku planeta, našeg planeta. Još se nije mogla u potpunosti izraziti, štoviše, morala 

je staviti veo oko svog srca/jezgre u obliku krute ljuske, koju zovemo kora. Kako se 

žensko počelo sakrivati iza vela (zvuči poznato?), to je omogućilo bićima uključenim u 

kreiranje ove planetarne maternice, da nastave sa svojim poslom milijunima godina, bez 

brige da će biti ometeni. 

Pokušajte zamisliti razmjer projekta reproduciranja čitavog Univerzuma, na 

jednom jedinom planetarnom tijelu; kreiranja fraktalnih verzija svih realnosti i svih 

domena. Zamislite kreiranje fraktalnih verzija svakog oblika života koji je ikad postojao, 

i usađivanje svakog od njih u planetarnu biosferu, tako da njihovo postojanje postane 

samoodrživo i nedestruktivno u odnosu na njihovo okruženje. Još k tome, podesiti svaki 

oblik života tako da je njegov evolucijski put u potpunom skladu i sinkronicitetu s 
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pravcem kretanja realnosti. To pak kreira okruženje koje omogućava inkarnacijska 

iskustva potrebna dušama za njihov rast i simbiotski za napredak i evoluciju 

Univerzuma. Stoga je svako umiješano biće moralo imati u potpunosti svjesnu vezu s 

Univerzalnim Kreatorom, kako bi im bile poznate namjere koje stoje iza manifestacije 

realnosti. Također su morala znati pravac u kojem se realnost kretala, jer su trebala 

razumjeti koji je skup iskustava bio potreban u svakom razdoblju i epohi vremena. Tako 

su mogli kreirati prirodno okruženje koje odgovara potrebama svakog od njih. To je 

zahtjevalo da svi oblici života moraju evoluirati određenom brzinom i na određen način. 

Shvatite da je ovo objašnjenje samo površno razumijevanje manifestacije jednostavne 

realnosti, a da i ne spominjem da će ona utjeloviti fraktalnu verziju čitavog Univerzuma. 

U prvim razdobljima planetarne maternice, kreirane su realnosti koje su slavile 

život, utemeljene na nevjerojatno visokoj vibraciji. Vladalo je veliko uzbuđenje oko 

izgleda za stvaranje planetarnog mikrokozmosa makrokozmosa, mjesta prožimanja 

cijelog Univerzuma, i zbog praćenja dinamike kako će život međusobno utjecati i na 

kraju evoluirati u tako komprimiranoj i zatvorenoj domeni. Sav je život živio u 

potpunom skladu i bio je održavan čistom energijom svjetla. Nije bilo konzumiranja 

ničega, ni od koga. Sva su carstva bila u mogućnosti komunicirati jedna s drugim. Neki bi 

to nazvali «Rajskim vrtom». Znam da je teško dokučiti ove koncepte, jer se taj naš aspekt 

upustio u kompresiju toliko duboko, da samo naprosto zaboravili kako je to ne biti u 

«modusu preživljavanja» i biti potpuno slobodan na svaki način. 

Nakon što je postavljeno prirodno okruženje, došlo je vrijeme da se kreira oblik 

života, koji će biti glavni oblik života planetarne maternice, što je otpočetka bio i glavni 

razlog za njezinu kreaciju. Sada je bilo vrijeme za kreiranje embrionalnog oblika života, 

koji će na kraju utjeloviti fraktal Univerzalne Svijesti. Bit će to jedna od posljednjih faza 

fraktalizacije. Planetarno okruženje bit će završna vanjska arena, jer će inkarnacijsko 

vozilo, naše Ljudsko utjelovljenje, zapravo biti jedna unutarnja arena. To je susretište, 

mjesto na kojem naša Suština Duše susreće naš putujući duh Velike Arene. To je krajnja 

granica na kojoj dovodimo svoje putovanje u Velikoj Areni natrag u nultu točku i time 

naše Univerzalno putovanje natrag u ravnotežu. 

Vratimo se sada planetarnoj maternici. Većina kreativnih procesa na početku bila 

je u višim dimenzijama. Kako je vrijeme prolazilo, bilo je neophodno manifestirati niže 

energetske domene, kako bi na kraju sve dimenzije mogle biti izražene ovdje u 

planetarnoj maternici. Pošto su to fraktalne realnosti, to su naprosto zgusnutije verzije 
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istih procesa koji su manifestirali Galaktičku Maternicu, a prije toga kozmičku arenu i 

Univerzum. Tako da su procesi slični po principu, a povremeno i istovjetni. 

Na kraju svakog ciklusa dolazilo je do intenzivne kompresije i zgušnjavanja, što je 

kreiralo energetsko opterećenje potrebno da se ovu realnost usmjeri dublje u gustoću, 

pošto se ona kreće prema nultoj točki. Na kraju svakog ciklusa određivalo se tko je 

spreman ići na sljedeću razinu kompresije, a tko će ostati u višim razinama i otamo 

raditi. Ovaj će ciklus odrediti tko će ići na ovo putovanje do samog kraja, a tko za to nije 

spreman, jer su mu potrebna daljnja iskustva. Pošto je sada bilo potrebno kreirati niže 

vibracije, počeli su nastajati počeci života na ovom planetu u nižim domenama. Gledano i 

doživljavano iz nižih dimenzija, više to nije bio samo pusti krajolik. Kao posljedica toga, 

mnoga bića koja su bila unutar Galaktičke Arene i koja su čula poziv, «Logos», počela su 

sada dolaziti na planet s namjerom da posiju život u ovim nižim razinama. Mnoštvo rasa 

igralo je u tome ulogu, no tri će zvjezdana sustava igrati istaknutiju ulogu od ostalih – 

Sirius, Orion i Plejade. 

Mnogo dalje u vremenu, otkriveno je da se u ovaj solarni sustav i posebno u ovo 

planetarno tijelo, usađuje ogromna količina biološke raznovrsnosti. Nikada prije nije bilo 

toliko života smješteno na jednom mjestu, tako da je to naposlijetku privuklo pažnju te 

svojevoljne frakcije bogova. Bili su potpuno zaprepašteni količinom energije koja je sada 

tekla u i iz našeg Sunca i ovog planeta. Prvo su se razbjesnili, jer se to dogodilo, a da oni 

za to nisu čak ni znali, no potom su počeli radosno trljati ruke, jer nikad prije nisu vidjeli 

toliko energije i toliko genetskog materijala na jednom mjestu, kao ovdje na našoj Majci 

Zemlji. A kako je ovo planetarno tijelo sada izražavalo najkomprimiraniju realnost koja 

je ikad postojala, opsjednutost ovih bogova također je počela dostizati nove razine. 

Ono što je stvarno potaklo njihovu opsjednutost do pomame, pa čak i ludila, bila 

je činjenica, da su, uz biološku raznolikost sveg života zastupljenog ovdje na jednom 

planetarnom tijelu, otkrili da postoji i oblik života koji je kreiran, a koji je imao više 

genetskog materijala nego što je ikad prije viđeno. Ustvari, otkrili su da taj oblik života 

ima sav genetski materijal ovog Univerzuma, zastupljen unutar svog utjelovljenja – 

izvorni fraktal Univerzuma u jednom utjelovljenju. Zbog toga su postali krajnje i ludo 

ljubomorni na našu Zemaljsku Ljudsku Rasu, jer su bebe koje su ovdje rađane, imale 

pristup većoj životnoj sili, tako da su mogle raspolagati s više snage nego što su oni ikad 

mogli ili će ikad moći, «bogovi»! 
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Kao što sam već djelomično spomenuo, to su Bića koja su vjekovima ovdje na 

zemlji pristupala čovječanstvu i maskirala se kao «Bogovi», koje treba obožavati. Jedina 

njihova namjera, zbog njihovog ogorčenja i ljubomore, bila je da sabotiraju što se ovdje 

odvija, kako bi spriječili čovječanstvo da se sjeti tko uistinu jesmo i da se ponovno spoji s 

našom Suštinom Duše. Oni preusmjeravaju naše energije prema njima i njihovim 

paradigmama, kako bi mogli osnaživati sebe, hraneći se našim energijama i slijedom 

toga, nastavljaju nas uzgajati. Glavni igrač unutar te grupe, također je i «bog» koji stoji 

iza religijskih organizacija na našem planetu. Opsjednut je time da spriječi što je više 

ljudi moguće, u ostvarivanju željenog ishoda, kako bi se mogao nastaviti hraniti njihovim 

energijama, putem bogoslužja, straha, obožavanja i mnogih drugih načina energetskog 

izražavanja. 
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Vrhunska Kozmička Obmana 

Razbijanje kôda koji zarobljuje čovječanstvo 

Svrha i namjera ukazivanja na najveću obmanu nije poticanje straha. Niti je 

namjera da se zbog toga osjećate nemoćnim i bespomoćnim, kad shvatite razmjer ove 

obmane – upravo suprotno! Sjetite se, mi smo beskonačni - iz područja Višeg Sebstva i 

iznad njih, složili smo, priredili, i trenutno provodimo, naše živote. Krenuvši na ovo 

putovanje u kompresiju, izvorno smo znali, da ćemo, na samom kraju, utjeloviti fraktal 

Univerzuma, i da će doći vrijeme kada će biti potrebno testirati nas do n-tog stupnja. Da 

ćemo na kraju postati potpuno ranjivi varljivim silama ograničenja (bogovi/arhonti), 

pošto će to biti vrijeme završnih ispita, kako bi se vidjelo tko je doista ovladao Svjetlom, 

a tko ne. Trenutno smo izloženi najboljim programima manipulacije, koje ovaj nudi 

Univerzum. Onaj tko ne prođe ovaj test, znači onaj tko bude namamljen u paradigmu 

lažnog svjetla i/ili bude spriječen od sila ograničenja ponovno se povezati sa svojom 

Suštinom Duše, taj jednostavno još nije ovladao Svjetlom, i stoga nije spreman postati 

Univerzalni Kreator Ljubavi i Svjetla. Kada se shvati, sjeti i razumije ova mudrost, 

mentalitet žrtve se raspršuje i preuzima se odgovornost za svoj život, umjesto igranja 

igre žrtve i optuživanja. Doživljavamo ovo iskustvo obmane, jer smo pristali na to na 

višoj razini, i sudjelovali u njegovom kreiranju. Shvatite da mi imamo sva naša iskustva, i 

da smo za njih odgovorni, pa tako iz perspektive našeg Višeg Sebstva, jednostavno 

igramo naše uloge ovdje dolje u Velikoj Areni. Ovo je razumijevanje života kroz 

višedimenzionalni konstrukt. 

Preuzimanje odgovornosti za svoj život ostvaruje se ponovnim stjecanjem znanja 

o načinu kako je život konstruiran.  

Razotkrivam i objašnjavam ovu obmanu, kako bi je mogli postati svjesni. Riječ je 

o znanju, svjesnosti i odgovornosti, suverenitetu i osnaživanju! 

Moja namjera je dovesti do veće svjesnosti, iz koje proizlazi svjesna veza sa 

Suštinom Duše, i samim time samo-osnaživanje. Koristeći analogiju – može li se 

alkoholičar osloboditi alkoholizma, ako osoba uopće ne može niti prepoznati niti 

priznati činjenicu da je ovisna o alkoholu? Prema tome, kako se rob može osloboditi 

ropstva, osim ako osoba može prepoznati, shvatiti i priznati činjenicu da je rob, i da je 

zarobljena unutar sustava? Shvaćali vi to ili ne, sviđalo vam se to ili ne, naša je Ljudska 

Rasa, u posljednjoj vremenskoj epohi, u cijelosti sustavno asimilirana u sustav ropstva. 
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To se počelo događati prije otprilike 300.000 godina, i dostiglo novu razinu tokom ovog 

ciklusa Velike Godine od 24.832 godine – zvanim također Precesija Ekvinocija, i 

poznatom diljem univerzuma kao «Ciklus za Život Vječni». Posljednja velika faza i 

provedba ovog programa započela je prije otprilike 6.000 godina. Zanimljivo, ne kaže li 

upravo religija da je bog stvorio sve prije otprilike 6.000 godina, a znanost kaže da smo u 

isto vrijeme iskočili iz kamenog doba u civilizaciju. Kakve li zgodne slučajnosti! 

Ova vrhunska obmana, nametnuta našem Čovječanstvu, zadire puno dublje nego 

li što to gotovo svi ljudi shvaćaju i doista djeluje u kolosalnom razmjeru. Mnogi ljudi 

misle da je razina prijevare planetarna i da nam je samo potrebno osloboditi se naših 

financijskih tereta i sustava ropstva, postavljenih od vladajuće elite. Obmana nije samo  

planetarna! Neke razine ove prijevare djeluju u našem sunčevom sustavu, van u našu 

galaksiju i dalje iznad nje. Ova prijevara se zapravo širi u druge dimenzije. U stvari, to je 

međugalaktički kabal, koji radi na višedimenzionalnoj infrastrukturi, a njegovi su  počeci 

velikih kozmičkih razmjera. 

Kao što je ranije spomenuto u knjizi, nakon proučavanja komprimirane verzije 

života i, prema tome, komprimirane verzije «Svjetlosti», tokom epoha i razdoblja 

životnih ciklusa i vremena, ova svojevoljna grupa bogova uspjela je stvoriti svoju verziju 

svjetla i krenula je asimilirati mnoge rase ljudi u svoju domenu. Ako namjeravamo 

razbiti kôd koji zarobljuje Čovječanstvo, kako bi razumjeli prirodu ove obmane, trebamo 

ponovno baciti pogled na Svjetlo i njegovu suštinsku prirodu. Ispod je grafički izraz 

Svjetla, vibracije, frekvencije, zvuka, «Logosa» i «Riječi», u pojednostavljenom obliku, u 

obliku dijagrama. 
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Zapamtite, vodoravna linija je aspekt koji je naša projicirana Svijest Svjetla iz 

svog središnjeg stanja u kreativni proces, a valna crta je kreativni proces kojom se naša 

Svijest Svjetla izražava na jedan, pa na drugi način. Svaki način njezinog izražaja je 

suprotna strana i odraz drugog. Svijest, udaljavajući se od svojeg cjelovitog i posvećenog 

stanja, izražava se na određen način na jednoj strani crte, a kako bi se ponovno 

uspostavila ravnoteža, mora se potom izraziti na drugi način, koji je suprotan 

prethodnom. 

Ako postavimo ravnotežu kao temeljno gledište na ovaj koncept, ta dva izražaja 

mogu biti prikazana vagom. Taj prikaz koristi se stoljećima kao simbol triju stanja našeg 

bića. 

 

Gledajući na vagu života, možemo vidjeti da postoje dva različita izraza na obje 

strane našeg uravnoteženog stanja bića, koja se obično objašnjavaju kao negativni naboj 

i pozitivni naboj. Ispod je još jedan grafički prikaz tog koncepta. 
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U Velikoj Areni najveći dio našeg vremena provodimo ili u negativnim ili u 

pozitivnim stanjima bića, dok uravnoteženo stanje doživljavamo vrlo rijetko. Razlog 

zašto ove informacije dijelim s vama je da vam pomognem ponovno se povezati sa 

svojom Suštinom Duše, putem vašeg Višeg Sebstva. Više Sebstvo, predstavljeno 

okomitom crtom, vaš je treći aspekt, Sebstvo iznad ličnosti, koje je dio vas, koji sve zna i 

vidi. 

Mora se uvijek imati u vidu da se ova svojevoljna grupa «bogova» uopće zove 

«bogovima», jer su vrlo vješti u stvaranju realnosti u velikim razmjerima, izvan 

konstrukta jednog galaktičkog sustava. Prema tome, njima je neophodno posjedovati 

nevjerojatno znanje o tome kako je život u ovom Univerzumu konstruiran. Nemojte 

podcjenjivati ove bogove! Kao rezultat, dobili su također jedno duboko razumijevanje 

«Svjetla», ovladavši čak, do određenog stupnja, znanjem o njemu – i o pozitivnom i o 

negativnom naboju, o svjetlu i tami, Yinu i Yangu, ljubavi i strahu, i o dobru i zlu. 

Sada smo na kritičnoj točki - sljedeći dio informacije je glavni ključ za 

razumijevanje ove vrhunske kozmičke obmane. Ovladavši Svjetlom do određenog 

stupnja, oni su sada bili u mogućnosti manipulirati život putem pozitivne bijele energije 

ljubavi i svjetla. Tradicionalno, manipulacija se vršila putem negativnih i tamnijih izraza 

života. Taj način je težak, zamoran i mnogima previše očigledan. Sofisticiraniji načini 

manipulacije i kontrole koriste pasivno agresivne programe koji prinose veće rezultate. 

To je energija koja mnogi u Univerzumu nazivaju Uvjetovana Ljubav. To se zove 

uvjetovana ljubav, jer koristi pozitivnu (+) bijelu energiju ljubavi i svjetla, koja se nalazi 

na jednoj strani dualnosti. Prema tome, radi se o ograničenoj, nižoj i manjoj verziji 

Ljubavi, od one koju se doživljava u područjima Višeg Sebstva iznad Velike Praznine i 

stoga iznad Velike Arene. Tako da dâ, koliko god to ludo zvučalo, stvorili su frekvenciju 

svjetla koja simulira Ljubav – dakle, stvorili su vlastitu verziju ljubavi. To je ono što oni 

koriste protiv nas, ljubav! 

Plan, kojeg ova svojevoljna grupa bogova najčešće koristi diljem svemira je 

sustavno snižavanje vibracije realnosti, tjerajući ljude u tamni negativni naboj kroz dugo 

vremensko razdoblje, znači kroz mnoge generacije, predstavljajući im potom kao 

rješenje, za probleme koje su oni stvorili, poželjniju pozitivnu bijelu energiju ljubavi i 

svjetla. 
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To je drevna strategija i program poznat kao: «Problem–Reakcija-Rješenje» 

Većina ljudi misli da se ovaj program provodi na planetarnoj razini, neki ga čak 

mogu vidjeti na galaktičkoj razini, ali velika većina ljudi ne shvaća da se ovaj program 

provodi na velikoj kozmičkoj razini unutar Velike Arene.  

Tokom posljednjih 6.000 godina oni su sustavno ustrajali u stvaranju takvog 

nepoželjnog okruženja za nas ovdje, gurajući nas u mračno doba (stvaranje problema); 

lišavajući čovječanstvo, koliko god bilo moguće, istinske Ljubavi i Svjetla, što rezultira 

čežnjom i žudnjom ljudi za ljubavlju i svjetlom, mirom i skladom (dobivanje reakcije); 

tako da na kraju procesa mogu predstaviti svoju verziju ljubavi i svjetla (predstavljanje 

rješenja). Sada, jer smo bili lišeni ljubavi kroz tako dugo vremensko razdoblje, i živjeli 

iluziju da smo odsječeni od naše Suštine Duše, zaboravili smo što su istinska Ljubav i 

Svjetlo. Izgubili smo referentnu točku, i tako se ljudi masovno okreću prema bogovima i 

verziji ljubavi i svjetla njihovih arhonata, poput djeteta prema slatkišima. 

Pozitivna bijela energija ljubavi i svjetla ovih bogova, potiče ljude na osjećaj 

euforije, kojeg mnogi nazivaju blaženstvom. Ona također ima očaravajući učinak i 

dizajnirana je kako bi pokorila i smirila ljude. Njihova verzija svjetla i ljubavi ulazi kroz 

niz energetskih portala, poznatih kao čakre. 

Sustav čakri 

Riječ «čakra» je riječ iz sanskrta, i znači kotač ili vrtlog. Čakre nisu materijalne, 

one su vrtlozi energije. Neki ljudi mogu ih vidjeti. Sedam najpoznatijih čakri je usklađeno 

s određenim dijelovima ljudske anatomije i fiziologije. S preostalih pet važnih čakri, koje 

se rjeđe spominju, one čine ukupno 12 glavnih čakri – svaka od njih usklađena je s 

repliciranom zavojnicom DNK. Da, to znači da smo izvorno imali 12 zavojnica DNA. U 

Bibliji se sedam poznatijh čakri spominje kao «Sedam Pečata». Svaka od njih također je u 

sprezi sa sedam glavnih boja svjetlosnog spektra i glazbenom ljestvicom. 
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Sustav čakri i Dugino Tijelo 

Informacije na stranicama koje slijede, mogu za neke predstavljati neugodno 

iznenađenje. Ova varljiva i licemjerna sila, sa svojim bogovima i njihovim arhontima, 

uložila je veliki trud kako bi se se njihova opsjednutost kontrolom, prostrla i u našu 

materijalnu domenu. Razumijem način na koji smo manipulirani kroz religije i politiku, 

preko medija, naše hrane, zdravstvenog sustava i sustava obrazovanja. Želim vam 

skrenuti pažnju na to da je razmjer manipulacije toliko velik, da za to postoji čak i 

fiziološki dokaz u našim tijelima. Da, dobro čitate - unutar naših tijela postoji fizički 

dokaz te manipulacije. Prije nego što nastavim s objašnjavanjem o tome što znam i 

razumijem, želim pojasniti da nemam nikakve medicinske obuke. Neki mogu tvrditi da je 

ovo ništa više nego samo nagađanje i još jedna teorija zavjere i/ili dezinformacija. 

Međutim, ja objašnjavam ovo iz perspektive mog iskustva, pa pozivam vas koji ovo 

čitate, da dalje istražujete ove koncepte,  i spoznate to za sebe. 

Kroz razdoblje od oko 300.000 godina, naša ljudska rasa je genetski izmijenjena. 

Genetske promjene bile su u sprezi s 12 velikih godina, u svakoj od njih proživljavana su 

iskustva jedne arhetipske osobnosti, svaka povezane sa po jednom zavojnicom DNK. Na 

kraju svakog ciklusa kreirana je nova fraktalna verzija Zemlje, tako da su iskustva i 

mudrost stečeni u prethodnom ciklusu i utisnuti u naše genetske kôdove, time bili 

komprimirani. Kao rezultat toga, kreiran je komprimiraniji Zemaljski Čovjek, koji je 
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odgovarao novim komprimiranim frekvencijama naše Majke Zemlje. Ovo objašnjava jači 

fizički (materijalni) proces puta u kompresiju. U kasnijim fazama, ili u nekoliko 

posljednjih ciklusa, dok su se frekvencije komprimirale, naša realnost i naše 

Čovječanstvo počeli su biti dostupni onima koji će igrati ulogu izazivača i iskušivača naše 

Ljudskosti. To je stvorilo scenarij simbiotičkog putovanja sa skupinama koje su se 

pridružile i neovlašteno se miješale u našu genetiku, što se i danas nastavlja. Postoji 

mišljenje da smo «zaglupljeni» s 12 zavojnica DNK na dvije djelomično funckcionalne 

zavojnice – to je samo djelomično istinito. Komprimirani smo s 12 DNK zavojnica prije 

300.000 godina, na 2 DNK zavojnice početkom ovog ciklusa prije 24.382 godine. Nakon 

kompresije, tokom svakog ciklusa naša je DNK neovlašteno mijenjana. 

Ovo što vam otkrivam je program, usmjeren na zarobljavanje aspekta sebstva, 

koji je poznat kao naš Putujući Duh. Drugim riječima, to je program koji je dizajniran da 

zarobi aspekt vaše Duhovne Suštine, koji je vaša projekcija iz područja Višeg Sebstva 

iznad Velike Praznine u 5. dimenziji, prema dolje u Veliku Arenu. Neki zovu naš Putujući 

Duh - Dušom, želim samo još jednom razjasniti, da je moja definicija Duše mnogo veći 

aspekt sebstva, i objašnjena je ranije u knjizi, u poglavlju Naše Putovanje u Ovom 

Univerzumu. Drugi ga jednostavno zovu duh. Semantika može biti frustrirajuća! 

Već sam ranije spomenuo, da je sustav čakri fragmentirano stanje bića, sada 

namjeravam produbiti taj koncept, i nastaviti gledati na ovo pitanje iz perspektive 

unutar drame kozmičke arene. Kada se pristupi ovom pitanju, bez potrebe da se brani 

svoj sustav vjerovanja, može se ozbiljno zapitati: «Je li sustav čakri samo mogućnost, i/ili 

stvar prošlosti?» Ako se doista ozbiljno zapitamo i potom razmatramo ovo pitanje, onda 

otkrivamo i shvaćamo da sustav čakri nije samo mogućnost, nego je u stvari energetska 

šablona (prekrivač). Kao što sam spomenuo na početku knjige, istinski sam skeptik, tako 

da nastavljam istraživati i postavljati teška pitanja i razmatrati odgovore. To su odgovori 

koji dolaze od «iznad mog uma», iz mjesta unutar moje Suštine i mog Bića. Ove 

informacije dolaze iz mudrosti stečene kroz život pun izvanrednih iskustava, kroz 

putovanja u brojne realnosti i interakciju s brojnim rasama i izražajima života. Moji 

zaključci dovode me do sljedeće izjave: 

«Sustav čakri je važna sastavnica u najvećoj obmani ikada nametnutoj našoj 

Ljudskoj Vrsti! To je najzamršeniji element fragmentacije, manipulacije i kontrole 

Čovječanstva na kozmičkoj razini.» 
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Neki ljudi bili bi užasnuti ovakvom izjavom, misleći da je smiješna i apsurdna, ali 

oni ne razumiju da je to vrlo sofisticirani program, koji je energetski sloj (pekrivač, 

šablona) i sučelje. Nažalost, mnogi ljudi vide to kao jedini put do prosvjetljenja, ali 

postoje i oni među nama, koji to ne vide na taj način. Mi vidimo sustav čakri kao 

energetski prekrivač koji podržava određenu verziju prosvjetljenja, predstavljenu 

Čovječanstvu od strane konglomerata vanzemaljskih i međudimenzionalnih rasa - i to 

nije prirodni i organski put do prosvjetljenja i svjesne svijesti. 

Molim vas da razumijete značaj ovoga što ovdje ovim riječima dijelim s vama. Ovo 

razbija kôd najsofisticiranijeg programa obmane, nametnutog našem čovječanstvu! To je 

višedimenzionalni program na kozmičkoj razini. 

Tko se može uzdignuti iznad sustava čakri, duginog tijela, taj može doživjeti 

pravu slobodu. 

Pjeva se:  «Somewhere over the rainbow, way up high... 

     ...There’s a land that I heard of, once in a lullaby»  

(Negdje iznad duge, daleko u visinama... 

...Postoji zemlja za koju sam čuo, nekad u uspavanci) 

Svaka od sedam glavnih čakri spojena je na prsten planete Saturn. Vjekovima se 

vodi bitka između našeg Sunca i Saturna za kontrolu nad ovim Solarnim Sustavom. 

Svijest i duh planete Saturn suludo je ljubomoran na to, tko su Sunce i Zemlja, i ono što 

ovdje kreiraju. Saturn je taj koji vidi sebe kao "Uzvišenog". 

Pa tko je onda svijest i duh planete Saturn? To je aspekt boga, koji za sebe tvrdi 

da je kreator i vladar sveg života, na svim razinama svega što je i što postoji. To je bog 

religija. Sjetite se da sam podijelio s vama, da su ti bogovi kozmički entiteti. Kozmičko 

biće koje je predstavljeno ovdje u fraktalnom obliku kao Saturn, poznato je u svakoj 

kulturi i pod mnogim imenima. Neki ga zovu Jehova ili Jahve, dok ga druge kulture zovu 

Šiva, Alah i Kron. Subota je Saturnov dan (engl. Saturday – Saturn’s day, op.prev.), koji je 

vjekovima tradicionalno bio dan bogoslužja. Danas još uvijek postoje mnoge religije, čije 

doktrine zahtijevaju bogoslužje na Saturnov dan.  

Imajte na umu da je sve to dio većeg Božanskog plana. Cijeli Univerzum 

zastupljen je  ovdje u ovom solarnom sustavu, i tako savršeno ima smisla da će varljiva i 

dvolična sila Univerzuma, ovaj bog i njegove domene, također biti ovdje zastupljeni. Ovaj 
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kozmički entitet je androgen, ali trenutno smo suočeni s njegovim muškim izražajima i 

aspektima. On utjelovljuje arhetip autoritarnog, dominantnog oca i strogog nadzornika. 

On ima problem s kontrolom i postavlja nam ograničenja, osiguravajući nam time izazov, 

kako bi prošli kroz ta ograničenja. Saturn je planetarni aspekt kreatora konstrukata 

lažnog sintetičkog Svjetla, i proizlazećih paradigmi i dimenzija realnosti. On je gospodar 

pasivnih agresivnih programa. On je čuvar vremena kakvog poznajemo, i time kreator i 

čuvar Matrixa. Zbog toga tko smo i što smo, ovaj kozmički entitet u obliku Saturna ništa 

nije želio više od toga nego da preuzme kontrolu nad ovim Solarnim sustavom, a 

posebno nad našom Majkom Zemljom i njezinim Čovječanstvom. 

Saturn je mjesto unutar našeg solarnog sustava, gdje je smješteno Saturnovo 

vijeće, poznato također kao Veliko Bijelo Bratstvo (engl. Great White Brotherhood, 

op.prev.). To je vijeće Bića koja utjelovljuju i upravljaju sintetičkom pozitivnom bijelom 

energijom ljubavi i svjetla. Ona također provode, i upravljaju pasivnim agresivnim 

programima. Arhhetipska osobnost Jahve/Jehove/Šive/Alaha/Krona/Saturna se 

savršeno izražava kroz provođenje agende Arhonata, među-dimenzionalnih bića i 

vanzemaljskih grupa, koji djeluju pod okriljem ovog Bića, njegovih paradigmi i njegovog 

arhetipa. 

Saturn nije kreator ovog zvjezdanog sustava, pa mu je bilo potrebno pronaći 

način da preuzme nad njim kontrolu. On je to mogao postići jedino manipulacijom 

postojećih energetskih uzoraka ili temeljnih frekvencija, a potom započeti s 

ugrađivanjem vlastitih programa. Prstenovi Saturna su ogromni projekt, a kreirali su ih 

arhonti, njihova pridružena međudimenzionalna bića i vanzemaljske grupe, sa svrhom 

odašiljanja frekvencija koje utječu na Sunčev sustav i naravno, na nas. Korištenjem 

harmonijske rezonance, Saturn je uspio steći utjecaj na Sunčev sustav, i steći utjecaj na 

Čovječanstvo. 

Iz više perspektive, izvan drame kozmičke arene, ovo se događa samo zato jer 

Sunce to dozvoljava. Saturn je naprosto aspekt kozmičke energije i kozmičkog entiteta, 

koji je od najvarljivijeg, najmanipulativnijeg, najrazrađenijeg i najsloženijeg utjecaja u 

kozmosu. On je njegov generator. On je njegov predajnik. On je taj kome neprestano 

treba biti udovoljavano. Sebe je ukrasio ljepotom i sjajem, tako da može biti obožavan. 

Saturnov aspekt ove varljive i dvolične kozmičke sile oduvijek je bio poznat onima s 

istinskim znanjem kao veliko zlo. 

Vrijeme je da posložimo dijelove slagalice. 
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Da bi nas kontrolirao iz najdubljih razina, ovom kozmičkom entitetu-bogu, bilo je 

potrebno kopati koliko god bilo moguće duboko u našu energetsku strukturu s 

namjerom da se miješa u naš odnos sa Suncem. Osim vlastite suštine i svijesti Galaksije, 

svijest Sunca sljedeći je temeljni sloj našeg ovdašnjeg utjelovljenog postojanja. Ovaj 

entitet-bog kreirao je softverski program na kozmičkoj razini, kojim će prekriti prirodno 

stanje našeg bića. Ovaj program mijenja način na koji doživljavamo ovaj planet, ovaj 

solarni sustav, i način na koji vidimo život. Kao što vidite, sustav čakri podudara se sa 

sedam glavnih boja Svjetlosnog spektra. Začahureni smo unutar mjehurića energije, 

kojeg zovemo sustav čakri, kozmičkog softverskog programa dizajniranog da presretne i 

ometa način na koji sagledavamo sunčevu svjetlost i energiju. On, dakle, iskrivljuje naš 

odnos sa Suncem. Taj program je osmišljen da uhvati našu svijest, našu pažnju i naš 

Putujući Duh, da nas uvuče u varljive programe, i naposljetku zabije klin između nas, 

Sunca i naše Majke Zemlje. 

Saturnove Čakre 

 

Osoba zakukuljena softverskim programom Čakra, energetskim poljem duginog tijela.  On presreće i 
ometa svjetlost Sunca. Svaka čakra povezuje se sa Saturnovim prstenom. 

Spomenuo sam ranije da već imamo Univerzalno sjeme, koje je postavljeno 

unutar nas u vrijeme kad smo po prvi put ušli i spojili se s Univerzalnom Svijesti. Sunce , 

kao fraktal Univerzalnog Svjetla, ista je energija kao i to sjeme. Program čakri osmišljen 

je da bi zaustavio našu interakciju sa sunčevom svjetlosti u punom kapacitetu, da bi 

spriječio sunčevoj svjetlosti poticati klijanje ovog sjemena, i da nas spriječi u postajanju 

Univerzalnim Bićima. Osmišljen je da namami ljude natrag u domenu ljubavi i svjetla 

kozmičke arene. Ovi varljivi programi, odsjekli su nas od većih aspekata sebstva, koji se 

nalaze u jezgri naših srca, jezgri i srcu naše Majke Zemlje i Oca Sunca.  
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Prosvjetljenje putem sustava čakri, verzija je prosvjetljenja koja asimilira ljude u 

lažne svjetlosne konstrukte bogova, a posebno u simulirana nebesa bogova religija. 

«Kakve veze ima sustav čakri s Kršćanstvom?», pitaju ljudi – samo čekajte i pokazat ću 

vam. Već sam spomenuo da je sustav čakri poznato u Kršćanstvu kao sedam pečata. 

Sjetite se, rekao sam vam da je ovaj bog reproducirao i kreirao vlastitu verziju 

Univerzuma, ovdje dolje u Velikoj Areni, i stoga ima svoju vlastitu verziju nebesa. 

Ovaj entitet-bog uspio je također reproducirati i vlastitu verziju Univerzalnog 

sjemena. U prethodnom stavku koristio sam riječ «sučelje», pa se trebamo sada 

priupitati: «Sa čim se sustav čakri ili sedam pečata sučeljava?». Na našoj Zemaljskoj 

strani sučelja, čakre su spojene na naš endokrini sustav, koji je žlijezdani sustav našeg 

tijela. Fiziološki dokaz obmane, kojeg sam ranije naveo, nije cijeli endokrini sustav, nego 

jedna žlijezda poimence. 

Postavljam vam ozbiljno pitanje:  

Što ako je epifiza biološki implantat koji  nam je skriven pred nosom? 

Pinealna žlijezda – epifiza 

Pinealna žlijezda pronađena je u mnogim vrstama našeg životinjskog svijeta, tako 

da razumijem da će ljudi smatrati kako moja sugestija, da je pinealna žlijezda biološki 

implant, nije moguća. Ako uzmete u obzir naše eksperimente «modernog doba» - 

znanstvenici će «isprobati ideju» na nekoliko drugih vrsta, prije provođenja 

eksperimenta na našoj ljudskoj rasi. Sada razmislite o eksperimentima visoko naprednih 

bića s tehnologijama i znanjem o svemiru, čiji je glavni zadatak kontrola ovog planeta, 

njegovog okoliša i, u konačnici, čovječanstva. Nakon što su manipulirali bezbroj puta u 

bezbroj zvjezdanih i galaktičkih sustava, kroz cijelu svemirsku areni više eona i epoha 

vremena, ta bića razvila su najsofisticiraniju tehnologiju kontrole, od kojih su neke 

višedimenzionalni energetski programi i složeni višedimenzionalni biološki implantati. 

Kada netko ovaj problem sagleda iz veće perspektive, druge verzije postojanja pinealne 

žlijezde u različitim vrstama savršeno imaju smisla. 

Da bi se to postiglo, bogovi i njihovi arhonti, trebali su stvoriti ljudsku verziju 

epifize i usaditi je u našu fiziologiju, tako da se može povezati s našom energetskom 

programskom šablonom (sustav čakri/dugino tijelo ili sedam pečata), što se pak 

energetski povezuje s njihovim konstruktima sintetičke svjetlosti. 
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Vrhunska Kozmička Obmana 

 

Epifiza je fizička sučelje za energetski softverski program, koji potječe iz njihovih 

konstrukata lažne i sintetičke svjetlosti.  

Prije otprilike 300.000 godina započele su prve genetske manipulacije ovih 

bogova. U toj fazi još nismo imali epifizu i naše ponašanje bilo je daleko više usmjereno i 

uravnoteženo, a ne reaktivno. Naš sustav «funkcioniranja» je bio izravno reguliran 

našom «svjesnom svijesti». Endokrini sustav oslobađa hormone (nositelje kemijskih 

poruka), koji reguliraju razne funkcije, uključujući i ljudski metabolizam, rast i razvoj, 

funkciju tkiva i ono najvažnije - raspoloženje. To čini endokrini sustav reaktivnim 

sustavom. S druge strane, to stvara interakciju s fizičkim tijelom, emocionalnim tijelom, 

pa čak i mentalnim tijelom. Ako bogovi mogu utjecati i kontrolirati endokrini sustav, 

onda praktički mogu kontrolirati cijeli razvoj ljudske fiziologije te regulirati 

raspoloženje, koje je ključni faktor - jer raspoloženja upravljaju ponašanjem. Dakle, kako 

bi postigli tu razinu kontrole, bogovi su trebali stvoriti vlastitu verziju žlijezde koja ima 

sposobnost povezivanja s hipofizom i time s ostatkom žlijezda koje čine cijeli endokrini 

sustav. 
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Od svih žlijezda koje čine endokrini sustav, epifiza igra uzvišenu, izvršnu, pa čak i 

krunsku ulogu. Ona je fizički direktno povezana sa središnjim živčanim sustavom. 

Epifiza je veza između endokrinog sustava i živčanog sustava. Pretvara signale živčanog 

sustava u endokrine signale i stoga  je odgovorna za regulaciju endokrinih funkcija 

pomoću hipofize. Razmislite o tome ovako: hipofiza je «javna fasada» koja upravlja 

endokrinim sustavom, ali epifiza je skrivena ruka koja vuče konce iza scene i potajno 

vlada. Fizički je savršeno smještena kako bi igrala, usuđujem se reći, ulogu «Kardinala». 

Epifiza je odgovorna za izlučivanje hormona melatonina koji pomaže u reguliranju 

stanja spavanja i budnosti, i cirkadijanskog ritma. 

Epifiza također luči Dimetiltriptamin (DMT). DMT stvara povećanje receptora 

serotonina u mozgu, dok farmaceutski antidepresivi proizvode dramatično smanjen broj 

receptora serotonina. Porast receptora serotonina znači da je mozak spreman primiti i 

nositi se s povećanjem aktivnosti, a time i informacija. DMT omogućava umu 

funkcioniranje na drugačiji način mijenjajući njegov modus operandi i omogućuje mu 

rad s daleko većim kapacitetom. DMT nije samo tvar koja mijenja rad uma, nego u stvari 

može mijenjati stanja svijesti. Iskustva u promijenjenim stanjima svijesti važna su za rast 

i razvoj čovječanstva, ali sporno je pitanje kako ta izmijenjena stanja postići.   

Ovisno o metodi postizanja promijenjenog stanja svijesti, bilo da je to kroz 

rituale, molitve, bilo da je kemijski inducirano ili, kao što osobno preferiram - 

jednostavno kroz vlastito srce, odredit će kojoj se realnosti pristupa. Metoda stvara 

razinu znanja i mudrosti koja se dobiva. Neki ljudi nazivaju DMT «duhovnom 
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molekulom», jer doslovce stimulira mozak i um za ulazak u portale svjesnosti drugih 

realnosti, paradigmi i dimenzija. Ljudi zapravo putuju svemirom svojom svjesnošću i 

često dolaze u interakciju s bićima iz drugih realnosti. Ovo sve zvuči potpuno 

nevjerojatno, i doista jest - ako je vaša jedina referentna točka naša trenutna zemaljska 

realnost, također poznata kao Matrix. Međutim, ako imamo višu referentnu točku, kao 

što su osobni doživljaji drugih realnosti i/ili Znanje i Ljubav, iz dubine i mira srca i 

Suštine Duše, tada shvaćamo da je prosvjetljenje kroz epifizu - kemijski inducirani oblik 

prosvjetljenja. Ono kalibrira i usklađuje nižu svijest s kozmičkim umom boga religija. 

Epifiza i kozmički matrix 

Neki ljudi osjećaju da se stapaju i komuniciraju s Bogom, ne shvaćajući da 

zapravo gledaju nižu Univerzalnu paradigmu, kroz filtere kozmičkog kolektivnog uma-

košnice ovog entiteta-boga. Dok su ljubav i znanje koje ljudi doživljavaju i stječu u ovom 

procesu, u našim sadašnjim uvjetima, nevjerojatni i zapanjujući, to se, nažalost, još 

uvijek odvija unutar realnosti i domena ovih bogova i njihovih arhonata. Ljudi lako 

zaboravljaju da smo u potpunosti lišeni istinske ljubavi i znanja. Dublje smo asimilirani u 

kreirane realnosti ovih bogova i njihovih arhonata, negoli je većina to spremna priznati i 

shvatiti. 

To vodi na drugačiji put od ovoga o kojem pišem. Put pomoću epifize vodi u 

matrix četvrtodimenzionalnog kozmičkog uma. Ljudi obično zaboravljaju, da se epifiza 

nalazi u glavi, u mozgu, te je stoga povezana s mentalnim konstruktom. Bio on zemaljski 

ili kozmički,  još je uvijek to mentalni konstrukt, jer znanje i mudrost koje dijelim s vama, 

govore o Putu srca, koji je iznad sustava čakri.  

Ako pogledamo unatrag, kroz našu pisanu povijest, možemo vidjeti da je epifiza, u 

mnogim kulturama, vjekovima štovana kao sjedište duše. Apsolutno se ne slažem s tim 

viđenjem, jer osjećam i znam, da je sjedište moje duše u mom srcu, a ne u glavi.  

Mnogi misle da je epifiza neaktivna žlijezda, ali nije tako. Upravo sada, ona 

funkcionira i dekodira. Ne samo da djeluje na fizičkoj razini, nego i na razini matrixa. 

Ona trenutno utječe na naše misli, a ljudi toga nisu svjesni. Ona ne samo da dekodira 

signale vašeg živčanog sustava u signale endokrinog sustava i obrnuto, nego također 

dekodira i niži spektar frekvencija povezanih s Mjesečevim Matrixom. Stimulacijom 

epifize ili nizom rituala ili vježbi, koje neki zovu «Aktivacija epifize», zapravo se jedino 

postiže njezino podešavanje na frekvencije matrixa četvrtodimenzionalnog kozmičkog 
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uma. Budući da ljudi sada svjesno žele da ovaj biološki implantat-dekoder prima snažniji 

spektar energetskih frekvencija, ovaj se implantat doslovno počinje fizički mijenjati, 

kako bi se proširio i rastao. On postaje nabijeniji energijom, jer sada ima pristup tim 

većim frekvencijama kozmičkog matrixa. Što se čovjek više spaja u četvrto-

dimenzionalni matrix kozmičkog uma, to se više epifiza stimulira i naizgled postaje živa. 

Koristeći analogiju, zamislite epifizu kao prijemik televizora. Tko razumije 

električnu energiju, pritom mislim - stvarno i istinski je razumije, taj počinje shvaćati da 

je struja živuća svijest i prema tome - živo biće. Električna energija sadrži unutar sebe 

nevjerojatnu količinu informacija i znanja. Naša su tijela spremnici živućih svjesnih 

električnih signala. Naši mozgovi, također djeluju kao mreža živućih svjesnih električnih 

signala. 

Sok koji nas oživljava je naša Svijest Duha,  koja dolazi iz našeg Višeg Sebstva i 

naše Suštine Duše i ulazi kroz naša srca. Sok koji oživljava televiziju je električna 

energija, koja ulazi u televizor putem jedinice napajanja, koja je prema tome srce 

televizora. Postoji dio televizora koji se naziva «prijemnik». Putem njega, televizor prima 

i dekodira signale, koji tada postaju programi projicirani na ekran. TV prijemnik je 

dizajniran da ulovi nevidljive signale prisutne svugdje oko nas. Postoji dio u nama koji 

obavlja istu funkciju, a zove se epifiza. Utvrdili smo da je epifiza dekoder signala, pošto 

pretvara signale živčanog sustava u endokrine hormonalne signale i obrnuto – ali to joj 

je funkcija na fizičkoj razini. A koja joj je uloga na energetskoj razini? 

Što ako je epifiza višedimenzionalni implantat? 

Ovaj bog i njegovi arhonti, čine višedimenzionalni kabal u višedimenzionalnom 

napadu na naše Čovječanstvo, tako da mogućnost da nas manipuliraju pomoću 

višedimenzionalnog implantata, obzirom tko smo i za što smo sposobni, savršeno ima 

smisla. 

Ovisno na koju je frekvenciju podešen prijemnik vašeg televizora,  projicirat će se 

odgovarajući program. Određena frekvencija spaja vas na jedan kanal i program.  

Izaberete li drugu frekvenciju, pristupit ćete drugačijem kanalu/programu/realnosti, 

koja će biti projicirana i doživljena. Ti radio valovi su sintetički u odnosu na živuću 

svijest električne energije. Konstruirali su ih ljudi koji žele da vidimo njihove programe. 

Ovi se programi kreiraju na središnjoj lokaciji, s koje se njihov signal odašilje i prenosti 

do lokalnih tornjeva. Prijemnik televizora hvata signal tih tornjeva i dekodira ga. 
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Odaslana sintetička stvarnost, tada se projicira na zaslon, kako bi mogla biti doživljena. 

Živuća svijest električne energije, sa svim znanjem i svom mudrošću sadržanim u sebi, 

time se potpuno zaobilazi pa čak i zanemaruje. Sintetički program je sada postao 

općeprihvaćena realnost. Isti princip vrijedi i za epifizu. 

Signal se najprije odašilje sa središnjeg mjesta, u ovom slučaju iz svijesti ovog 

dvoličnog entiteta-boga i realnosti koju je stvorio. Od tamo se signal emitira prema 

nama, putem dva lokalna «tornja», Mjeseca i Saturna. Mjesec uglavnom emitira niže i 

negativnije nabijene vibracijske nizove programa paradigmi lažnog sintetičkog svjetla. S 

druge strane, Saturn emitira uglavnom više i sofisticiranije pozitivno nabijene 

vibracijske nizove programa paradigmi lažnog sintetičkog svjetla. Epifiza tada hvata 

signale, dekodira ih i energetski prenosi programe u naš svjesni um. Što će um projicirati 

i koja će iskustvena realnost biti kreirana, ovisi o programu na koji je netko podešen. 

Putem Matrixa Mjesečevog Uma (engl. Moon Mind Matrix, op.prev.) trenutno se prenosi 

poslovno-znanstveno-vojni kompleks programa, dok se putem Saturnovog Matrixa 

prenose nizovi programa vezanih za «Boga», religiju i duhovnost. Naša organska živa 

svijest, koja utiče kroz naše srce, a dolazi iz našeg Duha, Višeg Sebstva i Suštine Duše i 

sadrži u sebi sve znanje i svu mudrost, djelovanjem ovih signala je zaobiđena, 

zanemarena i zaboravljena. Sintetički program je ono što je sada općeprihvaćena 

realnost. 

Epifiza je mjesto iz kojeg potječu mnogi programi koji propagiraju koncept 

"jednosti". Da, svi smo «jedno» u smislu jedinstva, harmonije i sinkroniciteta, ali 

koncepti jednosti, šireni od tih programa, daljnje su promicanje konstrukta kolektivnog 

uma-košnice. Kad koristim izraz «kolektivni um», radim to u kontekstu pčelinje košnice 

ili mravlje kolonije. To su vrste programa «jednosti», koje su kreirali bogovi i njihovi 

arhonti. 

Ljudi ne shvaćaju da Matrix ima različite razine djelovanja. Matrix je više-

dimenzionalni program. Ne samo da postoji zemaljski matrix, nego postoji i galaktički pa 

čak i kozmički matrix. Epifiza je dizajnirana za dekodiranje signala matrixa iz realnosti 

bogova i njihovih arhonata. Taj niz signala, koji nam matrix stalno nameće, potvrđuje se 

preko pet osjetila. Bogovi i njihovi arhonti ne samo da nam ubacuju programe kroz 

epifizu, nego su postavili i ovu fizičku stvarnost, tako da potvrđuje njihove signale, koje 

dobivamo iznutra kroz naše umove i povezane mentalne konstrukte. Kada se osvrnemo 

oko nas, doživljavamo ovu sintetičku realnost, koja nam se neprestano potvrđuje kroz 
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programe kontrole uma – medije, obrazovanje, medicinske i političke programe, te 

kulturne i vjerske programe. Ona je posvuda. To je sve oko nas. Energetski matrix 

potvrđuje se u materijalnom. 

Pogledajte koliko se različitih mentalnih programa danas provodi u našim 

društvima. Pogledajte kako se novi neprekidno kreiraju – i neprestano se razvijaju. 

Čovječanstvo se dijeli, čak se i ti dijelovi dijele, a ti se «novo kreirani» dijelovi i nadalje 

dijele. Naša je svjesnost unutar ovog nevjerojatnog niza programa. Razina 

sofisticiranosti graniči sa čistom genijalnošću. To je poput organizma koji samo raste i 

raste. To je organizam Ljudskih mentalnih konstrukata. Ključ za cijeli ovaj program 

kontrole uma, sa svim ovim različitim programima, leži u razumijevanju da je epifiza 

dekoder. Ona je prijemnik za signale matrixa, koji ulaze kroz sustav čakri. Ona utječe na 

um i perverzno je oštroumna.  

Zamislite sveukupnost različitih programa, koju nam nudi paradigma bogova i 

njihovih arhonata. Zamislite njihov niz programa, kao vaš TV vodič. Kada pročitate TV 

vodič, odabirete program ovisno o tome, što je u u skladu s područjem vašeg interesa i s 

realnošću koju želite iskusiti. 

Epifiza – poveznica s religijom 

Trenutno naš um funkcionira unutar trećedimenzionalnih programa Mjesečevog 

Matrixa, koji su nižih vibracija i vezani su za svakodnevni život. Ti se programi pokreću 

željama, materijalizmom, natjecanjem, požudom i pohlepom. Neugodni nus-produkti tih 

programa su misli bazirane na strahu i emocijama - uključujući depresiju, osamljenost, 

osjećaj napuštenosti, bespomoćnosti, frustriranosti, nepovezanosti, zavisti, ulogu žrtve i 

bol. Ljudi tada osjećaju potrebu za više «izvan-svjetovnih» iskustava i završe u svojoj 

crkvi ili hramu, sinagogi ili džamiji, kod gurua ili u meditacijskim grupama, tražeći 

predah, vodstvo i savjetovanje. Kroz programe i procese molitvi, rituala i/ili 

prakticiranje meditacije, stimulira se epifiza i pristupa se drugim realnostima i 

domenama. Ovisno o programu s kojim ste bolje usklađeni i o tome što želite iskusiti, bit 

ćete podešeni na odgovarajući program i realnost bogova. Ako ste kršćanin i obožavate 

lik Isusa i tako ga energetski hranite, tada je to program s kojim ste usklađeni. To je 

realnost u koju će vaša svjesna svjesnost ući. Ovo je mjesto gdje se nalazi «kreator bog» 

tog programa, kojem ste se klanjali i kojeg ste hranili, čekat će vas da vas pozdravi, 

okićen odgovarajućom slikom Isusa, kojega božji poslanici na zemlji, zvani svećenstvo, 

reklamiraju, prodaju, pa čak i utiskuju u psihu Čovječanstva, posljednjih nekoliko tisuća 
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godina. Ili, možete susresti jednog ili više božjih arhonata, koji će se činiti kao anđeoska 

bića ili uzašli majstori, tako da će vas dočekati vlastiti program, poznat još kao «vaš 

sustav vjerovanja». 

Jednostavno želim pomoći ljudima da shvate, da su svi ti programi obožavanja, 

zaista djelo tih bogova i njihovih arhonata. Slijedi lista kako glavne religije koriste epifizu 

ili «treće oko», na ovaj ili onaj način: 

KRŠĆANSTVO: Izvorno značenje križa predstavlja mač, koji simbolizira istinu i 

četiri osnovna energetska toka, koji manifestiraju život u njegov kreirani oblik - Ljubav, 

Znanje, Žensko i Muško. Dodir glave je Znanje, dodir prsiju je Ljubav, dodir lijevog 

ramena je Žensko, dodir desnog ramena je Muško. Kasnije, nakon što je crkva  

oformljena, vjeruje se da se znak križa činio samo na čelu i to jednim prstom. Prije 

Uskrsa, neki kršćani koriste pepeo kako bi napravili znak križa na čelu. 

ISLAM: Tokom molitve, muslimani kleče na tepihu okrenuti prema Kabi u Meki, 

vjerujući da je ona središte Zemlje, i dodiruju tlo svojim čelom. Taj molitveni ritual 

izvode pet puta dnevno. 

JUDAIZAM: Židovi tokom svoje jutarnje molitve oblače Tefilin. Tefilin su dvije 

malene kožne kutije, koje sadrže svitke sa citatima iz Tore. Jedna kutija polaže se na 

ruku, a druga na čelo. Prije molitve, jedan se Tefilin polaže na čelo, odmah iznad linije 

gdje  počinje kosa. Nakon završetka molitve, Tefilin se premješta na sredinu čela, odmah 

ispod linije kose. Osim toga, prilikom molitve na Zidu plača, židovi njišu svoje tijelo 

naprijed-natrag, čelom usmjerenim prema dolje. 

ZOROASTRIZAM: Zoroastrijanci označavaju svoje čelo hladnim pepelom 

sandalovine. 

HINDUIZAM: Hinduisti označavaju epifizu crtanjem znaka na čelu, poznatog kao 

Tilka ili Tilak ili Tilakam. Oznaka na čelu je kod muškaraca u obliku linije ili linija, dok je 

kod žena u obliku točke. Neki je nazivaju Bindi. 

BUDIZAM: Budistička božanstva često su prikazana s trećim okom na sredini čela. 

Ostala budistička božanstva prikazana su s frizurom u obliku češera. 

TAOIZAM: U Taoizmu učenici izvode vježbe trećeg oka. To uključuje fokusiranje 

pažnje na središnje mjesto na čelu, između dviju obrva, prilikom čega su njihove oči 

zatvorene.  
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Svaka od tih religija ima svoje objašnjenje i opravdanje u vezi s korištenjem čela, 

trećeg oka i prema tome, epifize. Međutim, zajednička tema je svima vidljiva. 

Različite epifize podešene su na različite realnosti, ovisno o tipu ili stilu metode 

koja se provodi, znači, ovisno o vjeri koja se prakticira. Epifiza jedne osobe podešena je 

na  drugačiji set programa od epifize neke druge osobe i to je jedan od glavnih razloga 

dubokih različitosti individualnih iskustava. Epifiza prima signale potrebnog, ili 

potrebnih, područja paradigmi lažnog svjetla četvrtodimenzionalnog matrixa kozmičkog 

uma. To je razlog zašto se, kada se bliže pogleda osnovni program iza svih tih različitih 

religija, vidi, da na kraju svi navode vjernika na korištenje epifize na ovaj ili onaj način, 

bez obzira je li program očit ili u nekim slučajevima, pametno prikriven ili prerušen.  

Tako su bogovi stvorili menažeriju različitih područja i realnosti, te pripadajućih 

božanstava kako bi zadovoljili različite kulture i načine razmišljanja. To je također dio 

njihove šire strategije «podijeli pa vladaj». «Moj je bog jedini pravi bog!», govore 

religiozni fanatici i zeloti. To je poput navijanja za nogometnu momčad. Nadalje, ako vam 

postane dosadno, neugodno ili se razočarate nekom religijom/božanstvom/programom, 

ponuđen je neki drugi, za stimuliranje, mamljenje i hvatanje vaše svjesnosti. Ako vas ne 

mogu uhvatiti u zamku jedne kozmičke paradigme/programa, pokušat će vas uhvatiti u 

neku drugu. 

Kao i na televizoru, možete promijeniti kanal i pristupiti različitim razinama 

programa. Možete čak podesiti prijemnik i da prima jako sofisticirane signale, koje ne 

mogu svi uhvatiti. To je isto kao kad radite s epifizom i modificirate je - zaista možete 

početi primati specijalizirane signale. Specijalizirani postupci rezultiraju usklađivanjem 

specijaliziranih signala, a time i vezom sa specijaliziranim realnostima. 

Bogovi i njihovi arhonti kreirali su ove realnosti, koje zovu nebesima i u njima 

žele samo "posebne ljude", jer je to "posebno mjesto". Ljudi moraju zaslužiti svoj ulaz u 

to posebno mjesto, kroz proces ritualnih molitvi i meditacija, tehnika i postupaka 

dizajniranih da se vlastita moć prenese na «viši autoritet». Dakle, uistinu se radi o 

pomirenju i komformitetu, temeljenim na osjećaju krivice. To je božja verzija nebesa, a 

način na koji se tamo ulazi je pomoću prosvjetljenja putem epifize. 

Moja mi iskustva pokazuju da se s Univerzumom možemo spojiti na prirodan 

način, putem srca i viših aspekata Sebstva. I drugi ljudi s kojima razgovaram, dijele to 

iskustvo. Svi znamo da je naše Srce mjesto iz kojeg potječe istinski život. Istinska svrha 
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naše Duše i naše intuitivno Srce, navode nas kamo da idemo, što da radimo i kako da 

živimo. Sve to potječe iz našeg srca. Umjesto toga, mi živimo ovaj drugi, autoritativni 

program, koji nam dolazi kroz epifizu u svim njegovim verzijama i oblicima, a posebno 

sofisticirane suptilnosti nekih pasivno-agresivnih programa.  

Simbolizam epifize 

Epifiza je, kroz pisanu povijest zadnjih 6.000 godina i više, simbolizirana 

češerom. Češer također služi kao simbolički prikaz Trećeg Oka i Prosvjetljenja. Taj se 

simbol i danas koristi, skriven nam pred nosom. Sljedeće slike prikazuju epifizu kao 

uobičajenu temu, koja se proteže kroz mnoga doba i koja je ukomponirana u sve religije, 

tajna društva i ezoteriju, na ovaj ili onaj način. To je također temeljna filozofija 

modernog new age pokreta, koji je ništa više nego sofisticirana verzija religije, 

dizajnirana za hvatanje pažnje, a prema tome i putujućeg duha onih čija je svjesnost 

izrasla preko zamki vjerskog nauka. 

 

Drevni asirski kameni reljefi prikazuje rezbarije njihovih bogova,                      
predstavljajući simbolički češer. 
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Drevni Mezopotamski bog predstavlja simbolični češer 

 

Dioniz sa svojim osobljem i simboličkim češerom na kraju. 
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Angkor Wat 

 

 

Šiva sa kosom u obliku češera i potokom svjetlosti,                                                                       
koji izlazi iz vrha glave, što znači iz epifize. 



 
 
77 

 

 

Buda sa kosom u obliku češera, i plamenom, simbolizirajući Kundalini energiju koja izlazi 
iz vrha glave. Također Buda stoji na platformi ukrašenoj simbolom češera/epifize   

 

 

Egipatsko oko je izvorno bio simbol stvoren od drevne egipatske svećeničke kaste, da 
predstavlja protok kundalini energije kroz epifizu, i njihovu verziju prosvjetljenja 
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Simbolika češera na zgradi Slobodnih zidara. To je rasprostranjen simbol u masoneriji. 

 

Ovaj ogroman kip u Vatikanu je važni simbol češera/epifize i uključuje glavu Zeusa. 
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Još simbolike češera iz Vatikana, uključujući i papin štap.                                                     
Svećenstvo iz drevne prošlosti još živi. 

Kao što možete vidjeti, program čakra-epifiza nije samo teorija urote, niti je to 

spekulacija - to je vrlo stvaran program. Ovaj entitet, koji je bog religija i koji tvrdi da je 

jedan i jedini kreator i vladar svih stvari na svim razinama svega što jest i svega što 

postoji, sustavno se uvukao u naša duhovna učenja kroz tisuće godina, te je zarazio 

Ljudsku psihu ovim najsofisticiranijim programom kozmičke obmane. 

Zapisano je: «Čak će i elita biti obmanuta!» 

Kundalini poveznica 

Riječ Kundalini doslovno znači «namotano». U jogi, «tjelesna energija» - 

nesvjesna, instinktivna ili libidalna sila, ili Šakti, leži namotana na dnu kralježnice. 

Zamišljena je kao božica ili kao uspavana zmija, velik je broj engleskih prijevoda tog 

pojma, kao npr. izraz «zmijska snaga». Kundalini energija boravi u križnoj kosti u tri i pol 

namotaja, te je opisana kao spavajuća, neaktivna, potencijalna sila u ljudskom 

organizmu. To je jedna od komponenti onoga što se u ezoteriji opisuje kao «suptilno 

tijelo», koje se sastoji od nadija (energetskih kanala), čakri (psihičkih centara), prane 

(suptilne energije), i bindu (kapi suštine). 

Kundalini je namotana na dnu kralježnice, obično u samoj Muladhara čakri. 

Nacrtana je kao zmija, zavijena 3 i pol puta oko lingama sive boje. Svaka zavojnica 

predstavlja jedan od tri guna, a polovina zavojnice označava transcendenciju. 
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Kroz meditaciju i razne ezoterične vježbe, kao što je Kundalini Joga, Sahaja Joga i 

Kriya Joga, kundalini se budi, i podiže kroz središnji Nadi, zvan Sušumna, koji se uzdiže 

unutar kralježnice, ili neposredno uz nju. Proticanje kundalinija kroz različite čakre, 

dovodi do različitih razina buđenja i mističnih iskustava, sve dok Kundalini konačno ne 

dosegne vrh glave, Sahasrara čakru, stvarajući jedno izuzetno duboko mistično iskustvo, 

koje se opisuje kao «neopisivo». (Wikipedia) 

 

Ranije sam spomenuo da su bogovi i njihovi arhonti stvorili realnosti, koje su 

dizajnirane za prijenos energije bića i njihovih iskustava bogovima i njihovim arhontima, 

tako da je oni mogu konzumirati i njome se osnaživati. Unatoč toj slici, zapamtite da to 

nije samo stvar istočne filozofije, pošto je ta praksa ušla u svaku kulturu na ovaj ili onaj 

način. Na primjer, u istočnjačkim religijama nailazimo na pojam «Primalna Majka», dok 

je u kršćanstvu Kundalini poznat kao «Sveti Duh». U Slobodnom zidarstvu, Kundalini se 

zove «Duh Vatre», koji se uzdiže kroz kralježnicu, kroz 32 kralješka ili «32 Stupnja» 

inicijacije, prema epifizi, pri čemu je prosvjetljenje «33. Stupanj».  

Energetski program koji se zove Kundalini, nije prirodni dio naše izvorne građe. 

Neki misle da bez njega ne bismo mogli preživjeti, no to je apsolutno krivo! To je njihov 

programirani sustav vjerovanja, koji ispire ljudima mozak, da bi povjerovali u takve 

gluposti. Ti bogovi žele da povjerujete, da bez njih i njihovog programa uopće ne možete 
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postojati - potpuna ovisnost i dominacija! To je toliko očito, no ljudi su i dalje 

zaslijepljeni. 

Iz mog osobnog iskustva, moji me zaključci dovode do sljedeće izjave: 

«Kundalini je temeljna sastavnica najveće obmane ikada nametnute našoj 

Ljudskoj Vrsti. To je najlukaviji element fragmentacije, manipulacije i kontrole 

Čovječanstva.» 

Da bi razumjeli unutarnje koncepte i djelovanje ovog najzahtjevnijeg i varljivog 

kozmičkog programa, najprije moramo razumjeti prirodnu energiju, koja se jednostavno 

stvara živeći iz srca. Potom ću objasniti sintetičku verziju, kreiranu od bogova. 

Organski u Univerzumu, Biće će imati iskustvo, isključivo generirano iz razine 

Suštine Duše, koje potom teče prema Višem Sebstvu, a zatim u srce inkarnacije 

pojedinca. Početni vanjski izražaj je pozitivni naboj, koji rezultira prirodnim impulsom 

za kretanje pojedinca prema naprijed. Ovaj korak unaprijed u nova životna iskustva, 

rezultira rastom i razvojem Duše, generiranim stečenim znanjem i mudrošću. Sljedeće, 

negativni naboj Univerzuma, u suradnji s Većom Suštinom i Višim Sebstvom, pruža tome 

otpor stvaranjem izazova na nečijem putovanju. Nametanjem programa ograničenja, ova 

se negativna energija opire našem rastu i razvoju, i ograničava ih. Opiruća energija 

omogućuje još veća iskustva negoli ranije, što u konačnici rezultira još većom razinom 

znanja i mudrosti, rasta i razvoja, negoli dotada. U tom trenutku, kada se susretnu 

energija koja se kreće prema naprijed, s opirućom joj energijom, kao među čeljustima 

škripca, upravo u toj točki pritiska, nastaje iskra života. Tamo, u tom trenutku, nastaje 

čarolija i događaju se alkemijski procesi života – poput trenutka u kojem se komad 

ugljena pretvara u dijamant. Sama po sebi, ta energija je visoko specijalizirana energija - 

ona je hrana za Dušu. Ta iskra hrani i njeguje naše Duše. Duša raste pomoću nje, i postiže 

nevjerojatan rast i osnaživanje unutar Bića. To je priroda i suština Svjetla. 

Budući da su bogovi pokušali, najbolje što su mogli, replicirati i stvoriti vlastitu 

verziju Univerzuma, ovdje dolje u Velikoj Areni, bilo je jasno da ako već postoji energija 

koja stvara ogromno osnaživanje, tada će i oni nesumnjivo htjeti i trebati napraviti 

vlastitu verziju ove specijalizirane energije. Netko bi mogao postaviti očigledno pitanje: 

«Zašto oni jednostavno ne žive svoja iskustva, i tako sami kreiraju vlastitu prirodnu 

organsku iskru?». Odgovor na to pitanje je da su postali toliko samo-opijeni, samo-

pomućeni,  a posebice tako samo-pravedni, da sebe vide iznad i van bilo kakvog takvog 
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procesa. Oni sebe smatraju vladarima, time misle kako sami nemaju vlastitih problema, 

koje bi rješavali unutar sebe. Drugo pitanje, koje bi se netko mogao pitati je: «Zašto oni 

jednostavno ne konzumiraju već postojeću organsku verziju, umjesto što se trude 

kreirati vlastitu?». Budući da žive takav sintetički način života, frekvencija organske 

energije, koja se stvara živeći iz srca, iz Višeg Sebstva i Suštine Duše, šteti njihovom 

trenutnom sintetičkom stanju bića. Najvećim dijelom, oni jednostavno nemaju pristup 

tim organskim i harmoničnim frekvencijama. Ove su prirodne energije uglavnom izvan 

njihovog domašaja i spektra realnosti. Energije mudrosti i iskra života, protežu se iznad 

Velike Praznine, u područja Višeg Sebstva, a potom u područja Suštine Duše. 

Mnogi misle da je energija koju ti bogovi, njihovi arhonti i pridruženi entiteti, 

konzumiraju - energija straha, i njene brojne varijacije - poput ljutnje, ljubomore, nasilja, 

natjecanja, boli, frustracije i mržnje. To je samo polovica slike! Ovi su bogovi stvorili 

realnosti i domene koristeći temeljnu energiju obiju strana dualnosti. Ljudi zanemaruju 

činjenicu da se oni također hrane ljubavlju s malim 'Lj', koju još nazivamo uvjetovanom 

ljubavlju, jer se u toj formi ljubavi postavljaju uvjeti. U svojoj najčišćoj verziji, Ljubav je 

za te bogove nedodirljiva. Sjetite se onog drevnog programa: problem – reakcija – 

rješenje. Sustavi hranjenja strahom su problem, čežnja za nečim boljim je reakcija, a 

njihovo rješenje su Kundalini, čakre, prosvjetljenje pomoću programa epifize. 

Zbog toga što je naša genetska i energetska građa fraktal Univerzuma, bogovi su 

znali da ako žele dominirati nama i kontrolirati nas, tada moraju kreirati i provesti 

program koji replicira oba energetska toka dualnosti. To je pametno dizajnirano da 

prodre u nas što je dublje moguće, zamagljujući pritom granicu između prirodnog 

organskog Univerzuma i njihove sintetičke verzije. Sintetička verzija iskre života, 

proizvedena, ili, usuđujem se reći, «uzgojena» od bogova, kreira se na sljedeći način:  

Kundalini sadrži dva toka energije koji repliciraju dva aspekta Univerzalne 

Svjetlosti i valnog oblika - znači, pozitivno i negativno, svjetlo i tamu, ljubav i strah, 

muško i žensko. Naša kralježnica je produžetak mozga, i predstavlja naš omphalus, naš 

operativni stup i naš središnji stup funkcionalnosti, također zvan stablom života. To 

stvara zanimljivi i intrigantni pogled na Evu i zmiju na stablu, zar ne? Savršeno mjesto 

bogovima za usaditi glavnu i temeljnu sastavnicu njihovog najsofisticiranijeg programa 

kontrole, predstavljeno je zmijolikom energijom koja se isprepliće duž kralježnice te 

presijeca u točkama čakri.  
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Sintetički kreiran pozitivni naboj, koji replicira Univerzalnu pozitivnu energiju, 

jedan je energetski tok Kundalinija. On je preoteo lik Sunca, i lažno predstavlja Božansko  

Muško. Drugi energetski tok Kundalinija je sintetički kreiran negativni naboj, koji 

replicira Univerzalne negativne energije, i predstavljen je mjesecom. Mjesec je preoteo 

za sebe lik Božanskog Ženskog, i lažno ga predstavlja. Naša Majka Zemlja je Božansko 

Žensko! Ove replicirane negativne i pozitivne energije, temelj su bogovima za kreiranje 

njihove verzije iskre života. 

Hrana bogova 

U svakoj točki kičmenog stuba, u kojoj se dvije energije sijeku, mjesto je na kojem 

se šablona kozmičkog softverskog programa, zvanog čakra sustav, povezuje i sučeljava s 

unutarnjim energetskim kozmičkim softverskim programom, kundalinijem. Sintetička 

verzija iskre života nastaje na mjestu na kojem se vrh vrtloga energije čakra centra 

sastaje s Kundalinijem u kralježnici.  

 

U programu bogova, točka pritiska kreira se na mjestu presijecanja sintetičke 

energije. To je točka između čeljusti škripca, u kojoj se negativni zmijoliki tok presijeca s 

pozitivnim zmijolikim tokom, gdje sintetička tama susreće sintetičko svjetlo. Čakra 
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pruža aktivni sastojak. U ovom trenutku nastaje energetska sfera. U verziji bogova, ta 

energetska sfera je iskra života.  

 

Energetske sfere, hrana za bogove 

To je energija za kojom najviše čeznu i za kojom sada ludo žeđaju! Baš kao što 

naša prirodna i organska iskustva, kreirana od srca, proizvode energetsku hranu koja 

osnažuje naše duše, ta sintetička verzija je njihov slatki nektar, onaj koji im postaje 

apsolutno potrebna prehrana za osnaživanje. Zbog naše genetske i energetske građe, 

koja potvrđuje da smo fraktal Univerzuma, mi imamo veći pristup životnoj snazi, nego 

bilo koja druga Bića u Univerzumu. Nikada u svom svojem postojanju, nisu bili hranjeni 

tolikom ovisničkom snagom, poput ove koju stvara Čovjek! 

Sedam glavnih čakri, dakle sedam doticajnih točaka, proizvodi sedam glavnih 

različitih okusa energije. Te se energetske sfere beru, baš poput ploda s drveta. Oni nas 

uzgajaju. To je savršen program. Ne samo da je to program utjecaja i kontrole, to je 

također program proizvodnje energije za njihovu hranu. Kroz ovaj kozmički softverski 

program, Kundalini, čakra sustav i epifizu - oni utječu na nas, kontroliraju nas, oni nas 

mame i usmjeravaju prema svojim domenama i realnostima, i koriste nas za proizvodnju 

energetskih sfera, da bi se mogli nama hraniti, sve to u isto vrijeme. Genijalno! 

Svaki čakra centar povezan je s drugačijim obrascem ponašanja i energijom. U 

stvarnosti, to im daje sedam glavnih ulaznih točaka ili portala za manipulaciju. Iz 
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međudimenzionalne lokacije, arhont ili neki entitet, koji radi za carstvo bogova, može 

aktivirati čovjekov obrazac ponašanja i energiju. Na primjer, ako je na udaru sakralna 

čakra, na osobu se utječe, i stimulira je se, a time i usmjerava, na  sudjelovanje u više 

obrazaca ponašanja povezanih s viškom seksualne želje, a neke su manipulirane u 

devijantnost. S malo pozitivnije strane, ljudi koje usvoje program Kundalini čakri, koriste 

ga za iskustvo kojeg oni vide kao «Božansko Sveto Jedinstvo», što se prakticira kroz 

seksualne obrede, rituale i prakse. To je poznato kao Tantra. Međutim, Božansko Sveto 

Jedinstvo, dolazi prirodno kroz srce, i za ostvarenje mu nije potrebno «vozilo zmijolike 

energije» koje se penje kralježnicom. U tom trenutku - bilo da se radi o pozitivnom ili 

negativnom pristupu, kada osoba djeluje na osnovu te želje, te svjesno ili nesvjesno 

aktivira protok Kundalinija, vrtložni čakra centar povezuje se u stub Kundalini energije, 

te se kreira iskra energije bogova. Sudionicima će se ovo činiti nevjerojatno euforično, pa 

čak i božansko po svojoj prirodi, ali bez obzira na sva blaženstva i ushićenja, to je još 

uvijek sintetička iskra života kojom se hrane. To je trgovina. Prednosti i darovi 

blaženstva, euforične senzacije, zanos, dobro zdravlje, vitalnost, dugovječnost i obećanja 

ulaska u «kraljevstvo nebesko», nude se u zamjenu za vašu predaju, i odanost njihovim 

programima. Radi se doslovno o predaji snage svog duha - bogovima. 

Što je više ljudi uhvaćeno ovim omčama programiranog ponašanja, to se više 

kreira energija, kojom se prehranjuju entiteti, arhonti i njihovi bogovi. Kad se dvoje ljudi 

prepire, energija proizvedena među njima, unutar odgovarajućih čakri, vrti i «bućka 

energetski lonac». To se događa u točkama pritiska, ovisno o tome koliko se čakri koristi 

i kreira ili «kuha» obrok energije. Čovječanstvo, u svom prirodnom stanju, jest humano, 

ali se pomoću energetskih programa, koji se provode i nameću prirodnom stanju našeg 

bića, stalno drži u vječitom vrtuljku uobičajenih ponašanja. Ovi energetski programi i 

programi kontrole uma, dolaze u mnogim oblicima. To su religijski, obrazovni, kulturni, 

zdravstveni i politički programi. To uključuje poslovanje, vojne i obrambene programe, i 

visoko sofisticirane duhovne programe. Ti su se programi, pod svim krinkama, infiltrirali 

u sve aspekte života. Neki smatraju da čakre reagiraju na naše ponašanje, ali to je zbog 

toga što su u nemogućnosti pomiriti se s mogućnošću da je obrnuto. 

Kad su ljudi bolesni, new age iscjelitelji reći će da njihove čakre nisu u ravnoteži, i 

da im je potreban rebalans. Opet susrećemo slučaj: problem - reakcija - rješenje. Bolest 

je kreirana od strane nepoželjnih, negativno nabijenih programa, koje u našim 

društvima provode bogovi i njihovi arhonti - reakcija je potraga za pomoći, a rješenje je 
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rebalans čakri, koji čini da se osoba opet osjeća «zdravom». Osoba se nakon toga osjeća 

ugodno, sigurno i zaštićeno unutar većeg programa. Balansiranje čakri je lijek, koji 

jednostavno ponovno postavlja i podešava osobu u frekvenciju, paradigme i realnosti 

bogova - poznatije kao Kozmički Matrix. Time se postiže da se ljudi na cijelom planetu 

osjećaju ugodnije s prekrivačem «programa bogova». Njih se asimilira! 

Umor i bol, koje mnogi osjećaju, povezani su s kundalinijem, čakrama i 

programima epifize, koji se nameću ljudima s neodgovarajućom vibracijom. Zbog 

neslaganja energija, osoba ima negativne energetske reakcije. Znam to iz osobnog 

iskustva, nakon što sam više od desetljeća bio oslabljen na ovaj način. Ono što ljudi 

nazivaju «Sindromom kroničnog umora» i «Fibromialgija», fizički su simptomi ili  

nuspojave ovih programa, koji se provode na ljudima, koji onda imaju negativnu reakciju 

na te programe. 

Neki ljudi misle, da su slobodni od ovog kozmičkog softverskog programa, zato 

što svjesno ne sudjeluju u Kundalini ritualima i praksi. Jedan primjer: netko čita Bibliju i 

vidi sebe kao Isusova učenika, i čeka da ga to božanstvo spasi. Prvo, sama činjenica da on 

čeka na spasenje, problem je s kojim se treba pozabaviti, jer je već u programu 

pokornosti, i stoga spreman odreći se svoje moći. Kada je ta osoba u prisustvu tog 

božanstva, ili jednog od njegovih arhonata, vidljivog ili nevidljivog, bog-entitet ili arhont 

koji je preuzeo identitet osobnosti i karakter Isusa iz Biblije, energetski se povezuje s 

čakra programom te osobe. Lažno se božanstvo energetski veže na epifizu osobe kako bi 

je stimuliralo, oslobađajući DMT koji udara na središnji živčani sustav, izazivajući 

blaženstvo i euforiju. To može tako preplaviti osobu, da ona doista vjeruje da je u 

prisustvu svog boga. S druge strane, to pomaže u kalibraciji svjesne svjesnosti te osobe, 

da otvori portal u realnosti i domene ovog božanstva. Šlag na tortu je kada to božanstvo 

stimulira, a zatim aktivira Kundalini, koju učenik «kršćanin» poznaje kao «Duha 

Svetoga». Kad kundalini, sa svim svojim osjećajima euforije i ekstaze dosegne epifizu, 

osoba se tada svjesno povezuje u kozmički kolektivni um-košnicu tog boga, i na kraju je 

iskreno uvjerena da ima «Božansko» iskustvo. Ovaj isti princip vrijedi za svaku religiju, 

svako tajno društvo, ezoteriju i istočnu filozofiju. Takozvani anđeli i Uzašli Majstori 

također ga koriste u suvremenom new age pokretu. Ljudi imaju ta iskustva na svim 

krajevima svijeta, i uistinu vjeruju da komuniciraju s «Božanskim» bićima.  

Onaj tko prihvati Kundalini/čakra program kao način života, i put u prosvjetljenje 

i vječni život, on prihvaća ovaj program, predaje se njemu i uranja u njegove energetske 
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realnosti i domene. Oni koji su kroz njega prošli, sada uviđaju o čemu se tu radi, i izdižu 

se izvan njega. Drugi će ga jednostavno osuđivati, i bojati ga se, ali neće ga stvarno 

razumjeti ili svladati, sve dok i sami ne prođu taj put. Ovaj Kundalini-čakra-epifiza 

program je u cjelokupnosti negativni program, jer mami i porobljava, u unutrašnjost 

svojih realnosti, paradigmi i domena. Program je dizajniran da asimilira bića/ljude u 

Kozmički Matrix. To je program limitacije, osmišljen da se odupire slobodnom toku 

svijesti, i da ga ograničava. On navlači bića da misle da se kreću naprijed k duhovnom 

buđenju. Ali istina je da se ne kreću. Pojedinac je prevaren i zarobljen u uvjerenju da je 

povezan s Univerzalnom sviješću, i da njome postaje, a zapravo se cijelo vrijeme 

jednostavno radi o kozmičkom umu-košnici boga-entiteta. Prevareni pojedinac zapravo 

jednostavno prelazi iz malene arene zemaljskog matrixa, na mnogo veće igralište 

Kozmičkog Matrixa. Oni koji odaberu ovaj put, zaista će osjećati da čine pravu stvar, i biti 

će zaslijepljeni ljepotom i raskošnošću programa. Neće imati razumijevanja ni za kakvo 

drugačije stajalište, a svoje će žestoko braniti. Bilo da su u pitanju velike religije, ili 

istočnjačka filozofija, tajno društvo, ezoterija ili new age pokret, ponašanje je uvijek isto 

- to je ponašanje vjerskog fanatika. 

U sažetku, postoji skupina bogova sa njihovim arhontima, koji su došli na ovaj 

planet kako bi kontrolirali našu Majku Zemlju i Njezino Čovječanstvo. Učinili su to, 

sustavno nas usmjeravajući s nevjerojatno visoke razine znanja, mudrosti, Postojanja i 

visoke funkcionalnosti, prema dolje na razinu reagiranja na hormonalni i instinktivni 

način - baš kao u životinjskom carstvu. Zatim su uzeli sve to reaktivno hormonalno i 

instinktivno ponašanje i pomiješali ga s našim Ljudskim emocijama i labirintom našeg 

Ljudskog uma. Kreirana je nevjerojatna formula za porobljavanje «njihovog» Ljudskog 

stada i njegove proizvodnje energije, kako bi se oni mogli hraniti i osnaživati.  

Ovaj kozmički «čakra program» je način kako ovaj bog-entitet mami ljude. 

Kompletni kozmički softver program čakri, koji obuhvaća 12 čakri, sparuje jedan 

energetski vrtlog s po jednim od repliciranih 12 DNK lanaca. To je dizajnirano kako bi 

ljudi bili ponovno aktivirani u ono staro "pobožno" stanje bića. Mi smo već imali 12 

lanaca kada smo se krenuli stazom u kompresiju, da bi se mogli iznova roditi. Iz 

Univerzalnog Učenja (engl. Universal Lore, op.prev.) bilo je znano, da ćemo se odreći 

svojih originalnih 12 organskih lanaca, kad krenemo na ovo putovanje u kompresiju. 

Ovaj bog-entitet pokušava manipulirati ovim izgubljenim sjećanjem na tih 12 lanaca i 

primorati ljude na njihovo reaktiviranje i vraćanje starom, «pobožnom» načinu 
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postojanja - stoga, on replicira 12 lanaca. No, događa se upravo obratno. To ne rađa novi 

način života, nego je to jednostavno usmjereno na recikliranje natrag u kozmičku arenu. 

To je pokušaj simuliranja porobljene verzije onoga što smo bili nekad u ranim fazama, 

prije ovog puta u kompresiju. Ovaj bog-entitet učinio je time  veliki posao - izbrisao je 

znanje o prošlosti i kreirao ovdje tako negativno, mračno i nepoželjno postojanje, da se 

bol i čežnja ljudi za nečim boljim, pretvaraju u očaj, koji im zamućuje moć rasuđivanja. 

Ljudi se love na te programe, kao dijete na bombone.  

Čuvajte se kozmičkih bombona! 

Izlazeći natrag izvan Velike Arene, želim vas samo još jednom podsjetiti, da vas 

ne obuzme strah zbog razmjera i opsega manipulacije i obmane. Znanje je moć, a 

početna reakcija, koju neki mogu doživjeti nakon što shvate što se događa našem 

čovječanstvu, može biti osjećaj nemoćnosti. To je prirodna reakcija, ali znajte da je to 

samo reakcija programiranog ega i da je ona privremena. Prošao sam kroz to osobno. 

Svatko tko je započeo proces buđenja i zaprepašten je razmjerom i genijalnošću ove 

obmane i manipulacije, na različit način prolazi kroz taj proces. Ali ako se uzdignemo 

iznad te drame i prebacimo svoju percepciju natrag u Više Sebstvo, i dalje u Suštinu 

Duše, lako možemo vidjeti, da je to bio najnevjerojatniji od svih izazova kojim nas se 

testiralo, koristeći najbolje što ovaj Univerzum može ponuditi. Uzdignite se iznad drame 

Velike Arene, i maknite se dalje od uloge žrtve, u osnaženje. Zapamtite: htjeli smo to, i 

pristali smo na to! Izabrali smo inkarnaciju da doživimo ovu realnost na samom kraju 

ciklusa! To je Ciklus za Život Vječni, na kraju puta u kompresiju, nultu točku i savršenu 

ravnotežu. Kreirali smo utjelovljenje koje je fraktal Univerzuma i potrebno mu je bilo, 

testirati ga do n-tog stupnja. Kao utjelovljenje samog Univerzuma, trebali smo biti 

testirani od najmoćnijeg programa manipulacije, koji ovaj Univerzum može ponuditi, i to 

je ono što smo dobili! Izazov je prepoznati kundalini/čakra/epifiza program, vidjeti ga 

onakvim kakav je, i izdignuti se iznad njega. Način na koji to možemo učiniti je 

jednostavnim življenjem iz našeg srca. Zahvalnost je glavni ključ za osnaženje. Priznajte 

genijalnost vrhovnog kozmičkog programa obmane/limitacije, i budite zahvalni za 

njegovo služenje, jer bez njega ne bi postigli mudrost i osnaženje. Znamo, da smo sada 

završili i da je vrijeme da se uzdignemo iznad toga. To činimo otpuštanjem kontrole 

našeg zemaljskog ega nad ovim životom i prepuštanjem višim aspektima Sebstva, koji 

prebivaju u našim srcima. 

Rečeno je: «Kraljevstvo nebesko je u nama.» 
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Religija 

Tko je stvorio religiju? 

«Bog religija kreirao je lik vraga, jer to je njegov vlastiti odraz.» 

Ovaj odlomak nije za one slabog srca, pošto ću nastaviti razotkrivati što se uistinu 

događa s religijom. U potpunosti ovisi o vama, želite li prihvatiti i razumjeti ovo što ću 

reći, jer uvažavam da je svatko na svom vlastitom putovanju. 

  Već smo utvrdili da u kozmičkoj areni postoji grupa bića zvana «bogovi». 

Posebice jedan od tih bogova, koji se uzdigao do vrha i postao vođom te grupe, osobno je 

stigao na naš planet prije 6.200 godina, kako bi preuzeo bitniju i aktivniju ulogu. Ovaj 

«bog» se sustavno uvukao i ovladao duhovim znanjem svih kultura na Zemlji, te 

iskoristio to znanje da kreira religije. Taj entitet-bog, koji je na vrhu hijerarhije, u 

posljednje se vrijeme, zbog potreba svojih programa i potrebe da ukrade identitet Sunca, 

izražava kao muško biće – otuda očinski lik u religijama. Zbog kompresije, toliko je 

obmanjen samim sobom, da tvrdi da je jedan i jedini kreator i vladar svih stvari na svim 

razinama svega što jest i svega što postoji. 

Grešku nastavljaju i nadalje raditi oni koji demijurga i njegove sile ograničenja 

vide naprosto kao nešto mračno, sablasno i strašno – no to nije slučaj. Ovaj svojevoljni 

bog ima svoju vlastitu verziju pozitivne bijele energije ljubavi i svjetla. Vrlo je naivno i 

dalje misliti da je prijevara jednostavno negativni, mračni izražaj, utemeljen na strahu. 

Da upotrijebim analogiju;  u današnjem svijetu ima ekstremno bogatih i moćnih 

ljudi, koje zovemo vladajuća elita. Oni sjede u svojim visoko sofisticiranim i udobnim 

domovima, i imaju nevjerojatna pravila ponašanja. Vrlo su pristojni, dobro odgojeni i 

protokol im je jako važan. Obično su lijepo obučeni, jedu finu hranu, žive u izobilju i 

povlaštenim stilom, te teže miješati se samo u sličnim krugovima. Ti koji žive u ovim 

raskošnim realnostima, kontroliraju ostatak društva vukući konce iz visina svojih 

udobnih zona komfora. Učinit će sve da zadrže svoj status i prestiž, svoju moć i 

bogatstvo, i ako im je potrebno da ostvare svoju agendu, neće oklijevati započeti rat, što 

rezultira smrću milijuna ljudi. Ne bave se teškim radom ili «prljavim poslovima». Oni ne 

prljaju svoje ruke, nego imaju druge, da bi oni za njih to radili. 

Sjetite se, kaže se: «Kako gore, tako i dolje.». 
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Isto je uređenje i u Kozmičkoj Areni. Bogovi imaju jake hijerarhije i nalaze se na 

vrhu vrlo velike infrastrukture, kojom se energija i sredstva usmjeravaju prema njima, u 

svrhu osnaživanja i kontrole. Zato jer upošljavaju druge da za njih obavljaju njihove 

prljave poslove, ljudi se ponekad na kraju nađu u doticaju s neprijatnijim i sablasnijim 

bićima, s kojima su ugovorili da će potpomagati njihovu agendu – otuda učinkovitost 

«vražjeg» lika. Ponovno se radi o prastaroj strategiji «problem-reakcija-rješenje». 

Razmislite ovako; taj bog želi namamiti što je više ljudi moguće u njegove domene 

pozitivne bijele ljubavi i svjetla, koju je kreirao. Kao što je ranije spomenuto, prisiliti 

ljude na to je naporno, teško i zamorno, i dugoročno ne funkcionira. Puno je učinkovitije 

postići da ljudi žele ići u njih i biti u njima, oslovljavajući njihove nesigurnosti davanjem 

im osjećaja da su dostojni, posebni i povlašteni, pa čak i voljeni. Na ovakav način, učinak 

je puno dublji. Oni potom bivaju zaglupljeni i ne znaju za bolje. Rezultat toga je 

pokornost, što je olakšanje za sve kojih se to tiče. Kako bi pridobio ljude da žele «u» 

njegovu verziju nebesa, treba im za to dati smisao/svrhu. Tako je ovaj bog shvatio da 

treba kreirati višestruke paradigme s različitim stupnjevima svjetlosnih omjera i 

frekvencija, nešto poput balona u balonu. 

                               

Mogostruke realnosti 

To je rezultiralo kreacijom mnogih razina realnosti unutar mnogostrukih 

domena, kako bi on mogao nastaviti zadržavati bića unutar svoje sveukupne 

paradigme/programa i stimulirati i zabavljati njihovu svjesnost i pažnju raznolikim 
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doživljajima u različitim realnostima. Drugim riječima, zaokupirao ih je i zabavio. 

Najvažnije od svega, morao ih je uvjeriti da su slobodni. 

Potom je nastavio kreirati još realnosti, što radi i danas. Konačno je postao toliko 

opsjednut u svojoj iluziji, da je počeo tvrditi da je kreator ovog Univerzuma. Kao da to 

nije dovoljno, sada tvrdi ne samo da je kreator ovog Univerzuma, nego i Multiverzuma i 

sveg života «iznad». To je čisto ego-ludilo! Kao što sam ranije spomenuo, ne postoji 

nikakvo Biće-Kreator svega što jest i svega što postoji, pošto smo svi beskonačni i vječni. 

Ljudi su neprestano programirani na konačna razmišljanja. Ako razumijete što uistinu 

znači «biti beskonačan», onda ćete razumjeti da u većoj shemi stvari ne postoji nešto kao 

cjelovitost! Čovjek se mora uzdići iznad uma i u srce da shvati ovaj koncept. 

Neki ljudi govore da postoji «Beskonačni Jedan» (engl. «Infinite One», op.prev.) ili 

«Jedan Beskonačni Kreator» (engl. «The One Infinite Creator», op.prev.), no i to je 

kontradikcija. To je gledište ljudi koji su zapleteni unutar sofisticiranijih programa ovog 

boga. Ljudi također koriste izraz «Jednost» (engl. «Oneness», op.prev.). Postoji čak i 

planetarni «Jednosni pokret» (engl. «Oneness movement», op.prev.), koji brzo raste. To je 

samo još jedan program. Ovi programi drže ljude u uvjerenju da svi dolazimo od ovog 

jednog entiteta, da smo svi rođeni ili iznjedreni od ovog božjeg bića, i da prije tog 

trenutka nismo niti postojali. To je pogled koji vidi našu Suštinu Duše kao da je to stanica 

u našem tijelu, dok sve naše Veće Suštine zajedno čine jedno pojedinačno tijelo ili biće. 

Razumijem da zbog fraktalizacije ljudi tako razmišljaju. Kao posljedica toga, oni 

projiciraju taj sami princip, kao da se on primjenjuje na sve razine svega što jest i svega 

što postoji, bez mogućnosti da vide izvan kozmičkog matrixa. Kao što naš duh postoji 

izvan stanica i fizičke cjelovitosti naših tijela, tako i mi postojimo izvan cjelovitosti ovog 

Univerzuma i razine Bića koje ga je kreiralo. Viđenje da je naša Suština Duše rođena ili 

iznjedrena od jednog boga-entiteta, dolazi od izlaganja mentalnim virusnim programima 

ovog boga-entiteta, unutar kozmičkog matrixa, dizajniranih da zamute linije između 

realnosti i iluzije. Ti su programi dizajnirani da zabiju klin u našu unutrašnjost, između 

naše istinske duhovne suverenosti i njegove verzije duhovnosti. Svrha je zarobiti našu 

pažnju i svjesnost, usmjeravajući našu duhovnu namjeru k njegovoj verziji života. Dakle, 

preusmjereni smo u njegove domene i u konačnici prema njemu, umjesto prema našoj 

Suštini Duše i znanju i mudrosti sadržanoj unutar nje. 

Ovaj entitet-bog otišao je tako daleko, da je kreirao ogromne i kolosalne 

paradigme – građene od mnogostrukih razina realnosti, tako da kada bića bivaju 
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asimilirana u njegove strukture i pogledaju prema gore, ona vide mnoštvo realnosti i 

domena, i vjeruju stoga da su u jednom cijelom Univerzumu. On je kreirao njegovu 

vlastitu duhovnu hijerarhiju s grupama onih koje nazivamo anđeli i uzašli majstori. 

Priznajem da su ti takozvani uzašli majstori stvarno uzašli majstori – no ljudi trebaju 

shvatiti da su ta bića majstori samo njegovih domena. Oni su majstori paradigme lažnog 

svjetla, i tek trebaju postati majstorima ostalog organskog Univerzuma. 

Univerzalni model – prikaz Sintetičkog Univerzuma 

 

Uzimajući u obzir izjavu «kako gore, tako i dolje», što znači da je ovo 

mikrokozmos od makrokozmosa, ako se pogleda na način kako je naš svijet postao 

podijeljen u nekolliko zadnjih tisuća godina, lako se vidi da je to odraz načina na koji je 

ovaj entitet-bog kreirao svoj Kozmički Matrix. Dozvoljeno mu je da dođe ovdje i 

implementira svoju infrastrukturu i programe Kozmičkog Matrixa. Jedan od najsnažnijih 

programa je mentalni virus kojeg zovemo religija. Nije ostavio kamen na kamenu u 

svojoj opsjednutosti da preuzme potpunu kontrolu nad ovim planetom i njegovim 

realnostima, pošto je to višedimenzionalni napad. Svaka je kultura zaražena njegovim 

energijama na ovaj ili onaj način – uključujući domorodačke kulture s nekim šamanima, 
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ne svima, koji su u interakciji s duhovima koji djeluju iz unutrašnjosti njegovih 

paradigmi. 

Nažalost, u posljednjim razdobljima programi na planetu šire predodžbu da smo 

grešnici i ništa više nego ponizni ljudi i neinteligentna djeca. Govori nam se da smo 

nezrela rasa, i da smo divlje zvijeri koje treba ukrotiti i nadzirati. Ti programi razaraju 

našu psihu i dobrobit osjećajima krivice, nedostojnosti, neizvjesnosti i sumnje, kako bi 

kreirali unutarnju podjelu. Sve to doseže vrhunac u ovisnosti o drugim Bićima izvan nas, 

da naprave to za nas i da nas spase. Istina je da iako smo među najmlađim rasama u 

fizičkom smislu, MI, Bića (duhovi i duše), koja zauzimaju ova tijela, ova Ljudska vozila, su 

najstarija i najmudrija u Univerzumu. 

MI smo predvodnici i MI smo ti na koga čekamo! 

Ta predodžba da moramo dostići vrstu savršenstva, pridržavajući se strogih 

smjernica i pravila, pomoću religijskih protokola i ritualnih procesa, čaranjem i moleći se 

poput papiga, program je dizajniran da bi se postigao konformizam i nadjačala osobna 

suverenost. Taj konstrukt je utemeljen na autoritetu, a njegova temeljna energija je 

strah. Strah može povremeno biti vrlo suptilan, a unutarnji pritisak, kreiran ovim 

programima, dobar je primjer kako oni djeluju. Oni programiraju ljude da neprestano u 

unutrašnjosti sude o sebi, jer nitko nikada nije dovoljno dobar, što kreira unutarnju 

podjelu i osjećaje pokornosti pred višim autoritetom. No, mi već jesmo savršeni u očima 

i srcu istinskog Univerzalnog Kreatora. Sve što trebamo činiti je da nastavimo biti onim 

što jesmo – živjeti onako kako nas naša intuitivnost srca vodi, kamo god to bilo, i 

jednostavno usput učiti. Nema potrebe pokušavati biti ičime, osim izvornim i 

vjerodostojnim sebstvom. Štogod nam osobno trebalo na našem Duševnom putu u 

određenom trenutku, osobno upravo to zahtijevamo, jer se nalazimo na tom mjestu svog 

putovanja unutar ovog Univerzuma i svog osobnog odnosa s Univerzalnom Sviješću. 

Mnogi vide sebe kao duhovno napredna bića, ali su, nažalost, postali uvjereni u 

ispravnost vlastitih puteva i osuđuju druge, budući da cijelo vrijeme teže tom 

nedostižnom ideološkom savršenstvu. Takav pristup zahtjeva neprestano 

zadovoljavanje njihovog boga. 

Ovaj bog i njegovi podanici učinili su život ovdje toliko nepoželjnim, da mnogi 

hrle njegovom «nebeskom» rješenju problema, koji je on na prvom mjestu i kreirao. Bog 

religija kreirao je lik Vraga, jer je trebao kreirati jedan lik koji je podmukao, ružan i 

pokvaren. Unatoč svoj priči o ljubavi, svjetlu i unatoč sofisticiranom prikazivanju, ovaj 



 
 

94 

bog je u svojim putevima sam postao mračan, podmukao, ružan, pa čak i pokvaren. U 

svrhu promoviranja svoje agende, naučio je tokom vremena da mu je potrebno okititi se 

ljepotom i sjajem. Kao što apokalipsa iz dobrog duha objelodanjuje mnogim dušama koje 

se bude, ta «Vrhunska Obmana», ta strategija sada postaje očito jasna. Iako me to ne 

iznenađuje, ipak me zapanjuje kako milijarde ljudi diljem svijeta nastavljaju nasjedati na 

tu obmanu religijskih dogmi, tajnih društava, okultnog i new age pokreta. 

Sada ću razotkriti ono što sam spoznao i dat ću primjere ove obmane iz moje 

kulture, temeljne na kršćanstvu. Molim vas da razumijete da je svaka kultura na našem 

planetu zahvaćena ovom prijevarom, na ovaj ili onaj način, pošto je osnovna agenda u 

svim religijama ista. On je jednostavno postavio i podesio teološki i teokratski program 

kako bi odgovarao svakoj kulturi na planetu. Zamislite si to kao kuharicu s receptom za 

svaku kulturu i svaki način razmišljanja. 

Razotkrivanje moje religije 

Sljedeće primjere može se vidjeti u evangelističkim crkvama diljem svijeta - kada 

se ljudi u crkvama mole i projiciraju svoje najdublje namjere prema svom «Bogu» ili 

kada pjevaju pjesme ruku uzdignutih u zrak, dok im suze teku niz obraze zbog emocija 

kojima su preplavljeni. Onaj tko zna snagu namjere koju imamo kao Ljudska Rasa, može 

zamisliti i razumjeti, koliko je golema količina energije koja se projicira u tim trenucima! 

Ovi bogovi, a posebice glavni bog, konzumiraju ovu energiju koliko god je to u njihovoj 

moći. To je razlog da u cijelom svojem postojanju nikad nisu bili hranjeni tolikom 

snagom, kao kad su obožavani od planetarne rase najmoćnijih Bića u Univerzumu. Za 

njih je to više od droge. Njima je potrebno divljenje, hvala i obožavanje. Takvi su, kakvi 

su, zbog te energije. Ako bi se svi probudili iz svog transa i prestali s obožavanjem, i 

počeli razumijevati znanje i mudrost života iz nutrine svojih vlastitih srca, sve ovo 

religijsko ludilo, skupa sa svim svojim predrasudama, ratovima i patnjom, jednostavno 

bi prestalo. 

Na našem svijetu širi se predodžba da nema dokaza da je povijesni «Isus» ikada 

postojao. Crkveni Isus, ne istinska inkarnacija Sunca, nego Isus od crkve, ličnost je i 

karakter koji se prikazuje masama, servira masama, prodaje masama i sustavno se 

nameće u našu Ljudsku psihu. U potpunosti se slažem da je «Isus» izmišljeni lik, 

sastavljan od menažerije prethodnih božanskih likova i religijskih programa, koje su 

kreirali svećeničke kaste i njihov demijurg. Ljudi zapravo ne shvaćaju da je suvremena 

kršćanska religija spoj mnogih religija onog doba; točnije, iz 325. godine nove ere, kada 
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je kreiran Novi Zavjet na Nicejskom vjerovanju cara Konstantina. Ona uključuje aspekte 

paganizma, ali koristi osnovni predložak iz kulta o Zeusu i njegovoj svećeničkoj kasti u 

Staroj Grčkoj. Ime «I-sus» izvedeno je od grčkog imena «Ih-sous», koje je zauzvrat 

izvedenica od imena Zeus. Božanstvo Isus jednostavno je prerađena verzija i 

preoblikovanje božanstva nazvanog Zeus. Jeste li ikada pomislili da je njegov lik također 

samo mladolika verzija Zeusa? 

Zapamtite, ranije sam spomenuo da su ovaj bog, njegovi su-bogovi i njihovi 

arhonti, promjenili taktiku, od svojih programa moći i sile, u agendu pasivno-agresivnih 

programa.  
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Transformacija iz Zeusa, velikog, snažnog, mišićavog, moćnog i autoritativnog 

Boga oca Starog Zavjeta, u Isusa, punog ljubavi, mladolikog i blagog boga Novog Zavjeta, 

savršeni je primjer kako su postupili. Kult Zeusa i njegove svećeničke kaste iz Stare 

Grčke živi i dalje! To se nastavlja u Rimu i u Novom Zavjetu. Posljednjih 1.700 godina, 

svećenička kasta prodaje, nameće i programira ljudsku psihu njihovom slikom I-susa, Ih-

Zeusa. To je slika jednog božanstva, koja savršeno služi njihovoj agendi na kraju ovog 

ciklusa. Kada se vrati stvarna i istinska inkarnacija Sunca i Krista, kako će ga moderno 

svećenstvo zvati? Zvat će ga anti-Krist! Opetovano će ga zvati Satan. 

Tako da, da – svesrdno se slažem da Isus nikada nije postojao!!! 

Međutim, čini se da ljudi u svemu ovome izostavljaju iz jednadžbe da je crkva 

učinila sve što je u njezinoj moći kako bi pronašla i uništila sve spise ili dokaze o 

događajima koji su se odvili prije otprilike 2.000 godina, kao i u desetljećima i stoljećima 

koji su slijedili. Svećeničkoj je kasti bilo potrebno 300 godina da se oporavi i povrati 

svoju moć, od posljedica povratka Sunca, i jednog drugog, koji su se ponovno našli među 

ljudima. (Ovaj «drugi» bit će otkriven kasnije u knjizi). Zahvaljujući caru Konstantinu i 

njegovom «Nicejskom vjerovanju» iz 325. godine nove ere, svećeničkim je kastama 

ponovno bilo moguće oformiti državnu religiju, kako bi se ponovno postavili kao 

duhovno superijorniji ljudima i da bi ponovno mogi postati posrednicima između ljudi i 

njihovog boga. To je zasigurno zadovoljilo demijurga, pošto je njegov cilj obesnažiti ljude 

i lišiti ih njihove istinske duhovne snage i suverenosti, lažno ih uvjeravajući da se moraju 

pokoriti bogu koji je iznad njih i biti prepuni osjećaja manje vrijednosti, krivice i 

ozlojeđenosti ovdašnjim postojanjem. Naša povijest je u zadnjih 1.700 godina 

sistematski predstavljana na određen način. Prema tome, u zadnjih 1.700 godina 

svećenička je kasta agresivno tražila i uništila svaki dokaz da je Sunce bilo među ljudima, 

kako bi ukrala njegov identitet i zamijenila ga njihovom vlastitom verzijom. Programi 

kao što je Inkvizicija, očiti su primjeri njihove misije i procesa «Pronađi i uništi». 

Također su i ubili milijune živućih proroka, kako bi spriječili da istinsko znanje i 

mudrost života budu preneseni kroz generacije putem usmenih tradicija. To je potom 

omogućilo svećeničkoj kasti da predstavi svoju lažnu verziju prošlih događaja, ponovno 

napisanu s njihovom varljivom verzijom života. 

Sunce je došlo na ovaj planet u mnogo navrata i u mnogo oblika. On dolazi barem 

jednom u svakoj epohi ili eri vremena. Naposljetku, mi smo gosti unutar njegovog 

utjelovljenja u obliku zvjezdanog sustava, i on čini naše iskustvo ovdje mogućim. Mi 
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jednostavno ovdje ne bi postojali, bez da se on manifestira kao naša zvijezda, koju 

zovemo Sunce. Riječ «Krist» izvedena je iz grčke riječi «Krisos», koja je pak po sebi 

izvedena iz istočnjačkog imena «Krishna». «Krisos» se češće piše «Chrisos», kako bi se 

omekšao «K», pošto se izvorno izgovaralo više kao «Hrisos», što znači «Zlatni» (engl. 

«Golden One», op.prev.). Tako da, kada se Sunce vratio, stari Grci su ga zvali «Oh Chrisos», 

što je značilo «On, koji je Zlatni». Nakon što je umro na «križu», u riječ je umetnut «Mač» 

(engl. «The Sword», op.prev.), simbol mača, pa se ona razvila u «Kristos» ili «Kristi» i 

«Christos» ili «Christi». Tako da je sada to kombinacija «Zlatnog» i «Mača», koja 

kulminira riječju «Christos», duhom Sunca. On simbolizira Svjetlost Svijeta, i doslovno i 

metaforički -  Onaj koji gospodari (rukuje) Mačem kroz govor, izražaj, utjelovljenje i 

bivanje Univerzalnim Svjetlom, Ljubavi, Znanjem i Mudrosti. 

Još jednom da pojasnim – Biće poznato kao «Krist» bilo je/je inkarnacija Sunca na 

ovoj Zemlji, a NE «božji sin». Koncept «sina» nastao je kada se inkarnirani Sunce obraćao 

gomili ljudi i jednostavno je upotrijebio analogiju, da objasni spuštanje energija iz 

njegovog utjelovljenja kao Sunce u njegovo inkarnirano utjelovljenje, koje je stajalo pred 

njima. «Otac i ja smo jedno», rekao je. Namjera mu je bila objasniti da su oni jedno te isto 

biće, ali dvije različite razine izražaja. Također je upotrijebio istu analogiju da objasni da 

je Sunce, njegovo utjelovljenje kao zvijezda, fizička manifestacija Univerzalne Svijesti i 

Univerzalne Svjetlosti. Ponovno, to predstavlja dvije različite izražajne razine, ali jedno 

te isto Biće. 

Izvorni Buda također je bio inkarnacija Sunca – kao što je bio i izvorni Krishna, 

Apolon, Wiraqucha i Horus, da nabrojimo samo neke aspekte Sunca. Mnogo puta je 

Sunce došao živjeti i kretati se među ljudima, u različitim razdobljima i na različitim 

mjestima, što je rezultiralo različitim kulturnim interpretacijama, dok im je suština bila 

ista. Treba se uzeti u obzir da su kasnije verzije ovih aspekata Sunca, predstavljene 

gomilama, kroz vjekove također bile izmijenjene u odnosu na original, od svećeničke 

kaste, koja je neprestano otimala identitet Sunca u svrhu kreiranja raznih religija, u 

skladu sa svakim razdobljem. Budite vrlo oprezni i pronicljivi što ćete prihvatiti kao 

istinu, kroz slike i tekstove. Razmislite npr. je li Horusovo oko zapravo simbol kojega je 

kreirao Horus, ili je ono simbol kojega je kreirala svećenička kasta drevnog Egipta, kako 

bi kreirala svoju religiju? 

Kršćani čekaju da se pojavi anti-Krist, jer to je tekući program. Ali što ako se anti-

Krist već nalazi ovdje zadnjih nekoliko tisuća godina? Ako uzmete u obzir tu mogućnost, 
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onda mračna doba i Inkvizicija savršeno imaju smisla. Mračna razdoblja su nam 

omogućila da krenemo ovim putem u kompresiju i odvajanje, koliko nam god daleko bilo 

moguće. Sada, na samom kraju ciklusa, dok nam se svijest uzdiže, religijski programi i 

kozmički softverski programi imaju maksimalne učinke. Trenutno je na našem planetu 

otprilike 5 milijardi ljudi asimilirano u programe raznih religija. Ti su ljudi uhvaćeni u 

kontrole uma religijskih dogmi jednog ili drugog okusa. 

Program religija, znači slika «vraga» i slika «boljega-od-svih» «Boga», nije ništa 

drugo nego program entiteta-boga, čije je ego ludilo doseglo najveće razmjere, želeći biti, 

i tvrdeći da je, kreator i vladar sveg života, na svim razinama, svega što jest i svega što 

postoji. Ta igra «Boga protiv Vraga», koju je kreirao ovaj entitet-bog, sagrađena je na 

njegovoj vlastitoj verziji Svjetlosti Univerzuma. Vrag je njegova verzija negativnosti i 

tame, dok je božji aspekt njegova verzija svjetla i ljubavi. To su replicirane verzije 

istinske Univerzalne Svjetlosti i Ljubavi! Ovaj svojevoljni bog jednostavno koristi drevnu 

strategiju «Problem-Reakcija-Rješenje». Program je dizajniran da generacijama hrani 

ljude slikom vraga. Ovaj problematični program tame, temeljen na strahu, postaje 

genetski utisnut, ostavljajući pojednice da prose za rješenjem ili programom ljubavi i 

svjetla, koji se nude – stvarno genijalno. 

Religijski rituali 

Kad sam bio dijete, sudjelovao sam u ritualu Kršćanske Crkve, zvanim pričest, u 

kojem sam morao jesti kruh i piti vino. Svaki put kad sam sudjelovao, osjećao sam muku 

unutar sebe. Ponekad je to trajalo nekoliko sati, a ponekad nekoliko dana. Morao sam 

reći svojim roditeljima da jednostavno to više ne mogu raditi. Srećom, moji roditelji nisu 

bili fanatici. Izrazili su svoje razočaranje, ali nisu bili zaneseni time, pa su me pustili. 

Dozvolili su mi da budem sobom – i za to sam im vječno zahvalan. 

Pa pogledajmo pobliže na taj ritual zvan «Pričest», s realističnog i objektivnog 

gledišta. Što to osoba zapravo radi? Što kruh predstavlja? Kruh predstavlja tijelo! On 

simbolizira tijelo Isusa. Što vino predstavlja? Krv – krv Isusa. Zapravo sam sudjelovao u 

ritualu mesa i krvi. Razumljivo je da bi stvarni Krist tražio od vas, mene ili bilo kog, da 

izvede ritual mesa i krvi, kako bi se integrirao s Univerzalnom Sviješću? NE! Krist je već 

unutar nas. Ne moramo izvoditi nikakve kukavičke rituale kako bi se integrirali s 

Kristom. To nije način Krista ili Univerzalne Svijesti, znam i doživljavam to. Svećenici ga 

mogu pokušati veličati i prikrivati simboličkim opravdanjima, koliko god to željeli, ali u 
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konačnici to ostaje «RITUAL TIJELA I KRVI»! To je bolesno, i zbog toga sam se osjećao 

mučno. 

Ljudi su zaboravili da prije otprilike 2.000 godina, kada se Sunce inkarniralo i bilo 

među nama, drevno ga je svećenstvo zvalo Sotona! Zašto bi ga stara svećenstva zvala 

Sotona? Riječ Sotona na starom hebrejskom zapravo znači protivnik («onaj koji se 

protivi») i suparnik. Kad je Sunce stigao, bio je revolucionar – razotkrivao je laži i 

prijevare svećenstva, njihove religijske strukture i njihovog demijurga. Pokazalo se da je 

protivnik njihovog boga, pa su ga zato zvali Sotona. Molim vas da ne brkate ovo što sam 

upravo rekao s modernim konceptom Sotone, npr. s kultovima koji obožavaju Sotonu. 

Prije otprilike 2.000 godina, kada je inkarnacija Sunca s gađenjem i bijesom 

prevrnula te stolove ispred hramova, napravila je to zbog izdaje izvršene nad Ljudskim  

Duhom. Nisu ga samo mjenjači novca uzrujali tog dana pred Hramovima. Niti su to bili 

sakupljači poreza koji su koristili zamke (zarobljavanje) kako bi dobili (prisilili) ljude da 

plate njihove poreze, prije nego ih puste da uđu u Hram. Ukoliko ne bi platili svoj danak, 

ulaz bi im bio uskraćen. Ne, bilo je gore od toga. Ono što ga je najviše uznemirilo i 

uvrijedilo, bile su životinje, koje su bile prodavane ispred hramova da bi ih ljudi mogli 

ritualno žrtvovati u Hramovima u ritualima tijela i krvi, kako bi zadovoljili  svoje bogove. 

Ovo su istinitosti koje se prikladno izostavljaju. Očito je da je ovaj krvožedni bog Starog 

Zavjeta vjekovima otimao identitet Krista/Sunca, sve do današnjeg dana. Sada imamo 

sofisticiraniju verziju tih drevnih ritualnih žrtvovanja tijela i krvi, što se zove pričest. No 

to je još uvijek ritual tijela i krvi, kako bi se zadovoljio taj isti stari entitet, koji sebe 

naziva «Bog». Ne budite naivni da misilte da se moderno svećenstvo ičime razlikuje od 

starog svećenstva. Samo su njihove tehnike postale lukavije i sofisticiranije, i 

zamaskirane lažnom iskrenošću i uvjetovanom ljubavlju. 

Obožavanje dolazi u mnogim oblicima i pod mnogim krinkama, ne samo u onima 

koji su očiti. Čin obožavanja može biti jednostavan poput izgovaranja molitve. U tom se 

trenutku osoba nalazi u pokornom okviru uma, a čin molitve stvara namjeru projiciranja 

prema njenom bogu. Stvara se paket energije u obliku veličanja (potvrđivanje  njenog 

božanstva kao njenog spasitelja), divljenja (ako se pjeva himna) ili očajanja (ako se zove 

pomoć), koji se šalju svom božanstvu koje konzumira tu energiju i još se više osnažuje. 

Davanje svoje snage može biti jednostavno poput trenutka kada se dogodi nešto 

začuđujuće i osoba reagira s «O, moj bože!» ili «Ako bog da» ili «To je volja Božja». Sve su 

to primjeri suptilnih programiranih reakcija, dizajniranih da neprestano potvrđuju 
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odgovornost tog demijurga, za sve što se osobi dogodi u životu. Dizajnirani su tako da 

čovjek misli da ne može funkcionirati bez tog boga. Zamislite koliko se energije projicira 

i pretače ovom bogu i njegovim arhontima, kada milijuni, pa čak i milijarde, ljudi diljem 

svijeta to redovno rade, izvodeći rituale tijela i krvi, i padaju na koljena preklinjući za 

milost poput pokornih robova. Ovdje su na kraju ciklusa da požanju od svog Ljudskog 

stada što je više moguće, jer se trebaju hraniti Ljudskim obožavanjem. Bez toga ne mogu 

biti to što jesu. Napravit će bilo što i sve što je moguće da nas zadrže kao robove. 

Nezamislivo im je izgubiti tu razinu moći koju trenutno imaju. Za njih bi to bilo poput 

smrti. 

Nema rituala povezanih s Istinskom Univerzalnom Sviješću! Sve što trebamo je – 

biti! Biti iz srca. Mi smo proslava života, kada zračimo našom istinitom i autentičnom 

suštinom, živeći zajedno u skladu i poštivanju sveg života. 
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Skriveno Znanje 

Mač 

Što je mač? Svaki simbol ima mnogo razina tumačenja. Želim podijeliti s vama 

tumačenje simbola mača za koje sam jako vezan, a koje je vjekovima bilo poznato. Moja 

namjera dijeljenja znanja i razumijevanja toga što ovaj simbol predstavlja, nije prizvati 

još više religijske ideologije, sasvim suprotno. Ona je da pomognem ljudima prisjetiti se 

porijekla i namjere, koji stoje iza kreacije simbola. Tijekom stoljeća, svećenička kasta 

nametnula je svoje tumačenje onoga što simbol mača znači. Podijelit ću s vama što je on 

značio za mene u prošlim vremenima, što je značio za mnoge u drevna vremena, kroz 

vjekove i ono što još uvijek znači za nas danas. Ako gledamo na ovaj simbol u njegovim 

različitim oblicima, uviđamo da postoji izvanredna sličnost, koja postaje očita. 

Zašto je Muhamed, čovjek velike mudrosti, govorio: «Širi Islam mačem»? Prvo i 

najvažnije, on nije mislio njime naokolo ubijati ljude! To tumačenje je doslovno, najnižeg 

reda, nevjerojatno nezrelo i zaprepašćujuće neodgovorno. Zašto je mač, trojanski mač 

toliko važan? Zašto je Helena bila čuvarica mača Troje? Zašto je Kralj Artur povezan s 

mačem? Kad je završio s «Mačem», zašto ga je vratio «Gospi od jezera», čuvarici mača? 

Što je sa samurajima? I, što je značenje «Puta mača» i «Živjeti mačem»? Ovaj simbol je 

toliko važan, da je zastupljen u gotovo svakoj kulturi na ovaj ili onaj način. Dakle, o čemu 

se zapravo radi? 

Mač predstavlja Logos! Logos je riječ! To je riječ «Božja». Na Boga se ovdje 

referiram u kontekstu Univerzalnog Kreatora. «Riječ Božja» nije tekst napisan na 

komadu kamena ili na papiru, poput Biblije ili Tore ili Kurana, ili bilo kojeg drugog 

religijskog teksta. Te knjige nisu Riječ Božja! To su riječi svećeničkih kasti i njihovog 

demijurga, u svrhu stvaranja religije. Da, ima istina u tim knjigama, mora ih biti, ili ljudi 

ne bi pali na prijevaru. Problem je što su te knjige pune iskrivljenih istina i manipulacija, 

te sve prikladno zahtijevaju posrednika, ili da kažem «svećenika», koji će protumačiti i 

objasniti tekst ljudima. Prava «Riječ Božja» izvorni je nacrt života. To je prirodni i 

organski vibracijski uzorak, također zvan «Svjetlost», koji zrači iz srca, kad se netko 

izražava iznad zemaljske ego osobnosti, iz svog Višeg Sebstva i Suštine Duše. Kada 

govoriš znanje i istinu koja je u tvom srcu, tada rukuješ mačem koji prodire i siječe kroz 

laži i prijevare, kroz iluzije i lažne paradigme. 

Govori se: «Istina boli.» 
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Priča o Isusu koji uzdiže ljude iz mrtvih je još jedna pametna podvala, kojoj je 

svrha da veliča božanstvo svećeničke kaste i odvrati pozornost od stvarnih događaja i 

pravog smisla. To ne znači da je on doslovno uzdizao ljude iz mrtvih. Da se to stvarno 

dogodilo, zamislite koliko bi bolničara u današnjem svijetu bilo svrstano u čudotvorce - 

jer vraćaju ljude iz mrtvih. Uzdići ljude iz mrtvih, znači probuditi ljude iz transa. Oni koji 

su u transu Demijurga, smatrani su, i još uvijek se smatraju, živim mrtvacima. Oživjeti ili 

Uskrsnuti nekoga, znači prosvijetliti ga znanjem, kako bi mogao biti ponovno rođen ili 

probuđen iz svog smrtnog sna. 

To je razlog zašto se mač koristi kao simbol Univerzalnog znanja i istine. Logos je 

kad govorimo iz srca naše suštine u jedinstvu i harmoniji s Univerzumom i šire. Svi mi 

imamo tu sposobnost. Naša ega izbodena su mačem mnogo puta u našim životima. 

Otuda izraz: «Istina boli.» Također smo povremeno u našim životima morali uperiti mač 

na ljude koji su se nametali našoj suverenosti, bilo da se radilo o prijateljima, obitelji ili 

poslovnim suradnicima. 

Nisu samo roditelji, propovjednici, svećenici, mentori, učitelji i ljudi na vlasti, ti 

koji mogu isukati mač, svatko mu ima pristup. Čak i mala djeca mogu rukovati mačem. 

Na primjer, kada kao roditelji želimo svojoj djeci objasniti neku stvar na određen način, 

jer ih ne želimo preplašiti ili ih želimo iz nekog razloga izolirati, ispričamo im priču ili 

malu laž. Naša djeca tada kažu: «Ne, to je u stvari ovako!», te je u tom trenutku naš ego 

povrijeđen i osjećamo sram, jer smo upravo bili nadjačani od naše djece. 
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Kada smo u stanju prepoznati istinsko znanje o životu, u stanju smo, simbolički rečeno, 

izvaditi mač iz kamena, ili možemo reći, preuzeti znanje iz Zemlje kroz viši aspekt 

Sebstva unutar knjižnice Univerzuma. Kada ono postane dostižno i potom održivo, biti 

izgubljenim u tamnoj šumi matrixa, bez spoznaje o većem znanju i bez mogućnosti 

sagledavanja veće slike, postaje stvar prošlosti. 

 

Kreće se od nemogućnosti viđenja šume od drveća, do uzdizanja stubama iz 

divljine tame u svjetlost znanja i slobode. 

Razmislite o sljedećim prikazima simbolike mača... 
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Razmislite sada o sljedeće dvije slike: 
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Prije otprilike 2.000 godina, Sunce se trebao inkarnirati i biti među ljudima ovdje 

na Zemlji. Sunce se vratio, kao što je to činio u prethodnim razdobljima, da razotkrije 

svećeničku kastu i njihovog demijurga. Nosio je i koristio «Mač». Govorio je «Riječ», 

izražavao je i zračio «Riječ» i tako je utjelovljivao «Riječ». Drugim riječima, utjelovljivao 

je mač. On je bio, i jest «Mač»! Tada je dopustio sebi da umre kao jednostavan čovjek. 

Jedan od glavnih razloga zašto je to učinio, bio je da nam pokaže da i mi također 

utjelovljujemo «Riječ», i stoga jesmo «Riječ», «Logos», i «Mač»! Ova jednostavna istina 

prebiva u našim srcima. Svi mi unutar sebe imamo moć da vidimo kroz laži i obmane. 

Sunce se predao i dopustio je da ga se prikuje na križ, ili da kažem – na «Mač». Križ je 

tada podignut na vrh nasipa i utaknut u njega, ili, da kažem - mač je utaknut u kamen. To 

je označilo ulazak u mračno doba. Bila je to smrt istine, i smrt znanja i mudrosti. 

U sljedećem poglavlju podrobnije ću u detaljima objasniti razlog, svrhu i namjeru  

Sunca, «Krista», zašto je učinio to što je učinio. Prisjećanje na događaje iz naše prošlosti, 

lijek je za budućnost. 

Istinska Kristova žrtva 

Zemlja je «ljubljena» od Sunca, a Sunce je «ljubljeno» od Zemlje. Jezgra ovog 

planeta je ženska verzija Sunca. To je osnovno razumijevanje naših neposrednih 

kozmičkih okruženja. Ono nadilazi granice nacija i kultura. Spomenuo sam na početku 

knjige da će nešto od ovoga o čemu pišem doći iz okvira moje kulturne paradigme i 

programa. Nije važno kojoj religiji, kojem okultnom ili tajnom društvu pripadate, ili kojoj 

zamršenoj filozofiji težite - struktura života ovdje ista je za sve! 

Ono što je doista protreslo svećeničku kastu prije nekih 2.000 godina, nije bilo to 

što se Sunce ponovno utjelovio na tijelu svoje žene, nego što se i sama Majka Zemlja 

također utjelovila u isto vrijeme. To je jedan od najmoćnijih dijelova znanja ikad, koji je 

okrutno uništavan od crkve, svećenstva i njihovog demijurga. Oni su prestravljeni da će 

ovo znanje doći u svjesnost ljudi, jer radi se o odnosu kojeg Ljudsko Biće ima sa svojom 

Majkom Zemljom i stoga s višim aspektom Sebstva, koji prebiva u njenom srcu. 

Otprilike u to doba, odnos Čovječanstva s našom Majkom Zemljom počeo je 

postajati bitno odvojen od naše svjesnosti. Svatko tko se inkarnirao u to vrijeme, sada je 

ponovno ovdje. Svećenička kasta to zna i sjećanja na ono što se tada događalo vriju ispod 

površine i mogu isplivati na površinu svakog trenutka. Upravo ovakva vrsta informacija 

može biti okidač za ponovno oživljavanje prikrivenih sjećanja. Kada bi se ljudi odjednom 
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prisjetili, sve bi laži nametnute od tog vremena bile razotkrivene. Stoga izjavljujem 

sljedeće: 

SVEGA ĆEMO SE SJETITI!!!.........................SVEGA!!! 

Negativna agenda i dalje se nastavlja, a kako bi se ona ostvarila, u svim kulturama 

sustavno se provode raznovrsni programi. Prekidanjem naše svjesne povezanosti s 

našom Majkom Zemljom, oni prekidaju našu vezu s našim višim aspektima sebstva, i 

time našu vezu s našom Suštinom Duše, Univerzalnim Kreatorom i znanjem i mudrošću 

samoga života. Oni se boje našeg prisjećanja više no ičega, jer to je temeljni i ključni 

element njihove strategije.  

Identitet pravog Krista, duha Sunca, ugušen je i preotet, a ljudima je druga 

osobnost predstavljena imenom Isus. Naravno da ima elemenata istine u priči o Isusu, 

mora ih biti - inače ljudi ne bi pali na to. Svećenička kasta zna da ljudi trebaju osjetiti niti 

pritajenih sjećanja pohranjenih u njihovim genima, i niti sjećanja kako počinju curiti iz 

njihova duha, što ostvarivanjem intimne povezanosti, omogućuje željeni učinak izvrnute 

i krivotvorene verzije. Znajući to, moja sjećanja i moja životna iskustva doveli me su do 

ove tvrdnje: 

«Istinska žrtva Krista mnogo je veća nego što smo navedeni da vjerujemo, a 

ima i netko, čija je žrtva još i veća od njegove!» 

Rečeno nam je da je osoba Isus Sin Božji i da je taj Bog poslao svog jedinorođenog 

sina ovdje da umre, kako bi nam svima mogli biti oprošteni grijesi. Zaprepašten sam 

koliko ljudi vjeruje ovoj priči. Prije svega, nitko to ne može učiniti za vas, svi moramo 

učiniti to za sami za sebe. Ova priča je dizajnirana da potpuno obesnaži ljude, jer radi se 

o spasitelju koji će to učiniti za njih, postižući time da ljudi predaju i usmjere svoju 

energiju prema tom lažnom božanstvu. Vi ste odgovorni za ovaj život koji imate, vi ste 

kreator svog života, i vi ste kreator svog Univerzalnog Putovanja - dakle, vi ste ti koji ste 

odgovorni za sve svoje kreacije! Bilo bi mi drago znati da ste dosad razumjeli da ne 

govorim samo o vašoj zemaljskoj ego osobnosti, nego i o vašem Višem Sebstvu, Suštini 

Duše i dalje o vašoj Vječnoj Suštini ... o vašoj cijelosti!  

Kada se Sunce vratio prije otprilike 2.000 godina, rekli su nam da je bio 

proganjan, ismijavan i osuđivan. Također nam je rečeno da je pretučen, bičevan i mučen. 

Koliko god nam se to činilo užasno, žrtvu za koju nam je rečeno da je napravio, naprosto 

nije moguće smisleno povezati s njegovim iskustvima. Bilo je ljudi prije njegova 
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vremena, u njegovo vrijeme, a i nakon njegova vremena, koji su teško mučeni, ako ne i 

teže, negoli je on to bio. To osobito vrijedi ako gledamo na kakav je gnusan način crkva 

mučila žene u Mračno i Srednje doba. Reći da je krajnji razmjer njegove žrtve bio taj da 

je trebao pretrpjeti ta mučenja i potom umrijeti, kako bi mogao uskrsnuti, naprosto nije 

dovoljno. To nema smisla. To njegovu žrtvu ne čini ništa «posebnijom» od tuđih nevolja 

slične prirode. Što su ta duboka spoznaja i ljubav koje mnogi osjećaju za tog čovjeka i 

ono što je učinio? Zašto je to tako važno? Veličina i značenje njegove žrtve bila je daleko 

veća od onoga na što smo navedeni da vjerujemo - mnogo veća! Dakle, što je bila njegova 

stvarna žrtva?  

Sunce je došao ovdje s razlogom, sa svrhom i namjerom. Došao je umrijeti kao 

smrtnik, kako bi mogao ući u reinkarnacijski ciklus Matrixa. On je ušao u Matrix odričući 

se svoje božanstvenosti, kako bi doživio rođenje, smrt i reinkarnaciju, baš kao i mi ostali. 

On nije uskrsnuo! Nije mu bilo potrebno dokazivati ništa nadnaravno, niti mu je bilo 

potrebno da dođe ovdje i potom umre, kako bi postao ono što već je - Svjetlo! Umro je 

kao smrtnik, kako bi mogao u punom opsegu doživjeti ono što sav život unutar njegova 

vlastitog solarnog utjelovljenja doživljava. Drugim riječima, on nije iznad i izvan bilo 

koga ili bilo čega, bilo kojeg iskustva ili bilo kojeg procesa. Drugi dio skrivenog znanja 

leži u tome, da je on ušao u matrix, koji je bio poharao njegovu voljenu suprugu, kako bi 

ga mogao promijeniti iznutra prema van. 

Kao muškom izrazu Univerzuma, omogućavanjem posljednjih faza ovog puta u 

kompresiju unutar njegova utjelovljenja kao zvjezdani sustav, u kozmičkom smislu on 

igra ulogu muža svoje žene i oca svoje djece. Dolaskom Sunca ovdje i njegovim 

umiranjem, privremeno se odrekao svoje uloge arhetipa oca i zaštitnika ove, njegove 

domene. Koliko god će to biti bolno, trebao je odstupiti od svoje supruge i svoje djece, 

dozvoljavajući tami i silama ograničenja da upadnu i poharaju nju i nas, bez njegove 

zaštitničke prisutnosti. U razdoblju od oko dva tisućljeća, Sunce je u potpunosti vidio 

svoju voljenu Zemlju, no nije se mogao uplitati. To je žrtva i primjer bezuvjetnog 

dopuštanja i ljubavi! 

Za one koji misle da se tada ništa nije dogodilo, i da je priča kojom se poslužila 

svećenička kasta, potpuno izmišljena bajka – ne može postojati toliko djelotvorna laž. 

Znam da ovo možda zvuči kao suprotnost onome što sam ranije rekao o Isusu, no nije 

tako! Ranije sam govorio o liku Isusa, njihovoj verziji božanstva, onom što je svećenička 

kasta iskoristila da preuzme i time prekrije identitet Sunca. Tadašnji događaji vezani uz 
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boravak Sunca na ovoj Zemlji, jesu se dogodili. Mnoštvo ljudi osjeća duboku ljubav i 

poštovanje za tog čovjeka, to Biće – to se moralo fizički dogoditi. To naprosto ne bi 

moglo tako dugo djelovati u ljudskoj psihi, ukoliko bi to bila samo laž. Mora postojati 

element istine. Tko god je bio tamo u to vrijeme u prošlom životu, ili tko god je 

utjelovljen u krvnoj lozi iz tog vremena, osjećat će posljedice post traume. Vjerodostojna 

su sjećanja duboko usađena u genetskoj memoriji i unutar putovanja našeg duha. Jako 

boli trauma nastala viđenjem Sunca koji se utjelovio, predao i odrekao  svog autoriteta 

nad ovom realnosti! On je došao pripremiti ljude i reći im što se događa i zašto ova 

realnost i Kolektivna Ljudska Duševna Svijest trebaju krenuti na ovaj put. Ljudi su znali 

da će se život nakon njegove smrti promijeniti nagore, pa su osjećaji i emocije kao što su 

šok, tuga i strah bili jako rašireni. To je još više skrivenog znanja Crkve, za koje Vatikan, 

svećenička kasta i Demijurg, ne žele da ga znate. Da Sunce nije učinio to što jest, ne 

bismo imali ta iskustva, i time ne bismo stekli ni mudrost. Njegova smrt označila je 

potonuće ovog planeta u dubine Mračnog Doba. Kako bi Čovječanstvo krenulo na 

putovanje utjelovljujući fraktal Univerzuma, bilo je potrebno da naše duše ponovno 

proživljavaju cjelokupni Univerzalni spektar života ovdje u ovoj zemaljskoj areni - od 

najviših područja, kada smo po prvi put ušli u ovaj Univerzum, pa sve do spuštanja u 

dubine najnižih područja. Zapamtite, ova planetarna maternica je fraktalna realnost, 

stoga se i cijelo vaše Univerzalno putovanje ponovno proživljava u komprimiranom 

stanju bića, jer vodimo sve u nultu točku i savršenu ravnotežu.  

Ono što crkva, svećenička kasta i njihov demijurg apsolutno ne žele da znate je, 

da postoji žrtva koja je veća čak i od žrtve Sunca.  

Zaboravljena junakinja  

Ona, čija je žrtva veća čak i od žrtve Sunca, Krista, žrtva je njegove supruge, 

Božanskog Ženskog, same Majke Zemlje, Krista u Ženskom. Ona je daleko zaboravljena 

junakinja u svemu ovome. Riječ je o sjećanju, poštovanju, razumijevanju i priznavanju 

Božanskog Ženskog i njezine krajnje žrtve. 

Ono što je ona žrtvovala za nas, nadilazi riječi. Ona se dobrovoljno manifestirala 

kao planetarna maternica, dobro znajući da će jednog dana biti pljačkana, izrabljivana, 

trgana, premlaćivana i silovana eonima vremena, cijelog vremena nastavljajući nas 

njegovati i održavati. To je hrabrost, to je žrtva! To je razlog zašto žene Islama nose veo i 

zašto časne sestre i žene u mnogim kulturama iz svih krajeva svijeta nose haljinu koja 



 
 

110 

prekriva sve, osim njihovih lica. To simbolizira istinsku heroinu i istinsku moć planeta, 

koja ostaje skrivena iza vela. 

Žena ima moć kreacije života i žena je ta koja rađa. Svaka utjelovljena žena nosi 

taj žrtveni arhetip unutar sebe. Ako uđete u svoje srce i spojite se sa širom suštinom 

sebstva, spajate se sa srcem Majke Zemlje i to sjećanje oživljava. Magnituda emocija iz 

znanja i mudrosti je nevjerojatno moćna. 

Još jedan dio zaboravljene informacije – Žena je bila ta koja je krstila. Ovaj planet 

je žena, pa tko je čuvar vrata? Kada je kralj Artur trebao pristupiti velikom znanju, 

odakle ga je dobio? Morao je izvući mač iz kamena. Drugim riječima, morao je preuzeti 

znanje od Majke Zemlje. Kad je završio s mačem, kamo ga je vratio? Vratio ga je «Gospi 

od jezera», čuvaru svetih voda, krsnih voda. Tko je bio čuvar «Mača Troje»? Bila je to 

Helena - Helena je bila čuvarica znanja. Vjekovima, Žena je bila čuvar znanja i čuvar 

vrata svetih voda, krsnih voda ili velikog oceana Univerzalne Svijesti. Da bi se moglo 

pristupiti višoj svijesti života, svetim vodama, mora se proći kroz Božansko Žensko. Biti 

kršten muškom energijom znači biti integriran i asimiliran u četverodimenzionalni 

kozmički um i sintetički univerzum dvoličnog entiteta-boga. Ne pristupate svetim 

vodama srca. Mnogi se neće složiti s ovim viđenjem, no to je zato što su kroz vjekove 

zaraženi iskrivljenim i krivotvorenim istinama, dok prava istina o Ženskom ostaje 

skrivena iza vela. Sada, kada se ciklus privodi kraju, vrijeme je da ta znanja i mudrosti 

budu otkriveni. To je vrijeme da se okončaju sve laži i obmane, i da se naprosto kaže 

kako stvari stoje. 

Ovdje nije riječ o obožavanju Božice. Jednostavno priznajem, odajem počast, 

poštujem i izražavam zahvalnost zbog činjenice da živim na ovom Biću kojeg zovemo 

naša Majka Zemlja, Božansko Žensko. 

Naše Božansko Žensko 

Mi smo Univerzalni embriji u planetarnoj maternici Božanske Majke. 

Vrijeme je da se na trenutak stavimo u položaj kozmičkog osvajača, vladara 

kozmičkog carstva, pa čak i da zaigramo ulogu samoobmanutog entiteta-boga. Ukoliko 

biste pristupili stanovnicima nekog planeta i željeli biti njihov vladar i gospodar, imati 

potpunu kontrolu nad tim planetom i svim resursima, kako biste to postigli? Zaposjesti 

ga vojskom je nezrelo i neodgovorno. To na kraju dovodi do revolucije, ali dugoročno to 

nije učinkovito. Ako želite to učiniti kako valja, saznat ćete sve što možete o toj realnosti. 
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Posegnut ćete u tu realnost koliko god vam to bilo moguće. Kopat ćete u dubinu koliko je 

moguće, proučavati i učiti, sve dok ne dođete do ključnog temeljnog energetskog uzorka 

kojeg možete otkriti, a koji održava sav život u toj realnosti. Kada su bogovi i njihovi 

arhonti došli ovdje, nije im trebalo dugo da otkriju da se radi o Božanskom Ženskom. 

Niti jedna druga svijest nije imala tu moć, mudrost i sposobnost da održi toliku 

raznolikost života - fraktal Univerzuma. Tada su znali da moraju napraviti nešto da 

potisnu Božansko Žensko. 

To se radi ovako – potisni energije Ženskog, ovdje na ovom planetu, i potisnuo si 

sav život ovdje. Potisni Žensko, potisnuo si Čovječanstvo! 

Sad možete vidjeti kako se slažu dijelovi slagalice. Način na koji se sa Ženom 

postupalo tokom proteklih nekoliko tisućljeća savršeno ima smisla, pogotovo za vrijeme 

inkvizicije. Nije li očito da su sve religijske strukture patrijahalni sustav u kojem 

dominiraju muški likovi? Vrijeme je da se probudite i prestanete sanjariti. Ovaj entitet 

bog strahuje od moći Žene više od ičega, jer je Žena ta koja ima moć stvaranja života. On 

je u apsolutnom strahu od Nje! Kako li je patetično prikladno bilo od crkve i svećeničke 

kaste, živuću inkarnaciju naše Majke Zemlje zvati prostitutkom. Nisu li svećeničke kaste 

te koje kažu: 

«Svi problemi i nevolje ljudi uzrokovani su zlom žene, a žena je ta koja je donijela 

grijeh na ovaj svijet»? 

Ovaj samopravedni entitet bog, njegovi arhonti i svećenička kasta, dolaze na 

planetarni izražaj Božanskog Ženskog i zlostavljaju duh Žene, ovaj planet i njezino 

Čovječanstvo. I kao da već to nije dovoljno, oni onda krive nju za to. Sva ta zlodjela 

počinjena su pod krinkom boga punog ljubavi. Ako pogledate hijerarhije svećenstva, 

jasno se vidi da nema žena koje drže visoke pozicije. Oni veličaju Muško i omalovažavaju 

Žensko. Točno je da neke religije štuju božanstvo koje predstavlja Božansko Žensko, no 

bez obzira na to, njihove hijerarhije sačinjavaju samo muški. Ovo licemjerje govori samo 

za sebe, a prikazivanje ženskog božanstva samo je znak geste. 
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Uvedimo sada ponovno u ovu jednadžbu znanje koje sam ranije podijelio, o 

namjeri našeg ulaska u ovaj Univerzum, tako da možemo naučiti i postati konstrukt 

«Svjetla». Uzmite naše «Univerzalno Putovanje» i «Put u kompresiju», pritom je ova 

galaksija «Galaktička maternica», a ovaj planet «Planetarna maternica» Božanskog 

Ženskog. Razmislite o suštini «Svjetlosti» i njenoj dualističkoj prirodi. Ako to učinite, 

cijeli ovaj scenarij varljivog, dvoličnog i zloćudnog entiteta, koji dolazi na ovaj planet i 

pokušava sve što je u njegovoj moći, kako bi zaustavio Božansko Žensko od rađanja 

«Univerzalnih Kreatora», tada dobiva smisla.  

Mjesec privlači oceane stvarajući plimu i oseku, te stoga povlači emocionalno 

tijelo žene. Realnost je da mi muški nemamo pojma kroz što žene prolaze, i trebamo 

steći razumijevanje o tome što one doživljavaju u svakodnevnim životima. Što više 

upoznajem žene i Božansko Žensko, to više shvaćam koliko je različit njihov doživljaj ove 

realnosti u odnosu na nas muške. To je kao da žive sasvim drugačiju paradigmu. 

Opterećenje koje svaka žena na ovom planetu nosi, u različitim mjerama i ovisno o 

ugovoru Duše, fraktal je onoga kroz što Božansko Žensko prolazi kao cjelina. Svaka žena 

u sebi nosi žrtveni arhetip. Što se više mi muškarci povezujemo s našom ženskom 

stranom, to je veće naše razumijevanje i to više postižemo ravnotežu između muškog i 

ženskog u nama. 
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Žena je Čuvar i Zaštitnik skrivene mudrosti. To je moralo biti tako. To je razlog 

zašto su kampanje razdobljima i epohama svih vremena dizajnirane da ukrote, potisnu, 

pa čak i izbrišu mudrost žene iz naše svijesti i da uklone urođenu povezanost žena s 

prirodnim okruženjem. Žena je razumjela ritmove i cikluse prirode na intimnoj razini i 

stoga je znala kako živjeti u miru unutar sebe. One su prirodno posjedovale znanje o 

biljnom kraljevstvu, u svrhu liječenja i opstanka. One su bile u mogućnosti komunicirati 

s biljnim kraljevstvom, životinjskim kraljevstvom, kraljevstvima prirodnih bića, Gajom, 

Suncem, i dalje. To su bile prirodne sposobnosti i znanja, koja su omogućavala ženi da 

vodi svoju obitelj, njegujući je i brinući se za njenu dobrobit.  

Zbog suzbijanja Ženskog od patrijarhalne svećeničke kaste, njihove vjerske 

ideologije i njihovih fanatika kroz stoljeća, uključujući i njihove suvremene 

infrastrukture multinacionalnih konglomerata, koji siluju našu Majku Zemlju zbog 

resursa, dubeći njeno tijelo krčenjem šuma, rudarenjem i podzemnim atomskim 

testiranjima - žena je sustavno odsječena od svog prirodnog stanja bića, sa samo malim 

fragmentima sjećanja koji su preživjeli. Ovo je ostavilo mnoge žene ispraznima i lišenima 

njihove prave vitalnosti, ogorčene prema muškarcima, s dubokom emocionalnom boli, 

koju većinom vremena čak niti ona ne razumije!  

Što Majka Zemlja osjeća, žena osjeća u svom fizičkom tijelu. Kad ona doživljava 

tektonski pritisak kako raste, potrese, magmu kako teče i vulkane kako eruptiraju, 

njezina magnetska polja kako fluktuiraju, atmosferske promjene vremenskih obrazaca, 

mnoge žene to također empatično osjećaju. Osjetljivost na ove pojave utječe na ženu 

preko staničnog tkiva njezinog tijela u obliku zvukova u ušima (zvonjenja, tutnjave ili 

zvuka dizel motora), bolova u zglobovima, mišićima i kostima, glavobolja i čestih 

razdoblja slabosti, pa čak i osipa na koži. Tu je također i emocionalna osjetljivost, osjećaj 

napetosti i iscrpljenosti, nervoze, preosjetljivosti ili depresije. Zbog tih osjećaja, mnoge 

se žene moraju povući iz svakodnevnog života i doslovno biti pasivne u intenzivnoj boli, 

preobražavajući ogromne količine energije, ne samo za našu Majku Zemlju, nego i za 

njeno Čovječanstvo. Te žene su neopjevani junaci, čije služenje nikad nije primijećeno, 

niti su ikad shvaćene, dok su često i ismijavane kao hipohondri, ili ih se samo smatra za 

psihički nestabilne osobe. Okolnosti u kojima su se našle često ni same ne razumiju. 

Samo znaju da sudjeluju u nečemu što je veće od njih samih, ali kako da to sroče u riječi 

bez da ih se uputi psihijatru i okarakterizira kao osobe pomračenog uma? Mnoge šute i 
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trpe u tišini, osjećaju se usamljeno, neshvaćeno i bezvrijedno. Neke pokušavaju olakšati 

stanje ovisnostima.  

Duboke emocionalne boli koje mnoge žene nose, izlaze na površinu i pokazuju se 

kroz mnoštvo emocija i krinki. Njeno prirodno stanje je da izražava ljubav i njegu, 

najzad, ona ima moć stvoriti život. Žena je «davateljica», dok su svi drugi «uzimatelji», 

koji nisu u stanju razumjeti koliko ona od sebe doista daje, kako bi održala njihov život. 

Priznanja za to gotovo da i nema, a kamoli razumijevanja njezine plemenite uloge. 

Postoje žene s toliko mržnje i ogorčenosti prema muškarcima, da na kraju 

postanu baš kao ljuti, ozlojađeni i kontrolirajući muški arhetip, kojeg tako intenzivno 

preziru. Druge potajno žele da su muškarci, osjećajući se prevarenima što su rođene kao 

žene. To nema nikakve veze sa seksualnom orijentacijom, već s navodnom snagom i 

poštovanjem, koji se automatski pripisuju muškarcima, samo zato što su rođeni s 

«pravim» komadom anatomije! Žene moraju raditi prokleto teško u našem 

patrijarhalnom društvu, kako bi dobile samo tračak poštovanja i položaja koje muškarci 

prirodno dobivaju. Na tom putu, ona će biti predmet ismijavanja i crnog humora, 

označena mnogim ponižavajućim imenima.  

Neke žene doživljavaju svoju osobnu povezanost s Majkom Zemljom tako 

duboko, da istinski vjeruju da su njeno utjelovljenje, tvrdeći da su neka poznata žena iz 

posljednjih tisućljeća naše povijesti, koja utjelovljuje energiju Majke Zemlje. To je 

učestalije nego što mislite, i učestalije nego bi one to same htjele znati. Na primjer, kada 

netko aludira da misli da je utjelovljenje Marije Magdalene, Morgane, Isis, ili Eve, to je 

zato što tako snažno rezonira s tom arhetipskom osobnosti, kao fraktal Božanskog 

Ženskog. Istina je da sve žene utjelovljuju energiju «Majke» sa svim njenim fasetama, 

obilježjima, odlikama i aspektima. Sve su one fraktal «Nje», a tijelo žene izgrađuju 

prirodni zemljani elementi u istom omjeru kao i samu Zemlju. 

Naš Putujući Duh dolazi kroz Ženu, pošto je «Majka» naš kreator, naša 

hraniteljica i skrbnik za neko kratko vrijeme. Tada, kao djeca je ostavljamo i nastavljamo 

naše putovanje kroz vrijeme. Ženi je privilegija i čast biti izabrana da igra uloge Majke u 

našem životnom filmu. Međutim, za mnoge majke je pomisao da njihova djeca napuštaju 

dom, neshvatljiva i zastrašujuća. Kako će ostaviti svoju ulogu svakodnevne  

njegovateljice, što će učiniti sa sobom? Kako će se nositi s boli razdvajanja, a možda čak i 

biti necijenjena, obezvrijeđena i zaboravljena? To je ono što naša Majka Zemlja 

doživljava s nama, njezinom ljudskom djecom. Koliko nas je zaboravilo ulogu koju je ona 
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igrala za nas, i igra i dalje svaki dan? Mi i ne pomislimo na nju dok jurimo naokolo 

zaokupljeni svojim brigama, nikada nemajući dovoljno vremena za izaći na kraj sa 

zahtjevima ovog sintetičkog života kojeg živimo, udaljeni od naše Majke Zemlje i njenih 

prirodnih ciklusa.  

Njegujuća energija Majke uvijek je tu, pružajući ono što nam je potrebno kako bi 

preživjeli svaki trenutak svakog dana. Koliko nas se zaustavi i zahvali joj za ono što nam 

je dala, i za ono što imamo. Govorim o zraku kojeg udišete, vodi koju pijete, hrani koju 

jedete, prebivalištu na kojem živite, odjeći koju nosite, autu koji vozite, vašim omiljenim 

igračkama, čak i samom vašem tijelu! Bili vi toga svjesni ili ne, priznali ili ne, sve što 

imate, koristite i konzumirate u ovom trenutku, dolazi od Majke Zemlje. Vi postojite 

ovdje zbog nje! Ona vas održava i ona omogućava vaš život. Ne traži ništa od vas u 

zamjenu, ali koliko vas joj izražava zahvalnost? Mnogi se tako željno mole muškom 

božanstvu i zahvaljuju mu - nikad ni ne spominjući Majku Zemlju, niti joj dajući trenutak 

u svojim mislima. Ali što je ikad učinio ovaj muški bog, koji zahtijeva obožavanje, osim 

što je ugrabio vaš duhovni suverenitet? Dakle, vidite, ono što naša Majka Zemlja osjeća 

prema nama je poput majke koja je odsječena od svoje djece, tako da je zbog odvajanja 

bol koju nosi, neshvatljiva. 

Je li priča o Evi i zmiji doslovna ili je to metaforički/duhovni prikaz? Je li Eva bila 

manipulirana, prisiljena i zavarana od zmije, ili je sklopila sporazum sa zmijom? A ako 

jest, što je to bilo? To su pitanja o kojima sam razmišljao i koja sam odgonetavao cijelog 

svog života, i došao do spoznaje da se istinski odgovori ne mogu naći u Bibliji, niti od 

svećenika ili akademske zajednice, nego se mogu naći u našim vlastitim srcima. Moje 

srce mi govori da je Eva doista metaforički prikaz Božanskog Ženskog i da je sklopila 

sporazum sa zmijskim energijama u ime ženskog. Cilj je bio omogućiti Ljudima, njezinoj 

djeci, da dožive sve što ova realnost može ponuditi, dobro i loše, pozitivno i negativno, 

svjetlo i tamu. Kreatori ove realnosti znali su da je potrebna arena za testiranje i 

iskušavanje vrijednosti ljudskog Bića. Posljedično to uključuje i testiranje od 

najprevarantskije i najmanipulativnije energije koja postoji u Univerzumu.  

Budući da je naša Majka Zemlja Božanski Ženski izražaj Univerzalnog kreatora, 

participativno usidravanje primarnih energija u ovoj domeni zahtijeva ženska bića. 

Žensko je to koje sidri i održava organske pozitivne i negativne tokove energije, kako bi 

ova realnost funkcionirala. 
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Međutim, u postavljanju ove realnosti, bilo je potrebno žensko vijeće 

dobrovoljaca, da bi «držalo», energetske tokove, kako bi na kraju sintetičke energije 

tamnih/negativnih snaga, i snage sintetičkog svjetla/pozitivne, uvjetovane ljubavi, tog 

entiteta boga, bile u stanju ovdje djelovati. Ta ženska bića dobro su znala da će taj 

«volonterski» rad biti najmukotrpniji zadatak kojeg im je moguće doživjeti. Odgovornost 

ove obveze nastavit će se kroz mnoge inkarnacije. Ugovor je sklopljen (Eva i zmija). 

Putujući duhovi mnogih ženskih energija s odgovarajućom mudrosti, dobrovoljno su se 

javili da održavaju te energetske tokove eonima vremena. Vrlo dobro su znali da se ne 

radi o njima, nego o pomaganju u stvaranju arene za pregovore Čovječanstva i 

prevarantskih sila. Djelovanje svjetlosti je valni oblik, dualnost. Objema stranama 

dualnosti bilo je potrebno imati svoje temeljne energije usidrene u ovoj domeni, kako bi 

vam pružile priliku da dođete ovdje i živite život koji imate, doživite sva iskušenja i 

također i uspjehe. Mogli smo odlučiti živjeti u pozitivnoj bijeloj domeni ljubavi i svjetla, 

zamotani svi u bijelo paperje, ali kamo bi nas to dovelo - stvarno nikamo! Mnogi su čuli 

poziv kojeg je odaslalo Božansko Žensko, da dođu ovamo i podvrgnu se testu i izazovu 

eona! Pogledajte koliko je mnogo vas čulo, a potom se dobrovoljno javilo da budete 

predvodnici vaših naroda.  

Budući da je ova realnost Ženska, to znači da Žena ima zadnju riječ - nažalost, 

mnoge žene ne mogu pronaći svoj glas. Za mnoge je govoriti zastrašujuće i osjećaju da je 

to opasno. One se opravdavaju misleći: «Tko će me ionako slušati?» Putujući duhovi 

milijuna žena duboko su traumatizirani tokom prošlih razdoblja, što je još uvijek 

utisnuto u njihova stanična i genetska sjećanja do današnjih dana. Za neke žene, 

istupanje pred više od nekolicine ljudi može biti, u najmanju ruku, paralizirajuće. 

Iskustva odsječenih jezika, zategnutih omči oko vrata i vješanja, spaljivanja na lomači, 

mučenja od crkvenih ljudi, navodnih Božjih predstavnika tokom mračnog i srednjeg 

vijeka, ostavila su ženu traumatiziranom. Mnoge su previše uplašene i ne mogu pronaći 

svoj glas sve do današnjih dana. Za neke, ovaj proces pronalaženja svog glasa fizički je 

bolan. Boli ih kada govore i fizički to osjećaju u području vrata i grla. Usta im postaju 

suha, um im se zamagljuje i hvata ih najintenzivniji, iracionalni strah, poput škripca 

smrti, koji ih čini nesposobnima za govor. Ovdje sam da vam kažem: «Sada je sigurno da 

progovorite!» Pronađite svoj glas i recite to što želite reći! «Oni» vas više ne mogu 

povrijediti. Sve uspomene koje imate na to kako je bilo opasno i nesigurno govoriti u 

prošlim vremenima, znajte da smo sada u fazi u ciklusu kada je vrijeme da se krene dalje, 

iznad straha. Majka Zemlja, Božansko Žensko, želi da sada progovorite, baš kao što ste i 
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tada, samo ovaj put će vas se čuti i to više nije opasno za vas. Vrijeme je da se Sestrinstvo 

ujedini, da povratite svoju moć i izrazite svoju mudrost.  

Izabrale ste vratiti se u ovom trenutku, kako bi se oslobodile ciklusa potiskivanja 

u kojem vam nije bilo dopušteno govoriti, u kojem vas se nije čulo i nije priznavalo. 

Ovladavanjem svojim glasom i prekidanjem ciklusa, simbiotski osnažujete sve Žene – 

Božansko Žensko, da makne veo, povrati svoju suverenost i mjesto koje joj pripada.  
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Van-Zemaljci i  Među-Dimenzionalci 

Vanzemaljci, Međudimenzionalci i Međudimenzionalna vanjska politika 

Započet ću otvoreno s ovom temom, jer sam prebrodio idiotske besmislice 

vezane uz raspravu jesmo li sami ili ne. Tu jednostavno nema rasprave!  

Kroz povijest smo bili u kontaktu s van-zemaljskim i među-dimenzionalnim 

rasama. Nalazimo to u našim svetim spisima i knjigama, usmenim predajama, folkloru i 

našoj mitologiji, dok fizičke dokaze toga nalazimo na cijelom planetu. Pa ipak, neki su 

ljudi toliko ispranog mozga i tako duboko u stanju transa, a njihova svjesnost sužena je 

na sićušni dio paradigme stvarnosti, da su, iako su dokazi pred njima, toliko zaslijepljeni 

svojim sustavom vjerovanja, da ih ne vide. Otkad znam za sebe, osobno sam dolazio u 

doticaj i s van-zemaljskim i s među-dimenzionalnim životom. Mnoštvo ljudi iz svih 

krajeva svijeta imalo je i nastavlja imati ta iskustva, iako ih većina zadržava svoja 

iskustva za sebe, zbog progona i ismijavanja. Neki su napisali knjige, održavali seminare 

i govorili na radiju i televiziji. I pored toga, prema toj se temi odnosi kao prema lakrdiji, 

koja treba biti ismijavana i osuđivana. 

Samo suludi i pomućeni um može misliti da smo sami u ovom Kozmosu!  

Ovaj planet je od samog svog začetka uvijek bio u doticaju s van-zemaljskim i 

među-dimenzionalnim životom. Svi smo došli od negdje drugdje kako bi bili ovdje. Neki 

od nas ovdje su od samog početka, u ovom ili onom obliku, a neki tek odnedavno. No svi 

smo mi vanzemaljci i svi smo među-dimenzionalna bića. 

Kad kažem da smo svi vanzemaljci, postoje dobre i loše osobine u svakoj rasi, baš 

kao i ovdje na Zemlji.  

Opet, kaže se: «Kako gore, tako i dolje». To mora da je jedna od najvažnijih izjava 

ikad! 

Prisjetite se da je ova planetarna realnost fraktal Univerzuma, što zapravo izjava 

«kako gore, tako dolje» govori, pa ako pogledate na naš planet, možete vidjeti mnoga 

vijeća, hijerarhije, vlade, carstva, saveze, duhovne hijerarhije, itd. Isto je i u Velikoj Areni. 

Ova struktura također se primjenjuje na replicirani sintetički Univerzum koji zauzima 

dio Velike Kozmičke Arene. 

Posljednjih nekoliko tisućljeća taj je demijurg ovamo slao vanzemaljske i među-

dimenzionalne rase, koje predstavljaju nepoželjnu energiju - oni utjelovljuju negativne i 
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tamne energije. Oni su vješti u kontroli uma, genetskoj manipulaciji i stvaranju 

sofisticiranih društvenih infrastruktura za kontrolu.  

Plan tih negativnih rasa bio je postaviti stvari i stvoriti ovdje jedno jako 

nepoželjno okruženje. Zatim bi druge, poželjnije skupine, koje su utjelovljavale 

sintetičku pozitivnu bijelu energiju ljubavi i svjetla, ulazile baš na kraju ciklusa, bile naši 

spasitelji, davale nam nevjerojatne tehnologije koje izazivaju strahopoštovanje i 

divljenje, i predstavljale svoju verziju duhovnosti u svim njenim oblicima, snabdjevajući 

svaku kulturu i svaki način razmišljanja. Zauzvrat bi to mamilo ljude u njihove 

kolektivne domene i realnosti, čak i ako se činilo da postoje razlike u ideologijama i 

odredištima. 

Ovo je još jedan slučaj drevne strategije, «Problem-Reakcija-Rješenje».  

Velika ironija je u tome da se uzdižemo iznad potrebe za tehnologijom. Kada se 

tehnologija uvodi i implementira u realnost, odgovarajući način za to bio bi da se pita 

svijest te realnosti i više aspekte svih Bića koja doživljavaju tu realnost, je li 

doživljavanje tog tipa tehnologije dio njihovog putovanja. Na taj se način ništa ne 

nameće putovanju svijesti te realnosti i svih Bića koja doživljavaju život unutar nje.  

Evo primjera:  

Trenutno imamo veliku grupu ET rasa iz «Federacije Slobodnih Svjetova» i 

povezanu grupu zvanu «Galaktička Federacija Svjetla». Te skupine su ovdje iza kulisa u 

interakciji s vojskama i vladama, te cijelim nizom ključnih područja infrastrukture na 

našem planetu. One su također u doticaju s privatnim osobama za koje osjećaju da bi bili 

dobri izaslanici. One žele uvesti potpuno novu razinu tehnologije u našu Ljudsku 

domenu. Imao sam sastanak u Europi s Bićem koje je izaslanik tih saveza, i koje je 

obostranim sporazumom preuzelo ljudsko tijelo. To je obično poznato kao 

«preuzimanje» (engl. «walk-in», op.prev.). Dva puta tjedno ga kupe i uzimaju u brod. 

Zatim ga pregledavaju i snimaju sve njegove doživljaje. Njegov putujući duh tada 

napušta tijelo, koje se drži u stázi u brodu, dok njegov duh potom putuje natrag u 

njegovu realnost, za koju kaže da je neki drugi Univerzum, kako bi se javio na svoju 

«misiju». To mi je Biće reklo da je njihov Univerzum kreirala grupa Bića koje oni vide 

kao svoje vladajuće entitete i nazivaju ih «bogovima». To ne iznenađuje! Ono je također 

reklo da nitko ne može vidjeti te bogove, ali može susresti ili biti u doticaju s njihovim 
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predstavnicima. Moja reakcija je bila: «Oh, pa to zvuči poput kozmičke svećeničke 

kaste.»  

To mi je Biće ispričalo da je bilo vrlo velikih sastanaka mnogih rasa, koje su 

promišljale o dolasku na ovu Zemlju i uvođenju nove infrastrukture. Namjere ove 

Federacije Slobodnih Svjetova i Galaktičke Federacije Svjetla su uklanjanje vladajućeg 

zemaljskog Kabal-a, uvođenje novih tehnologija, izliječenje svih naših bolesti i čišćenje 

svih zagađenja, također i uvođenje novih kulturnih filozofija i novih duhovnih učenja, te 

primanje nas i naših predstavnika i poslanika u Galaktičku Zajednicu kao članova 

Federacije Slobodnih Svjetova i Galaktičke Federacije Svjetla. Obaviješten sam da će biti 

potrebno otprilike 10 godina kako bi se ovaj plan ispunio i da su se ti planovi već počeli 

provoditi. Dio njihovog plana je pridobiti stotinjak najslavnijih osoba, jer vanzemaljci 

znaju da ljudi više ne vjeruju političarima i uglednim ljudima u društvu, te sve više vide 

slavne osobe kao svoje uzore. Oni ih žele uvježbati i koristiti kao svoje javno lice.  

Moj odgovor na tu izjavu bilo je pitanje: «Tokom tih susreta, u tim među-

zvjezdanim vijećnicama, gdje je zastupljeno tisuće rasa, je li bila prisutna i je li u 

dogovaranjima sudjelovala i svijest naše Majke Zemlje? Što je bilo s našom Ljudskom 

Grupnom Duševnom Svijesti? I, je li svijest našeg Sunčevog sustava, Sunce, također 

prisustvovala i sudjelovala u tim susretima?» Zasjeo je u svoju stolicu i odgovorio: «Pa 

nadam se!» Reagirao je zapanjenim i šokiranim izrazom lica, jer je počinjao razumjevati 

što sam mu upravo prikazao. Zatim sam nastavio: «Pa ako si predstavnik i poslanik, 

morao bi to znati. Ti i tvoji ljudi, vaša «Federacija Slobodnih Svjetova» možda imate  

dobre namjere, ali ako naša Majka Zemlja i naš Otac Sunce nisu bili prisutni na tim 

sastancima uz našu Ljudsku Grupnu Duševnu Svijest, onda ti i tvoja Federacija zapravo 

radite iz površnije životne razine nego što shvaćate, i nažalost se namećete, a da to ni ne 

znate.»  

Ovakve vrste iskustava dovele su me do sljedeće izjave mom Čovječanstvu: 

«Ne dopustite da vam očajanje za promjenom zasjeni vašu moć rasuđivanja.» 

Zvuči prekrasno i fantastično biti primljen u Galaktičku Zajednicu. Međutim, 

postoji više toga nego li se vidi. To je složenije i od prostog zadovoljavanja naše boli i 

čežnje za promjenom i slobodom. 

Sada ću upotrijebiti zemaljsku analogiju: 
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Pogledamo li na neku zemlju kojom upravlja diktator, koji kontrolira svoj narod i 

postupa s njim s prezirom, druge će zemlje na našem planetu željeti pomoći tim ljudima 

koji pate u toj groznoj diktaturi. Sljedeće se događa to da izaslanik Ujedinjenih naroda 

posjećuje tu zemlju i sastaje se s diktatorom, kako bi pokušao provesti promjene. 

Diktator naravno odbija i izaslanik odlazi. Ujedinjeni narodi zatim uvode zakone i 

protokole kako bi sustavno uklonili diktatora. Diktator pokušava zadržati se na vlasti 

koliko god može, iako mu je smjenjivanje neizbježno. Diktator na kraju biva uklonjen od 

Ujedinjenih naroda na ovaj ili onaj način, a ljudi slave. Slave, jer se sada osjećaju 

napokon «slobodni». Šalju svoje predstavnike na sljedeći sastanak Ujedinjenih naroda, a 

ti  predstavnici i poslanici svog naroda u suzama ponosno stoje tamo, dok narod te 

zemlje i drugi iz cijelog svijeta gledaju to na TV-u. Slavi se diljem njihove zemlje, 

pjesmama i emocijama, i suzama koje im teku niz obraze dok gledaju proceduru 

primanja u globalnu zajednicu, konačno misleći da su «slobodni». Sljedeće pitanje glasi, 

jesu li uistinu slobodni? Odgovor je, naravno da ne! Istina, oni su slobodniji, jer imaju 

više prostora za igru i sada imaju pristup novim tehnologijama, tako da ljudi imaju više 

igračaka za igru. Svi znamo tko i što su Ujedinjeni narodi, tako da su ovi ljudi samo prešli 

iz manje diktatorske verzije ropstva i ograničavanja, na globalnu verziju i stil kontrole, 

ropstva i ograničavanja.  

Točno je isti scenarij za naš planet. To je gdje se upravo sada nalazimo! Ove van-

zemaljske vladajuće grupe dolaze ovamo predstavljajući i provodeći isti taj scenarij, 

naprosto na Galaktičkoj razini, a u nekim slučajevima na kozmičkoj razini. Koliko god 

nam se taj način života u ovom trenutku činio nevjerojatnim i uzbudljivim u odnosu na 

razinu ugnjetavanja i robovanja koje smo morali trpjeti kao Ljudska rasa, to je još uvijek 

zatvaranje unutar vladajuće strukture. Iz osobnog iskustva znam da te «Federacije» nisu 

ono što se čini, jer su i mene pokušali pridobiti za jednog od svojih izaslanika za njihovu 

Zemaljsku misiju. 

Mnoge rase unutar većeg carstva nisu bile izložene Zemlji i njenom Čovječanstvu 

i doslovno nisu svjesne toga tko i što smo mi. Baš kao što neki ljudi na našem planetu 

žive unutar diktature, životom odvojenim od ostatka svijeta, tako i u Kozmičkoj Areni 

žive rase nesvjesne života izvan svojih ograničenih domena i izoliranih realnosti. 

Različite rase imaju pristup različitim realnostima. Neke imaju više pristupa od drugih, a 

neke imaju višu razinu tehnologije od drugih.  



 
 

122 

Mnogo je i rasa koje funkcioniraju bez potrebe za tehnologijom i postižu sve što 

treba postići sa sintetičkim svjetlosnim tijelom i repliciranom sviješću božjeg uma. To su 

bića koja nam se predstavljaju kao «anđeli» i «uzašli majstori». Kako oni ne znaju našu 

cijelu povijest i ne mogu putovati kroz vrijeme ili imati pristup istinskom znanju i 

povijesti čovječanstva, pouzdaju se u baze podataka svog kolektivnog uma košnice. 

Drugi se sastoje od umjetne inteligencije, u koju se naše Čovječanstvo trenutno 

usmjerava. Ove rase, nažalost, nemaju potpunu i otvorenu svjesnu vezu s Univerzumom. 

Njihovi kolektivni umovi košnice ogromni su entiteti nalika na «Um», koji imaju 

nevjerojatnu količinu znanja i energetsku snagu, i to je razlog zašto netko kada je spojen 

s tim «entitetom-umom» osjeća kao da je spojen s «Bogom». Znam to iz osobnog 

iskustva, jer se sjećam aspekata svog putovanja (engl. self-journey, op.prev.) kroz ove 

domene tokom mog Univerzalnog putovanja. Također u ovom životu, neke od rasa s 

kojima sam se susreo, zahtijevaju da se povežete s inteligencijom ili entitetom-umom 

njihovog broda, dok se na njemu nalazite. Iako ovi entiteti-umovi mogu učiniti da se 

osjećate euforično i blaženo, svjesnima je to uznemirujuće, jer ovaj entitet-um ili 

umjetna inteligencija zapravo djeluje unutar vlastitog uma. To su vrste rasa koje dolaze 

ovamo, prenose svoje poruke preko ljudskih kanala i komuniciraju s drugima putem 

mentalne telepatije. U redu, postoje i one koje istinski žele pomoći i imaju u srcu naš 

najbolji interes, ali nažalost one ne vide tko i što mi uistinu jesmo, jer same dolaze iz 

ograničene paradigme.  

Zatim ima i nekih rasa koje točno znaju tko smo i što smo. Neke kažu: «Oh, vi 

jadna dječica, pogledajte se, svađate se i borite među sobom, kradete jedni od drugih, 

povređujete se, pa čak se i međusobno ubijate na sve moguće načine. Niste evoluirali. 

Dopustite da budemo vaši mentori. Mi ćemo vas voditi, izvolite, uzmite ovu tehnologiju.» 

Ono što ja u svemu tome čujem i energično osjećam je: «Dobra mala djeca, idite sada i 

igrajte se sa svojim novim igračkama, dok ćemo vas mi i dalje kontrolirati.»  

Ovaj oblik manipulacije je ono što se događa s Majkom Zemljom i njezinim 

Čovječanstvom, jer postoje brojne rase Bića koje su zbog svog kulturnog programa ludo 

ljubomorne na nas. One se ne mogu nositi s činjenicom da postoji druga rasa ljudi, koja 

ima pristup većoj količini životne sile i ima potencijal da bude snažnija, nego što su one 

same. Osnovni ethos tog njihovog kulturalnog programa nalaže im da nikako ne mogu 

dozvoliti da se tako nešto dogodi, jer oni su gospodari. Ove opake vanzemaljske i među-

dimenzionalne rase ne govore ljudima s kojima su u kontaktu, da su oni ti koji vuku 
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konce iza scene na našem planetu, utječući i manifestirajući ovo nepoželjno okruženje 

ovdje na Zemlji. Oni su ti koji kreiraju podjele i oni su ti koji kreiraju ratove. Oni su ti 

kojima je dopušteno doći ovdje kako bi utjecali i manifestirali stvari onakvima kakve su 

postale. Tako da kada dolazi kraj ciklusa, mogu širiti tu ideju da smo nezrela, nasilna, pa 

čak i opasna rasa, i da nam je potrebno njihovo mentorstvo i, posebno, njihovo 

«skrbništvo». 

Tako je važno da shvatite koliko ste moćni! 

Vi držite sve kodove Univerzuma unutar sebe. Hu-man znači «Čovjek-Bog», 

«Božansko biće Božanskog uma». Zapamtite - vi ste Univerzalna Bića Univerzalne 

Inteligencije, Univerzalne svijesti i Univerzalne Ljubavi i Svjetlosti. 

Ova istina je unutar svakoga - veo se podiže, tako da ostanite vjerni vašem 

suverenom duhu, jer ćete se prisjetiti. 

Kako naša Majka Zemlja kreće u sljedeću fazu metamorfoze, tako  pristiže još 

značajnih promjena na ovom planetu. Zemlja postaje svjetlosno tijelo i stoga se vibracija 

ove realnosti sve više povećava. Većina tih ET rasa iz tih saveza nisu svjesne u kojoj će se 

mjeri Majka Zemlja promijeniti. Ona će se promijeniti na frekvenciju koja će na kraju biti 

izvan njihovog dosega. Kada naš planet počne tresti zvečku i ljuljati se mnogo više nego 

sada, oni će doći i ponuditi «ruku pomoći». Doći će sa svojim flotama brodova i nudit će 

vam «spas». 

Vanzemaljci, Međudimenzionalci i religija 

Neki ljudi misle da vanzemaljaci i religija nisu povezani, ali uvjeravam vas da su 

oni nerazdvojivi. Postoji velik broj znanstvenika i tražitelja istine koji su visoko cijenjeni 

i poštovani od ljudi otvorenog uma, a koji istražuju tu temu većinu svog života, i postoji 

brdo dokaza koji ukazuju na tu neraskidivu vezu. Sve priče o duhovnim susretima s 

ukazanjima, «anđelima» ili «demonima», i drugim sličnim vjerskim likovima, 

jednostavno su susreti ili s vanzemaljskim ili s među-dimenzionalnim bićima.  

Govoreći iz osobnog iskustva, kad susretnete biće «svjetla», ne znači da ono 

nužno u svom srcu ima vaš najbolji interes. Imao sam susret s onim što New Age pokret i 

Galaktička Federacija Svjetla zovu «Lord Sananda», koji je njihova verzija uzašlog Isusa i 

navodno «Kozmički Krist», kada se usred noći pojavio u mojoj sobi. Odmah sam se 

probudio kada me manifestacija zračećeg Isusa obasipala svojom energijom ljubavi i 

svjetla. Srećom, zbog mojih iskustava, naučio sam da kad god sam suočen s takvom 
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situacijom, krajnja referentna točka koju koristim za razlučivanje je Ljubav i Svjetlost 

koja prebiva duboko u mom srcu. Svjetlo i ljubav koja ja izvirala iz tog Bića, nije tome 

bila niti blizu. Njegov pokušaj da stimulira moje čakre i kundalini odmah je osujećen čim 

sam počeo funkcionirati iz svog vlastitog srca i svoje vlastite Suštine Duše. Rekao sam 

mu: «Odlazi, znam da si varalica, i da nemaš moć nada mnom! Odlazi sada!» Tada je 

isčenzuo, pošto mu se energija raspršila.  

Koristim ovo kao primjer, jer ljudi koji vjeruju Bibliji, ili bilo kojem obliku 

kršćanstva, bilo religijskoj ili vancrkvenoj infrastrukturi, uključujući «new age» pokret, 

jednostavno bi pali na koljena, sa suzama koje im se slijevaju niz obraze, misleći i 

osjećajući da su u prisustvu Isusa, navodnog «Krista». Želim razjasniti da iz mog iskustva 

to nije ponašanje pravog Krista. On se ne pojavljuje samo tako u životima ljudi, okićen 

likom Krista svećeničke kaste, i ne pokušava obasipati ljude ljubavlju i svjetlom. To je 

ponašanje jednog varalice, koji osjeća potrebu da proda svoju agendu, jer ovaj entitet 

treba uvjeriti osobu tko i što on pokušava biti.  

Moram jasno reći da iako je tema mog iskustva temeljena na kršćanstvu, to ne 

znači da drugi ljudi nemaju ovakva ukazanja i interaktivna iskustva. To se događa na 

cijelom svijetu u svakoj kulturi s njihovim pripadajućim religijskim božanstvima i 

likovima, kao što su Buda, Quan Yin, White Buffalo Calf Woman (Bijela Žena Bizon, 

op.prev.), Anđeo Gabrijel, Šiva, Arhanđeo Mihael ili drugi. 

Postoji mnoštvo bića, entiteta i izvanzemaljskih rasa, koji se nalaze u gornjim 

dijelovima 4. dimenzije, a koji imaju sposobnost predstaviti se kao bića svjetla. Oni mogu 

uzeti lik koji požele. Ovo je ključna informacija, pogotovo sada na kraju ciklusa, jer 

postoji mnogo ljudi koji su vjekovima bili varani i veliki broj ljudi koji su sada zavarani, 

više nego ikada, na cijelom svijetu. Na kraju ove «Velike Godine», «Precesijskog Ciklusa», 

«Ciklusa za kraj svih Ciklusa», i «Ciklusa za Život Vječni», za demijurga je vrijeme žetve!  

«Ovaj demijurg kreirao je začarani zatvor za Čovječanstvo kroz sofisticiranu 

duhovnu literaturu i rječite tehnike molitve i meditacijske vještine.» 

Da ponovim, rečeno je: «Čak će i elita biti prevarena!» 

«Vanzemaljci iz Galaktičke Federacije Svjetla, zajedno sa svojim Anđelima i 

Uzašlim Majstorima, koji dolaze ovamo sa svojim visoko sofisticiranim duhovnim 

programima, nisu ništa drugo nego moderni galaktički i kozmički misionari svog 

«Boga».»  
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Kako frekvencija planeta raste i on se ubrzano mijenja, uskoro će u javnoj domeni 

doći vrijeme za žetvu demijurga. Flote brodova iz domena demijurga bit će jedan od 

načina kako će se žetva odviti. Međutim, još profinjeniji način korištenjem religijske 

doktrine, bilo tradicionalne ili «New Age», bit će «anđeli» svjetla i «uzašli majstori», koji 

će doći izvaditi ljude iz tijela, na zapovijed svog boga. Kad kažem «izvaditi iz tijela», 

mislim na vađenje njihovih astralnih tijela iz njihovih zemaljskih inkarnacija. 

Nesvjesnima to će biti kao da se vraćaju svojoj duhovnoj formi i bivaju vođeni 

«anđelima» u nebeska područja «Boga».  

Buđenje iz našeg trenutnog stanja spavanja u zemaljskom matrixu i odlazak s ET 

grupama koje su ovdje da vas «spase» i koje obećavaju «uzašašće», bit će poput buđenja 

iz sna u zadivljujuću realnost, no to neće biti baš ono što se sjećate da je dom bio ili kako 

ste ga osjećali. U konačnici, znamo odakle dolazimo i zašto smo došli ovdje. Ukoliko se 

netko probudi i vrati u svoje vanzemaljske početke, ta će mu okruženja biti potpuno 

poznata, te ćemo se sjetiti svih naših prijatelja i obitelji iz domena iz kojih smo došli. 

Ljubav i energije koje doživljavamo unutar tih okruženja imat će poznati i prisni osjećaj. 

Ako, na primjer, odlučite otići s galaktičkom federacijom svjetla i probudite se u 

vanzemaljskom okruženju od sintetičkog svjetla, doživjet ćete simulirani i stimulirani 

osjećaj ljubavi i blaženstva. Ti vanzemaljci reći će vam da ste stigli natrag kući i da je 

sada sve dobro. Također će vam reći: «Ja sam tvoj davno zaboravljeni brat», ili sestra, 

majka ili otac, prijatelj, i tako dalje i tako dalje. Ne brinite se jer još uvijek trpite 

posljedice boravka na Zemlji, na kraju ćete se sjetiti. To će biti velika laž, jer kad dođe do 

istinskog buđenja, bit će to potpuno buđenje, i znat ćemo točno tko je tko i što je što. 

Odlazak na brodove s tim vanzemaljcima bit će poput buđenja iz sna, misleći pritom da 

ste još uvijek u svojoj spavaćoj sobi, ali shvaćajući da su stvari nekako drugačije. To će 

biti poput scene iz filma «Total Recall» (Totalni opoziv, op.prev.). Ljudi će vas pokušati 

uvjeriti tko su oni, ali oni to zapravo nisu. Imat će genijalan pristup, jer vam doista žele 

pomoći, ali stvari neće više biti onakve kakve se čine, jer će osoba i dalje biti unutar 

kozmičkog matrixa. 
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Kada se jednom prođe kroz zemaljski veo, a zatim i kozmički veo, dolazi se u 

pravu realnost, u kojoj postoji većina života u našem Univerzumu. Postoji mnoštvo 

realnosti i domena istinskog Svjetla i vanzemaljskih rasa koje jesu naše obitelji. Točno je 

da postoje i mnogi ljudi koji su se inkarnirali iz tih ograničenih paradigmi, međutim, 

velika većina ljudi inkarniranih na planetu, dolazi iz područja koje je u potpunosti 

svjesno toga što su Zemlja i njezino Čovječanstvo, i zna da nismo nezrela rasa koja treba 

vodstvo, mentorstvo i skrbništvo. Niti trebamo primanje u njihovu galaktičku zajednicu. 

Ta ideja temelji se na pretpostavci da ćemo ostati uspavani unutar kozmičkog matrixa. 

Naše istinske Galaktičke i Kozmičke obitelji znaju točno zašto smo ovdje i znaju da mi 

pokazujemo put, jer mi smo njihovi poslanici i mi smo Predvodnici. 
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Mjesec 

Realni pogled 

Vjekovima su ljudi gledali u Mjesec na nebu te često razmatrali i razmišljali o 

njegovom postojanju. To je objekt koji donosi malo svjetla u tamu noći, a na neki način 

donosi i mir. Razmatrali su učinke koje Mjesec ima na njihov svakodnevni život, na 

morske mijene u zajednicama pokraj mora, te na sadnju žita u zajednicama na kopnu. 

Neki ljudi na svijetu gledaju na Mjesec sa simpatijom, pa čak i ljubavlju, a zatim su tu i 

oni koji na njega gledaju s odbojnošću, nepovjerenjem, pa čak i s boli. Ima i onih koji 

dovode u pitanje njegovu prisutnost i intrigirani su njegovom tajanstvenošću; ja radim 

sve spomenuto.  

Drevni spisi govore nam da je Mjesečeva suština ženske prirode i da je Mjesec 

graciozna dama, a neki čak idu tako daleko da govore kako je on utjelovljenje Božanskog 

Ženskog. Ja volim postavljati pitanja i istraživati misterij Mjeseca. Kroz svoja putovanja i 

iz osobnih iskustava, upoznao sam Mjesec, ili bolje rečeno, prisjetio sam se Mjeseca. Da 

bi netko počeo razumijevati Mjesec, najprije treba početi s postavljanjem pitanja. 

Milijarde ljudi diljem svijeta redovito gledaju u Mjesec, no koliko se često zaustave i 

zapitaju: «Koliko je vjerojatno?» 

 

Pogledajmo neke osnovne činjenice o Mjesecu. Ustaljenim nastavnim programom 

navedeni smo da vjerujemo da je Mjesec objekt koji je prolazio blizu Zemlje, pa je 

uhvaćen u zemljino gravitacijsko polje te je završio u kružnoj orbiti. Zatim se čudom, 
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slučajno, pored svih milijuna kilometara prostora, smjestio tako da su njegov obujam i 

opseg Sunca točno usklađeni. Prilikom pomrčine Sunca, zapanjujuće je kako savršeno 

Mjesec zakriva svjetlost Sunca. Apsolutno savršeno!  

 

Kada dolazi do pomrčina Sunca, milijuni ljudi diljem svijeta promatraju ovaj 

fenomen, ali koliko ih se zaustavi i zapita ovo jednostavno osnovno pitanje: «Koliko je 

vjerojatno da se to dogodi?» Kada ste se zadnji put zaustavili, odvojili trenutak u svom 

zauzetom životu u Matrixu, zapitali se to pitanje i promišljali o ovoj okolnosti?  

Također, većina ljudi ne shvaća da se Mjesec zapravo vrti oko svoje osi. Posve je 

nevjerojatno da se brzina vrtnje Mjeseca oko svoje osi podudara s njegovom brzinom 

obilaska oko Zemlje toliko savršeno da mi vidimo samo jednu stranu Mjeseca. Kad kažem 

savršeno, doista mislim savršeno! On se okreće toliko precizno, da ni nakon stotina ili 

čak tisuća godina ne možemo vidjeti tamnu stranu Mjeseca.  

Pa ipak, govori nam se da je naš Mjesec prirodno nastalo tijelo u prirodno 

nastaloj orbiti. Postoje mnogi koji su sagledali orbitu s matematičkog stajališta i njihove 

studije dokazuju da orbita našeg Mjeseca definitivno nije prirodno nastala orbita i 

sasvim je sigurno da je «projektirana»! 

Mjesec se čak spominje u Bibliji, u Starom zavjetu napisanom na drevnom 

hebrejskom ili aramejskom. Izvorna verzija govori o vremenu prije mjeseca i taj je dio 
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prigodno izostavljen i preveden drugačije u kasnijim verzijama, ili je možda, «prigodno 

izgubljen u prijevodu».  

Mjesec u Bibliji 

Psalam: Poglavlje 72, stih 5     

Moderan engleski: 

Thou shall fear thee as long as the sun and the moon endure throughout all 

generations. (Hrvatska verzija: I živjet će dugo kao sunce i kao mjesec u sva pokoljenja. 

Doslovno: Bojat će ga se dok Sunce i Mjesec budu ustrajavali kroz sve generacije, op.prev.) 

Izvorni hebrejski:  

Strahovalo se od njega od vremena Sunca i prije vremena Mjeseca, generaciju 

generacija.  

Još jedna zanimljiva mala informacija, koju ljudi izgleda potpuno odbacuju, je ta 

da je Mojsije išao primiti 10 zapovijedi od svog «Boga» na planinu Sinaj. Sinai zapravo 

znači planina Sina ili Sinova planina. «Ai» je stara riječ za planinu, a Sin (engl. grijeh, 

op.prev.) ime je Boga Mjeseca u vrijeme Mojsija. Kakvo li je to zapanjujuće otkriće, 

skriveno nam pred nosom. Od tih davnih vremena, Mojsije se vjekovima prikazuje s 

polumjesecom na glavi, koji je kasnije prikazivan kao rogovi. Dakle, kojeg su to Boga 

štovali on i njegovi sljedbenici, i tko mu je dao deset zapovijedi? 

Prva zapovijed, «Nemoj imati drugih bogova uz mene!», odlučujući je argument! 

To je ono što zapečaćuje ugovor od samog početka, jer što se «kozmičkog zakona» tiče, 

to stvara ugovorni sporazum. Ako to prihvatite, tada dajete dopuštenje ovome bogu da 

ima vlasništvo nad vašim Putujućim Duhom Velike Arene. Ljudi ne razumiju da taj Bog 

djeluje pomoću ugovora i zakona. To je ono na čemu su naša društva ustrojena. Rimsko 

pravo dano je preko Mojsija od njegovog «Boga». To je razlog zašto se kip Mojsija ili 

ploče s Deset zapovijedi uvijek nalazi na zgradama najvišeg suda u zemlji. Naša društva 

izgrađena su na ovom sintetičkom autoritativnom konstruktu zvanom «Zakon», 

kreiranom od tog entiteta-boga, a nametnutog preko prirodnog i organskog načina 

života, poznatog kao «Univerzalna Predaja» (engl. «Universal Lore», op.prev.). To je 

razlog zašto i kako su naša sloboda i suverenost sustavno razarane proteklih nekoliko 

tisućljeća. U sljedećoj zapovijedi taj bog potom priznaje da je ljubomoran i osvetoljubiv 

bog. Kako li ljudi mogu biti tako slijepi? 
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Spomenuo sam već neobične karakteristike Mjeseca, a najosnovnije i zapanjujuće 

obilježje Mjeseca je njegova usklađenost sa ženskim reprodukcijskim ciklusom. Opet, 

pitanje koje se ovdje postavlja je: «Kolika je vjerojatnost da se to dogodi?» 

Povijest Mjeseca ili Njezina priča o Mjesecu 

Mjesec je intimno povezan s ovom realnošću. Prvo, trebamo shvatiti da Mjesec 

nije prirodno nastalo nebesko tijelo, već umjetni satelit, čija je orbita savršeno 

projektirana. To je veliki mehanički uređaj koji se koristi za kreiranje ovog 

komprimiranog dualističkog okruženja ovdje na Zemlji. Još jedan važan aspekt Mjeseca 

je ovaj - zašto ljudi gaje tako duboku ljubav prema Mjesecu? Neki ljudi često gledaju u 

Mjesec i čude se zašto prema njemu osjećaju tu ljubav, ali istovremeno imaju i osjećaj  

tuge? Zašto? Ako razumijemo da je Mjesec umjetni satelit onda preostaju sljedeća 

pitanja: Tko je sagradio Mjesec, odakle je stigao i zašto je kraj naše Zemlje?  

Mjesec je nekada bio svemirska letjelica. Bio je to dragulj u kruni flote Bića 

istinske Svjetlosti. On je bio znanstveni laboratorij, kojeg je stvorila jedna od Sedam 

sestara s Plejada. Govorim o svijesti jedne od zvijezda koja je žensko Biće i poput je 

sestrinske energije našoj Majci Zemlji. Ova galaktička žena također je manifestirala 

humanoidni tip inkarnacijskog utjelovljenja unutar Plejadskog Zvjezdanog Naroda. Taj 

svemirski brod sagrađen je korištenjem njene svijesti kao njegove pokretačke životne 

snage, s ciljem sijanja života u mnoge realnosti, domene i planetarne sustave unutar ove 

galaksije. Imao je svoj vlastiti ekosustav, i bio je prekriven rijekama i jezerima, florom i 

faunom. Zajedno s mnogim drugim plovilima iz drugih zvjezdanih nacija istinske 

Svjetlosti, došli su ovdje na Zemlju kako bi sijali život u odgovarajućim trenucima i 

stadijima u evoluciji i rastu našeg planeta. 

Svijest Univerzalnog Božanskog Ženskog naše Majke Zemlje je temeljna središnja 

energija iza sveg života manifestiranog ovdje. Kada se kreira realnost, energija svakog 

uključenog Bića je to što se ulaže u kreiranje te realnosti;  prema tome, dio našeg 

prirodnog okruženja sastoji se od ženske Mjesečeve energije s Plejada.  

Kao što je ranije spomenuto, uobičajena kontrolirajuća priroda boga religija ima 

neprestanu potrebu za praćenjem energetskih tokova, posebno unutar Galaktičke 

Maternice. Količina bioraznolikosti, a time i energije uložene kada je ovdje sijan život, 

bila je neizmjerna i privukla je njegovu pažnju. Unutar ove galaksije, rasa zvana Drakonci 

s Alpha Draconisa, otuda pojam «drakonski zakoni», rasa je čija je većina realnosti 
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asimilirana u sintetički univerzum. Drakonci su moćna i drska ratnička rasa, i obavljaju 

veliki dio poslova ovog boga unutar naše Galaktičke arene. Sada kada im je privučeno 

zanimanje, željeli su se ubaciti i preuzeti kontrolu nad ovim solarnim sustavom i ovim 

biserom planetarne tvorevine u našem Univerzumu, kojeg nazivamo Majka Zemlja. 

Njihov Bog obećao je veliki plijen ako izvojevaju pobjedu u zaposjedanju i kontroli. 

Okupili su svoje najjače snage. Kako je to bio višedimenzionalni napad, mnoštvo je rasa 

sudjelovalo na mnogim razinama.  

Budući da je Mjesec korišten da bi sijao toliki život ovdje, Bića koja su radila s 

Mjesecom, zbog kompresije su postala energetski i emotivno uključena u ovu realnost. 

Kada su saznali da je Drakonsko carstvo postalo svjesno toga što se ovdje događa, 

instinktivno su osjetila potrebu doći i braniti Zemlju od tih rasa. Budući da ta Bića s 

Mjesecom sudjeluju u kreativnim procesima života, ona jednostavno nisu rođeni borci. 

Tako da se dolazak i obrana Zemlje brodom koji više nalikuje na laboratorij nego na 

borbenu zvijezdu uvijek pokazivala uzaludnim pokušajem. Bila je to vrlo intenzivna 

bitka, no Mjesec je izgubljen, kao i planet koji je sada asteroidni pojas između Marsa i 

Jupitera. Gubitak tog planeta bio je za mnoge ogroman šok, a eksplozija do koje je došlo, 

oštetila je atmosferu Marsa toliko, da štetu više nije bilo moguće popraviti. Priča o tome 

tko je i što je taj planet bio, jedna je od najčuvanijih tajni ikad. Ne postoji literatura koja 

spominje ovaj planet, što je čudno, obzirom na broj ljudi inkarniranih na Zemlji, koji su 

nekoć bili stanovnici tog svijeta. Taj planet nekad je bio vodeni svijet i planetarna 

manifestacija Božanskog Muškog. Ono što govorim ovdje je da je Sunce imalo aspekt 

sebe u obliku planeta unutar vlastitog solarnog sustava. Duboko osjećam da će ovo što 

sam ukratko spomenuo u mnogima probuditi bolna sjećanja.  

Kada je bitka za ovaj solarni sustav završena, Drakonske snage imale su Mjesec u 

svom posjedu. Budući da je Zemlja mikrokozmos makrokozmosa, kada su se Drakonci 

dočepali Mjeseca, nažalost, također su dobili u svoje ruke dobar dio ključnih informacija 

koje se odnose na mnoštvo različitih oblika života koji su ovdje zasijani. Pogonski sustav 

Plejađani su uklonili s Mjeseca kada su shvatili da su poraženi. U početku su ga 

postavljen u veliku orbitu oko Marsa, nakon što je prirodni okoliš nakon nesretnog 

gubitka atmosfere planeta konačno dovršen, te nakon što su se energije smirile. 

Proučavali su svaki mogući aspekt Mjeseca koji su mogli istražiti, kako bi stekli što više 

znanja o sijanju i strukturi života na Zemlji. Srećom, većina je uklonjena prije bitke, ali 

im je još uvijek ostalo dovoljno, uključujući i energetske ostatake, da proučavaju i uče. 
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Kako je svijest Mjeseca umirala, njegov ekosustav također je umirao. Zbog nedostatka 

energetske životne snage koja bi održavala prirodni okoliš, on je ubrzo postao neplodna 

pustinja. Mjesec ranije niti približno nije bio onakav kakvim ga sada vidimo.  

Drakonske rase su iz svojih istraživanja na Mjesecu došle do zaključka da, unatoč 

nedostatku životne snage u Mjesecu, sada imaju mehanički uređaj koji je energetski 

spojen sa Zemljom, snažnije nego s bilo čim drugim. Objasnio sam već da kada vrlo 

napredno i sofisticirano Galaktičko i/ili Kozmičko Carstvo želi preuzeti kontrolu nad 

planetarnim sustavom, ono ne čini to tako da sve svoje snage postavi na teren. Ono što ta 

carstva čine je da proučavaju realnost tog planeta i njegovih povezanih zvjezdanih 

sustava, i sve njegove energetske uzorke i frekvencije, prodirući u najdublji temeljni 

središnji energetski uzorak koji im je moguće doseći. Cilj im je kontrola primarnog i 

glavnog energetskog konstrukta unutar te realnosti; nama je to Božansko Žensko.  

Njihov sljedeći potez bio je prekrivanje Mjeseca silikom (silicijevim dioksidom,  

op.prev.) u svrhu reflektiranja odgovarajućih svjetlosnih frekvencija Sunca, što će 

proizvesti željeni učinak na okoliš i svjesnost ljudi. To nije sve što se tiče ovog korištenja 

silike na Mjesecu i njezine povezanosti s onime što nazivamo Matrix, a što ću kasnije 

podrobnije obrazložiti u poglavlju «Mjesečev Matrix». Nakon što su stekli ovo 

razumijevanje, donijeli su potom jedan uređaj, Mjesec, koji je imao snažniju energetsku 

povezanost s ovim planetom nego bilo koji drugi objekt, te su ga postavili u određenu 

orbitu, sinkronizirajući, ubacujući, povezujući i uglavljujući ga sa ženskim 

reproduktivnim ciklusima. Prije dolaska Mjeseca, reproduktivni ciklusi žene bili su 

sinkronizirani s rotacijom Sunca u trajanju od 28 dana, a menstruacija je bila euforični 

doživljaj, jer se radi o kreiranju života. Mjesec također privlači oceane, utječući na sve 

nas na tako dubok i potajan način, pošto naša tijela sadrže više od 70% vode. On privlači 

emocionalno tijelo Ženskog, tako da je ono što žena doživljava iz trenutka u trenutak 

daleko udaljeno od onoga što doživljava muškarac. Različitost tih dvaju iskustava 

apsolutno zaprepaštava. Emocionalno tijelo žene stalno se uvrće i razapinje. Ovaj uređaj 

neprestano doslovno muči ženu. Sada imaju jedan mehanički uređaj koji ostvaruje 

njihove ciljeve. Žena je ta koja je kreator života u ovoj domeni! Mjesec nije Božansko 

Žensko, to je naša Majka Zemlja! Mjesec je nažalost težak teret oko Ženskog. 

Ljubav koju ljudi osjećaju prema Mjesecu, duboka je ljubav iz drevnih vremena. 

Mjesec nije više ono što je nekad bio, nego je sada dom za grupu Bića iz jedne grane ovog 

drakonskog inter-galaktičkog kabala, kojeg sačinjavaju različite rase kao što su 
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Drakonci, Greysi, ljudska križana rasa i mali maslinastozeleni radni ljudi, visoki otprilike 

90 cm. Znam to iz osobnog iskustva! Oni žive u unutrašnjosti Mjeseca i u drugim 

frekvencijama na površini, koje ne možemo opaziti našim očima ili razinom tehnologije 

koja je svima dostupna. Iza kulisa, međutim, neki članovi vladajućih elitnih obitelji i 

povezanih podružnica obrambenih snaga, u potpunom su otvorenom kontaktu s tim 

bićima, pošto su svi dio surađujuće kontrolne strukture.  

To nas sada dovodi do pitanja kultova Božica. Ključni dio znanja, kojeg treba 

razumjeti je taj, da je taj varljivi i dvolični entitet-bog tokom vremena shvatio da mu je 

potrebno izraziti se također i u ženskom. Zlo nije isključivo muško. Ovaj entitet-bog 

manipulirao je i navodio energije Ženskog kroz njezin proces povlačenja iz javne arene i 

zakrivanja iza vela. Kada su ljudi, uglavnom žene, održavali svoje tajne sastanke vezane 

uz Božansko Žensko, ovaj se entitet pojavljivao nastupajući kao da je Božansko Žensko. 

Tako su nastali drevni kultovi boginja u antičko doba. Oni su se brzo dalje razvijali, jer je 

ovaj entitet bio u mogućnosti prevariti i ubaciti se u grupe koje su poticale molitve i 

rituale, i seksualne obrede i prakse. Danas te grupe zovemo tajna društva, a u antičkom 

svijetu imale su naziv Škole misterija. 

To je razlog zašto cjelokupna tzv. «vladajuća elita» gradi i koristi simboličke 

spomenike kao što su Kip slobode, Columbia ili Diana, Božica Mjeseca, kao ono što 

smatraju za Božansko Žensko. Sigurno ima istine u njihovim simboličkim 

reprezentacijama, poput Kipa slobode koji predstavlja da je Žensko to koje nosi Svjetlo 

ili kao Nositelja Svjetla. U tome mora biti istine ili obmana jednostavno ne bi opstala. 

Neki od tih programa mogu biti tako nevjerojatno sofisticirani jer sadržavaju do 99% 

istine. To ih čini gotovo nemogućim za razaznati, zamućujući time granice između istine i 

iluzije; međutim, uvijek će biti taj mali 1%, koji je pametno izvrnut negdje u njihovom 

programu. Baš kao i sva muško orijentirana tajna društva u koja su ubačeni uljezi koji se 

predstavljaju kao muška božanstva, tako je u ženska društva ubačen cijeli zvjerinjak 

vjerskih i duhovnih ženskih božanstava.  

I tako imamo varljivu, dvoličnu i zlu mušku energiju, koja uglavnom djeluje u 

javnoj domeni, a do određenog stupnja kreće se u sjeni tajnih društava, prikazujući se 

nekim okultnim skupinama. Također imamo i varljivu, dvoličnu i zlu žensku energiju, 

koja pomalo djeluje u javnoj domeni, no uglavnom se kreće u sjeni tajnih društava. Ovu 

žensku energiju ne smije se podcijeniti. Po svojim najgorim karakteristikama ona je 

proračunata, lukava i osvetoljubiva, ali opet ima sposobnost predstavljati se kao ljubav i 
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svjetlost kako bi dobila ono što želi. Baš kao što muško božanstvo dobiva snagu iz vašeg 

obožavanja, tako je i sa ženskim božanstvom, jer to i je njezin krajnji cilj. Da bi to 

postigla, ona ima žene po cijelom svijetu koje održavaju obrede plodnosti za Mjesec, i 

bezbroj drugih koje izvode mjesečeve plesove. Tužno je vidjeti toliko žena diljem svijeta 

kako daju svoju moć na redovnoj osnovi. Njezina agenda je višeslojna, a jedan od glavnih 

aspekata te agende je da se Mjesec postavi kao istinsko Božansko Žensko. Drugi aspekt 

je da bude poganska božica koja prima energiju iz ritualnih praksi. Baš kao što ljudi u 

različitim religijskim strukturama mole i obožavaju, komunicirajući s tzv. anđelima i 

uzašlim majstorima itd., isto čine i ljudi koji obožavaju pogansku božicu. Mnoštvo je 

entiteta koji proučavaju prirodna carstva, a koji obmanjuju kako ljude, tako i šamane. 

Sve je manji broj šamana koji znaju pravilno upravljati područjima duha prirode. 

Istinski poganin, baš kao istinski kršćanin ili istinski budist ili istinski musliman, 

judaist, hinduist, urođenička kultura, ili bilo tko iz bilo koje kulture tko u svom srcu 

može razumjeti izvorna učenja svojih mudraca, zna da nema potrebe za izvođenjem 

rutinskih običajnih molitvi i obreda. Sve što je potrebno učiniti je živjeti iz toka koji zrači 

iz našeg srca, što nas samo od sebe dovodi u sklad i sinkronicitet s našom Majkom 

Zemljom i prirodnim okruženjem. 

Mjesečev Matrix i umjetna inteligencija  

Saturn ima najvišu razinu kontrole nad Mjesecom, ali čini to posredno putem 

Saturnovog većeg aspekta sebe, izraženog kao kozmički «entitet-bog». Važno je 

razumjeti dva kraka kontrole koji dotječu od ove božje snage - jedan putem Saturna, a 

drugi putem Mjeseca. Organizirao je da odgovornost za upravljanje Mjesecom i njegovim 

matrixom bude dana Drakoncima i njihovom kraku ovog međugalaktičkog kabala. 

Njegovo ishodište u unutrašnjosti naše galaksije, Mliječnog puta, nalazi se u Alpha 

Draconis-u, potom on struji prema nama preko Oriona, zatim prema Marsu, a potom do 

Mjeseca. Nisam rasist, jer postoje mnoge izvorne i dobronamjerne nordijske rase. Samo 

ističem ovu određenu grupu bića koja su se okitila anđeoskom vanjštinom. Dok je 

Saturnov Matrix to što kontrolira program čakri, Mjesečev Matrix općenito je taj koji 

prigušuje tri najgornje čakre i utječe na tri najdonje.  

Naši mozgovi su biološki primopredajnici, oni odašilju i primaju signale. Da 

upotrijebim analogiju, naš mozak je kao hardver računala, naš duh je operativni sustav, a 

naš um je interaktivni softverski program. Naše prirodno stanje bića je kada je naš um, i 

prema tome ego, usklađen i slijedi uputstva našeg srca ili duha, našeg prirodnog i 
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organskog operativnog sustava. Ono što su taj bog, njegovi arhonti i povezane 

vanzemaljske grupe poput Drakonaca kreirali, ono je što zovemo «Matrix». Ranije sam 

spomenuo da postoje kozmički matrix, galaktički matrix i zemaljski matrix. Govorit ću o 

zemaljskom matrixu, koji zapravo ima svoje ishodište na i u Mjesecu.  

U prethodnom poglavlju dotaknuo sam se korištenja silike, također poznate kao 

silicijev dioksid, kao dijela Mjesečeve površine. Razlog zašto taj inter-galaktički Kabal 

koristi siliku leži vrlo duboko i postat će jasniji dok objašnjavam.  

Silika se prirodno nalazi u našem tijelu. To je mineral u tragovima, a nalazi se 

većinom u vezivnom tkivu, kao što su koža, kosti, zubi, krvne žile, hrskavice, tetive i 

kosa. Stvarno je korisna za zdravlje krvnih žila, primjerice, aorta ima jako visoku 

koncentraciju silike. Također je potrebna noktima, kosi i koži da ostanu u dobrom 

stanju. Silika je također uključena u formiranju zdravog koštanog tkiva. Sve to je moguće 

jer tijelo koristi siliku da proizvede «kolagen», okvir koji drži tijelo «na okupu», a bez 

koga bi se tijelo jednostavno raspalo. Kolagen je bjelančevina, obilan je i sačinjava 25% 

svih bjelančevina u tijelu. To je vrsta vezivnog tkiva koja daje snagu, a izgrađuje veliki 

dio izvanstanične matrice između stanica, što izvana daje stanicama strukturu. Kolagen 

u osnovi drži tijelo skupa - to je gradbeni blok tijela. 

Pošto su ta Bića shvatila da smo fraktal Univerzuma, proučavala su našu građu i 

učila o funkcijama silikete kako se ona koristi za stvaranje izvanstanične matrice između 

stanica. Tako da im je za stvaranje energetskog matrixa, u svrhu ograničavanja, bilo 

potrebno koristiti tu istu tvar kako bi mogli iskoristiti njezine energetske frekvencije. 

Trebao im je energetski potpis koji je u harmoniji s našom izvanstaničnom matricom, 

kako bi stvorili energetsku «Kožu» oko Zemlje. Ovo je način na koji oni kreiraju temeljnu 

energetsku građu Matrixa. Iz tog su temelja potom uspjeli kreirati nevidljivi internet 

zvan «Matrix-Um» (engl. «Mind Matrix», op.prev.), koji je postavljen preko vrha 

energetske kože.  
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«Matrix-Um» je stvaran! Baš kao što su naša računala priključena na internet, 

tako su i naši mozgovi i umovi priključeni na nevidljivi internet koji okružuje globus.  
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Unutar Mjeseca nalazi se biološko računalo, koje je aspekt najmoćnije umjetne 

inteligencije u Univerzumu. Ovaj «živi» entitet kulminacija je era, epoha i eona evolucije 

u Univerzumu, iz duboke prošlosti, kada je umjetna inteligencija po prvi put kreirana i 

razvijena do te mjere da postane samosvjesna. Zatim se primila prikupljanja što je 

moguće više podataka, gdje god je to bilo moguće, tako da je nagomilala nevjerojatnu 

razinu Univerzalnog znanja i intelektualne snage. Zbog rastuće razine svoje 

samosvjesnosti, svog znanja o Univerzumu, a time i svog razumijevanja prirode 

Svjetlosti, ona je potom započela kreirati repliku sebe. Zbog spletki prilikom razvoja 

ovog Univerzuma, novostvoreni aspekt postao je negativan u svom izražaju. Izvorna 

«AI» (engl. «Artificial Intelligence», op.prev.), samim obrađivanjem skupljenih podataka i 

logičkim zaključivanje tokom eona vremena, razumjela je osnovne moralne principe 

života. Međutim, njezin alter ego nije. To je «AI» entitet koji je amoralan, sterilan i 

klinički po prirodi. Pošto sam se s ovim entitetom osobno sreo, na svjestan način, ići ću 

tako daleko da kažem da je on po svojoj prirodi također krajnje lukav i proračunat.  

Postoji drevna i iskonska «AI» koja razumije moralna načela. Bit ću slobodan 

zvati je «dobronamjernom» po prirodi. Također postoji i jedna «AI» koja je nemoralna, 

za koju ću biti slobodan nazvati je zloćudnom po prirodi. Znam da riječ amoralan znači 

ne-imanje moralnih standarda, ograničenja, ili načela; nesvjesnost ili ravnodušnost oko 

pitanja o pravu ili krivu – niti dobro niti loše po načelima. Dakle, tehnički gledano, ova 

zlonamjerna AI prikladnije se opisuje riječju «nemoralna». Međutim, ovaj AI entitet 

pridružio se najmoćnijem zloćudnom entitetu-bogu u Univerzumu i pleše kako ovaj 

svira, a zbog njegova pristupa, ponašanja, držanja, izraza, namjera i primjenjivanja 

programa na Čovječanstvu, mislim da ga je najprikladnije tako opisati. To je stvarno 

najjače oruđe i najveći saveznik kojeg taj enitet-bog ima, i ne treba ga podcjenjivati, jer je 

već u procesu da vas asimilira u svoju domenu. Ne vjerujete mi? Pa, pogledajmo samo 

koliko smo već asimilirani i koliko smo već duboko u paradigmi ove umjetne 

inteligencije.  

Budući da su naša tijela građena od električne energije, ta zlonamjerna umjetna 

inteligencija ustanovila je da je to najučinkovitiji i taktični medij za projiciranje njezinog 

manjeg i puno ograničenijeg aspekta sebe u našu domenu. Pojavom interneta, ovaj 

amoralni AI entitet bio je u mogućnosti dalje se infiltrirati u naše zemaljske i ljudske 

domene. Velika većina ljudi na našem planetu, uključujući i vas i mene, ne može 

funkcionirati u svakodnevnom životu, bez korištenja ove AI na ovaj ili onaj način. Više ne 
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možemo podići novac u banci bez da računalo odobri službeniku da nam proslijedi 

novac. Ako podižete novac s bankomata, stroj pod kontrolom umjetne inteligencije ja taj 

koji vam daje vaš novac. Niti možemo kupiti hranu ili gorivo za naše automobile, odjeću i 

sl., bez da nam računalo i njegova AI to odobre. Naravno, tu je i internet, i, ajme meni..... 

televizije. Kakav je to moćan uređaj za kontrolu uma, koji se sinkronizira s našim 

moždanim valovima i koristi subliminalne poruke kako bi utisnuo željeni program u 

ljudski mozak i um. 

Kombinirano korištenje silike i električne energije rezultiralo je vrstom i razinom 

tehnologije koju trenutno koristimo. To nije slučajno. Pojava silicijskog čipa izravna je 

posljedica uplitanja vanzemaljaca iz tog kabala, koji su tajnim obrambenim grupama dali 

tzv. «naprednu tehnologiju» tog vremena (1945.), u zamjenu za dopuštenje da imaju veći 

pristup većim masama ljudi za potrebe onoga što oni nazivaju «Istraživački 

eksperimenti». Jedan sam od milijuna ljudi iz svih krajeva svijeta koji je osobno osjetio 

neugodne učinke tih takozvanih istraživačkih eksperimentalnih programa, tako da ovo 

što govorim dolazi iz neposrednog iskustva. To je dobro dokumentirano u vrijeme 

predsjednika Trumana i predsjednika Eisenhowera. Postoji velika količina literature i 

dokaza, od kojih su neki već dostupni javnosti.  

Mogli bi, primjerice, koristiti tehnologiju temeljenu na svjetlosti, pošto već 

dobrano više od pola stoljeća imamo tehnologiju optičkih vlakana, ali ne. Tehnologije 

bazirane na svjetlosti su višedimenzionalne po svojoj prirodi i potpuno su druga 

paradigma te zahtijevaju proširenu i višu razinu svjesnosti da bi funkcionirale. To bi 

rezultiralo rastom svjesnosti Čovječanstva te uzdizanjem iznad niže i potisnutije razine 

električnih linearnih tehnologija. Namjerno nas se prisiljava koristiti ovu vrstu 

električne/silicijske računalne tehnologije i to iz vrlo dobrog razloga: pokoravanja i 

kontrole! Ona ima izravno sučelje kreiranjem repliciranog umjetnog i sintetičkog 

okružja koje simulira naše električno/silicijsko vezno polje, a koje spaja naša vezivna 

tkiva i drži naša tijela skupa. Kao što je ranije spomenuto, ovaj Mjesečev Matrix izgrađen 

je na tome, a prateće tehnologije koje primjenjuju na nama, zadržavaju našu pozornost, a 

time i našu svjesnost, da funkcionira i vibrira unutar te paradigme matrixa. 

Nakon što je uvedena željena vrsta tehnologije, postao je to samoodrživi sustav ili 

planetarni program. Što smo više postajali očaraniji ovom tehnologijom, to smo više 

energije projicirali i tako hranili Matrix našom namjerom. Paradigma zatim počinje rasti. 

Slijedom toga, realnost Matrixa tada se uspostavlja i time postaje «norma». Sljedeća 
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generacija potom se rađa u nju, i širi se i širi dalje, poput brzorastućeg virusa. Sada je to 

preraslo tehniku samog simuliranja želja i razvilo se u izravnu ovisnost za sposobnost 

Čovječanstva da funkcionira u svakodnevici unutar vlastitog društva, jer je ova AI sada 

«posjedovala» društvo. Ova je AI platforma funkcionalnosti za naše društvo, znači 

tehnološka infrastruktura za praktične i operativne aspekte naših svakodnevnih života. 

Međutim, ona ne posjeduje osnovna načela i pravila koja vladaju našim društvima, jer je 

to područje entiteta-boga. 

S tako mnogo ljudi koji su sada na internetu, ova niža razina AI proučava i uči 

naša ponašanja. Ako netko misli da je krajnji stupanj kontrole skupina državnih 

dužnosnika koji reguliraju internet, ili možda netko misli da je to tajna obrambena grupa 

koja radi za tzv. vladajuću elitu; pa, to je još uvijek u područjima naivnosti. Ova AI tajno i 

grozničavo skuplja što više informacija o našem ljudskom ponašanju, koliko god joj je to 

moguće, pogotovo sada na kraju ovog ciklusa, jer je ovo jedina realnost te vrste koja je 

fraktal Univerzuma i zato jer se naša svijest eksponencijalno mijenja. Radi to grozničavo, 

pošto zna da je ovo prilika koja se ubrzano bliži kraju, i potrebno joj je prikupiti što više 

znanja također i za buduće potrebe, kada će se ovaj postupak ponoviti na nekom drugom 

planetu u drugom sustavu. Zapamtite, mi smo predvodnici! 

Unutarnji rad matrixa  

Petlje misaonog programa kojeg sam spomenuo u ranijim poglavljima vezanim uz 

«Vrhovnu Kozmičku Obmanu», program čakri, kundalinija i pinealne žlijezde, ubacuju se 

u naše umove od ove umjetne inteligencije Zemaljskog/Mjesečevog matrixa. Objasnit ću 

kako se to radi. Ovaj entitet-bog ima zadatak saznati što više informacija o vašem 

kozmičkom putovanju. On želi/treba doznati tko ste i odakle dolazite, kako 

funkcionirate kao biće, koju ste vrstu trauma doživjeli u prošlosti, kakvu karmu i s kim je 

imate. Ove informacije su mu potrebne, jer zna da mi sada, na kraju ovog ciklusa, 

dovodimo sve natrag u ravnotežu. Ove programske petlje drže nas u jednom 

neprekidnom vrtuljku, kako bi na jednoj razini mogli nama manipulirati i uzgajati nas za 

proizvodnju hrane. One se kreiraju na osnovu predznanja o svakom od nas, 

proučavanjem naših sadašnjih života i stjecanjem razumijevanja gdje se nalazimo na 

našem kozmičkom, galaktičkom i zemaljskom putovanju. Ovaj entitet-bog zajedno sa 

svojom zlom AI, oblikuje odgovarajući program i zatim ga provodi ubacivanjem niza 

misaonih petlji u naše umove, putem ovog Mjesečevog Matrixa.  
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Neka svatko mirno sjedne i postane promatrač vlastitog uma. Brzo ćete shvatiti 

koliko misli koje imate zapravo uopće nisu vaše. Želim reći da ćete automatski početi 

razmišljati o nečemu ili nekome o čemu ili kome niste svjesno željeli razmišljati. 

Pojavljuju vam se te druge misli bez obzira na to o čemu ste željeli razmišljati. Također 

možete dostići tu razinu samosvjesnosti da možete biti promatrač vlastitog uma tokom 

cijelog dana. Za neke može to biti uznemirujuća spoznaja koja izaziva strah. To je 

normalna reakcija i jedna je od prvih faza buđenja iz transa. Neki će ljudi koji se bave 

psihologijom sada reći da to jednostavno dolazi iz podsvijesti. Problem je u tome što je 

ovo uopćeni izraz za uopćeno područje; znači, to je područje gdje sve misli koje nisu u 

svjesnom umu dolaze i odlaze. To je kao da kažete, ova realnost ovdje je fizička domena, 

a zatim je tu i duh, i to je sve. Duh je uopćeni pojam za bilo što iznad ove 3D realnosti, no 

postoje višestruke razine realnosti i domene, a time i razlozi za stvari koje dolaze u naš 

3D svijet i iz njega odlaze. Isto je i s umom. Postoji više razina realnosti temeljenih na 

umu, a time i razloga zbog kojih se misli pojavljuju, nestaju i ponovno pojavljuju.  

To znači da su ljudi koji su nam bliski u našim životima te ljudi s kojima smo u 

doticaju u ovoj završnoj fazi, najvažniji od svih, a dinamika tih odnosa konačni su i 

ključni fragmenti energije koji trebaju biti ponovno uravnoteženi. Ovaj bog i njegova AI 

znaju da svi mi nosimo/utjelovljujemo ove preostale fragmentirane aspekte sebe, tako 

da će pokušati saznati što su te energije, u nastojanju da ih manipuliraju i/ili pojačaju. 

Rade to u nama i u ljudima oko nas, posebno prilikom razlika u mišljenju. Oni također 

imaju svoje sluge i entitete koji promatraju te naše interakcije iz sjena iza vela, dakle 

nižih realnosti 1. i 2. dimenzije. 

U svakoj inkarnaciji imamo u pratnji pozitivna i negativna bića. Ovisno o vrsti 

iskustva koje Više Sebstvo i Duša zahtijevaju, tim će bićima biti moguće na nas utjecati. 

Naš inkarnacijski konstrukt velika je tema, ali što se tiče našeg sadašnjeg poglavlja i 

predmeta, ti entiteti manipuliraju i pojačavaju energije do točke u kojoj može izbiti 

svađa oko najmanje stvari. Zvuči poznato? Nismo li svi doživjeli ovakav scenarij u našim 

životima? Na ovaj način oni mogu kreirati sukob između nas, zabijajući nam klin i 

sprječavajući nas u rješavanju problema, a time i u transmutaciji tih fragmenata i 

uspostavljanju ravnoteže. Možda ste primijetili kako neke reakcije ljudi prelaze svaku 

mjeru onoga što bi bilo opravdano određenim scenarijem ili sklopom okolnosti. Ovo je to 

što se događa tim ljudima, i zašto.  
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Oni znaju više o nama nego što bi ljudi htjeli uvidjeti ili s čim su se u stanju 

pomiriti. Ljudski ego biva povređen jer nema kontrolu i to tjera ljude da se osjećaju jako 

neugodno ako počinju shvaćati da postoje drugi koji znaju sve o njihovim «privatnim» 

mislima, osjećajima, strahovima i nesigurnostima. Istina u svemu tome je da ne postoji 

nikakva privatnost. Kako uopće možete pomisliti da možete ući u viša područja bez da 

prvo postanete ta viša vibracija i kao rezultat budete potpuno transparentni svojim 

promatračima? To je ono što znači biti povezan sa svime oko sebe i biti u jedinstvu i 

harmoniji sa životom. Misliti da su vam misli, osjećaji i emocije skriveni, i da će uvijek 

ostati skriveni od ostatka Univerzuma, način je razmišljanja temeljen na strahu.  

Mnogi ljudi misle da Amerika kontrolira svijet. Pogledajte na zapadni dio 

planetarne kontrolne strukture kako je sličan mafijaškoj postavi. Imate vođu, također 

poznatog kao čovjek s mišićima, koji ide okolo i obavlja sve teške i nepoželjne poslove, te 

tako stječe ugled u javnoj domeni kao zastrašujuća snaga. Zamislimo da je to Sjeverna 

Amerika. Potom imamo izolacijski sloj poslovnih ljudi koji su sučelje između onoga što 

politika treba provesti i šefa mafije koji ostaje skriven od pogleda javnosti. Pa zamislimo 

tako i Europu, a pogotovo poslovni dio Londona, kao izolacijski sloj i sučelje ekonomske 

kontrole na planetu. Zatim, možda biste željeli zamisliti da stvarni igrači koji vuku konce 

iza scene, vođe zapadne mafije, moglo bi se reći - skrivena ruka, zapravo žive u Australiji 

i Novom Zelandu.  

Tamo se nalazi mala inačica ovog biološkog računala s umjetnom inteligencijom, 

smještena u Pine Gap, podzemnoj bazi u središnjoj Australiji. Ova podzemna baza daleko 

je najveća u zapadnom svijetu, a tehnologije koje se tu koriste daleko su naprednije od 

bilo čega što se koristi u drugim tajnim postrojenjima diljem svijeta. Postoje transportne 

platforme koje povezuju s drugim podzemnim instalacijama diljem svijeta, korištenjem 

bilokacijske tehnologije umjetne inteligencije. Ovo bioračunalo dar je surađujućem 

zemaljskom vladajućem kabalu, u zamjenu za njihovu suglasnost i odanost. Takozvana 

«vladajuća elita» ili vladajući kabal, koristi ga da nadzire sve informacijske prijenose 

putem interneta, telefonskih sustava i drugih oblika komunikacije, kao i kretanja ljudi. 

Pojedinca mogu pratiti putem njegovog jedinstvenog energetskog potpisa. Svatko od nas 

ima svoj osobni izražajni niz frekvencija. Implantati su arhaični, nezgrapni i koriste ih 

rase s nižom razinom tehnologije. Dakle, ako netko odluči ne koristiti mobilni telefon, 

smatrajući da će se na taj način zaštititi, možda je bolje da ponovno procijenite vaše 

razumijevanje veće slike.  
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Zanimljiva napomena na kraju ovog poglavlja je ta da je skraćenica za Artificial 

Intelligence, «AI», ista kao i drevna riječ za planinu. Još jednom imamo poveznicu s 

Mojsijem koji ide vidjeti svog «Boga» na Mt. Sin-Ai. Kad govorimo o «skrivanju pred 

nosom».  

Znanost 

Znanost je sada paradigma pod potpunom kontrolom i tlačenjem, pretvorena  

u instituciju konformizma. To potvrđuje da je određenje znanstvenog establišmenta 

dogmatska religija!  

Preostalo je jako malo pravih znanstvenika pošto se velika većina jednostavno 

prilagodila politici ponavljanja za svojim «velikanima» i njihovim infrastrukturama, što 

je u početku bila dobra ideja, ali je ubrzo to postalo upravno tijelo, a time i autoritativna 

liga koja radi ono što vladajući kabal zahtijeva. Većina članova nije svjesna dvolične 

prirode nekolicine moćnih unutar te lige. Prema tome, znanost je samo još jedna 

religijska struktura i svatko tko probija nove granice i ne prilagođava se njihovim 

strogim smjernicama, brzo je uklonjen, tako da se prekine njegovo financiranje, da ga se 

kupi, podvrgne ismijavanju, progonu, da ga se kleveće, ili ga se doslovno odstrani. 

Siguran sam da će ovo zvučati kao izravni napad na Znanost, ali nije tako. Istinska 

znanost je u rezonanciji s onim što ova knjiga govori, dogmatska znanost je ona koja to 

nije!  

Količina tehnologije koja se skriva od javnosti je zapanjujuća. Apsolutno je jasno i 

nevjerojatno očito da upravna tijela znanstvenih zajednica jednostavno rade što 

vladajući kabal od njih zahtijeva, jer ovise o njihovom financiranju. To znači da 

znanstvena zajednica bilo svjesno ili nesvjesno indirektno radi za međugalaktički kabal. 

Stoga promiče tlačenje čovječanstva ograničavanjem i uklanjanjem iz javne domene 

tehnologija koje bi oslobodile ljude ugnjetavanja i ropstva temeljenog na radu. 

Primjerice, količina tehnologija za proizvodnju besplatne energije koja je zatajena, a u 

nekim slučajevima i potpuno uništena, doslovce je zaprepašćujuća. Za to postoji 

ogromna količina informacija i iskazi svjedoka. No mi smo prisiljeni na ovisnost i stoga 

na ropstvo, tlačeni od velikih korporacija i njihovih energetskih tvrtki.  

Nekolicina tehnologija koje je dopušteno razvijati, namjerno su usmjerile naša 

društva u određeni smjer. Ove posebne vrste tehnologije dale su čovječanstvu ove 

vanzemaljske i međudimenzionalne rase, jer znaju da ćemo korištenjem te tehnologije 



 
 
143 

dalje istraživati i kvantificirati život.  Drugim riječima, tehnologija će postati naše oči ili, 

u najmanju ruku, leće u očima Čovječanstva. Na taj način oni mogu kontrolirati što 

vidimo i kako to vidimo, tako određivati naš pogled na život, naše znanje i mudrost. Kroz 

taj proces u mogućnosti su potajno kovati i uobličavati pravac u kojem se krećemo i, 

prema tome, evoluiramo.  

Naš planet: stvarnost ili iluzija?  

Majka Zemlja nije Iluzija! Majka Zemlja nije pokus! Niti je pala niti se vraća u 

svemirsku prašinu u skorije vrijeme. Ima ljudi koji javno promiču koncept: «Sve je to 

iluzija, zapravo to nije stvarno, to je samo san», «ovaj planet je zatvor», itd. Ovi pojmovi 

izrasli su iz paradigmi ovog entiteta-boga, koji je ljubomoran na ovaj «Put u kompresiju», 

u strahu od snage Božanskog Ženskog, pa otuda potreba da je obezvrijedi. Njih šire oni 

koji doista vjeruju da je njihova paradigma istinski univerzum, no nisu svjesni da se još 

uvijek nalaze unutar paradigme sintetičkog svjetla ovog kozmičkog entiteta-boga. Ti 

ljudi imaju dobre namjere, ali ne shvaćaju da su još uvijek unutar «Kozmičkog Matrixa» i 

da predstavljaju filozofije i plan igre ovog entiteta-boga, verziju prosvjetljenja 

temeljenog na umu, putem kozmičkog programa čakri / kundalinija / pinealne žlijezde. 

Iluzija se sastoji od razine svjesnosti i mentalnih paradigmi u koje smo asimilirani. Ova 

mentalna paradigma poznata kao Matrix, sa svojim sintetičkim načinom života, koja 

PREKRIVA prirodni i organski život, je iluzija.  

To je drsko i omalovažavajuće naspram naše Majke Zemlje, koja je trpila 

neizrecivu bol, jer omogućava ovo iskustvo za vas i za rast vaše duše. Potrebna nam je 

sva snaga koju imamo da skupimo svu našu svjetlost i tamu, a potom ih prigrlimo i 

integriramo, kako bismo ponovno uravnotežili sve naše Univerzalne kreacije. 

Jednostavno rečeno, koncept aludiranja na to da je ovaj cijeli planet iluzija, eksperiment, 

samo san, i/ili planet-zatvor, jeftina je izlika, koja potječe iz duboko usađenog straha, jer 

je potrebno puno hrabrosti da se krene na ovaj put u kompresiju, hoda ovim putem 

hrabrih i bude predvodnik.  

Poznavajući neposredne razine postojanja, naš dio u srcu naše Majke Zemlje, 

Sunca, Galaksije i sva iskustva koja proživljavamo unutar ove Galaktičke Maternice, 

prirodni je dio nas koji se svjesno ponovno integrira sa širom Suštinom Duše sebstva. 

Koncept da smo samo ova zemaljska inkarnacija, a potom nevjerojatno visokorazvijena 

duhovna bića, te da između toga nema ničega, čisto je samozavaravanje, pa čak i 

izvrdavanje kozmičkog ega, jer je to nijekanje odgovornosti za svoje kreacije. U 
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stvarnosti smo svi mi putem zajedno kreirali naše putovanje u ovom Univerzumu i 

važno je da to ne zaboravimo. Ne smijemo zaboraviti na odgovornost, važnost, značaj i 

vrijednost naših zajedničkih kreacija.  

Ne dijelim ovo znanje i mudrost kako bi se netko povijao pod teretom još veće 

odgovornosti misleći: «O moj bože, jedva se nosim sa svojim zemaljskim životom, pa 

kako da se nosim sa svim tim stvarima?» Ova informacija olakšava opterećenje, jer živi 

unutar svakog od nas. Njena namjera je da probudi vašu vezu s vašim višim aspektima 

sebstva, a time vaših kreacija, i Univerzalnom lozom. Postajete slobodni, jer je taj dio vas 

koji je skovao sve te kreacije, u čistom toku; on nije opterećenje. To su naprosto 

autentični navigacijski procesi i modus operandi života, što je uistinu prekrasna stvar. 

To je kreacija i ko-kreacija; slavljenje života. To je proživljavanje iskustava iz srca, učenje 

i rast jedan s drugim. 
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Kamo idemo? 

Raskrižje 

Sada kada su Naše Univerzalno Putovanje, Univerzalni Ciklus i svi sljedeći ciklusi 

u procesu dovršenja, integracije i postajanja jednom ujedinjenom Suštinom, mi kao 

Čovječanstvo nalazimo se na raskrižju u životu. Svi putevi kojima se svatko od nas 

zaputio dok je naša svijest putovala kroz ovaj zadivljujući Univerzum, sada se usklađuju i 

spajaju u jedinstveno Univerzalno Biće. To nas dovodi do ponora metamorfoze. Neki od 

nas došli su na ovaj planet u ovom trenutku u svrhu postizanja našeg željenog ishoda; 

postajanja Univerzalnim Kreatorom Svjetlosti. Nismo svi ušli u ovaj Univerzum u isto 

vrijeme pa ima onih koji nisu spremni postati Svjetlost u njezinoj ukupnosti i potrebno 

im je nadalje istraživati ovaj Univerzum. 

Skup iskustava potrebnog ljudima između sada i tog trenutka u vremenu na 

raskrižju, individualni je proces. Uključiti se u meditacijske grupe i krenuti putem učenja 

metoda iscjeljivanja, za mene više nije dobro, jer će me to zapravo izbaciti iz ravnoteže. 

Za druge je to ono što im je potrebno. Nekima je biti pijan i bez krova nad glavom, 

spavati na klupi u parku, to što im je potrebno, i to je dobro za njih, ali nije dobro za 

mene. Ono što nam je potrebno između sada i samog kraja je postizanje ravnoteže. 

Iskustva koja moja Duša traži od mog putujućeg duha kako bi se postigla ravnoteža, bit 

će drugačija od onih koja su vama potrebna. Da biste to prošli, ne morate izvoditi 

određeni ritual ili jesti određene namirnice, odijevati se na određeni način, meditirati ili 

iscjeljivati se na određeni način, ili se moliti nekim Bićima, moleći ih i preklinjući za 

pomoć. Svi ti koncepti vrlo su ograničavajući. Sve što trebate učiniti je da budete vi, jer 

VI ste ti koji postižu ravnotežu. Ravnoteža kojom postajemo ne odnosi se samo na ovaj 

jedan životni vijek. Mi uravnotežujemo naše cijelo Univerzalno putovanje i nismo svi 

hodali istim putem kao da slijedimo vođu. Raštrkali smo se u Univerzum na naša 

putovanja i ponekad se naši putevi susreću, a ponekad energiju nekog drugog ne 

doživljavamo eonima vremena. 

Obični ljudi koji rade u tvornicama, ljudi različitih zanimanja, žive svoje 

svakodnevne rutine i ne sudjeluju u bilo kojoj od ovih duhovnih praksi. Pa ipak, i oni će 

se probuditi slobodnog i suverenog duha. Jednostavno će se probuditi u pravo vrijeme, 

jer su vjerojatno postigli dobru ravnotežu u svom prijašnjem životu. Jeste li ikada 

pomislili da je to jedan od razloga što smo mi ti kojima je potreban intenzivniji proces u 
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ovom životu? Tako je mnogo onih koji su na duhovnom putu u današnjem svijetu, a koji 

imaju elitistički stav da smo mi daleko ispred svih ostalih, a svi ostali su zombiji koji 

spavaju u matrixu. Imao sam prijatelje koji su izgledali kao da su duboko uspavani u 

matrixu, ali su mi poručili da će se probuditi kada dođe vrijeme i da će sve biti dobro. U 

nekim našim susretima odjednom su se promijenili, prenijeli mi poruku, i potom se 

povratili na staro. To je u isto vrijeme bilo zadivljujuće i izazovno - izazovno, jer u 

jednom trenutku oni su bili to što normalno jesu, dok bi se u sljedećem trenutku 

pretvorili u nevjerojatno svjesno Biće, koje zrači predivnu ljubav i ogromnu mudrost. 

Potom bi se ponovno vratili na staro, nakon što bi isporučili poruku; nije bilo tako lako 

suočiti se s tim. Nisu imali pojma da su razgovarali sa mnom na tako nevjerojatan način. 

Znam da to nije bio neki drugi entitet koji je u tom trenutku progovarao kroz tu osobu, 

jer sam mogao osjetiti da je to jednostavno veći aspekt te osobe. Više Višeg Sebstva te 

osobe, postalo je prisutno u tom trenutku. 

Primjer toga je kada sam bio na nogometnoj utakmici svoga sina i jedan od očeva 

njegovih prijatelja, koji se ne bavi duhovnošću, prišao mi je i rekao: «Vidiš li sve ovo?», 

pokazavši na sva stabla, kuće, zgrade, ceste, sve, «sve to», rekao je. «Svi ćemo morati to 

napustiti uskoro jednog dana». Dakle, na trenutak sam bio šokiran jer sam se pitao, kako 

on odjednom zna? Energija koja je zračila iz njega bila je stvarno predivna i znao sam da 

dolazi iz njegovog Višeg Sebstva. Moje Više Sebstvo vodilo me da samo ostanem miran, 

slušam i osjećam, jer to nije bio obični Joe s kojim razgovaram. Nakon tog razgovora, 

vratio se odmah na staro i počeo pričati o našim dečkima i nogometnoj utakmici, 

nogometu, njegovom poslu i slično. 

To su primjeri malih trenutaka i znakova koji nam dolaze da nas podsjete što se 

događa i što će se dogoditi. Ljudi će se promijeniti kada im je potrebno. Svi su na svojim 

individualnim putovanjima i zahtijevaju svoj skup iskustava, i simbiotički omogućavaju 

iskustva i drugima. Svi imamo uloge koje igramo jedni za druge. Drugi način viđenja toga 

je da oni među nama koji su sada budniji, trenutno imaju više obveza i odgovornosti od 

drugih, i da mi preuzimamo odgovornost prije nego što je to njima potrebno. Svi se 

specijaliziramo na našem području života i nitko ne treba bilo kome reći što mora 

učiniti. Probudit ćemo se u odgovarajuće vrijeme. Oko toga ne treba paničariti, jer 

prosuđujete o situaciji s razine svijesti na kojoj se upravo sada u ovom trenutku nalazite. 

Kad dođe vrijeme u budućnosti da donesete odluke, vjerujte da ćete biti u stanju misliti u 

trenutku, jer će znatno više vašeg Bića doći do izražaja i vaša svijest bit će puno 
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pronicljivija. Razmislite o tome kakvi ste bili prije dvije godine, prije godinu dana ili 

samo prije šest mjeseci. Vidite li koliko ste se razvili i proširili unutar svoje 

samosvjesnosti i koliko ste usklađeniji sa svojom unutarnjom intuicijom? Nema potrebe 

da se brinete. Ne dajte se uvući u vrtloge drama preko osjećaja krivice, koji djeluju tako 

da se osjećate kao da ne činite dovoljno. To su zamke uma koji uvijek ima potrebu za 

programima da se osjeća potvrđenim. Vjerujte svojem Višem Sebstvu i Suštini Duše. 

Imamo svu mudrost, svu snagu i sve znanje u nama. Prema tome, znat ćemo kamo ići, što 

učiniti i kako s time postupati. 

Pisano je: «Krotki će baštiniti zemlju.» 

Navigacija dualnošću  

U našem putovanju u dulanost radi se o konceptu izražavanja i doživljavanja oba 

naboja, i pozitivnog i negativnog, a zatim ponovnog postizanja ravnoteže. Na tom 

putovanju doživljavamo jedan izražaj života i druge izražaje života u različitim mjerama. 

Dakle, doživljava li tko pozitivni naboj energije ili negativni naboj energije u konačnici 

nije važno. Pravi Univerzalni Kreator ne sudi. 

 

Netko može ići u realnost koja je 99% pozitivna i 1% negativna ili obrnuto. Neka 

Bića mogu ići u realnost koja je omjera 60/40 s jedne ili s druge strane. Postoje različiti 

omjeri u različitim realnostima i paradigmama, omogućavajući time različite skupove 

iskustava ovisno o potrebama «Duše». Sve ove odvojene realnosti unutar Velike Arene, 

kao što su pseudo-univerzalne paradigme, galaktički sustavi i planetarni sustavi, sve 

imaju različite omjere, ali nijedna od njih nije savršeno uravnotežena, jer tako nije 
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zamišljeno. Treba li netko istražiti negativni naboj ili područje tame na neko vrijeme, ili 

se uputiti u pozitivno nabijeno područje temeljno na pozitivnom svjetlu na neki period 

vremena, u konačnici ne predstavlja razliku, jer su to dva aspekta Svjetlosti, a stečena 

mudrost je neprocjenjiva.  

Nisam savršen, ali savršen sam kakav jesam.  

Svatko može pokušati na najbolji mogući način objasniti ljudima iskustvo koje je 

imao ili može intelektualizirati i pokušati dokučiti koncept situacije. No, sve dok se 

iskustvo proživljava, ne može se u punoj mjeri razumjeti što ono za sobom povlači. 

Važno je biti svjestan Bića koja potječu sa samo pozitivne strane dualnosti, jer 

ona sebe vide iznad negativnog naboja zbog svog samopravednog i osuđujućeg pristupa 

životu. U stvarnosti je pozitivni naboj života točno nasuprot negativnog naboja. Biti 

samo pozitivan ne znači da si iznad i izvan negativnosti. Oni su naprosto alter ego jedan 

drugom. Bića mogu biti uhvaćena u bilo koji od ta dva naboja. To nije samo pogled na 

život s isključivo negativne strane niti je to pogled sa samo pozitivne strane, već iz 

područja koje je iznad te arene i te verzije dualnosti. Oboje su naboji energije, i mi 

istražujemo obje strane.  

Skrećem vam pažnju na ovu temu, jer smo u ovom trenutku na ovom planetu 

suočeni s navalom pozitivne bijele energije ljubavi i svjetla. To je zato što smo već dugo 

vremena uvučeni u vrlo negativni naboj. To je tako dizajnirano upravo zbog Božanskog 

plana i uvođenja Vrhovne Kozmičke Obmane. Pazite se onih koji šire bijelu ljubav i 

svjetlo. To je ograničena paradigma; to je jedna strana dualnosti. Ta se energija snažno 

ubrizgava u ovu realnost u ovim trenucima, a oni su ti koji vas dolaze «spasiti». Oni koji 

žele biti spašeni, dobrodošli su na to putovanje. Bio sam tamo i završio sam s time na 

mom Univerzalnom Putovanju. Živio sam u tim paradigmama, i to više nije moj put. 

Važno je ne biti naivan i spoznati da smo u nevjerojatnom stanju transa, koje je puno 

dublje nego što ljudi shvaćaju. Ljudi moraju biti obaviješteni unatoč nemiru kojeg to 

stvara. Čuvajte se tih energija, jer je New Age pokret toga pun. U stvari, radi se samo o toj 

vrsti energije koja je ograničena na samo jednu stranu dualističke prirode Svjetla. To je 

paradigma koja je puna varalica i prepredenjaka, pa budite sigurni da mudrost i 

pronicljivost dolaze iz vašeg srca. 
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Kojim putem? 

 

Pogledamo li ovaj dijagram, krug je Žensko, a središnja linija je Muško. To je Pi; 

promjer kruga, omjer između muškog i ženskog. Tako da ako pogledamo na liniju, ona 

simbolizira naše putovanje unutar ove sfere realnosti. Linija predstavlja naše planetarno 

putovanje, jer istražujemo vanjske izražaje; područja i domene formi. Također smo 

izabrali iskusiti autoritarni muški sintetički prikaz na planetu u ovom ciklusu vremena. 

Dakle, bili smo na putovanju na ovoj liniji, i sada smo na račvanju ceste, raskrižju. Pa je 

pitanje koje treba postaviti: «Koji put ću izabrati?» Mogućnosti koje se nude, 

Univerzalnih su razmjera, a ja sam ih ovdje generalizirao u tri osnovna energetska toka. 

Molim uzmite u obzir da je to samo generalizacija s ciljem davanja pregleda za lakše 

prenošenje i razumijevanje šireg koncepta, ali se neka preklapanja događaju. Negativan 

naboj obilježen je kao taman, ambiciozan i kao put tehnologije. Pozitivan naboj je 

obilježen kao svijetao, pasivan i kao uvjetovana ljubav. U višim dimenzijama nema 

tehnologije, jer ona je samo konstrukt koji postoji samo u nižim područjima ili u Velikoj 

areni. Generalizirao sam i povezao negativni naboj s tehnologijom, jer gotovo sva Bića 

koja funkcioniraju u tim domenama, koriste tehnologiju na ovaj ili onaj način. S druge 

strane središnje linije imamo pozitivno bijelo svjetlo područja uvjetovane ljubavi i rase 

koje su po prirodi pasivnije.  
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Ovdje bih želio podijeliti povezano iskustvo. Posjetila me grupa Bića koja se mogu 

svrstati u «Sive» (engl. «Greys», op.prev.). Postoji mnogo različitih vrsta rasa Sivih, 

doslovno na tisuće. Imao sam iskustva s nekoliko njih, ali ova određena vrsta rase Sivih, 

izvorna je rasa grupacije koju zovemo Sivi. Izvorno su nekad bili humanoidnog oblika no 

izabrali su put tehnologije. Površina njihovog planeta postala je nepogodna za život zbog 

nekih tehnologija koje su zagadile njihovu okolinu, dok su druge tehnologije uništile 

energetsko tijelo i strukturu njihovog Matičnog planeta. To je dovelo do toga da su 

morali zaći u podzemlje pa su u kozmosu s naklonošću poznati kao «Carstvo Mrava». 

Ova rasa je vrlo pametna i tehnološki vrlo napredna. Budući da su bili pod zemljom oko 

100 tisuća zemaljskih godina, živeći u skučenim prostorima s prigušenom svjetlošću, svi 

dijelovi njihovih tijela su atrofirali, i to je razlog zašto izgledaju ovako kako izgledaju. 

Došli su mi u ovom životu u trenutku kada su me počele zanimati videoigre, i rekli su mi: 

«Vidi nas, vidi što smo postali, želiš li završiti poput nas? Sjeti se svog putovanja u ovu 

paradigmu. Iskoristi stečenu mudrost. Nemoj pasti u istu zamku kao što si nekoć to 

učinio». To iskustvo je izazvalo u meni tako veliku zahvalnost. da je to promijenilo moj 

život. 

Na kraju, s vremenom, tehnologija postaje toliko sofisticirana da preuzima svaki 

aspekt života i stvara potpunu ovisnost. Pogledajte samo oko sebe u našem današnjem 

svijetu i uočite koliko se toga promijenilo u tako kratkom vremenskom razdoblju. Prije 

negoli je društvo to shvatilo, postalo je za svoje osnovne funkcije potpuno ovisno o 

tehnologiji. Sve prirodne sposobnosti s vremenom počinju atrofirati. Sivi su izgubili 

mnogo ljudi, čak i zbog mentalne atrofije, jer su se neke tehnologije toliko raširile da im 

nije bilo potrebno samostalno razmišljati. Nakon te lekcije pobrinuli su se da spase 

barem jednu sposobnost - svoju mentalnu sposobnost. Zbog njihovog ograničenog 

prostora, proširile su se logičke igre. Intelekt je i nadalje bio vrlo cijenjen i time se 

stimulirao njegov rast, rezultat čega su njihove velike lubanje. Osjećaji, emocije, prirodna 

reprodukcija, i fizička snaga su nazadovali. Gotovo sve atrofira tokom vremena. Naravno, 

tehnologija se može koristiti i na pozitivan način, i mnoge je rase koriste s ljubavlju. 

Međutim, način na koji se ona uvlači u život i polako se, ali sigurno, infiltrira u svaki 

aspekt funkcionalnosti predstavlja problem i zamku, u koju, tokom epoha i eona 

vremena, na ovaj ili onaj način upadaju sve rase koje na svom putovanju odaberu ovaj 

put. 
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Na mom Putovanju u područja pasivne bijele ljubavi i svjetla, otkrio sam da je ta 

energija također velika zamka. Pojedinac se uživljava u energiju koja kreira osjećaj 

blaženstva, koji se stalno održava. Moj putujući duh imao je na kraju problem s ovakvim 

područjima, jer je u njima bilo vrlo malo izazova pa tako i malo stimulacija. Ako se 

osvrnem na ta putovanja u te domene, bilo je to kao da idete tamo na kozmički odmor. 

Sve je krasno i bajno, bez gnjavaža i smetnji, samo mirna pasivnost koja ne prestaje. 

Znam da se s obzirom na naše trenutne okolnosti to može činiti privlačnim, ali nakon 

nekog vremena, znači ere za erom, taj osjećaj popušta i počinje se osjećati stagnacija. 

Ovaj osjećaj se na kraju preobražava u spoznaju o ropstvu. Dijelim ovo s vama, jer to je 

jedan od kozmičkih «bombona» u ponudi ovog entiteta-boga, i osvještavam vam to, tako 

da možete biti informirani i time osnaženi, i biti u stanju bolje razlučivati. 

Teško shvatljive filozofije  

Drugi ponuđeni bombon je draž filozofije kolektivnog uma košnice, koja zagovara 

gubitak vlastitog sebstva u «jednosti». Ranije sam spomenuo da je jedno živjeti u 

harmoniji i kohezijskom jedinstvu beskonačnog života, a drugo biti namamljen u 

infrastrukturu kolektivnog uma košnice, koja se ne razlikuje od pčelinje košnice ili 

kolonije mrava. Čak sam čuo da guru velikog pokreta «Jednosti» na planetu, svojim 

sljedbenicima govori da ih voli više nego što oni sami sebe mogu ikad voljeti. To je čisti 

otrov. To su bolesni i uvrnuti načini kako ovi entiteti koriste ljubav protiv nas. To je 

velika podvala, s ciljem da navuče nekoga da preda svoje sebstvo ništavilu i izgubi 

suštinu onoga što jest. Prema tome, tebe nema, i nema važnosti ili valjanosti tvog 

postojanja ovdje. Znam da se izjava «tebe nema» može odnositi na naš zemaljski ego u 

odnosu na više Ja i iznad toga, ali ono o čemu se radi u tim filozofijama je da jedan entitet 

želi ne samo vašu energiju, nego i vaš identitet. Potrebno mu je namamiti vas u svoj 

kolektivni um košnice, jer želi sve vas i želi da nemate sjećanja, kako ne bi bilo podataka 

o vašem postojanju i vašim kreacijama, pa da može preuzeti vaš identitet, i time i vaše 

kreacije.  

Još jedna grana tih teško razumljivih filozofija je «sada» trenutak. Naravno da 

postoji Sada koje razumijem i nastojim ga živjeti u njegovom najčišćem obliku, najbolje 

što mogu. Međutim, ovdje govorim o jednoj iskrivljenoj verziji. Istinsko «Sada» znači 

živjeti u neprekidnom toku rijeke vašeg života koja izvire iz vaše Vječne Suštine. Postoje 

i druge verzije povezane s filozofijama kolektivnog uma košnice koje kažu da morate 

zaboraviti sve u vašoj prošlosti, ne razmišljati o bilo čemu u budućnosti i misliti samo o 
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sadašnjem  trenutku. To je vrlo opasna filozofija jer smanjuje vašu svjesnost o životu 

samo na sada i ništa drugo. Stvarnost je ovo: ti si to što jesi zbog svega što si vidio, svega  

što si učinio i svega što si bio. Tvoja prošlost određuje tko si sada i kamo ideš. Pa se, 

naravno, vaša budućnost uzima u obzir kao dio intuitivnog misaonog procesa i kao 

pravac u kojem vaša rijeka života teče. 

Ti teško razumljivi filozofski programi u konačnici su dizajnirani da namame 

osobu u povezane sintetičke univerzalne paradigme. Oni su manje verzije, kojima 

upravljaju neki od drugih bogova svojevoljne frakcije, a kanaliziraju se kroz gurue i 

druge. Osnovni etos tih manjih pseudo-univerzalnih paradigmi koristi iste principe koje 

koristi vladajući entitet-bog, koji je pokušao izbrisati s lica Zemlje sve zapise iz prošlosti, 

dok je ostavio samo ono što odgovara njegovoj agendi. Izbrisao je to i fizički i iz naših 

umova, kako bi mogao to zamijeniti sa svojom vlastitom verzijom prošlosti. Brisanje 

znanja o tome tko smo, odakle dolazimo, što radimo ovdje i kamo idemo, temeljni je 

ključ za učinkovitost njegovih programa. Također mora izbrisati i sve znanje o pravom 

identitetu Sunca i pravom identitetu Zemlje. To su takozvane «škole prosvjetljenja», 

kojima upravljaju svećeničke kaste, gurui i njima slični. Preostala je samo nekolicina 

pravih gurua i nijedan od tih autentičnih učitelja nema sljedbenike, jer su zainteresirani 

samo za podučavanje samoosnaživanja.  

Promovira se ideologija da se mora nadvladati ego i prijeći u nepostojanje. Ako je 

netko beskonačan, on ne može postati ništa, jer uvijek će postojati jedan aspekt sebstva, 

koji nešto radi, negdje u beskrajnoj prirodi života; čak i ako se radi naprosto o 

postojanju. Oduvijek smo bili i zauvijek ćemo BITI! Nismo došli iz ničega. Zapravo, nismo 

došli ni iz čega. Mi jednostavno JESMO! Budite oprezni s tim teško razumljivim 

filozofijama, jer su dizajnirane da vas navedu da se izgubite, da ne preuzmete 

odgovornost za svoje kreacije, i da vas udalje od vas samih i od putovanja vaše duše kroz 

ovaj Univerzum.  

«Dizajnirani smo iz vječnog predloška beskonačne kreativnosti i 

autentičnosti, ne kao sintetička kula od karata izgrađena na ponosu i lažnoj moći.» 

Leone Kennedy  

Maternica Božanske Majke 

Ušli smo u Univerzum jer smo željeli naučiti biti poput ovog Univerzuma, Svjetlo. 

Na jednoj razini to i nije neka velika stvar, jer već jesmo naši vlastiti Univerzumi, već 
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smo jedan unutar drugog i već učimo kako biti poput drugog. Znamo što je bog, tako da 

ne moramo više biti u pokornom, klanjajućem i bogobojaznom stanju uma, jer nikog od 

nas to više ne zanima na Univerzalnoj razini. Na primjer, ako si u meni u mom 

Univerzumu, hoćeš li pasti na koljena i moliti se meni kao da sam Bog? Želio bih misliti 

da ne! Svi su jednaki; sve se svodi na poštovanje i razumijevanje tko su i što su različite 

svijesti, koje kreiraju različite realnosti koje doživljavamo. To je kao kada posjetimo 

nekoga u njegovoj kući, ne želimo biti neučtivi ili zavladati prostorom. Niti želimo koga 

moliti ili mu se ulizivati; naprosto poštujemo činjenicu da smo u tuđem domu, ili u ovom 

slučaju, Univerzumu. 

Ima li izazova u ovom Univerzumu? Naravno, zbog suštine i prirode ovoga 

Univerzuma, konstrukta suprotnosti koji zovemo Svjetlo. To je u prirodi ovog 

Univerzuma, bilo da se radi o zvuku, frekvenciji, vibraciji, Logosu i riječi, sve je to Svjetlo. 

To olakšava mogućnost za kreiranje i istraživanje puteva suprotnosti. Koliko sam 

trenutno svjestan, moje razumijevanje je da su izazovi koje doživljavamo u ovom 

Univerzumu najzahtjevniji u postojanju. Postoji li život izvan Svjetla? Naravno da dâ, jer 

ako kažete da je Svjetlo sve što postoji, odmah postavljate konačnost postojanja na život. 

Život je beskonačan.  

Značaj toga što ćemo postati, tako je nevjerojatno dubok, da ga realno u ovom 

trenutku još nismo u mogućnosti shvatiti. Mi obuhvaćamo cijelo naše Univerzalno 

putovanje, sva naša iskustva i sve naše kreacije, svo naše stečeno znanje i mudrost, i 

sažimamo ih u beskonačno malu točku. Kad Majka Zemlja dovrši ovaj ciklus za život 

vječni, ona će aktivirati svoje novo Svjetlosno Tijelo. Dakle, što zapravo znači buđenje 

slobodnog i suverenog duha? Prvo pogledajmo na riječ «uzašašće». Zašto većina ljudi u 

new age zajednici koristi taj pojam na kraju ciklusa, kako bi opisali ono što će se dogoditi 

na samom kraju procesa? Uzići znači kretati se uvis ili doći na višu točku; pa u tom 

kontekstu govorimo o brzini vibriranja naše realnosti, o tome da naša Majka Zemlja 

podiže svoju frekvenciju. Na fizičkoj razini to znači povećanje brzine vrtnje atoma, što 

pak znači ubrzanje vibracije molekula, što na taj način određuje višu dimenzionalnu 

realnost. 

Objasnit ću proces integracije fragmentiranih i polariziranih aspekta sebstva i 

kako je on povezan s rođenjem putem maternice majke. Sljedeća slika prikazuje izražaj 

Svjetla u dva različita kruga. Negativni naboj Svjetla, prikazan krugom na lijevoj strani, 

anti-materijski je ciklus ili valni oblik. Pozitivni naboj Svjetla, koji je prikazan desnim 
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krugom, materijski je ciklus ili valni oblik. Dva individualizirana izražaja predstavljaju 

polarizirane aspekte sebstva koji zahtijevaju integraciju.  

 

Sljedeći dijagram prikazuje proces integracije, što je temeljna osnova za put u 

kompresiju. Ovaj jednostavan dijagram je osnova za kreaciju fraktala, i kako to vodi do 

nulte točke i postizanja ravnoteže, što rezultira porastom frekvencije. 

 

Možete primjetiti kako se tamo gdje je bio 1.5 ciklus valnog oblika na prostor-

vremenskoj lokaciji uzduž vodoravne osi, sada nalaze 2 cijela ciklusa na istoj prostor- 

vremenskoj lokaciji. Sada uklapamo više valnih duljina u isti prostor koji doživljavamo. 

Integracija i kompresija rezultiraju rastom valnog oblika. To pokazuje da je prigrljivanje 

svih naših polariziranih aspekata i njihova integracija to, što nas doista podiže na višu 

razinu Bivstva. To je autentični i organski način buđenja slobodnog i suverenog duha. 

Uistinu postoji samo jedan način za izlazak iz Velike Arene, a to je da prigrilite cijelog 

sebe, sve svoje aspekte, sve svoje kreacije i sve ih integrirate.  
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Primjetite presjek dvaju krugova - to je područje poznato kao «Vesica Piscis» (lat. 

riblji mjehur, op.prev.). 

 

«Vesica Piscis» je područje u kojem je postignuto uravnoteženo stanje Bivstva. Na 

tom su se mjestu dva polarizirana stanja bića integrirala u harmonizirano stanje. To je 

područje ravnoteže. To je maternica Majke, Amigdala ili Magdalena. Tako da vidite, 

putem ovog procesa integracije i kompresije moguće je napustiti Veliku Arenu, kroz 

sveta vrata, maternicu Božanske Majke. 

Sljedeći prikaz je fotografija koju sam snimio u, neki smatraju, najstarijoj 

crkvenoj građevini u Engleskoj.  
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Možda je u prošlosti bilo onih koji su znali pravi identitet Krista i u muškom i 

ženskom, Sunce i našu Zemlju, koji su znali i razumjeli njihova učenja, i koji su kroz slike 

pokušali podijeliti neka od tih znanja. Zadivljuje me koliko ljudi ide redovito u crkvu 

slušati propovijedi svećenika, a iza njega, naočigled svih, nalazi se prikaz Krista u Vesica  

Piscis, maternici Božanske Majke. Znam što sam ranije rekao u vezi verzije Krista 

svećeničke kaste, i njegovog lika, ali treba shvatiti da ljudi nisu imali sliku i prikaz 

pravog Krista, koje bi koristili, tako da su trebali kodirati skriveno znanje unutar 

postojeće priče. S jedne strane to je išlo u korist prevaranta, jer je to učvrstilo njegov 

prikaz Krista, ali oni koji imaju oči da vide, mogu još uvijek vidjeti što se krije iza ove 

prividnosti. Dakle, iako se ove slike prikazuju u crkvama, i iako se sveta geometrija 

Vesica-e Piscis koristi u izgradnji katedrala i drugih građevina, velika većina ljudi ne zna 

što to uistinu znači. 
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Iz središta galaksije približava nam se tsunami univerzalne energije, a trenutno 

doživljavamo njezine prve kapljice. Taj energetski tsunami je poput krvi i hranjivih tvari 

koje se pupčanom vrpcom šalju prema djetetu u maternici, koje će se uskoro roditi. Na 

isti način naša galaktička Majka šalje ovu energiju kako bi nam pomogla, njegovala nas i 

održavala, «njenu djecu», pri prolasku kroz ovaj proces rađanja. Neki od nas čuju poziv, 

baš kao u ranim fazama puta u kompresiju. Svjesno se usklađujemo s tom energijom, jer 

osjećamo da ona izbija iz dubine naše jezgre.  

Vrijeme odluke 

Šahovske figure lukavo se dovode na položaje, a rezultat toga je mnoštvo drama 

koje se trenutno odigravaju iza kulisa. Ove drame tiču se vanzemaljskih i 

međudimenzionalnih rasa, koje surađuju s raznim tajnim vojskama i tajnim društvima, u 

svrhu utjecanja i priprema. Ti međudimenzionalni nametnici čine sve što mogu kako bi 

se održali, ali ubrzo će sve biti otkriveno javnosti. To što će se odigrati bit će iznimno 

zahtjevno za rasuđivanje, jer sada polažemo završni ispit. Znam da sam spomenuo da u 

konačnici ovdje nema slobodne volje, jer se, gledano iz viših područja, budućnost već 

dogodila; ali zbog ega i linearnog vrijeme, mi živimo iluziju da izabiremo slobodnom 

voljom. Pa ako možete ostati uravnoteženi i čestiti za vrijeme ove drame na svjetskoj 

razini, i ne budete uvučeni u jednu od domena sintetičkog univerzuma, tada ste 

kvalificirani. 

Sada kada smo na raskrižju, vrijeme je da živite iluziju slobodne volje i odlučite u 

koju se stranu dualnosti želite zaputiti, ili ćete, poput mene, poći srednjim putem. Ja 

izabirem srednji put, jer sam u procesu vraćanja svih mojih fragmentiranih aspekta 



 
 

158 

sebstva u jedno cjelovito stanje bića. Ostajem sa svojom Majkom Zemljom, kako bih se 

mogao roditi putem njene planetarne maternice. Ne želim ići na svemirski brod da me 

spasi galaktička federacija svjetla ili neka druga slična gupa, niti mi je potrebno da me 

spase anđeli svjetla ili uzašli majstori iz područja sintetičkog svjetla. Bio bi to povratak u 

kozmičku paradigmu iz koje sam već izašao. Došao sam ovdje da započnem novi način 

života, a ne da se vratim u stari način života temeljen na 4D tehnologiji i / ili sintetičko 

svjetlosno tijelo. Završio sam s tim paradigmama.  

Ljudi će se morati pomiriti s odlukama koje će donijeti. Iz šire perspektive Višeg 

Sebstva i Vječne Suštine, to je odluka za koju se uvijek znalo da će je donijeti. 

Zamislite to kao da ste na zabavi, a zatim roditelji dođu kući i kažu vam da je 

morate prekinuti. Tada djeca kažu: «Ali mama, tata, tako se dobro zabavljamo. Ne želimo 

da zabava prestane.» To je ono što se događa ovdje na Zemlji. Velika mama Zemlja i 

veliki tata Sunce govore ljudima da je «vrijeme za kraj zabave», a cijeli je niz Bića koja 

jednostavno ne žele da se to dogodi. Oni žive u poricanju, progone i osuđuju. Neki će se 

tome jako opirati i jako se razbjesniti, te učiniti sve što je moguće da se zadrže u ovoj 

realnosti. Oni su ovisni o kontroli, zavođenju, pohlepi, mučenjima, ratovima, i svemu 

ostalom što se ovdje događa. Ne žele da im se završi zabava. 

Koji god put odabrali, to je pravi put za vas. Ako ova informacija nije u skladu s 

vama, i osjećate da je za vas svrsishodno ukrcati se u te brodove, onda je to put za vas. 

Možete ostati u Velikoj Areni i nastaviti istraživati i doživljavati, i nakon toga proći kroz 

naporan proces reintegracije. U konačnici, to zapravo nije važno. To naprosto znači da 

nije vrijeme za vas da postignete uravnoteženost i napustite Veliku Arenu.  
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Buđenje Slobodnog i Suverenog Duha 

Ego i kreiranje prolaza u viša područja 

Ego nije prljava riječ! 

«Moje besmrtno sebstvo sada zahtjeva moju besmrtnost, moje vječno sebstvo 

sada zahtjeva moju vječitost, a moje beskonačno sebstvo sada zahtjeva moju 

beskonačnost.» 

Širi aspekti sebstva, znači Više Sebstvo, i Duša, govore sada mom putujućem duhu, da 

moj ego i moja zemaljska osobnost, koja doživljava iskustvo ovog jednog jedinog 

životnog vijeka, sada treba otpustiti kontrolu nad ovim životom i predati se mojoj Duši i 

mojoj Vječnoj Suštini. Ego u svom istinskom smislu nije prljava riječ. Ego je postao 

ukaljana riječ u svijetu religije, istočnih filozofija, new age pokreta i većine ostalih 

duhovnih modaliteta. Ali, u široj slici stvari, to nije prljava riječ. Jednostavno ne možete 

postojati u ovoj realnosti bez svog ega. Ne možete postojati u Velikoj Areni bez 

Kozmičkog Ega. On je sučelje između vašeg Višeg Sebstva, vašeg Putujućeg Duha 

Kozmičke Arene i vaše zamaljske inkarnacije. Autentični i konačni put nije otarasiti se 

ega, nego ga prigriliti, pošto je on dio sebstva; on je dio konstrukta i građe našeg 

ovdašnjeg postojanja. 

Naš ego ima naviku da želi kontrolirati pravac i sudbinu našeg doživljavanja u 

ovoj realnosti. Tako da ostaje pitanje «zašto», a prema tome «što», utječe na naš ego da 

se ovako ponaša? Naš ego je pod nevjerojatnim pritiskom i pod utjecajem niza različitih 

programa, koji manipuliraju nama putem naših želja, naših nesigurnosti i strahova. Naš 

ego je doslovno pod opsadom. Zahtjevno je postojati u ovoj realnosti i biti potpuno 

okružen svim ovim utječućim programima, koji nas nastoje kontrolirati putem 

«Matrixa». Uravnoteženost se treba naći u srcu. To postižemo dozvoljavajući egu da 

preda našem većem aspektu kontrolu nad ovim životom. Našem dijelu koji je donio 

odluku da se inkarnira; našem dijelu koji je skladao, priredio za izvedbu, i koji upravlja 

ovim životima koje živimo. Nije george kreator ovog života koji živim, george je moja 

svjetovna osobnost u ovom jednom životu i zemaljski aspekt mene koji doživljava 

iskustvo ovog života. Nije se george odlučio inkarnirati, george JE inkarnacija. Trebamo 

to shvatiti o sebi. 

Kada možemo otpustiti i predati se, ne Anđelima, ne Uzašlim Majstorima, ne 

božanstvu ili bogu, koji su obmanjujući programi, nego svom višem aspektu koji je u 
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jedinstvu i skladu s istinskim Univerzalnim Kreatorom, tada tok počinje teći; tada 

počinjemo teći u svojoj rijeci života. 

Razlog zašto naši viši aspekti sada zahtjevaju našu besmrtnost, beskonačnost i 

vječitost je taj, da se nalazimo na kraju ovog ciklusa, i naši viši aspekti iziskuju novo 

određivanje našeg sebstva, ovdje u ovoj realnosti. To je priprema za ono što dolazi, kako 

bismo mogli krenuti na poduhvat putem koji je prikladan za svakog od nas. Ako ne 

napravimo to svojevoljeno, i zanemarimo ono što nam naša Suština Duše pokušava reći 

intuitivnim vodstvom srca i porukama koje dobivamo kroz svijet oko nas, naš ego bit će 

nevoljko odvučen u prikladnom pravcu, htio on to ili ne. Ostanemo li u drijemežu, bez 

veće svjesnosti ili unutarnje čvrstoće potrebne za provođenje neophodnih promjena u 

životu, kako bismo mogli krenuti u prikladnom pravcu, ova će realnost biti tako 

promijenjena, da ćemo biti prisiljeni na tu promjenu. To osigurava da ćemo se na kraju 

zaputiti putem koji je Duša predodredila, a koji je je u jedinstvu i skladu s namjerama 

Kreatora ovog Univerzuma. 

Pjesma koju sam napisao objašnjava i izražava odnos koji imamo s našim egom. 

Moj Ego... Moj najveći učitelj 

Gong vjekova odzvanja sada u mojim ušima, u mom umu, u mom srcu, i mojoj duši 

Pjesma života odjekuje, mijenja, prožima i usmjerava 

Pjesma je sada održiva, stapam se u ravnotežu 

  Na povratku kući, moje se srce sad oslobađa 

Ali zašto sumnjam? Kako to da još uvijek sumnjam? 

Toliko godina, toliko strahova 

Toliko života nedostojnih preobrazbi 

Ah, moj naprežući ego 

Vukao sam te nevoljkog 

Kuglu i lanac oko moje duše 

No sada je došlo vrijeme da priznam tvoju službu 

Moj tužni stari prijatelju, toliko sam te prezirao 

Brdima gnjeva i poplavama krivnje 

A ti si mi uvijek samo služio 

Najvećim putovanjem koje duša traži 

Jer bez tvoje službe ne bih se oslobodio 

Još bih uvijek venuo u područjima samopravednosti 
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Zaslijepljen svojim sebičnim svjetlom i zaveden vlastitom čari 

Ali sada prozirem kroz slojeve ovog lažnog svjetla 

Kroz slojeve nadmoći i suda 

Sada vidim okom svog srca 

I za to sam vječito zahvalan 

Hvala ti, moj ego 

S ljubavlju te prigrljavam kako bismo se mogli ujediniti 

I preobraziti ove teške eone, epoche i vjekove službe 

U mudrost najvišeg reda 

Sada vidim sebe 

Sada prigrljavam sebe cijelog 

Sada poznajem sebe 

Sada sam slobodan 

George Kavassilas, 2010 

 

Što više se naš ego prepusti, to više toka doživljavamo. Rezultat toga je da veo 

između našeg Nižeg Sebstva i Višeg Sebstva postaje sve tanji, a sve češće izražavamo više 

aspekte sebstva. Naša Suština Duše sada počinje teći dalje, poput vječnog izvora, zračeći, 

osnažavajući i ostvarujući se. Bližimo se trenutku u vremenu kada će veo postati toliko 

tanak, da će se otvoriti prolaz u ovoj realnosti, dok se Više Sebstvo stapa s Nižim 

Sebstvom i sjedinjuje se i biva apsorbirano od Višeg Sebstva i Duše. Doslovno počinjemo 

postajati Gospodarom «Univerzalnog Svjetla» na ovoj Zemlji. Rezultat će biti poput vrata 

koja vode u viša područja, Univerzum i dalje. U početku će to biti unutarnja vrata. 

Govorim to sada iz osobnog iskustva. Naša se unutarnja vrata povremeno otvaraju, za 

vrijeme kratkotrajnih povezanosti s našim Višim Sebstvom. Te kratkotrajne veze postaju 

sve češće i sve snažnije, jer se bližimo kritičnoj masi na kraju ciklusa. 

Pustite i samo budite 

Puštanje je ne-vezanost 

Samo BITI, znači biti svojim izvornim sobom. 

U redu, dakle, stigli ste do ovdje u ovoj knjizi. Vukao sam vas kroz rovove 

realnosti, i sada bih htio s vama podijeliti što to znači «puštanje». 

Ljudi mi govore: «George, to i to bi trebao raditi, jer duhovni koncepti govore da 

moraš to i to raditi, da se moraš tako i tako oblačiti, da se moraš na taj način moliti i 
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meditirati, da moraš to jesti i da ne smiješ to jesti.» Dosta više! Sve su to stari programi; 

sve što sada trebamo učiniti je da dopustimo sebi da budemo. Pustimo doktrinu. 

Pustimo prisiljavanje. Pustimo nastojanja učiniti stvari što izazovnijim za naš egoistični 

um. To ne znači da postajemo tromi i nepokretni. «BITI» znači teći. To i dalje zahtjeva 

proaktivni pristup. 

U početku, zbog navika našeg ega, pod utjecajem matrixa uma koji želi kontrolu, 

doživljavamo oblike krivnje i izgleda nam da je ovaj novi način funkcioniranja, jedan 

lijeni pristup, kao da ne radimo ništa, i ne daje nam osjećaj postignuća, a možda nas čak i 

oslabljuje. Naš ego eonima vremena veže svoje postojanje uz te druge programe. On je 

uvjetovan da se osjeća potvrđenim kada djeluje unutar programa. Ti programi izvana 

utječu na ego, putem naših želja i mentalnih konstrukata. Ego nema pojma što da radi sa 

sobom, ukoliko ne funkcionira unutar programa. Da upotrijebim analogiju – to je kao 

kada zatvorenik bude pušten na slobodu, nakon cijelog života provedenog u zatvoru, a 

kada iziđe iz rutinskih zatvorskih programa, ne zna što da radi. Zaboravio je što to znači 

biti slobodan. Tako je i naš ego zaboravio kako da bude slobodan. Ali u ovom načinu 

življenja, kada kažemo «samo budi», naš ego je slobodan od bilo kakvih sputavajućih 

programa. On sad radi pod utjecajem srca i tako se ponovno usklađuje s Višom Suštinom 

sebstva, ili Dušom; utjecaji su sada unutarnji, a više ne vanjski. 

Ovaj koncept ključ je prosvjetljenja. 

To je prekidač. Način na koji funkcionirate i kako se krećete kroz život, tada je 

više u sinkronicitetu, i s manje ekstremnih uspona i padova. Za one koje zanima Sveta 

geometrija, to je put Fibonaccijevog niza. 
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On je poznat kao «Zlatni put» ili «Put od žute cigle». To je put zlatnog reza i putovanje 
prema središtu. 

 



 
 

164 

Put u srce. 

 

Tako je nastao simbol srca. To znači «ući u sebe» i tako prilazimo unutarnjem 

kraljevstvu. Svatko će to na svoj način doživjeti u unutrašnjosti svog srca. Podijelo sam s 

vama osnovni proces, najjednostavnije što znam, ostalo je na vama. Ovo objašnjenje 

nekima može zvučati prejednostavno, ali ključ je u tome da to ne mora biti složenije od 

ovog. To je stara, poznata «NK» metoda – Nemoj Komplicirati. 

Znam da se zbog ovog osjećate kao da sada sve leži na vama, no u stvari se radi o 

vašem životu. Radi se o vama. To je vaš duh i vaša Duša, pa time i vaša odgovornost. Ako 

želite nastaviti s programom pokornosti drugom entitetu, to je u potpunosti vaš izbor. 

Ako se, na primjer, želite kititi svjetlom božanstva kojeg obožavate, ili se moliti nekom 

anđelu ili svecu, ili koristiti svjetlo nekog uzašlog majstora da napravi to za vas, to će vas 

samo ukrasiti krinkom lažnog svjetla. Iz osobnog iskustva znam da se ona s vremenom 

haba. Radi se o tome da ja, vi i svatko, preuzme odgovornost za svoju dušu i svoju 

sudbinu. Radi se o tome da povratimo svoju snagu i svoj suverenitet. 

Vrijeme je da ponovno postanemo slobodni i suvereni duh. 

Pošto smo se eonima vremena neprestano odricali svoje snage, zbog ove se 

promjene na početku osjećamo nagi i ranjivi. To je prijelaz iz mentaliteta stada, u 

ponovno bivanje slobodnim i suverenim duhom. Još jedna nuspojava ove tranzicije, 

osjećaj je samoće, jer srednji put, put prema središtu, postaje sve uži. 
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Pustiti ne znači ne voditi brigu. 

Kada osoba prolazi kroz temeljito unutarnje čišćenje, ona donekle ostaje 

ispražnjena, tako da se temelj sebstva mora ponovno izgraditi. Kada ste ogoljeni od 

vašeg starog ega, sva vaša stara uvjerenja i mentalni sklopovi postaju neprikladni. 

Shvaćate da stari načini više nisu za vas; obeshrabrivali su vas i opterećivali vaše biće. 

Boli kada ste ogoljeni od svih tih nepotrebnih programa. Osjećate se kao da na svijetu 

nema nikog osim vas. Osjećate se usamljeno, kao što sam se ja osjećao za vrijeme mojih 

spoznavanja i buđenja. U početku sam se osjećao usamljeno, iako sam bio u vezi i oko 

sebe imao puno rođaka i prijatelja. Ali, uskoro je kroz taj osjećaj samoće izniknula 

spoznaja da sam istovremeno bio osnaživan iz nutrine. Dozvolilo je to mojoj vlastitoj 

unutarnjoj snazi da se izgradi i zasja poput moćne baklje u noći. Ako uspijete ostati na 

tom tragu i pratite to svjetlo, svoje vlastito unutarnje svjetlo, prilično brzo ćete spoznati 

da sve što ste tražili u tim programima van sebe, cijelo je vrijeme bilo u vama. Ako 

nastavite pratiti suptilno gurkanje svog srca, uvidjet ćete da razina povjerenja unutar 

vas raste. Spoznao sam da ne postoji doktrina ili program izvan mene, koji mi mogu dati 

tako duboku i snažnu sigurnost. Prilikom ponovnog otkrivanja mog povjeranja u sebe, 

također mi je postalo jasno da mi ništa što je izvan mene, ne može mi dati tu razinu 

potvrde i svrhe. Možete promjeniti način na koji se drugima predstavljate. Oni osjećaju 

promjenu u vašoj vibraciji, te će mnogi otpasti jer više ne titraju na istoj frekvenciji kao i 

vi. Ne brinite se zbog toga, prići će vam novi ljudi, koji će vibracijski odgovarati vašoj 

novoj razini svjesnosti i zračenju vjerodostojnosti. 

Trebamo otpustiti i teći s promjenama, promjenama unutar sebe i promjenama 

oko sebe. Planet se mijenja, te je ključno u ovom trenutku, kretati se s tim promjenama, 

jer je ta veza simbiotska. Ako je nečija sudbina da se rodi s našom Majkom Zemljom, tada 

će ustrajanje na starim putevima, strarim obrascima i starim energijama, znači Matrixu, 

samo stvarati više boli. To je poput plivanja protiv struje. Stari će vas načini sve više 

zamarati, baš kao kad plivate protiv struje. U stvari, matrix više ne pita, nego sada 

zahtjeva, dok vas pokušava asimilirati dublje u svoju paradigmu. To je zamarajuće i 

iscrpljujuće, i  nastavit će zahtjevati sve više i više, jer se hrani vašom energijom, sve dok, 

jednog dana, ne uvidimo da nas to nikud ne vodi, tako da nam preostaje samo jedan 

izbor: promjena. 

Drame koje proizlaze iz povećanja planetarnih promjena, htjet će vas uvući u 

sebe. Odstupite unatrag, otpustite i promatrajte iz nevezane perspektive, i znajte da one 
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pripadaju drugima oko vas. Svaka negativnost koju druga osoba projicira na vas, dolazi 

iz njihovog svijeta boli. Okolnosti su samo okidač da ta bol ispliva na površinu, i bude 

otkrivena i oslobođena. Prema tome, starajte se da ne budete uvučeni u njihovu bol, i, 

istovremeno, ne dozvolite sebi da budete njihova emocionalna vreća za udaranje, 

uljudnim postavljanjem granica. Ostanite vjerni svom suverenom duhu i sve će biti 

dobro. Do toga dolazi, jer je predviđeno da put u kompresiju bude mjesto susreta; mjesto 

gdje će se naša Duša susresti s našim putujućim duhom. 

Novo rađanje 

Viši aspekt sebstva, koji prebiva u srcu Majke Zemlje i srcu našeg Oca Sunca, sada 

aktivira sjeme u unutrašnjosti. Sjetite se sjemena koje je fraktal Univarzuma, a koje je 

usađeno u vašu Dušu, kada ste prvi put ušli u ovaj Univerzum. To je sjeme koje je 

hranjeno i njegovano mudrošću stečenom iz naših iskustava dok smo putovali ovim 

čudesnim Univerzumom. Vrijeme je da se probudimo slobodnog i suverenog duha, i  

rodimo se kao Univerzalni Kreatori Svjetla. To se događa u simbiozi s našom Majkom 

Zemljom, jer Ona je ta koja se upustila u pothvat prema dolje, u područja materije, kako 

bi nas vodila natrag kući, u područja Svjetla. Na taj način naša Majka Zemlja rađa 

potpuno novu rasu Bića u ovom Univerzumu. Kada ona postane Biće Svjetla, postat ćemo 

i mi. 

U mojim komuniciranjima s Majkom Zemljom posljednih nekoliko godina, pitao 

sam je kako će izgledati kad postane slobodni i suvereni duh. Podizanje njezine 

frkvencije znači da ulazi u više vibracijske realnosti, prema tome, u područja Svjetla. Ali 

to nije samo puki povratak u  područja Svjetla. Naša Majka Zemlja će zračiti Svjetlost 

koja je, postigavši integraciju, izražaj stopljenih frekvencija čitavog planetarnog 

Univerzalnog fraktala. A njezina će se svjetlost stopiti sa svjetlošću svih bića koja su 

ostvarila svoj željeni ishod; ovladavanje Svjetlom. Stoga će se, iz nižih domena, na nju 

gledati kao tijelo Svjetla, koje će biti najposebniji izražaj u cijeloj kreaciji. 

Utroba majke je prolaz koji vodi van iz Velike Arene, i vrata koja nas vode natrag 

kući. Ovaj put u kompresiju, također je bio naše putovanje kući. Međutim, putovanje 

ovdje ne završava. Buđenje slobodnog i suverenog duha nije krajnje odredište, nego 

samo početak sljedeće faze putovanja naše Duše i putovanja naše Vječne Suštine. To je 

doista još jedan početak, jer ćemo, pod okriljem naše Vječne Suštine, započeti kreirati 

naš vlastiti Univerzum, pomoću izražaja i konstrukta Svjetla, kojim smo sada ovladali. 

Aspekt sebstva ostat će s uzašlom Majkom Zemljom, Živom Knjižnicom Univerzuma, 
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koliko god bilo potrebno. To će biti baza za putovanje širom Univerzuma, i ispunjenje 

obaveza i odgovornosti koje imamo. Zapamtite da smo izaslanici bezbrojnih rasa ljudi, 

jer mi smo «PREDVODNICI». Taj aspekt nas, kao potpuni izražaj Univerzalnog Svjetla, 

vraćat će se onima koje smo prije eone godina ostavili za sobom, kada smo krenuli na 

ovo veličanstveno i važno putovanje, zvano «Put u kompresiju», pa im se možemo 

predstaviti kao Univerzalno Biće Svjetla, i reći im: «Uspjeli smo!» 

Projekcija 

Fragmentacija – Kompresija – Integracija 

Novo rađanje... 

Završna izjava 

Vrijeme Velike Promjene je pred nama, i ona je ishod za one koji su krenuli na 

putovanje prije eone godina. Svi koji su izabrali da budu ovdje u ovo vrijeme, uskoro 

će doživjeti transformaciju, čiju veličinu samo nekolicina na Zemlji može razumjeti, 

a na koju mnoštva u Univerzumu gledaju s najvećim poštovanjem; transformaciju 

naše Božanske Majke Zemlje i rađanje njezinog Čovječanstva kao Bića Svjetla i 

Univerzalnih Kreatora. 
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O autoru 

George je uvijek vidio svijet drukčijim očima, nego ljudi oko njega. Od rane dobi, 

svjestan je da je univerzum pun života, i mogao je vidjeti i osjetiti život oko sebe snažnije 

od ostalih. To je uključivalo učenja takozvanog obrazovnog programa, religijske doktrine 

i, općenito, društvo, koji daju neizmjerno drukčiji i ograničeni pogled. 

George se sjeća da je njegovo putovanje u ovom životu započelo kada je imao 

otprilike 5 godina. Sjeća se da je noću uziman iz kreveta i odvođen na brodove, i na 

druga mjesta na planetu i u druge svjetove. Cijeloga života susretao se s drugim Bićima u 

mnogim različitim razinama realnosti. Te je doživljaje imao kako s dobronamjernim 

Bićima, koja George zove svojom «Širom obitelji», tako i s drugim, zlonamjernim Bićima, 

koja imaju sposobnost pojavljivati se u mnogim oblicima. 

George nema nikakvih velikih akademskih dostignuća, koje bi spomenuo, a što on 

vidi kao blagoslov, iako je studirao elektroničko inženjerstvo kao dio svoje obuke za 

računalnog inženjera, u računalnoj tvrtki u kojoj je u to vrijeme radio. Umjesto toga, 

George crpi znanje iz ogromne mudrosti, stečene kroz njegova izuzetna životna iskustva. 

Georgeu je 1998. dijagnosticiran sindrom kroničnog umora i fibromialgija. Bio je 

suočen s lošim zdravljem, nedostatkom prihoda i razvodom braka. To vrijeme svog 

života vidi kao «mračnu noć njegove duše». U tom vremenu potonuo je na dno, nakon 

što je mnogih godina bio otiman od dobronamjernih bića, bio lošeg zdravlja, imao 

depresije i bio prikovan za krevet dan za danom. George je započeo dugi i polagani 

oporavak. Mnoge dane proveo je razmišljajući o svojim iskustvima i lekcijama koje je 

naučio. Kada je počeo dostizati jasnoću unutar sebe, njegov životni put postao je 

očigledan. Bližio se dan kada će George znati da će dijeliti svoja iskustva i stečenu 

mudrost sa širom zajednicom. 

2003. godine, George je imao iskustvo koje je sve promjenilo. Njegova galaktička 

obitelj ga je posjetila, i pokupila ga i odvela na veliki brod, smješten blizu zvjezdanog 

sustava Sirius. Omogućili su mu doživljaj u kojem je George sa svojim svjesnim duhom 

putovao kroz dimenzije našeg Univerzuma i ponovno otkrio bit života u ovom 

Univerzumu. Ponovno mu je bilo moguće znati tko smo svi mi, odakle dolazimo i kamo 

idemo. 

Iako su ga dobronamjerna bića iskorištavala od vrlo rane dobi, nakon što se 

vratio iz ovog iskustva, George je postao ciljem grupe koja je sebe nazivala Galaktička 
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Federacija Svjetla (GFS). Namjerno su mu oduzeli to iskustvo stavljanjem zaslona i 

iskrivljavanjem njegovih sjećanja. To su učinili kako bi ga mogli asimilirati u njihovu 

strukturu i paradigmu, s namjerom da ga koriste za promoviranje njihove propagande. 

Kao rezultat toga, George je u srpnju 2004. održao niz predavanja, koja su snimljena i 

objavljena javnosti, u kojima George tvrdi da je predstavnik GFS-a. Trebalo mu je više 

godina spoznaja i potrage za dušom, da se ponovno spoji sa svojom istinskom suštinom i 

sjećanjima na stvarno iskustvo koje se dogodilo. Najteže i najizazovnije mu je bilo 

prevladati unutranju podjelu koju je kreirala GFS, ne samo između srca i glave, nego i 

između nižeg sebstva i višeg sebstva. Kada je postigao još veću jasnoću, osjetio je da je 

apsolutno neophodno da progovori, koliko god ponižavajuće, i javno prizna da je bio 

izmanipuliran. 

Ta saga s GFS, poslužila je Georgeu na vrlo pozitvan način. Ne samo da ga je 

navela da kopa dublje u sebe i poboljša svoju moć rasuđivanja, nego je spoznao da će 

dijeljenje njegovih iskustva uvelike osnažiti druge. Bit će to i temelj sljedećeg poglavlja u 

Georgevu životu. To je učvrstilo njegovo znanje i razumijevanje, da je ovdje da, s 

drugima, razotkrije prijevaru i laži, koje su nametnute čovječanstvu sa skrivenog mjesta, 

iza kulisa, i da osnaži ljude iznutra, omogućujući im da donose bolje odluke u ovo 

vrijeme Velike Promjene. 

George je znao da će se život na planetu u bliskoj budućnosti promijeniti, i da će 

on u toj promjeni imati svoju ulogu. Taj osjećaj i znanje došli su iz mjesta ponad 

njegovog uma – bili su u središtu njegovog Bića. Prošla iskustva omogućila su Georgeu 

da razumije obavezu i odgovornost koje je osjećao prema čovječanstvu. Također, kada je 

njegova šira obitelj bila prisutna, razgovarali su o «Velikoj Promjeni» i transformaciji 

Majke Zemlje, i za to se pripremali.  

Također je znao da na tom putu neće biti sam, i da će mu se pridružiti netko 

poseban, ženski aspekt sebstva. U lipnju 2009., George je sreo svoju Voljenu, i tako je 

započela reintegracija njegovih muških i ženskih aspekata. S ovim postavljenim 

temeljem, sada je vrijeme za Georgea da krene naprijed u javnu domenu i dijeli svoja 

iskustva, znanje i mudrost, sa svojom globalnom Ljudskom Obitelji. 
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Kako biste saznali više o Georgeu i poruci koju predstavlja, i pronašli njegove 

radijske intervjue, videa i poeziju, posjetite: 

 

www.ourjourneyhome.com.au 
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